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11 20210831 Respondentenlijst.pdf Deels openbaar 2e 5.1.2e
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23 20210819 Bijlage mail medewerker A Niet openbaar BOV Buiten reikwijdte verzoek 
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25 20210928 Bijlage mail medewerker A Niet openbaar BOV Buiten reikwijdte verzoek 

26 20210929 Bijlage mail medewerker A Niet openbaar BOV Buiten reikwijdte verzoek 
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35 20211025 Bijlage mail medewerker B Niet openbaar BOV Buiten reikwijdte verzoek 

36 20211025 Bijlage mail medewerker B Niet openbaar BOV Buiten reikwijdte verzoek 

37 20211027 Bijlage mail medewerker B Niet openbaar BOV Buiten reikwijdte verzoek 

38 Mails medewerker C - diversen Deels openbaar 2e ibpb 5.1.2e, 5.2

39 Whatsapp medewerker A Deels openbaar 2e ibpb 5.1.2e, 5.2

40 Whatsapp medewerker B Deels openbaar 2e ibpb 5.1.2e, 5.2

Wob-verzoek 29 oktober 2021

41 Wob-verzoek Deels openbaar NVT 5.1.2e

42 Besluit op Wob-verzoek 50769610 Deels openbaar NVT 5.1.2e

43 Herziene Bip e-mail 20220302 Deels openbaar NVT 5.1.2e



 
Toelichting agendapunt:  

 
Beleidsoverleg burgemeester    

 
Onderwerp (indien van 
toepassing het strategisch 
programma vermelden): 

Krachtenveldanalyse 
 

Datum: 23 september 2020 
Verantwoordelijke 
afdeling/medewerker: 

Désirée Lesger (V&N)  

Vergaderduur:  10 min 
Wie uitnodigen voor dit  
overleg: 

 

Betrokken bij voorstel (met 
wie heeft afstemming 
plaatsgevonden):  

Inigo Beeker (V&N) 

Bij onderwerp behorende 
stuk(ken): 

1. Uitnodiging aanvraag Versterkingsgelden lokale integrale 
aanpak van radicalisering en (gewelddadig) extremisme in 
2021. 

Doel van de bespreking 
(beeldvorming, 
oordeelsvorming of 
besluitvorming): 

Besluitvorming 

Voorstel: 1. Een aanvraag voor het laten uitvoeren van een 
krachtenveldanalyse naar de moslimgemeenschap in de 
gemeente Helmond in te dienen in het kader van de 
Versterkingsgelden lokale integrale aanpak van 
radicalisering en (gewelddadig) extremisme in 2021. 

 
Inleiding  
In de afgelopen jaren is er meermaals commotie geweest over de financiering van en de 
predikers bij één van de Helmondse moskeeën, I.G. Al Fadjr. Ook de parlementaire 
ondervragingscommissie ongewenste beïnvloeding uit onvrije landen (POCOB) maakt 
melding van de voorloper van deze moskee, omdat deze ontstaan is met behulp van 
financiering uit Saudie-Arabië via de stichting Waqf. Er is momenteel slechts een beperkte 
mate en vorm van contact tussen de moskee en de gemeente Helmond. 
 
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap 
in de gemeente Helmond willen we een krachtenveldanalyse laten uitvoeren. De analyse 
richt zich specifiek op de mogelijke dreiging van radicalisering in de islamitische 
infrastructuur in Helmond, met name het jihadisme als gewelddadige stroming binnen het 
salafisme. Met de analyse laten we in kaart brengen wie de belangrijkste actoren en 
stakeholders zijn, wat hun betrokkenheid en invloed is, en hoe hun onderlinge relaties eruit 
zien. 
 
Overwegingen  
1.1 Het is wenselijk om meer zicht krijgen op de risico’s van radicalisering binnen de 

islamitische gemeenschap in Helmond 
Doel van het onderzoek is om meer zicht krijgen op de risico’s van radicalisering binnen 
de islamitische gemeenschap in Helmond. De analyse bestaat ten minste uit een analyse 
van de reeds bekende informatie (over de formele infrastructuur, de betrokken actoren en 
de stakeholders), uit praktijkonderzoek om aanvullende informatie op te halen in de 
gemeenschap en volgers/deskundigen, en uit het opleveren van een eindproduct met 



een advies om in te spelen op het krachtenveld. Op basis van de analyse kan de 
gemeente Helmond werken aan vervolgacties om deze risico’s te verminderen, door 
bijvoorbeeld te investeren in focusgroepen, in een netwerk van sleutelfiguren of in 
bondgenootschappen. 
 

1.2 Vanuit de versterkingsgelden lokale integrale aanpak van radicalisering en (gewelddadig) 
extremisme is er de mogelijkheid om financiering aan te vragen voor 2021 
De Versterkingsgelden voor 2020 worden door het ministerie van VenJ een jaar verlengd 
tot en met 31 december 2021 omdat veel activiteiten die in het kader van de 
Versterkingsgelden zijn aangevraagd vertraging hebben oplopen. De aanvraag voor een 
krachtenveldanalyse valt binnen de categorie “De analyse van de lokale problematiek 
met betrekking tot radicalisering, (gewelddadig) extremisme en de evaluatie van de 
aanpak van radicalisering naar (gewelddadig) extremisme”. 
 

1.3 De hoogte van de aanvraag bedraagt naar schatting €50.000 
Bij navraag bij gemeenten waar een dergelijke krachtenveldanalyse is uitgevoerd, o.a. 
Eindhoven en Breda, blijkt een dergelijk bedrag gemoeid te zijn, afhankelijk van de 
omvang van het speelveld en de beschikbare achtergrondinformatie. Op basis van een 
aanbestedingstraject met een drietal potentiële aanbieders wordt het precieze bedrag 
duidelijk. 
 

1.4 Het onderzoek zal geen effect hebben op de moslimgemeenschap in Helmond 
Vanwege de aard van het onderzoek zal dit plaatsvinden zonder dat de 
moslimgemeenschap daar kennis van heeft. Het onderzoek zal bestaan uit open bronnen 
onderzoek, inzet van kennis uit het eigen netwerk en participatief onderzoek.  
 

Vervolg  
De aanvraag voor de Versterkingsgelden moet uiterlijk 30 september 2020 ingediend zijn. Na 
toekenning vraagt de gemeente Helmond middels een aanbestedingstraject een drietal 
ervaren externe partijen om een offerte uit te brengen voor het uitvoeren van de analyse. 
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> Retouradres Postbus 16950 2500 BZ  Den Haag 

 
Gemeente Nuenen  
T.a.v. burgemeester Houben 
Postbus 10000 
5670 GA Nuenen 
 
 
  
 
 
 

Datum 9 juli 2020 
Onderwerp Aanvraag Versterkingsgelden lokale integrale aanpak van 

radicalisering en (gewelddadig) extremisme in 2021 
  

 
Geachte burgemeester Houben,  
 
Uw gemeente ontvangt sinds 2016 Versterkingsgelden ter ondersteuning van de 
lokale integrale aanpak in uw gemeente of regio. In deze brief wil ik u graag 
informeren over:  

1. De verlenging van Versterkingsgelden 2020 vanwege de vertraging in de 
besteding door COVID-19; 

2. De mogelijkheid om opnieuw Versterkingsgelden aan te vragen voor 2021; 
3. De wijze waarop de financiële verantwoording van de reeds verstrekte 

Versterkingsgelden 2020 en 2021 plaatsvindt. 
 
 

1. Gevolgen van de COVID-19 uitbraak 
 

Op basis van een uitvraag bij gemeenten blijkt dat veel activiteiten die in het kader 
van de Versterkingsgelden zijn aangevraagd vertraging oplopen. Met inachtneming 
van de juridische mogelijkheden wordt er als volgt omgegaan met de ontstane 
problematiek: 

- De Versterkingsgelden van 2020 worden verlengd tot en met 31 december 
2021. Dit betekent dat u uw activiteiten gepland voor 2020 ook kunt 
uitvoeren in 2021.  

- Indien activiteiten door COVID-19 op een andere wijze zijn uitgevoerd dan 
aangevraagd kunt u dit in de financiële verantwoording aangeven. Vanwege 
het verlengen van de termijn van de Versterkingsgelden in 2020 wordt de 
financiële verantwoording van de Versterkingsgelden 2020 met een jaar 
uitgesteld naar begin 2022.  
U ontvangt hierover nog een ambtshalve beschikking.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Nationaal Coördinator 
Terrorismebestrijding en 
Veiligheid 
Turfmarkt 147 
2511 DP  Den Haag 
Postbus 16950 
2500 BZ  Den Haag 
www.nctv.nl 
   

Ons kenmerk 
2961701 
  

Bij beantwoording de datum 
en ons kenmerk vermelden. 
Wilt u slechts één zaak in uw 
brief behandelen. 
 
Bijlagen 
1. Ministeriële regeling 
2. Aanvraagformulier 
3. Flyer aanbod 
Rijksopleidingsinstituut ROR. 
4. Factsheet LSE 
5. Tijdlijn proces  
 
 
 

 



 
 

 

  
 Pagina 2 van 4 

   

 

 

 

Ons kenmerk 
2961701 
 

 
 

2. Aanvraag Versterkingsgelden 2021  
 
Speerpunten 
Net als eerdere jaren zijn de speerpunten voor de toekenning van de 
Versterkingsgelden voor 2021 de volgende:  

- Borgen en verduurzamen van de inzet 
De aanvraag bouwt voort op (eventuele) vorige aanvragen en zet in op de 
verduurzaming van de ingerichte processen en structuren en op het 
structureel investeren in en borgen van kennis.   

- Streven naar een lokale aanpak met regionale dekking voor de gebieden 
waar de problematiek klein (ad hoc) is 
Gemeenten die verder zijn in de aanpak worden gestimuleerd om 
omliggende gemeenten daar waar nodig, te ondersteunen. Dit kan 
bijvoorbeeld door het nog verder professionaliseren/doorontwikkelen van 
de veiligheidshuizen en het verstrekken van Versterkingsgelden en/of 
capaciteit specifiek voor de regionale aanpak.  

- Evalueren van de aanpak en bijbehorende interventies  
Het meest effectief is het inzetten van activiteiten waarvan kan worden 
aangenomen of vastgesteld dat deze het benodigde effect zullen hebben op 
een radicaliseringsproces. Om meer zicht te krijgen op de effectiviteit van 
interventies worden gemeenten gestimuleerd tot het uitvoeren van 
evaluaties. Evaluaties kunnen een rol spelen bij de opstart van een activiteit 
(planevaluatie), tijdens de uitvoering ervan (procesevaluatie) en na 
afronding van de activiteit (effectevaluatie). Bij bedragen hoger dan 
€100.000,00 is een externe evaluatie verplicht. Hier kunnen ook gelden 
voor worden aangevraagd.  

 
De aanvraag 
In de bijlage bij deze brief vindt u een ministeriële regeling1 met in artikel 3 de 
verschillende subonderdelen van de aanvraag, voorzien van de criteria voor de 
aanvraag. Een kopie van deze brief en de ministeriële regeling zijn per email aan 
de hiervoor verantwoordelijke medewerker(s) gestuurd. Het digitale 
aanvraagformulier is bijgevoegd in deze mail, evenals een opsomming van het 
aanbod van het Rijksopleidingsinstituut tegengaan Radicalisering (ROR). Het ROR 
heeft een breed modulair aanbod aan trainingen ter ondersteuning van 
professionals die te maken hebben met radicalisering en (gewelddadig) 
extremisme.  
  
Om de Versterkingsgelden voor 2021 nog in 2020 te kunnen toekennen is het 
noodzakelijk dat uw aanvraag uiterlijk 30 september 2020 heeft ingediend. De 
lokaal adviseur van de NCTV neemt contact op met uw medewerkers om eventuele 
vragen te beantwoorden.  
 
U kunt Versterkingsgelden aanvragen binnen de volgende categorieën: 

a. De analyse van de lokale problematiek met betrekking tot radicalisering, 
(gewelddadig) extremisme en de evaluatie van de aanpak van 
radicalisering naar (gewelddadig) extremisme; 

b. De persoonsgerichte aanpak van geradicaliseerde personen; 
c. Het opbouwen, behouden en faciliteren van een netwerk van personen en 

organisaties die betrokken zijn bij het signaleren van mogelijke 
radicalisering; 

                                                
1 Deze wordt binnenkort in de Staatscourant gepubliceerd. 
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d. Deskundigheidsbevordering en voorlichting van personen en organisaties 
die direct betrokken zijn bij de lokale integrale aanpak; 

 
e. Preventie-activiteiten voor radicaliserende personen en de directe 

omgeving; 
f. Preventie-activiteiten die de weerbaarheid versterken van specifieke 

groepen en individuen die mogelijk vatbaar zijn voor radicalisering;  
g. Het evalueren van de activiteiten die zijn verricht in het kader van het 

tegengaan van radicalisering, (gewelddadig) extremisme en terrorisme. 
 
Grotendeels zijn dit dezelfde categorieën als voorgaande jaren. Anders dan vorig 
jaar is in de nieuwe Ministeriële regeling een duidelijker onderscheid gemaakt in 
twee typen preventie-activiteiten. Onder categorie e kunnen preventie-activiteiten 
worden aangevraagd voor radicaliserende personen zelf en hun directe omgeving. 
Onder categorie f kunnen preventie-activiteiten worden aangevraagd die inzetten 
op het versterken van de weerbaarheid van specifieke groepen en individuen. Met 
dit onderscheid sorteert de SPUK 2021 voor op de contouren van de nieuwe CT-
strategie in 2021. De huidige CT-strategie wordt op dit moment geëvalueerd en 
besluitvorming vindt aan het eind van 2020 plaats. Bij het opstellen van de nieuwe 
CT-strategie worden ook gemeenten betrokken.  
 
Voor de volgende trajecten en/of initiatieven hoeft u geen aanvraag middels de 
Versterkingsgelden te doen en kunt u desgewenst deze partijen rechtstreeks 
benaderen voor advies of voor inkoop van trajecten: 

- Platform JEP (Jeugd preventie (gewelddadig) extremisme en polarisatie): 
voor het aanbod ter ondersteuning van professionals en vrijwilligers die 
met jeugdigen werken bij vragen rond polarisatie, radicalisering en 
(gewelddadig) extremisme 

- Expertise-unit Sociale Stabiliteit (ESS): biedt praktijkkennis over 
maatschappelijke spanningen aan gemeenten, eerstelijns professionals en 
diverse groepen in de samenleving.  

- Stichting School en Veiligheid (SSV): specifieke trainingen voor docenten 
binnen de onderwijsaanpak worden aangeboden door SVV. 

- Het Landelijk Steunpunt Extremisme (LSE): voor advies of ondersteuning 
bij casuïstiek waar radicalisering of (gewelddadig) extremisme. Het LSE 
biedt daarnaast landelijk begeleiding op maat aan personen die 
geradicaliseerd zijn en/of actief zijn (geweest) bij extremistische netwerken 
en hun familieleden. Als gemeente kunt u ondersteuning of trajecten direct 
bij het LSE-aanvragen (zie voor meer informatie bijgevoegde factsheet).  

 
Toekenning 
Jaarlijks wordt, op basis van de lokale en regionale dreiging versus weerbaarheid, 
opnieuw een afweging gemaakt in hoeverre middelen aan uw gemeente worden 
toegekend. Om een goede afweging te kunnen maken vragen wij u om in uw 
aanvraag rekening te houden met de problematiek/dreiging in de gemeente(n) en 
zoveel mogelijk aan te sluiten bij de bestaande structuren. Het is van belang dat u 
blijft inzetten op het binnen de lokale structuren (financieel) borgen van eerder 
bekostigde activiteiten.  
 
Voor het onderbouwen van uw aanvraag en de analyse van dreiging en 
weerbaarheid, kunt u gebruik maken van de waarderingssystematiek, een gesprek 
met uw lokaal adviseur, of op andere wijze, bijvoorbeeld door een evaluatie van de 
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situatie in uw gemeente die reeds is uitgevoerd. De Toolkit Evidence Based2 werken 
voorziet daarnaast in een quickscan Lokale Preventieve aanpak, een online 
hulpmiddel waarmee u een snelle eerste check kunt uitvoeren van de sterke en 
verbeterpunten van de lokale aanpak.  
 
Uw aanvraag wordt beoordeeld in afstemming met het ministerie van SZW. Ik 
streef ernaar u voor het einde van 2020 het toegekende (aanvullende) bedrag voor 
2021 mede te delen. De toekenning heeft betrekking op het gehele kalenderjaar 
2021.   
 
Ik bied u graag de mogelijkheid om in gesprek te gaan over uw aanvraag met uw 
lokaal adviseur van de NCTV of met een adviseur van ESS/JEP.  
 

3. (Financiële) Verantwoording 2020 en 2021 
De financiële verantwoording zal voor de toekenningen in de periodes 2020 en 2021 
lopen via de Single Information, Single Audit (SiSa) methodiek. Dit is de standaard 
verantwoordingsmethodiek die wordt gebruikt bij een specifieke uitkering. Het doel 
hiervan is dat er door een gemeente maar eenmalig informatie en een 
accountantsverklaring hoeft te worden verstrekt over alle specifieke uitkeringen die 
een gemeente ontvangt. Deze verantwoording vormt een bijlage bij de jaarstukken 
die gemeenten maken.  
 
Op de website van de Rijksoverheid zijn uitgebreide handleidingen voor het invullen 
van het formulier. 
 
Naast een financiële verantwoording zal er ook worden gekeken naar de effectiviteit 
van de Versterkingsgelden. Over de effectevaluatie wordt u later geïnformeerd. 
 
Graag wens ik u veel succes met het uitvoeren van de activiteiten en aanvragen 
van Versterkingsgelden. 
 
 
 
 
Hoogachtend,  
De minister van Justitie en Veiligheid, 
namens deze, 
 
 
 
 
 
S. Smit  
Directeur Contraterrorisme 

                                                
2 http://www.toolkitevidencebasedwerken.nl/ 
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Gemeente Nuenenf

Nationaal Coórdinator Terrorismebestrijding en Veiligheid
Ministerie Van Veiligheid en JUStitie JanvanSchrlnveltlaan2

t.a.v. mevrouw s. Smit ïï.fd'ri1???i56ToGANuenen
c. L hofland @nctv. m inven i. nl

www.nuenen.nl

Nuenen, 24 september 2020

Ondenverp: Aanvraag versterkingsgelden 202 1

Geachte mevrouw Smit,

Sinds 2014werken vertegenwoordigers van de gemeenten Eindhoven, 's-
Hertogenbosch, Helmond, Oss, Boxtel, het Openbaar Ministerie, de Politie, de
KMAR, de Zorg- en Veiligheidshuizen, de NCTV en het Regiobureau lV nauw
samen in de Programmaraad Radicalisering. Als voorzitter van deze
Programmaraad vraag ik uw aandacht voor het volgende.

Mede dankzij de door de NCTV en het Ministerie van JustÍtie en Veiligheid
beschikbaar gestelde versterkingsgelden heeft de regio Oost-Brabant de
afgelopen jaren goede stappen gezet naar een integrale aanpak van
radicalisering en (gewelddadig) extrem isme.
Trainingen, webinars, lokale analyses, het inrichten van netwerken van
sleutelfiguren en focusgroepen, de professionalisering van de weegtafel, de
persoonsgerichte aanpak en versteviging van het regionale netwerk zijn enkele
van de activiteiten die de afgelopen jaren in onze regio zijn uitgevoerd.

Helaas blijft het ondenruerp radicalisering actueel: ook de corona-crisis heeft weer
aangetoond dat een deel van onze inwoners gevoelig is voor radicale
boodschappen en zelfs bereid is om geweld te gebruiken.
Een stevige aanpak van radicalisering en (gewelddadig) extremisme blijft dus
noodzakelijk.
Vandaar dat de Programmaraad Radicalisering OoslBrabant ook dit jaar een
aanvraag indient om in aanmerking te komen voor een bijdrage uit de
versterkingsgelden die het kabinet beschikbaar stelt voor de aanpak van
radicalisering en (gewelddadig) extremisme.

De Programmaraad Radicalisering wil ook in 2021weer fors inzetten op
regionale samenwerking waarmee een stevige impuls aan de lokale en
subregionale aanpak van radicalisering wordt gegeven. De ondersteuning vanuit
de Versterkingsgelden blijft voor ons derhalve zeer belangrijk.



Voor de verdere inhoud van de aanvraag venruijs ik u naar het "Aanvraagformulier
Versterkingsgelden 2021' .

De aanvraag wordt ingediend namens, en ten behoeve van, de ketenpartners in
onze regio: de politie, het Openbaar Ministerie, de KMAR en de 38 gemeenten in
de politie-eenheid Oost-Brabant. Namens deze partners hoop ik dat u positief wil
beschikken op deze aanvraag om daarmee de regionale en lokale aanpak in
Oost-Brabant verder te versterken, verdiepen en borgen.

Mocht u vragen hebben over de aanvraag en/of de ingediende projecten dan kunt
u contact opnemen met de heer F. Hustin van het Regiobureau lntegrale
Veiligheid: f.hustin@eindhoven.nl (06-1 4 28 20 40).

met vriende

M MBA,
r van Nuenen c.a.

rog rammaraad Rad icaliseri ng Oost-Brabant



 
Toelichting agendapunt:  

 
Beleidsoverleg burgemeester    

 
Onderwerp (indien van 
toepassing het strategisch 
programma vermelden): 

Aanvraag versterkingsgelden radicalisering 

Datum: 5 oktober 2020 
Verantwoordelijke 
afdeling/medewerker: 

Désirée Lesger (V&N)  

Vergaderduur:  2 min 
Wie uitnodigen voor dit  
overleg: 

 

Betrokken bij voorstel (met 
wie heeft afstemming 
plaatsgevonden):  

Inigo Beeker (V&N) 

Bij onderwerp behorende 
stuk(ken): 

1. Aanvraag Versterkingsgelden lokale integrale aanpak van 
radicalisering en (gewelddadig) extremisme in 2021. 

Doel van de bespreking 
(beeldvorming, 
oordeelsvorming of 
besluitvorming): 

Ter kennisname 

Voorstel: 1. Kennis te nemen van de aanvraag voor het uitvoeren van 
een krachtenveldanalyse 

 
Inleiding  
In de afgelopen jaren is er meermaals commotie geweest over de financiering van en de 
predikers bij één van de Helmondse moskeeën, I.G. Al Fadjr. Ook de parlementaire 
ondervragingscommissie ongewenste beïnvloeding uit onvrije landen (POCOB) maakt 
melding van de voorloper van deze moskee, omdat deze ontstaan is met behulp van 
financiering uit Saudie-Arabië via de stichting Waqf. Er is momenteel slechts een beperkte 
mate en vorm van contact tussen de moskee en de gemeente Helmond. 
 
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap 
in de gemeente Helmond willen we een krachtenveldanalyse laten uitvoeren. De analyse 
richt zich specifiek op de mogelijke dreiging van radicalisering in de islamitische 
infrastructuur in Helmond, met name het jihadisme als gewelddadige stroming binnen het 
salafisme. Met de analyse laten we in kaart brengen wie de belangrijkste actoren en 
stakeholders zijn, wat hun betrokkenheid en invloed is, en hoe hun onderlinge relaties eruit 
zien. 
 
Doel onderzoek 
Doel van het onderzoek is om meer zicht krijgen op de risico’s van radicalisering binnen de 
islamitische gemeenschap in Helmond. De analyse bestaat ten minste uit een analyse van 
de reeds bekende informatie (over de formele infrastructuur, de betrokken actoren en de 
stakeholders), uit praktijkonderzoek om aanvullende informatie op te halen in de 
gemeenschap en volgers/deskundigen, en uit het opleveren van een eindproduct met een 
advies om in te spelen op het krachtenveld. Op basis van de analyse kan de gemeente 
Helmond werken aan vervolgacties om deze risico’s te verminderen, door bijvoorbeeld te 
investeren in focusgroepen, in een netwerk van sleutelfiguren of in bondgenootschappen. 

 
 



Het onderzoek zal geen effect hebben op de moslimgemeenschap in Helmond. Vanwege de 
aard van het onderzoek zal dit plaatsvinden zonder dat de moslimgemeenschap daar kennis 
van heeft. Het onderzoek zal bestaan uit open bronnen onderzoek, inzet van kennis uit het 
eigen netwerk en participatief onderzoek.  

 
Vervolg  
De aanvraag voor de Versterkingsgelden is op 30 september ingediend. De aanvraag wordt 
in gezamenlijkheid beoordeeld door de ministeries van JenV en SZW. Toekenning vindt naar 
verwachting voor het einde van het jaar plaats. Na toekenning vraagt de gemeente Helmond 
middels een aanbestedingstraject een drietal ervaren externe partijen om een offerte uit te 
brengen voor het uitvoeren van de analyse. 
  



A.2. De analyse van de lokale problematiek met betrekking tot radicalisering, 
(gewelddadig) extremisme en de evaluatie van de aanpak van radicalisering 
naar (gewelddadig) extremisme 

 

Activiteit  
 Krachtenveldanalyse naar de moslimgemeenschap in de gemeente Helmond. 

Aanvraag: Helmond. 
 

Omschrijving 
 Het laten uitvoeren van een krachtenveldanalyse naar de moslimgemeenschap in 

de gemeente Helmond. De analyse richt zich specifiek op de mogelijke dreiging 
van radicalisering en extremisme in de islamitische infrastructuur in Helmond. Met 
de analyse laten we in kaart brengen wie de belangrijkste actoren en stakeholders 
zijn, wat hun betrokkenheid en invloed is, en hoe hun onderlinge relaties eruit zien.  

 
Toelichting activiteit / project / overige. Beschrijf expliciet het doel, opzet en 

beoogd resultaat.  
 De gemeente Helmond wil een goed netwerk opbouwen om signalen van 

radicalisering te herkennen en aan te pakken. In de afgelopen jaren is er 
meermaals commotie geweest over de financiering van en de predikers bij één 
van de Helmondse moskeeën (I.G. Al Fadjr). Er is momenteel echter slechts een 
beperkte mate en vorm van contact tussen de moskee en de gemeente Helmond. 
Ook de politie wil meer zicht krijgen op de radicale elementen in de Helmondse 
moslimgemeenschap en vindt een krachtenveldanalyse daarvoor een goed 
vertrekpunt.   

 
Doel 
 Meer inzicht krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap in 

Helmond, specifiek gericht op de risico’s op radicalisering, als basis voor het 
opbouwen van een signaleringsnetwerk.   

 

Opzet 
 De gemeente Helmond vraagt externe deskundigen om de analyse uit te voeren. 

De analyse bestaat ten minste uit een analyse van de reeds bekende informatie 
(over de formele infrastructuur, de betrokken actoren en de stakeholders), uit 
(participatief) praktijkonderzoek om aanvullende informatie op te halen in de 
gemeenschap en volgers/deskundigen, en uit het opleveren van een eindproduct 
met een advies om in te spelen op het krachtenveld. Vanwege de aard van het 
onderzoek zal dit plaatsvinden zonder dat de moslimgemeenschap daar kennis 
van heeft.  

 

Beoogd resultaat  
 De analyse biedt de gemeente Helmond een verbeterde informatiepositie: we 

vergroten het kennisniveau over de bestaande islamitische infrastructuur en de 
invloed van radicaliserende elementen daarbinnen. Op basis van de analyse kan 
de gemeente Helmond werken aan vervolgacties om de risico’s op radicalisering 
en extremisme in de islamitische gemeenschap te verminderen en een 
signaleringsnetwerk op te zetten, door bijv. te investeren in focusgroepen, in een 
netwerk van sleutelfiguren of in bondgenootschappen.  

 

Korte toelichting opbouw budget 



Bedrag: € 35.000  
 

 Dit bedrag is gebaseerd op de kosten voor een soortgelijke krachtenveldanalyse in 
de gemeente Eindhoven uit 2018, en op een kosteninschatting door NTA. Met dit 
budget kan de uitvoerende partij openbare bronnen onderzoeken, veldonderzoek 
uitvoeren met bijvoorbeeld participatief onderzoek, de informatie analyseren en 
een eindproduct opleveren. Het definitieve bedrag zal duidelijk zijn na het 
aanbestedingstraject. 

 
Is er een relatie tussen de bovengenoemde activiteit en andere (lokale) 

geldstromen?  
a. Ja 
b. Toelichting:  

 De gemeente Helmond investeert in het versterken van kwetsbare wijken in de 
gemeente, waaronder de binnenstad. Bovendien sluit de analyse aan bij de 
regionale aanpak van radicalisering in Oost-Brabant, waarmee we investeren in 
inzicht en expertise.  

 

Bouwt bovenstaande activiteit voort op de aanvragen van voorgaande jaren 
c. Ja 
d. Toelichting: 

 In 2017 heeft EMMA met versterkingsgelden een quickscan uitgevoerd naar 
radicalisering in Helmond. Eén van de conclusies van het bureau was dat 
meldingen/signalen van radicalisering vooral betrekking hebben op islamitische 
radicalisering. Als verbeterpunt noemde het bureau o.a. het uitbreiden en 
onderhouden van het netwerk rond radicalisering in ‘rustige tijden’.  

  

Richt de activiteit zich op (meerdere) regiogemeenten? (noem gemeenten)  
e. Ja 
f. Toelichting: 

 De gemeente Helmond is de enige gemeente in basisteam Peelland met 
moskeeën. Inwoners uit de gemeenten Deurne, Asten, Someren, Gemert-Bakel 
en Laarbeek – en eventueel ook andere gemeenten in de omgeving – komen dus 
zeer waarschijnlijk naar Helmond voor hun geloofsbelijdenis. Mede om die reden 
is de aanpak van radicalisering een prioriteit in het Veiligheidsplan Peelland, niet 
alleen in het Masterplan Veiligheid van de gemeente Helmond.  

  

Heeft deze activiteit een multidisciplinair karakter?  
g. Ja 
h. Toelichting: 

 Vanuit meerdere oogpunten hebben de gemeente en haar partners contact met de 
moslimgemeenschap. Naast medewerkers in het veiligheidsdomein (boa’s, politie, 
burgemeester) werken wijkondersteuners en medewerkers van het sociaal domein 
via bijvoorbeeld het Platform Sociale Cohesie aan het versterken van de 
verbinding tussen diverse bevolkingsgroepen in Helmond.  

 

Op welke wijze worden de resultaten van deze bestedingen in uw gemeente 
geborgd? 

 Op basis van de krachtenveldanalyse ontwikkelt de gemeente Helmond, samen 
met de benodigde partners, een strategie om blijvend meer zicht te houden op de 
sleutelfiguren en bondgenoten in de moslimwereld en om de mogelijke risico’s op 
radicalisering te verkleinen.  
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Nationaal Cobrdinator 
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Veiligheid 

Turfmarkt 147 
2511 DP Den Haag 
Postbus 16950 
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Datum 	16 december 2020 
Onderwerp Beoordeling en toekenning Versterkingsgelden lokale integrale aanpak 

van radicalisering, extremisme en terrorisme voor 2021 

Ons kenmerk 
2823387 

Bij beantwoording de datum 
en ons kenmerk vermelden. 
Wilt u slechts één zaak in uw 
brief behandelen. 

Geachte burgemeester Houben, 

Onder verwijzing naar uw aanvraag d.d. 30 september 2020 deel ik u, mede 
namens de minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid, mee dat ik uw 
plannen voor uw lokale integrale aanpak van radicalisering, extremisme en 
terrorisme voor het jaar 2021 ondersteun voor in totaal €417955,-. Hiervan 
hevel ik €330000,- over naar rekeningnummer NL47BNGH0285006169 ten 
name van Gemeente Nuenen, onder vermelding van 'Versterkingsgelden 2021'. 
Ik verzoek u dit bedrag conform de aanvraag en toekenning over de 
aanvragende gemeenten in uw regio te verdelen. Het bedrag van €87955,- ten 
behoeve van trainingen bij het Rijksopleidingsinstituut tegengaan Radicalisering 
(hierna ROR) wordt in natura uitgekeerd. 

Uw plannen zijn conform de ministeriële regeling 'eenmalige specifieke uitkering 
voor gemeenten in verband met de versterking van de lokale integrale aanpak 
van radicalisering, extremisme en terrorisme in 2021' (hierna: SPUK) 
beoordeeld door het Ministerie van Justitie en Veiligheid en het Ministerie van 
Sociale Zaken en Werkgelegenheid. 

Bij de beoordeling is gekeken naar de behoeften, de dreiging en de weerbaarheid 
van de gemeente of de regio waarbinnen de gemeente ligt (artikel 7, vijfde lid, 
van de SPUK). Er is rekening gehouden met de mate waarin de activiteiten 
bijdragen aan de doelen van de Versterkingsgelden, namelijk het bestrijden en 
verzwakken van extremistische bewegingen in Nederland en het voorkomen van 
aanwas en het tegengaan van radicalisering. 

In de bijlage van deze brief (zie bijlage 1) vindt u per onderdeel van de aanvraag 
nadere toelichting. Verantwoording van de bestede gelden geschiedt 
overeenkomstig artikel 10 van de ministeriële regeling. 

Monitoring 
De specifieke uitkering wordt verstrekt onder bepaalde voorwaarden. De 
formele toekenningsbeschikking, die ook nader in gaat op deze voorwaarden, 
is als bijlage meegestuurd. 

Pagina 1 van 3 



De financiële verantwoording zal voor de toekenning 2021 lopen via de Single 
Information, Single Audit (SiSa) methodiek. Dit is de standaard 
verantwoordingsmethodiek die wordt gebruikt bij een specifieke uitkering. Het 
doel hiervan is dat er door een gemeente maar eenmalig informatie en een 
accountantsverklaring hoeft te worden verstrekt over alle specifieke 
uitkeringen die een gemeente ontvangt. Deze verantwoording vormt een 
bijlage bij de jaarstukken die gemeenten maken. 

Naast een financiële verantwoording zal er ook worden gekeken naar de 
effectiviteit van de Versterkingsgelden. Inzicht in wat werkt en niet, geeft ons 
handvatten voor de doorontwikkeling van de lokale aanpak. In de eerst 
volgende monitor, die betrekking zal hebben op zowel 2020 als 2021, zal 
daarom 'leren' in plaats van 'verantwoorden' centraal staan. Inmiddels is ook 
bekend dat het WODC de monitor uitvoert en gemeenten hiervoor eind volgend 
jaar zullen worden benaderd. 

Deskundigheidsbevordering 
De NCTV werkt nauw samen met het ROR1. Door deze samenwerking is er 
zicht op de kwaliteit en de inhoud van de trainingen en sluiten deze aan op het 
laatste dreigingsbeeld. Het aanbod is geaccrediteerd en zowel klassikaal als 
online te volgen. De trainingen zijn hiervoor didactisch en inhoudelijk 
aangepast met behoud van leerdoelen en leerrendement. Voor actuele 
informatie omtrent de trainingen en de accreditatie verwijzen we u naar 
www.tegengaanradicalisering.nl. 

Het ROR zal u een opdrachtbevestiging sturen voor de aangevraagde 
trainingen met bijbehorende (annulerings-)voorwaarden. Ik verzoek u als 
aanvragende gemeente zorg te dragen voor de coordinatie van de ROR-
trainingen binnen uw regio. Voor de planning kunt u contact opnemen met het 
ROR via ror@dji.minjus.nl  of 088-0727060. De trainingen kunnen 
multidisciplinair worden ingevuld en hebben een maximale groepsgrootte van 
12 deelnemers. 

Ook dit jaar is u weer de mogelijkheid geboden om -wanneer het aanbod van 
het ROR niet voldoet aan de bestaande opleidingswens en/of het ROR dit ook 
niet middels maatwerk kan aanbieden- uit te wijken naar een andere 
aanbieder. Trainingen van andere aanbieders worden gefinancierd tot het tarief 
van het ROR á €2.530,- per dag. 

Tot slot verzoek ik u om zorg te dragen voor de borging van de opgedane 
kennis binnen uw organisatie. Daarnaast bent u, als aanvragende gemeente, 
verantwoordelijk voor bekendmaking van de lokale meldingsstructuur bij de 
deelnemers van de training zodat zij weten waar zij met eventuele signalen 
terecht kunnen. 

1  De trainingen bij het ROR gaan uit van de laatste inzichten in radicalisering, extremisme en terrorisme 

zoals dat door de NCTV is benoemd. Het ROR wordt door de NCTV voortdurend op de hoogte gehouden 

van het dreigingsbeeld en de recente (wetenschappelijke) ontwikkelingen op het terrein van 

radicalisering, extremisme en terrorisme met als gevolg dat bij de inzet van trainingen in het gehele land 

vanuit dezelfde beleidstheorie wordt onderwezen. Dit draagt bij aan een gelijkwaardige beoordeling van 

de aanpak van radicalisering, extremisme en terrorisme door alle gemeenten. De nationale veiligheid is 
hiermee zo goed mogelijk gediend. 
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Rest mij nog u veel succes toe te wensen met de uitvoering en versterking van 
okale integrale aanpak van radicalisering, (gewelddadig) extremisme en 
risme. 

endelijke groet, 
ister van Justitie en Veiligheid, 
s deze, 

. A lbersberg 
Natio aal Coordinator Terrorismebestrijding en Veiligheid 

Voorwaarden 
Bij het inhuren van en samenwerken met externe partijen dienen deze partijen 
hun werkzaamheden conform geldende wet- en regelgeving uit te voeren. 
Het budget wordt voor één jaar toegekend en dient in 2021 besteed te worden. 

Tot slot 
Indien u nog vragen heeft kunt u zich wenden tot uw lokale adviseur bij de 
NCTV. Daar kunt ook terecht voor extra ondersteuning op het gebied van 
(dreigings)analyse en voor expertise over de lokale integrale aanpak van 
radicalisering, extremisme en terrorisme. Ik verzoek u om de verdere 
uitwerking van uw plannen met uw lokale adviseur bij de NCTV door te nemen 
en deze op de hoogte te stellen van eventuele vertraging van de voortgang 
van de activiteiten en eventuele consequenties te bespreken. 

Mocht u behoefte hebben aan extra ondersteuning voor uw lokale aanpak 
rondom sleutelfiguren, netwerken en/of het versterken van weerbaarheid 
tegen radicalisering, dan kunt u ook contact opnemen met de Expertise-Unit 
Sociale Stabiliteit (ESS) via ESS@minszw.nl  of 070-3334555. 
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Bijlage 1 Toelichting op aanvraag Nuenen (regio Oost-Brabant) 

A. De analyse van de lokale problematiek met betrekking tot radicalisering, 
(gewelddadig) extremisme en de evaluatie van de aanpak van radicalisering 
naar (gewelddadig) extremisme 

Naam 	 Aangevraagd Toegekend Toelichting 

Fenomeen analyse 

Intelligence en analysecapaciteit in 
Eindhoven (en de regio) 

Krachtenveldanalyse  

€ 	70.000 € 	70.000 

€ 	80.000 € 	80.000 

€ 	40.000 € 	
40.000 U wordt verzocht de analyse te richten op 

extremisme. 

C Het opbouwen, behouden en faciliteren van een netwerk van personen en organisaties 
die betrokken zijn bij het signaleren van mogelijke radicalisering 

Naam 	 Aangevraagd Toegekend Toelichting 

Uitbouwen netwerk van het 
expertteam 

Intervisiebijeenkomsten 

Versterken regionale aanpak  

€ 	45.000 € 	45.000 

€ 	30.000 € 	30.000 

€ 	50.000 € 	50.000 

Totaal 	 125.000 € 	125.000 

D. Deskundigheidsbevordering en voorlichting van personen en organisaties die direct 
betrokken zijn bij de lokale integrale aanpak 

Naam 	 Aangevraagd Toegekend Toelichting 

Basistraining ROR 	 € 	12.650 € 	12.650 

Verdiepingstrainingen ROR / LSE 	€ 	67.375 € 	67.375 

ROR Overige 	 € 	7.930 € 	7.930 

87955xxxxxx



€ 	30.000 € 
De activiteit is te breed om gericht een bijdrage te 

- kunnen leveren aan het bestrijden en verzwakken 
van de extremistische beweging. 

Preventie gericht op radicaliserende 
jongeren in het onderwijs 

15.000 € Totaal 

F. Preventie-activiteiten die de weerbaarheid versterken van specifieke groepen en individuen die mogelijk vatbaar zijn 
voor radicalisering 

Naam 
	 Aangevraagd Toegekend Toelichting 

Totaal 

G. Het evalueren van de activiteiten die zijn verricht in het kader van het tegengaan van 
radicalisering, (gewelddadig) extremisme en terrorisme 

Naam 
	 Aangevraagd Toegekend Toelichting 

Evaluatie expertteam 
	 € 	15.000 € 	15.000 



Bijlage 2 	Toekenningsbeschikking 

Geacht college van Burgemeester en Wethouders, 

Het Rijk kent u met deze beschikking een specifieke uitkering toe. Specifieke uitkeringen zijn 
middelen uit 's Rijks kas toe die onder voorwaarden worden verstrekt. In het vervolg van 
deze beschikking wordt u over deze voorwaarden geïnformeerd. 

BETROKKEN PARTIJEN 

VERSTREKT DOOR 
	

Minister van Justitie en Veiligheid 

TOEGEKEND AAN 
	

College van B&W van de gemeente Neunen (Brabant-Oost) 

DATUM 
	

6 december 2020 

REGELING 

KENMERK 
	

2823387 

TYPE 
	

Specifieke uitkering 

NAAM 
	

Versterking lokale integrale aanpak radicalisering, (gewelddadig) 
extremisme en terrorisme 2021 

• CODERING 	 A5 

BEDRAG 
	

€417.955 

JAAP 
	

2021 

OMSCHRIJVING REGELING 

BASIS VAN DE VERSTREKKING 
Regeling van de Ministerie van Justitie en Veiligheid van 3 juli 2020, nr. 2823400, houdende een 
specifieke uitkering voor gemeenten in verband met de versterking van de lokale integrale aanpak 
van radicalisering, (gewelddadig) extremisme en terrorisme in 2021 en artikel 17, vijfde lid, van de 
Financiële-verhoudingswet. 

BELEIDSDOELSTELUNG 
Het verstrekken van een specifieke uitkering ten behoeve van het versterken van de lokale 
integrale aanpak radicalisering, (gewelddadig) extremisme en terrorisme in 2021 (zie ook artikel 3 
van de specifieke uitkering voor gemeenten in verband met de versterking van de lokale integrale 
aanpak van radicalisering, (gewelddadig) extremisme en terrorisme in 2021). 

WIJZE VAN BETALING 

U ontvangt 100% van het bedrag als voorschot 6 weken nadat positief op uw aanvraag is beslist. Dit 
bedrag is inclusief btw, derhalve kunt u geen aanspraak maken op het btw compensatiefonds. 
Het bedrag zal worden gestort op bankrekeningnummer NL47BNGH 0285006169 t.n.v. Gemeente 
Neunen. 

GENERIEKE WETGEVING 

FINANCIELE-VERHOUDINGSWET 
U dient het beSchikte bedrag uiterlijk op 15 juli van het jaar volgend op het begrotingsjaar 
te verantwoorden, zoals geregeld in de Financiële-verhoudingswet, artikel 17a. 

U verantwoordt via het systeem van single information, single audit (sisa), zoals bepaald in de 
ministeriële regeling informatieverstrekking sisa. Bij niet tijdig indienen van de 
verantwoordingsinformatie, treedt het maatregelenbeleid van het ministerie van BZK in werking. 
Er volgt opschorting van uitbetaling van de algemene uitkering totdat de 
verantwoordingsinformatie is ontvangen, tot een maximum van 26 weken. 
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TERUGVORnERINGBELEM 
De minister kan terugvorderen indien: 

a. de activiteiten waarvoor de uitkering is verleend niet of niet geheel hebben plaatsgevonden; 
b. de gemeente niet heeft voldaan aan de aan de uitkering verbonden verplichtingen; 
c. indien de verantwoordingsinformatie te laat is ontvangen; 
d. voor zover de uitkering niet rechtmatig is besteed; 
e. voor zover de rechtmatigheid van de besteding volgens de controlerende accountant onzeker is. 

Indien de verantwoordingsinformatie te laat, niet of niet volledig wordt verstrekt, kan de 
minister de uitkering op een lager bedrag vaststellen als volledige terugvordering tot een 
onbillijkheid van overwegende aard zou leiden. 

SPECIFIEKE WETGEVING 

VERDEELSYSTEí A IEK 	Verdeling van het totaalbudget vindt plaats volgens de richtlijnen 
zoals genoemd in artikel 7 van de Regeling specifieke uitkering voor 
gemeenten in verband met de versterking van de lokale integrale 
aanpak van radicalisering, (gewelddadig) extremisme en terrorisme in 
2021. 

INDICATOREN De volgende indicatoren worden uitgevraagd: 
• Naam hoofdcategorie/Aard controle: n.v.t. 
• Bestedingen (Jaar T) komen overeen met activiteitenplan per 

hoofdcategorie (Ja/Nee)/Aard controle: D1 
• Besteding uitvoering activiteiten (Jaar T) per hoofdcategorie. 

Zelfstandige uitvoering (excl. SiSa tussen medeoverheden)/ 
Aard controle R 

• Cumulatieve besteding uitvoering activiteiten (t/m Jaar T) per 
hoofdcategorie/Aard controle R 

• Afwijking t.o.v. aanvraag overeengekomen (Ja/nee) in (Jaar T) 
per hoofdcategorie - bij Ja is indicator 06 verplicht/Aard controle 
n.v.t. 

Zodra er sprak is van doorverstrekking van deze specifieke uitkering aan andere medeoverheden, is 
er sprake van 'SiSa tussen medeoverheden'. Deze medeoverheden verantwoorden via Sisa code 
A5B. 

CORRESPONDENTIE 

Voor procesmatige vragen over subsidie-uitvoerings-technische aangelegenheden van deze 
regeling kunt u contact opnemen met het subsidieportaal door te mailen naar: 
subsidieportaal@minjenv.nl. 

Voor inhoudelijke vragen over deze regeling kunt u contact opnemen door te mailen naar: 
Versterkinciscielden©nctv.minjev.nl. 

Voo vragen over de verantwoordingsprocedure kunt u contact opnemen via postbusibi@minbzk.nl   

De iiister van Justitie en Veiligheid, 
na e E.  deze, 

P. 	lbersberg 
Nationaal Cobrdinator Terrorismebestrijding en Veiligheid 

Overeenkomstig de Algemene wet bestuursrecht kan tegen deze beschikking schriftelijk bezwaar worden gemaakt door degene 
wiens belang rechtstreeks bij deze beschikking betrokken is. Daartoe moet binnen zes weken na de dag van verzending van 
deze beschikking een bezwaarschrift worden ingediend bij de minister van Justitie en Veiligheid. 
Het bezwaarschrift dient te worden ondertekend en ten minste te bevatten de naam en adres van de indiener, de dagtekening, 
een omschrijving van deze beschikking alsmede de reden(en) waarom de beschikking niet juist wordt gevonden. Verzocht 
wordt bij het bezwaarschrift een kopie van deze beschikking en eventueel andere op de zaak betrekking hebbende stukken te 
voegen. Het bezwaar schort de werking van deze beschikking niet op. 
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Toelichting afspraak mbt krachtenveldanalyse  

 
 
Onderwerp (indien van 
toepassing het strategisch 
programma vermelden): 

Communicatie rondom krachtenveldanalyse 
 

Datum: 26 mei 2021 
Verantwoordelijke 
afdeling/medewerker: 

Désirée Lesger en Inigo Beeker (V&N)  

Bij onderwerp behorende 
stuk(ken): 

1. Memo BOB 3 maart 2021 
2. Emailwisseling met J. Hendriks, burgerraadslid 
3. Concept email aan J. Hendriks 

Voorstel:  Bijgaande email sturen aan J. Hendriks. 
 Bespreken mogelijke rol burgemeester. 

 
Inleiding  
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap 
in de gemeente Helmond, laten we een krachtenveldanalyse uitvoeren. In het BOB van 3 
maart jl. heeft u middels bijgevoegde memo kennis genomen van dit onderzoek. De analyse 
richt zich op de mogelijke dreiging van radicalisering in de islamitische infrastructuur in 
Helmond en wordt uitgevoerd door Adviesbureau NTA. Vanwege de aard van het onderzoek 
zal het onderzoek plaatsvinden zonder dat de moslimgemeenschap daar kennis van heeft. 
Dit is een voor NTA gebruikelijke onderzoeksmethodiek. 
 
Uitnodiging interviews 
Voor het onderzoek worden verschillende sleutelfiguren van binnen de gemeentelijke 
organisatie en de politie gesproken. Wij hebben hiervoor een lijst met contactpersonen en 
contactgegevens doorgestuurd aan NTA, met toestemming van de betrokkenen. Per abuis is 
een verkeerd emailadres gehanteerd van Jeanne Hendriks, de voormalige secretaris van het 
Platform Sociale Cohesie. Hierdoor is een uitnodigingsmail van NTA terecht gekomen bij 
Jeannette Hendriks, burgercommissielid van GroenLinks. Zoals in de mailwisseling in de 
bijlage te lezen, is zij inmiddels op de hoogte van de verwisseling van mailadressen. 
 
Voorstel 
Ons voorstel is om bijgaande email aan Jeannette Hendriks te sturen, waarbij we onze 
excuses aanbieden voor de verwarring en haar vragen om vertrouwelijk om te gaan met de 
informatie uit de emails. Daarnaast bespreken wij graag met u of u zelf nog een rol kunt 
spelen in de communicatie, mogelijk door middel van een telefoontje naar aanleiding van 
onze email. 



 
Toelichting agendapunt:  

 
Beleidsoverleg burgemeester    

 
Onderwerp (indien van 
toepassing het strategisch 
programma vermelden): 

Krachtenveldanalyse 
 

Datum BOB: 8 maart 2020 
Verantwoordelijke 
afdeling/medewerker: 

Désirée Lesger en Inigo Beeker (V&N)  

Vergaderduur:  1 minuut 
Wie uitnodigen voor dit  
overleg: 

 

Betrokken bij voorstel (met 
wie heeft afstemming 
plaatsgevonden):  

Helma van den heuvel (FIN.INK) en Erik Steijn (IVA/CIO) 

Bij onderwerp behorende 
stuk(ken): 

1. Beschikking versterkingsgelden aanpak radicalisering  
2. Getekende offerte krachtenveldanalyse 
3. Getekende verwerkersovereenkomst krachtenveldanalyse 

Doel van de bespreking 
(beeldvorming, 
oordeelsvorming of 
besluitvorming): 

Ter kennisname 

Voorstel: Kennis te nemen van het verstrekken van de opdracht voor het 
uitvoeren van een krachtenveldanalyse naar de 
moslimgemeenschap in de gemeente Helmond.  

 
Inleiding  
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap 
in de gemeente Helmond, laten we een krachtenveldanalyse uitvoeren. De analyse richt zich 
op de mogelijke dreiging van radicalisering in de islamitische infrastructuur in Helmond, met 
name het jihadisme als gewelddadige stroming binnen het salafisme. De aanvraag van 
NCTV-versterkingsgelden voor deze analyse is besproken in het BOB van 23 september 
2020. De gevraagde gelden zijn op 16 december toegekend door de NCTV (bijlage 1). 
Inmiddels zijn de offerte (bijlage 2) en de verwerkersovereenkomst (bijlage 3) getekend, 
waarmee de opdracht is verleend. Adviesbureau NTA start deze maand met de uitvoering.  
 
Overwegingen  
1.1 We krijgen meer zicht op de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap. 
 
Deze opdracht levert de gemeente Helmond een analyse op van het (in)formele 
krachtenveld van de moslimgemeenschap in Helmond en de al dan niet aanwezige 
radicaliserende elementen daarin. Met de analyse laten we in kaart brengen wie de 
belangrijkste actoren en stakeholders zijn, wat hun betrokkenheid en invloed is, en hoe hun 
onderlinge relaties eruit zien. De resultaten van de analyse nemen we mee in het opzetten 
van focusgroepen later dit jaar. Dat zijn groepen met sleutelfiguren uit de samenleving 
waarin signalen van maatschappelijk ongenoegen en radicalisering besproken worden.  
 
1.2 We hebben afspraken gemaakt met NTA over de vertrouwelijkheid van het onderzoek.  
 
Vanwege de aard van het onderzoek zal dit plaatsvinden zonder dat de 
moslimgemeenschap daar kennis van heeft. Dit is een voor NTA gebruikelijke 
onderzoeksmethodiek. De uiteindelijke rapportage die het bureau oplevert, is op te vragen 



via de Wet Openbaarheid van Bestuur (Wob) – dat geldt uiteraard niet voor de daarin 
opgenomen (bijzondere) persoonsgegevens, die vallen onder de uitzonderingsgronden van 
de Wob. Overige tussendocumentatie blijft eigendom van NTA en is dan ook niet via de Wob 
bij de gemeente op te vragen. De hierover gemaakte afspraken in de 
verwerkersovereenkomst zijn akkoord bevonden door de adviseur privacy.  
 
1.3 De kosten passen (ruim) binnen het budget van de versterkingsgelden.  
 
De kosten voor de krachtenveldanalyse bedragen € 30.000. Dit valt (ruim) binnen de € 
40.000 versterkingsgelden die we van de NCTV toegekend hebben gekregen. Hiervoor 
hebben we een enkelvoudig onderhandse aanbestedingsprocedure doorlopen. De offerte is 
getekend na advies van de adviseur inkoop. De uitvoering van de krachtenveldanalyse loopt 
van 15 maart t/m augustus 2021. Daarmee worden de gelden in 2021 besteed, zoals vereist 
door de NCTV. 
 
Vervolg  
NTA start deze maand met het uitvoeren van de krachtenveldanalyse.  
  



Respondentenlijst 
 

1. André Heijndijk, politie 
2. Arie van Houwelingen, gemeente 
3. Arthur van der Heijden, politie 
4. Carlijn Hofland, NCTV 
5. Frans Wagemakers, politie 
6. Henri van Pinxteren, politie 
7. Jeanne Hendriks, gemeente 
8. Jeroen Tuns, gemeente 
9. Johannes Eggers, politie 
10. Lisenka Stuivenvolt-van Oorschot, gemeente 
11. Maike Stevens, gemeente 
12. Manon Veendrick, ZVH 
13. Patrick van de Ven, gemeente 
14. Selina Henckens, gemeente 
15. Stefan Schüller, gemeente 



Sleutelfiguren Helmond 
 
Uit dit onderzoek zijn de volgende potentiele sleutelfiguren naar voren gekomen. Hierbij 
geldt de disclaimer dat het onderzoek is uitgevoerd volgens de non-informed methodiek, 
waardoor inhoudelijke gesprekken over een mogelijke rol als sleutelpersoon niet hebben 
plaatsgevonden en hiermee mogelijk niet alle potentiele sleutelpersonen in zicht zijn 
gekomen. 
 
Mansouri Gym 
Deze boksschool staat in contact met en heeft invloed op moeilijk bereikbare jeugd.1 Zo is 
Mansouri Gym vanuit gemeente ingezet om te zorgen dat jongeren rustig bleven tijdens de 
ramadan (o.a. door middel van een filmpje). Daarnaast hielp de sportschool mee als 
rolmodel voor de 1,5 meter regel.2 De sportschoolhouder zou een mogelijke sleutelpersoon 
kunnen zijn. Ambtenaren zouden een keer langs kunnen gaan bij de sportschool om het 
eerste contact te leggen. 
 
Bijzonder jeugdwerk 
Bijzonder Jeugdwerk ondersteunt gezinnen en jongeren met complexe gedragsproblemen in 
Brabant en Limburg.3 Bijzonder Jeugdwerk heeft een Jongeren Inloop Punt (JIP) aan de 
Molenstraat in Helmond. Hier kunnen jongeren van 16 t/m 27 jaar terecht met hun 
problemen.4 In Helmond organiseerde Bijzonder Jeugdwerk onder andere nachtvoetbal 
tijdens de ramadan.5 Waarschijnlijk staan sommige ambtenaren van de gemeente al in 
contact met JIP waardoor het onderwerp sleutelfiguren wellicht op korte termijn 
geintroduceerd kan worden.   
 
Omnia jeugdzorg 
Deze instelling biedt hulp aan gezinnen van diverse culturen die vragen hebben over 
opvoeden. Omnia hanteert een cultuursensitieve benadering, waarbij ze aan proberen te 
sluiten bij de taal en cultuur van het gezin. Ze bieden hulp in vele talen waaronder Turks, 
Arabisch, Surinaams, Dari, Somalisch, Farsi, Urdu, etc. De oprichter en eigenaar is eveneens 
bestuurslid bij Islamitisch Centrum Helmond aan de Blinkertsestraat.6 Via hem en Omnia 
Jeugdzorg kunnen mogelijk sleutelfiguren geworven worden die ingebed zijn in diverse 
Helmondse gemeenschappen.  
 
Netwerk via vertegenwoordigers van Platform Sociale Cohesie of de Islamitische 
basisschool 
Verschillende respondenten gaven aan dat moskeewoordvoerders (met name Aziz Khayati 
en Zübeyir Köse) een groot netwerk hebben binnen hun gemeenschap. Mogelijk kunnen zij 
meedenken over anderen die geschikt zouden zijn als sleutelfiguur voor de gemeente. 

 
1 Zie Facebookpagina van Mansouri Gym op: https://www.facebook.com/Mansouri-gym-219598691583029/. 
2 Interview met voormalig manager Veiligheid en Naleving, gemeente Helmond, 23 april 2021. 
3 Zie website voor meer informatie: https://www.bijzonderjeugdwerk.nl. 
4 Zie website voor meer informatie: https://www.bijzonderjeugdwerk.nl/oplossing/jongeren-inloop-punt-jip-
helmond/. 
5 Interview met beleidsontwikkelaar sociaal domein, gemeente Helmond, 29 april 2021. 
6 Zie website voor meer informatie: https://www.omnia-jeugdzorg.nl. 



Daarnaast kan het netwerk van de islamitische basisschool gebruikt worden om in contact te 
treden met potentiële sleutelfiguren. Zo kan er via de directie bijvoorbeeld een oproep 
geplaatst worden voor ouders in de medezeggenschapsraad om te onderzoeken in hoeverre 
betrokken ouders bereid zijn om (meer) in contact te komen met de gemeente ten behoeve 
van onderlinge samenwerking / versterking onderlinge banden. 
 
Bovenstaande contacten zijn er al en worden door verschillende respondenten als goed 
omschreven. Via deze route zou het potentiele sleutelfigurennetwerk kunnen worden 
uitgebreid.   
 
Reeds bestaande sleutelpersonen via de gemeente 
Het is raadzaam om te achterhalen welke kennis en ingangen er al binnen de gemeente zijn. 
Zo is de naam van de jeugdwerker Abdallah Tijani naar voren gekomen, hij vormt mogelijk 
zo’n relevante ingang. Andere ingangen kunnen gevonden worden door binnen diverse 
overleggen het sleutelfigurenbeleid aan te kaarten en te vragen of collega’s nog geschikte 
kandidaten weten.   



 
Toelichting agendapunt:  

 
Beleidsoverleg burgemeester    

 
Onderwerp (indien van 
toepassing het strategisch 
programma vermelden): 

Krachtenveldanalyse 
 

Datum BOB: 22 september 2021 
Verantwoordelijke 
afdeling/medewerker: 

Inigo Beeker (V&N)  

Vergaderduur:   
Wie uitnodigen voor dit  
overleg: 

 

Betrokken bij voorstel (met 
wie heeft afstemming 
plaatsgevonden):  

Ralph Linnebank, Frank Rietveld, Yvette Hartelo, Joep Schalkx 
en Désirée Lesger 

Bij onderwerp behorende 
stuk(ken): 

1. Offerte krachtenveldanalyse NTA 
2. Concept conclusies en aanbevelingen NTA 
3. Uitnodigingsbrief NCTV-versterkingsgelden 2022 
4. Persvragen NRC Handelsblad 

Doel van de bespreking 
(beeldvorming, 
oordeelsvorming of 
besluitvorming): 

Ter besluitvorming 

Voorstel: 1. Akkoord te gaan met het aanvragen van NCTV-
versterkingsgelden zoals beschreven in dit voorstel 

2. Akkoord te gaan met het beantwoorden van de 
persvragen zoals beschreven in dit voorstel 

3. Akkoord te gaan met het voorstel voor het vervolg zoals 
beschreven in dit voorstel 

 
Inleiding  
Zoals besproken in het BOB van 8 maart 2021, heeft adviesbureau NTA een 
krachtenveldanalyse uitgevoerd (offerte in bijlage 1). Het onderzoek is bekostigd met NCTV-
versterkingsgelden, zoals besproken in het BOB van 23 september 2020. De analyse richt 
zich op de mogelijke dreiging van radicalisering in de islamitische infrastructuur in Helmond, 
met name het jihadisme als gewelddadige stroming binnen het salafisme. NTA heeft de 
concept rapportage, inclusief aanbevelingen, gepresenteerd en zal op korte termijn de 
definitieve rapportage toezenden. Dit memo bestaat uit driee onderdelen. Het eerste deel 
gaat over het voorstel voor het vervolgtraject na oplevering van de rapportage door NTA. Het 
tweede deel gaat over de beantwoording van persvragen van NRC over NTA-
krachtenveldanalyses. Ten slotte beschrijft dit memo een voorstel voor het vervolg richting 
gemeenteraad en politie. 
 
1. Voorstel aanvraag NCTV-versterkingsgelden  
De aanbevelingen van NTA (bijlage 1) zijn waarschijnlijk inhoudelijk én organisatorisch van 
aard. Het voorstel is om opnieuw NCTV-versterkingsgelden aan te vragen om invulling te 
kunnen geven aan de aanbevelingen. Het voorstel voor de aanvraag luidt: 
 
Vervolg NTA-krachtenveldanalyse naar de islamitische infrastructuur in Helmond (€ 40.000) 
In 2021 heeft de gemeente Helmond met NCTV-versterkingsgelden een 
krachtenveldanalyse laten uitvoeren door NTA. De analyse gaf inzicht in het krachtenveld 
binnen de islamitische gemeenschap in Helmond en de risico’s op radicalisering en 



extremisme daarin. NTA concludeert onder meer dat personen en organisaties zijn te 
relateren aan politiek-salafistische narratieven en netwerken, en dat de lokale overheid (vaak 
via dezelfde contactpersonen) oppervlakkig contact heeft met de islamitische gemeenschap. 
NTA adviseert daarom zowel om de relaties te verbeteren en het netwerk te verbreden, als 
om te investeren in kennis en capaciteit om o.a. signalen van mogelijke radicalisering tijdig te 
herkennen en op te volgen. De aanbevelingen richten zich niet alleen op de gemeente, maar 
ook op andere partners zoals de politie. De gemeente Helmond wil uitvoering geven aan de 
aanbevelingen, om intern en met ketenpartners een beter netwerk op te bouwen om signalen 
van mogelijke radicalisering te herkennen en op te volgen. Daarvoor wil de gemeente tijdelijk 
(een half jaar voor 0,5 FTE) een kwartiermaker inzetten die de aanbevelingen omzet in 
acties.  
 
Overwegingen  

1.1. NTA zal het definitieve rapport binnenkort presenteren 
Op 31 augustus heeft NTA een mondelinge toelichting gegeven op de concept rapportage. 
Naar aanleiding hiervan verwerkt NTA enkele vragen en opmerkingen van de gemeente 
Helmond in de definitieve rapportage. Naar verwachting volgt de rapportage op korte termijn. 
NTA zal de conclusies en aanbevelingen presenteren aan een delegatie van de gemeente, 
waaronder de burgemeester en de afdelingshoofden ‘Ontwikkeling Sociaal Domein’ en 
‘Veiligheid en Naleving’.  
 

1.2. De aanvraag moet uiterlijk 1 oktober zijn ingediend bij de NCTV 
In de uitnodigingsbrief ‘Aanvraag Versterkingsgelden lokale integrale aanpak van 
radicalisering, extremisme en terrorisme in 2022’ (bijlage 2) verzoekt de NCTV aanvragen 
uiterlijk 1 oktober 2021 in te dienen. Zoals gebruikelijk vraagt de programmaraad 
radicalisering ook dit jaar de NCTV-versterkingsgelden aan voor de eenheid Oost-Brabant. 
Aangezien de burgemeester van Nuenen de voorzitter is van de programmaraad, zal de 
aanvraag formeel verlopen via de gemeente Nuenen.  
 

1.3. De afdelingen ‘Ontwikkeling Sociaal Domein’ en ‘Veiligheid en Naleving’ zullen 
gezamenlijk uitvoering geven aan de aanbevelingen 

NTA concludeert dat de lokale overheid de actoren binnen de islamitische infrastructuur met 
name over veiligheidsthema’s benadert. Daardoor benutten we momenteel de potentiële rol 
van actoren nog niet optimaal. De afdelingen ‘Ontwikkelingen Sociaal Domein’ en ‘Veiligheid 
en Naleving’ zijn daarom voornemens gezamenlijk uitvoering te geven aan de 
aanbevelingen, onder andere om meer duurzame en structurele relaties op te bouwen.  
 

1.4. De NCTV heeft in een eerste reactie laten weten de behoefte te begrijpen om 
uitvoering te geven aan de aanbevelingen die volgen uit de krachtenveldanalyse 

Om een goede inschatting te kunnen maken van de haalbaarheid van de aanvraag, heeft de 
NCTV aanvullende informatie gevraagd ter onderbouwing. De definitieve aanvraag zal dus 
uitgebreider zijn dan bovenstaande tekst, om de aanvraag zo goed mogelijk te 
onderbouwen.   
 
2. Voorstel beantwoording persvragen 
Op donderdag 9 september heeft NRC Handelsblad vragen gesteld aan de persdesk van de 
gemeente Helmond (bijlage 3). NRC werkt aan een artikel over NTA en zoekt uit waar 
gemeenten NTA voor inzetten en of dit past binnen de privacywetgeving.  
 
In de afgelopen jaren is er meermaals commotie geweest over de financiering van en de 
predikers bij één van de Helmondse moskeeën, I.G. Al Fadjr. Ook de parlementaire 
ondervragingscommissie ongewenste beïnvloeding uit onvrije landen (POCOB) maakt 
melding van de voorloper van deze moskee, omdat deze ontstaan is met behulp van 
financiering uit Saudie-Arabië via de stichting Waqf. Er is momenteel slechts een beperkte 
mate en vorm van contact tussen de moskee en de gemeente Helmond. Om meer kennis te 



krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap in de gemeente 
Helmond, is in het BOB van 23 september 2020 besloten een aanvraag in te dienen voor 
NCTV-versterkingsgelden om een krachtenveldanalyse uit te laten voeren. Vanwege de aard 
van het onderzoek is besloten dit te laten plaatsvinden zonder dat de moslimgemeenschap 
daar kennis van heeft. Het onderzoek heeft geen effect op de moslimgemeenschap.  
 
Het voorstel voor de beantwoording van de persvragen luidt:  
 
De gemeente Helmond heeft in de afgelopen vijf jaar één opdracht verstrekt aan NTA, 
namelijk voor het uitvoeren van een krachtenveldanalyse. Hiervoor heeft de NCTV een 
maximum van € 40.000 aan versterkingsgelden toegekend. NTA voert de analyse 
momenteel uit. De onderzochte organisaties zijn hiervan niet op de hoogte gesteld. Met de 
krachtenveldanalyse verwachten we de huidige kennis vast te leggen, zodat we deze kennis 
ook in de toekomst behouden. De analyse is dus bedoeld om onze informatiepositie te 
versterken. We hebben voor NTA gekozen, omdat NTA naar tevredenheid vergelijkbare 
analyses heeft gemaakt voor andere gemeenten. De verwerkersovereenkomst voor deze 
opdracht is in lijn met de verwerkersovereenkomst van de Informatiebeveiligingsdienst. 
Aangezien NTA de definitieve rapportage nog niet heeft opgeleverd, kunnen we de 
rapportage niet met u delen, hebben we de rapportage niet gedeeld met (overheids)partners, 
hebben we de rapportage niet openbaar gemaakt, en hebben we nog niks gedaan met de 
uitkomsten van de analyse.  
 
Overwegingen  

2.1. De adviseur privacy heeft voorafgaand aan de opdrachtverstrekking aangegeven 
akkoord te zijn met de verwerkersovereenkomst  

Op 4 februari heeft de adviseur privacy enkele kanttekeningen gemaakt bij de concept 
verwerkersovereenkomst. Hij verzocht onder andere de bepaling eruit te halen die het NTA 
toestond geanonimiseerde en niet persoonlijk herleidbare data in bezit te houden voor 
verdere statistische onderzoeksgegevens. NTA heeft de opmerkingen naar tevredenheid 
verwerkt en op 8 februari heeft de adviseur privacy zijn akkoord gegeven. De overeenkomst 
is daarna, op 2 maart, getekend.  
 

2.2. Met de voorgestelde tekst geven we geen antwoord op de vragen welke 
organisaties zijn onderzocht en of we de onderzoeksopdracht kunnen verstrekken  

We hebben ervoor gekozen de moslimgemeenschap niet te informeren over het laten 
uitvoeren van de krachtenveldanalyse, waarvan ‘participatief onderzoek’ door NTA een 
onderdeel was. Reden hiervoor was dat dit geen effect op de gemeenschap had. Met dit 
voorstel voor de beantwoording van de persvragen, kiezen we ervoor ook nu niet te 
benoemen welke gemeenschap de doelgroep was van de krachtenveldanalyse.   
 

2.3. Het nog te verschijnen NRC-artikel volgt op een reeks artikelen over vermeende 
privacyschendingen door de NCTV en de Nationale Politie 

Sinds april 2021 publiceerde NRC Handelsblad meerdere artikelen over vermeende 
privacyschendingen in het veiligheidsdomein. Op 9 april1 stelde NRC dat de NCTV jarenlang 
privacygevoelige informatie over burgers heeft verzameld en verspreid in strijd met de wet. 
Op 27 mei2 meldde NRC dat de Nationale Politie nepprofielen gebruikt om heimelijk activiteit 
op sociale media in de gaten te houden, waarbij experts vreesden voor een juridisch grijs 
gebied van heimelijke informatie-inwinning. Op 23 juli3 bracht NRC het nieuws dat de NCTV 
een linkse activist online volgde, terwijl de minister eerder nog in de Kamer zei dat de NCTV 
geen personen in beeld bracht.  
 

 
1 https://www.nrc.nl/nieuws/2021/04/09/onmin-en-uitglijders-bij-de-club-die-het-land-moet-beschermen-a4039114 
2 https://www.nrc.nl/nieuws/2021/05/27/infiltreren-in-een-online-buurtfeest-a4045202 
3 https://www.nrc.nl/nieuws/2021/07/23/linkse-activist-werd-jaren-online-gevolgd-door-de-nctv-a4052095 



2.4. De deadline voor het beantwoorden vragen is 24 september 
De journalist heeft verzocht de vragen uiterlijk 24 september te beantwoorden.  
 
3. Voorstel vervolg  
Bij akkoord op het aanvragen van versterkingsgelden zal de tekst worden toegevoegd aan 
de regionale aanvraag versterkingsgelden 2022 Oost-Brabant. Zodra de NCTV de aanvraag 
goed- of afkeurt, agenderen we de (nog uit te werken) opdracht in het BOB. Bij akkoord op 
de beantwoording van de persvragen, zal de persdesk de antwoorden naar NRC sturen.  
 
NTA heeft aangeboden de resultaten van de analyse te presenteren aan de gemeente. 
Daarvoor nodigen we naast de burgemeester ook wethouder Dortmans uit, evenals een 
ambtelijke afvaardiging van zowel de afdeling Veiligheid & Naleving als Ontwikkeling Sociaal 
Domein. Na deze presentatie bespreken we met elkaar of/hoe we de resultaten delen met 
anderen, zoals de gemeenteraad en de politie.  
 
Bijlagen 

1. Offerte krachtenveldanalyse NTA 
2. Concept conclusies en aanbevelingen NTA 
3. Uitnodigingsbrief NCTV-versterkingsgelden 2022 
4. Persvragen NRC Handelsblad 



De gemeente Helmond heeft in de afgelopen vijf jaar één opdracht verstrekt aan NTA, 
namelijk voor het uitvoeren van een krachtenveldanalyse. Hiervoor heeft de NCTV een 
maximum van € 40.000 aan versterkingsgelden toegekend. NTA voert de analyse 
momenteel uit. De onderzochte organisaties zijn hiervan niet op de hoogte gesteld. Met de 
krachtenveldanalyse verwachten we de huidige kennis vast te leggen, zodat we deze kennis 
ook in de toekomst behouden. De analyse is dus bedoeld om onze informatiepositie te 
versterken. We hebben voor NTA gekozen, omdat NTA naar tevredenheid vergelijkbare 
analyses heeft gemaakt voor andere gemeenten. De verwerkersovereenkomst voor deze 
opdracht is in lijn met de verwerkersovereenkomst van de Informatiebeveiligingsdienst.  
Op dit moment is de opdracht nog niet afgerond en is er geen sprake van dat resultaten 
gedeeld worden. 
 
 



Persreactie  
 
De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om een zogenoemde 
krachtenveldanalyse uit te voeren. Aanleiding hiervoor is dat er de afgelopen jaren signalen waren van 
mogelijke dreiging door radicalisering. Zo heeft de parlementaire ondervragingscommissie 
ongewenste beïnvloeding uit onvrije landen (POCOB) melding gemaakt van mogelijke financiële 
impulsen aan moskeeën in Nederland (ook in Helmond). Om signalen van radicalisering te herkennen 
en aan te kunnen pakken is een goed netwerk nodig. Om die reden is een opdracht verleend om meer 
inzicht te krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap in Helmond, specifiek 
gericht op de risico’s op radicalisering. Dit onderzoek is gefinancierd vanuit de versterkingsgelden van 
de Nationaal Coördinator Terrorismebestrijding en Veiligheid (NCTV). 
 
Vanuit die analyse willen we met genoemde partijen verder in gesprek om met elkaar het bestaande 
netwerk te verstevigen en met de voor ons minder bekende partijen een netwerk op te bouwen. 
 
Het onderzoek door NTA is uitgevoerd vanuit open bronnen- en veldwerkonderzoek. Naar aanleiding 
van de kritische noten over deze methodiek in het NRC-artikel, zijn wij in gesprek met NTA over de 
gehanteerde methodiek. Doel is om duidelijk te krijgen of NTA hierbij in Helmond binnen de grenzen 
van de wet is gebleven. 
 
Aangezien wij hechten aan onze relatie met de islamitische gemeenschap en ons kunnen voorstellen 
dat de publicaties bij hen vragen hebben opgeroepen, ga ik op korte termijn in gesprek met 
vertegenwoordigers van deze gemeenschap. We hebben regelmatig contact met hen en vinden het 
belangrijk om het op die manier voort te kunnen zetten en te kunnen verstevigen. 

 

Ik wil graag nog wel benadrukken dat er dus geen onderzoek naar 1 specifieke moskee is geweest. Ik 
begrijp dat daar wellicht wat verwarring over is ontstaan maar ik hoop dat met bijgaande reactie dat 
meer duidelijk is geworden. 



 
 
 

Zuid Koninginnewal 4/tel. 14  0492/fax: 0492-587400 
Correspondentieadres: Postbus 950/5700 AZ Helmond  / www.helmond.nl 

e-mail: Gemeente@helmond.nl / Bankrelatie: IBANnummer NL05 RABO 0112 5675 92 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
Aan Burgemeester / leden DT 

Van Désirée Lesger, Ralph Linnebank, Yvette Hartelo, David de Vries 

Afschrift - 

Bijlagen 1. Beantwoording persvragen 
2. Uitnodiging richting moskeebestuurders 
3. Raadsinformatiebrief 
 Datum 18 oktober 2021 

Onderwerp Situatie n.a.v. onderzoek radicalisering NTA 

 
Aanleiding 
Op zaterdag 16 oktober jl. heeft NRC een uitgebreid artikel gepubliceerd over tien gemeenten die via 
onderzoek inzicht hebben geprobeerd te krijgen in de verhoudingen binnen moskeeën en, 
uitgebreider, de islamitische gemeenschap in hun gemeente. In dit artikel wordt ook de gemeente 
Helmond genoemd. Kritiek van het artikel is dat het onderzoeksbureau NTA een methode heeft 
gebruikt die niet is toegestaan, een methode bovendien waarin via infiltratie onderzoek is gedaan 
zonder dat de gemeenschap daar zelf wetenschap van heeft gehad. Naar aanleiding van dit alles is 
uitgezocht hoe het proces van opdrachtformulering, -verlening én -uitvoering de afgelopen maanden 
ook in Helmond heeft plaatsgevonden. Bovendien wordt een voorstel gedaan hoe de komende week 
te acteren n.a.v. het artikel in NRC, zowel richting de buitenwereld als specifiek richting de moskeeën. 
 
Chronologische terugblik 
Al langere tijd wordt in Zuidoost Brabant op regionaal niveau samengewerkt om te bekijken hoe meer 
inzicht kan worden verkregen in radicalisering. Het thema wordt benoemd in het Regionaal 
Veiligheidsplan Oost-Brabant 2019-2022. Ook in het Veiligheidsplan Peelland 2019-2022 en het 
Masterplan Integrale Veiligheid Helmond 2019-2022 krijgt het thema aandacht. In 2019 wordt 
bovendien bekend dat gemeenten zich kunnen aanmelden voor een financiering door het ministerie 
van J&V waarmee op lokale schaal onderzoek kan worden gedaan. Daarbij is het wel belangrijk dat er 
een duidelijke onderzoeksvraag ligt, gerelateerd aan de situatie in de betreffende gemeente. Op 23 
september 2020 wordt er een notitie in het Beleidsoverleg van de Burgemeester gebracht waarin 
wordt aangegeven dat er “de afgelopen jaren meermaals commotie is geweest over de financiering 
van en de predikers bij één van de Helmondse moskeeën (I.G. Al Fadjr).” Tevens wordt gerefereerd 
aan het feit dat ook de parlementaire onderzoekscommissie Ongewenste Beïnvloeding uit Onvrije 
Landen (POCOB) melding maakt van de voorloper van deze moskee, en van financiering uit Saudi-
Arabië. Tevens, zo wordt aangegeven, is er op dat moment sprake van “een beperkte mate en vorm 
van contact tussen de moskee en de gemeente Helmond.” Doel van de bespreking op 23 september 
is het indienen van een aanvraag voor het laten uitvoeren van een krachtenveldanalyse naar de 
moslimgemeenschap in Helmond, in het kader van de Versterkingsgelden lokale integrale 
aanpak van radicalisering en (gewelddadig) extremisme in 2021.” 
 
Waar NRC aangeeft dat de gemeente Helmond onderzoek heeft laten doen naar sec de financiering 
van de Al Fadjr moskee klopt dit niet. Wel is de discussie hierover een belangrijke aanleiding geweest 
om mee te dingen naar middelen vanuit het ministerie van J&V. Doel is meer inzicht te krijgen op de 
risico’s van radicalisering binnen de islamitische gemeenschap in Helmond. Twee weken later, op 5 
oktober 2020, ligt een concreet voorstel voor in het Beleidsoverleg van de Burgemeester. Daarbij 
worden een aantal zaken genoemd die relevant zijn in het kader van het artikel van NRC. 
 

Interne Memo 



 
 
 
 
 
 
 

 “De gemeente Helmond wil een goed netwerk opbouwen om signalen van radicalisering te 
herkennen en aan te pakken.” En: “Ook de politie wil meer zicht krijgen op de radicale 
elementen in de Helmondse moslimgemeenschap en vindt een krachtenveldanalyse daarvoor 
een goed vertrekpunt.” (= doel onderzoek) 

 “Externe deskundigen”, “De analyse bestaat tenminste uit een analyse van de reeds bekende 
informatie, uit (participatief) praktijkonderzoek om aanvullende informatie op te halen in de 
gemeenschap.” En: “Vanwege de aard van het onderzoek zal dit plaatsvinden zonder dat de 
moslimgemeenschap daar kennis van heeft.” (= opzet onderzoek) 

 “De analyse biedt de gemeente een verbeterde informatiepositie.” En: “Op basis van de 
analyse kan de gemeente Helmond werken aan vervolgacties om de risico’s op radicalisering 
in de islamitische gemeenschap te verminderen en een signaleringsnetwerk op te zetten, door 
bijvoorbeeld te investeren in focusgroepen, in een netwerk van sleutelfiguren of in 
bondgenootschappen”. (= beoogd doel/vervolg na onderzoek) 

 
Oftewel: de aanleiding was de vrees voor radicalisering en er is ingestemd met participatief onderzoek 
waarbij bekend was dat de gemeenschap er zelf niets van wist. De exacte onderzoeksmethode was 
op dit moment nog niet bekend. 
 
Na 5 oktober is de aanvraag ingediend. Op 18 december 2020 zijn de middelen toegekend, en 
aangezien de kosten uiteindelijk onder de aanbestedingsgrens bleken te liggen, is in plaats van een 
aanbestedingsprocedure te volgen het onderzoek onderhands aanbesteed. Dat dit bij het bureau NTA 
is gedaan, is niet vreemd, aangezien dit een veel gevraagd bureau is door gemeenten en de 
Programmaraad Oost-Brabant, onder andere de gemeente Eindhoven heeft er goede ervaringen mee. 
Op 16 februari 2021 is de definitieve offerte van NTA binnengekomen, deze is op 18 februari 2021 
door het Afdelingshoofd V&N ondertekend. Op 24 februari is vervolgens het onderzoek gestart, dit is 
op 8 maart 2021 mondeling toegelicht in het BOB. Laatste stand van zaken is dat op 22 september 
2021 gesproken is over een concept-rapportage die nog officieel moet worden opgeleverd. Een 
afspraak hiervoor wordt nog gepland. 
 
Boodschap gemeente n.a.v. publicaties 
 

 Aanleiding is onveranderd een juiste grond om onderzoek te laten doen 
 Alle stappen die we hebben gezet, zouden we opnieuw zetten 
 Berichtgeving door NRC én visie privacydeskundigen zetten wel aan tot nadenken, en we 

gaan hierover op korte termijn gesprek met NTA aan 
 Op basis van dat gesprek beoordelen we wat we doen met de conclusies – status rapport 
 Sowieso snel in gesprek met moskee-bestuurders 
 Goede relatie met de moslimgemeenschap voor gemeente onverminderd belangrijk 

 
 
Vervolg op korte en middellange termijn 
 
Maandag 18 oktober 

 Beantwoording persvragen 
 Uitnodiging richting moskeebestuurders  
 Raadsinformatiebrief  

 
Deze week 

 Gesprek met moskeebestuurders (uiterlijk donderdag) 
 Afspraak met NTA – uitdrukkelijk op ons initiatief 

 
 



 

 
 

 Aan de leden van de gemeenteraad. 
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 18 oktober 2021  

Onderwerp: Krachtenveldanalyse NTA   

 
 

Beste leden van de gemeenteraad, 
 
 
 
Afgelopen zaterdag is in NRC een artikel verschenen over de in opdracht van gemeenten 
uitgevoerde onderzoeken bij moskeeën en andere islamitische organisaties door onderzoeks- en 
adviesbureau NTA. Het artikel is inmiddels ook overgenomen door andere media. In dit artikel 
wordt onder andere de gemeente Helmond genoemd. Als burgemeester vind ik het belangrijk uw 
raad nader te informeren over aanleiding en aard van dit onderzoek. 
 
NTA heeft een krachtenveldanalyse uitgevoerd in Helmond 
De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om een zogenoemde 
krachtenveldanalyse uit te voeren. Aanleiding hiervoor is dat er de afgelopen jaren signalen waren 
van mogelijke dreiging door radicalisering. Zo heeft de parlementaire ondervragingscommissie 
ongewenste beïnvloeding uit onvrije landen (POCOB) melding gemaakt van mogelijke financiële 
impulsen aan moskeeën in Nederland (ook in Helmond). Om signalen van radicalisering te 
herkennen en aan te kunnen pakken is een goed netwerk nodig. Om die reden is een opdracht 
verleend om meer inzicht te krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap in 
Helmond, specifiek gericht op de risico’s op radicalisering. Dit onderzoek is gefinancierd vanuit de 
versterkingsgelden van de Nationaal Coördinator Terrorismebestrijding en Veiligheid (NCTV). 
 
De analyse is bedoeld om een netwerk op te bouwen 
Vanuit die analyse willen we met genoemde partijen verder in gesprek om met elkaar het 
bestaande netwerk te verstevigen en met de voor ons minder bekende partijen een netwerk op te 
bouwen.  
 
Gesprek met NTA over onderzoeksmethode 
Het onderzoek door NTA is uitgevoerd vanuit open bronnen- en veldwerkonderzoek. Naar 
aanleiding van de kritische noten over deze methodiek in het NRC-artikel, zijn wij in gesprek met 
NTA over de gehanteerde methodiek. Doel is om duidelijk te krijgen of NTA hierbij in Helmond 
binnen de grenzen van de wet is gebleven. 
 
 



 

 
 

 
 
 
Gesprek met de islamitische gemeenschap 
Aangezien wij hechten aan onze relatie met de islamitische gemeenschap en ons kunnen 
voorstellen dat de publicaties bij hen vragen hebben opgeroepen, ga ik op korte termijn in gesprek 
met vertegenwoordigers van deze gemeenschap. We hebben regelmatig contact met 
(vertegenwoordigers van) de islamitische gemeenschap en vinden het erg belangrijk om het 
contact op die manier voort te kunnen zetten en te kunnen verstevigen. 
 
 
Hoogachtend,  
 
 
 
 
 
 

mevr. P.J.M.G. Blanksma-van den Heuvel 

de burgemeester 
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Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad 
 
Onderwerp: 
 

undercover onderzoek moskeeën 

Datum: 18 oktober 2021 
Partij: CDA 
  
Bijlage: 66 
Ingekomen brief griffie: 18 oktober 2021 
Antwoord college:  

 
 
 
Geacht college, 
 
In het Eindhovens Dagblad van 15 oktober jl. lazen wij een artikel over een undercover onderzoek. 
Na lezing van het artikel wensen wij de onderstaande vragen aan het college te stellen. 
 

1. Klopt het dat het college opdracht heeft gegeven om moskeeen van onze stad undercover 
te laten bezoeken en gevoelige informatie te verzamelen? 
 

2. Wat waren de aanleidingen om dit onderzoek in te stellen? 
 

3. Waarom is er gekozen voor een undercover onderzoek ? Is er bekeken of het mogelijk was 
om het onderzoek middels andere methoden uit te voeren? 
 

4. Kunt u aangeven waarom u behoefte had voor een dergelijk onderzoek terwijl u periodiek 
overleg heeft met alle moskeeen in Helmond? 
 

5. Zijn er nog andere omstreden opdrachten door uw college verstrekt voor een onderzoek? 
 

6. Bent u ook van mening dat dergelijke omstreden onderzoeken niet thuishoren in ons 
democratisch bestel? 
 

7. Is dit voorafgaand breed besproken binnen uw college en heeft dit geleidt tot de 
opdrachtverwerkingscyclus? 
 

8. Wat zijn de financiële kosten geweest van dit onderzoek en staat dit in verhouding met 
eventuele aanleiding?  
 

9. Gaat onze raad geïnformeerd worden over de conclusies en resultaten van het onderzoek? 
 

10. Hoe goed is uitgezocht of met dit handelen wetgeving (staats—, bestuursrechtelijk en 
privacywetgeving) niet wordt overtreden, volgens berichten zijn sommige gemeenten 
afgehaakt wegens twijfels over de onderzoeksmethode? 
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11. Zijn er ook instellingen van andere geloofsovertuigingen undercover onderzocht ? Zo nee, 

wijst dit dan niet regelrecht op discriminatie op basis van geloofsovertuiging? 
 

12. Vindt het college ook niet dat dit soort spionagepraktijken kan leiden tot een 
vertrouwensbreuk met verschillende gemeenschappen in onze samenleving, dit in 
tegenstelling tot de inclusieve stad die we willen zijn? 
 

13. Begrijpt het college ook dat met dit onderzoek de islamitische gemeenschap zich verdacht 
en gecriminaliseerd voelt en het islamofobie verder aanwakkert binnen onze samenleving? 
 

14. Begrijpt het college dat de laatste jaren de islamitische gemeenschap zich weggezet voelt 
als ondermijnend en potentieel gevaarlijk en met dit bericht dit gevoel alleen maar versterkt 
wordt? 
 

15. Hoe wil het college na deze en eerdere gebeurtenissen het vertrouwen weer winnen van 
onze islamitische gemeenschap? 

 
In afwachting van uw spoedige reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA Fractie, 
 
 
Pieter Vervoort, fractievoorzitter 
Yalcin Yeyden, raadslid 



1

Beeker, Inigo

Van: Secretariaat Burgemeester Blanksma
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 17:06
Aan: Einden, Minnie van den
Onderwerp: Afspraak burgemeester Blanksma

Namens burgemeester Blanksma stuur ik u onderstaand bericht. 
 
 
Beste bestuurder, 
 
 
Afgelopen zaterdag is in NRC een artikel verschenen over de in opdracht van gemeenten uitgevoerde onderzoeken 
door NTA bij moskeeën en andere islamitische organisaties. Het artikel is inmiddels ook overgenomen door andere 
media. In dit artikel wordt onder andere de gemeente Helmond genoemd. Ik vind het erg vervelend dat u deze 
informatie op deze manier te horen heeft moeten krijgen. 
 
De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om een zogenoemde krachtenveldanalyse 
uit te voeren. Aanleiding hiervoor is dat er de afgelopen jaren signalen waren van mogelijke dreiging door 
radicalisering. Om signalen van radicalisering te herkennen en aan te kunnen pakken is een goed netwerk nodig. Om 
die reden is een opdracht verleend om meer inzicht te krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische 
gemeenschap in Helmond, specifiek gericht op de risico’s op radicalisering.  
 
We zijn blij met het contact dat we hebben met de islamitische organisaties en willen de analyse dan ook inzetten om 
met de relevante partijen binnen de islamitische gemeenschap verder in gesprek te gaan om met elkaar het 
bestaande netwerk te verstevigen en uit te bouwen. Ons doel is om ons te richten op een betere samenwerking in de 
toekomst en beter in contact te komen.  
 
Naar aanleiding van de kritische noten over deze methodiek in het NRC-artikel, gaan wij op korte termijn in gesprek 
met NTA over de gehanteerde methodiek. Doel is om duidelijk te krijgen of NTA hierbij in Helmond binnen de grenzen 
van de wet is gebleven.  
 
Omdat ik begrijp dat u vragen zult hebben naar aanleiding van het krantenartikel, nodig ik u graag uit voor een 
gesprek donderdag 21 oktober 2021 om 19.00 uur in ’t Cour, Zuid-Koninginnewal 4. Tijdens dit gesprek kunnen 
we een nadere toelichting geven op het uitgevoerde onderzoek en beantwoorden we uw vragen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Elly Blanksma-van den Heuvel 
de burgemeester 
 
 
Met vriendelijke groet, 

 
Minnie van den Einden 
Bestuurssecretariaat burgemeester P.J.M.G. Blanksma-van den Heuvel 
 
Afdeling AOG 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Tel. 0031 (0)6 14 81 68 23 

 



Van:       ,         
Verzonden: vrijdag 29 oktober 2021 09:10 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Gemeentelijke afstemming NRC-artikel 
 
Good morning, 
 
Die tegenstrijdigheid zie ik ook terug in de berichtgeving vanuit andere steden, waaronder 
Eindhoven. Daar kunnen wij niet zoveel mee, omdat ons onderzoek natuurlijk heel recent is. Kun je 
me dat artikel doorsturen? En dan zal ik onze kleuren verdedigen maandag ?? 
 
Groeten, 
        
 
_____________________________________________ 
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: vrijdag 29 oktober 2021 08:55 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Gemeentelijke afstemming NRC-artikel 
 
 
Hi, 
 
Gaat mij niet lukken, om 16.30u heb ik een overleg met de burgemeester         Hilvarenbeek.  
      stuurde me een artikel uit het AD van vandaag, dat ingaat op de RIB van de gemeente Delft. Dus 
als je een eenduidige communicatielijn wilt, zou je die lijn moeten volgen ;-) Er zat echter een 
tegenstrijdigheid in het bericht: enerzijds achter de gebruikte onderzoeksmethode blijven staan, 
anderzijds stellen dat je zo’n onderzoeksmethode ‘in de huidige context niet meer passend’ vindt… 
 
Gr, 
      
 
 
-----Oorspronkelijke afspraak----- 
Van:       ,         Namens                    
Verzonden: donderdag 28 oktober 2021 15:53 
Aan:       ,       
Onderwerp: FW: Gemeentelijke afstemming NRC-artikel 
Tijd: maandag 1 november 2021 16:00-17:00 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, 
Stockholm, Wenen. 
Locatie: Microsoft Teams-vergadering 
 
 
Hi, 
  
Mocht je ook aan willen sluiten ben je welkom :) 
  
Groeten, 
        
  
-----Oorspronkelijke afspraak----- 
Van:                    <        @eindhoven.nl <mailto:        @eindhoven.nl> >  



Verzonden: donderdag 28 oktober 2021 13:20 
Aan:                   ; Femke     mann; Danny Oudsen (extern); Niels Kooy; 'Enst WG van (Wieke)'; Tijmen 
Bredenoord;             ; 'frederieke.schilling@arnhem.nl'; Smeets, Sanae; ldjongh@Delft.nl 
<mailto:ldjongh@Delft.nl> ; Roode A.M.C. van (Audrey);       ,        ; Michael Rol Tilburg; Ahmed Harika 
Onderwerp: Gemeentelijke afstemming NRC-artikel 
Tijd: maandag 1 november 2021 16:00-17:00 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, 
Stockholm, Wenen. 
Locatie: Microsoft Teams-vergadering 
  
Goedemorgen, 
  
Tijdens de laatste Klankbordgroep Gemeenten is de wens uitgesproken om gezamenlijk op te trekken 
in de lokale aanpak na de publicatie van het NRC-artikel. 
Om maar direct de koe bij de horens te pakken en niet op SZW te wachten, plan ik dit overleg in 
afstemming met enkele andere gemeenten in. 
We hopen dat jullie allemaal tijd vrij kunnen maken in jullie drukke agenda’s. 
Tijdens eerdere overleggen is het vooral goed gebleken om lokale beelden en aanpakken uit te 
wisselen en zover het kan ook afspraken te maken over een eenduidige aanpak in bijvoorbeeld 
communicatie. 
Hiermee voorkomen hopelijk dat door het varen van andere koersen gemeenten tegenover elkaar 
worden geplaatst en bepaalde keuze van één gemeenten grote impact hebben op de andere 
gemeenten. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
                   
Manager Integrale Veiligheid – Polarisatie, Radicalisering & Manifestaties / OVD-Bevolkingszorg | 
Afdeling Veiligheid, Sector Veiligheid en Bestuur | 06-11903830 |         @eindhoven.nl <mailto:        
@eindhoven.nl>  | 
 << Bestand: image001.png >>  
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Van:       ,          
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 20:10 
Aan:        ,      <            @helmond.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: BOB - raadsvragen NTA 
  
Hoi     , 
  
Hierbij de allerlaatste versies van de stukken voor het BOB. 
  
Groeten, 
        
 
 
Op 27 okt. 2021 om 08:44 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
?Beste mensen, 
  



In NRC vandaag de reactie van de minister van VenJ over de rol van de NCTV bij de onderzoeken van 
NTA. Gesteld wordt dat er bij de NCTV al vanaf 2017 vragen leefden, maar dat die niet extern zijn 
gedeeld. 
  
Groeten, 
        
 
 
Van:              <     @ntadvies.nl> 
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 18:52 
Aan:       ,        ;                   
CC:       ,       
Onderwerp: Re: Afstemming beantwoording raadsvragen 
 
 
Zou je ons de definitie raadsbrief willen sturen als die verzonden is? Dank alvast! 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
             
  ________________________________   
Van:              <     @ntadvies.nl> 
Verzonden: woensdag, oktober 27, 2021 4:58 PM 
Aan:       ,        ;                   
CC:       ,       
Onderwerp: Re: Afstemming beantwoording raadsvragen  
  
 
Hé        , 
 
 
Geen probleem om de kosten excl btw te benoemen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
             
  ________________________________   
Van:       ,         <        @helmond.nl> 
Verzonden: woensdag, oktober 27, 2021 4:30 PM 
Aan:             ;                   
CC:       ,       
Onderwerp: RE: Afstemming beantwoording raadsvragen  
  
Hallo heren, 
  
Ik wil jullie ook even laten weten dat een van de raadsvragen betrekking heeft op de kosten van de 
opdracht. Er zijn geen redenen om dit niet te noemen, al hadden we hier liever van afgezien vanwege 
de concurrentiegevoeligheid van dit soort informatie. 



  
Groeten, 
        
  
Van:       ,          
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 12:30 
Aan:              <     @ntadvies.nl>;                   <       @ntadvies.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Afstemming beantwoording raadsvragen 
  
Hoi      , 
  
Hartelijk dank voor je snelle reactie! Ik heb de bestaande tekst aangepast en leg je toevoeging intern 
voor. 
  
Groeten, 
        
  
Van:              <     @ntadvies.nl>  
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 11:22 
Aan:       ,         <        @helmond.nl>;                   <       @ntadvies.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Afstemming beantwoording raadsvragen 
  
Beste        , 
  
Dank voor je email. Ik heb de aanpassing in de gele tekst verwerkt. Heb jij hier voldoende aan? Ik had       
bijgesproken over het intrekken van de toestemming van 4 respondenten. Kijk maar of je dat al in de 
beantwoording wil meenemen maar dan heb je het in ieder geval al. 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
  
  
Van:       ,         <        @helmond.nl> 
Datum: woensdag, 27 oktober 2021 om 10:13 
Aan:              <     @ntadvies.nl>,                   <       @ntadvies.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Afstemming beantwoording raadsvragen 
Hallo heren, 
  
Graag stem ik een deel van de beantwoording van raadsvragen die wij hebben gekregen met jullie af. 
We besteden in het document aandacht aan de onderzoeksmethode: 
  
Het doel van de uitgevoerde krachtenveldanalyse is om meer inzicht te krijgen in het krachtenveld 
binnen de islamitische gemeenschap in Helmond, specifiek gericht op de risico’s op radicalisering. 
Hierbij  
heeft de volgende onderzoeksvraag centraal gestaan: 
“Hoe ziet het krachtenveld van de islamitische infrastructuur van de gemeente Helmond eruit, welke 
formele en informele actoren hebben hier (mogelijke) invloed op en zijn er binnen de  
infrastructuur elementen waarneembaar die als voedingsbodem kunnen dienen voor radicalisering?” 



  
Er zijn diverse onderzoeksmethoden ingezet tijdens het veldwerk, te weten: open 
bronnenonderzoek, formele interviews, informele gesprekken en observatie. In gesprekken maakt 
het betreffende bureau (NTA) zich altijd als zodanig kenbaar. NTA betreedt daarbij geen besloten 
plaatsen zoals moskeeën. Waar ze dit wel doen, is dat altijd op uitnodiging van en met instemming 
van een rechthebbende. Na het verschijnen van het NRC artikel zijn wij geïnformeerd dat 4 
respondenten verzocht hebben om hun bijdrage in te trekken en deze onderzoeksdata niet te 
gebruiken. De reden daarvoor was dat zij zich grote zorgen maakten om hun veiligheid als bekend 
zou worden dat zij een bijdrage hebben geleverd aan het onderzoek 
  
Voorafgaand aan de analyse is de keuze gemaakt om het onderzoek non-informed plaats te laten 
vinden. Dit houdt in dat we de moslimgemeenschap vooraf niet hebben geïnformeerd over het uit te 
voeren onderzoek. We hebben die keuze gemaakt omdat de analyse bedoeld was om onze eigen 
informatiepositie te verbeteren en het uitvoeren van de analyse in principe geen invloed zou hebben 
op de gemeenschap.  Vanzelfsprekend is de onderzoeksmethode vooraf goed besproken met NTA, 
waarbij we ons ervan verzekerd hebben dat het onderzoek geheel binnen wettelijke kaders zou 
blijven.  
  
Onder andere op basis van deze analyse werkt de gemeente Helmond aan vervolgacties om de 
risico’s op radicalisering en extremisme in de islamitische gemeenschap te verminderen. Dit doen wij 
waar  
mogelijk gezamenlijk met de islamitische gemeenschap. 
  
Graag stem ik graag deze beantwoording, en dan met name de geel gearceerde alinea, met jullie af. 
Klopt het zoals het hier staat? 
  
Groeten, 
        
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
               
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning 
 
Afdeling Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Frans Joseph van Thielpark 100, 5707 BZ Helmond 
Tel. (0492) 58 7175    Mob. 06-46331782 
  
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
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De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
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Van:       ,         
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 16:28 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: BOB - beantwoording raadsvragen mbt onderzoek NTA 
 
Top, thanks! 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 15:11 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: BOB - beantwoording raadsvragen mbt onderzoek NTA 
  
Hi, 
Paar reacties nog, 
Gr 
*   Deze zin zou ik uit het BOB-memo halen: omdat het risico bestaat dat de pers hiermee aan de haal 
gaat. 
  
Over de antwoorden op de raadsvragen:  
*   Wat is precies een 'rechthebbende' (‘‘iemand die wettig aanspraak op iets heeft’‘) waarop NTA 
doelt? Ik meende dat het altijd om bestuurders ging, de term rechthebbende vind ik onduidelijk.  
*   Antwoord vraag 5: 'vertrekken' moet 'verstrekken' zijn 
*   Antwoord vraag 6: de zin 'wij betreuren de ontstane ophef' lijkt me ook iets om met Elly te 
bespreken. Misschien vermelden in BOB memo? 
*   36k is inclusief btw, zou ik er zeker bij zetten want 30k excl is de grens voor onderhands. Lijkt me 
netjes om aan NTA te laten weten dat we het bedrag gaan noemen 
  
Sent from my iPhone 
 
 
On 27 Oct 2021, at 14:36,       ,         <        @helmond.nl> wrote: 
?  
Dank voor de ontvangen reacties. Naar aanleiding hiervan heb ik de stukken nog iets aangescherpt.     
, als er verder geen reacties meer zijn, kunnen deze stukken op de agenda voor het BOB. 
  
Groeten, 
        
  
Van:        ,        <         @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 12:22 
Aan:       ,         <        @helmond.nl>;      ,          <          @helmond.nl>;     ,       <          @helmond.nl>;      ,               
<               @helmond.nl> 



CC:        ,      <            @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: BOB - beantwoording raadsvragen mbt onderzoek NTA 
  
Ha        , 
  
Nog een korte reactie / aanvulling vanuit mijn perspectief: 
  
*   In het licht van het artikel wat jij doorstuurde (reactie Grapperhaus), zouden we die lijn die hij 
hanteert niet ook moeten verwerken in de beantwoording? Hij doet daar bepaalde uitspraken in mbt 
risico’s en rechtmatigheid. Dat geeft ons wellicht nog ‘ruimte’ in de discussie.  
*   Vwb het delen van resultaten / conclusies / aanbevelingen: goed om hier vooraf scherp op te zijn 
wat we wel / niet gaan delen en met wie. Doen we dat vertrouwelijk? Anders weet ik al welke vraag 
we ook gaan krijgen (de pers namelijk). Ik zou overigens ook niet spreken over dat de concept 
rapportage gepresenteerd wordt maar dat het bureau de rapportage komt presenteren.  
*   Overigens zou ik het bespreken in het fractievoorzittersoverleg (en niet presidium want presidium 
is een agendacommissie).  
*   Passage: We hebben die keuze gemaakt omdat de analyse bedoeld was om onze eigen 
informatiepositie te verbeteren en het uitvoeren vafn de analyse in principe geen invloed zou 
hebben op de gemeenschap.  Vanzelfsprekend is de onderzoeksmethode vooraf goed besproken met 
NTA, waarbij we ons ervan verzekerd hebben dat het onderzoek geheel binnen wettelijke kaders zou 
blijven.  
Hoe moet ik dit duiden nav reactie Grapperhaus? Ik snap dat NTA zegt dat het binnen de kaders van 
de wet is maar in hoeverre is dit een gevalletje van slager keurt zn eigen vlees?  
*   Vraag 5: wij voeren toch nooit omstreden onderzoeken uit? Als we iets doen, dan doen we dat om 
dat we dat noodzakelijk vinden en staan we achter het onderzoek. Vind de beantwoording nu niet 
sterk.  
  
Met vriendelijke groet, 
<image001.jpg> 
               
Bestuursadviseur burgemeester     Blanksma 
 
Afdeling Strategie & Bestuur  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Mob. 06-57 09 81 46 
<image002.png> 
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van:       ,          
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 10:41 
Aan:      ,          <          @helmond.nl>;     ,       <          @helmond.nl>;        ,        <         @helmond.nl>;      ,               
<               @helmond.nl> 
CC:        ,      <            @helmond.nl> 
Onderwerp: BOB - beantwoording raadsvragen mbt onderzoek NTA 
  
Hallo collega’s, 
  
Hierbij de BOB-stukken rondom de concept beantwoording van de raadsvragen mbt de 
krachtenveldanalyse van NTA. Ik wil       en       vragen, als aanwezigen tijdens het gesprek met de 



moskeebesturen, even extra te kijken naar de beantwoording van de laatste vraag. Ik heb de alinea 
over de werkwijze van NTA nog even aan hen voorgelegd, zodat de beantwoording zeker klopt.  
Als er nog suggesties zijn tav de stukken hoor ik het graag uiterlijk morgenochtend. Dan zorg ik 
ervoor dat het totaal op tijd worden ingediend voor het BOB. 
  
Groeten, 
        
  
  
  
<20211027 Memo BOB Beantwoording raadsvragen CDA.doc> 
<Vraag 066 (CDA) undercover onderzoek moskeeen, versie 20211027.docx> 
<Beantwoording raadsvragen 066 (CDA) mbt onderzoek NTA__50762826__.docx> 
 
 
Van:      ,          
Verzonden: dinsdag 26 oktober 2021 15:01 
Aan:       ,        ;        ,       ;     ,       
CC:          ,      ;      ,              ;       ,       
Onderwerp: RE: Vraag 066 (CDA) undercover onderzoek moskeeen, versie 20211025 
Bijlagen: Vraag 066 (CDA) undercover onderzoek moskeeen versie 20211025 ddv.docx 
 
Beste allen, 
  
Bijgevoegd mijn opmerkingen bij de concept beantwoording. 
  
Groet, 
      
  
Van:       ,         <        @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 25 oktober 2021 15:56 
Aan:        ,        <         @helmond.nl>;     ,       <          @helmond.nl> 
CC:      ,          <          @helmond.nl>;          ,       <               @helmond.nl>;      ,               <               
@helmond.nl>;       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Vraag 066 (CDA) undercover onderzoek moskeeen, versie 20211025 
  
Beste mensen,  
  
Hierbij een opzet voor de beantwoording van de raadsvragen van het CDA mbt de 
krachtenveldanalyse van NTA. De inhoud is afgestemd met onze eerdere documenten en relevante 
uitingen in Eindhoven en Den Bosch. Met        heb ik besproken dat we erop koersen om de 
beantwoording tijdens het BOB van a.s. maandag te bespreken. Ik heb nog een paar opmerkingen ter 
overweging in de kantlijn geplaatst. Ik ben van plan deze te verwerken in de oplegger voor het BOB, 
maar mochten jullie hierop al een reactie hebben, hoor ik dat graag. 
  
Groeten, 
        
 
 
Van:       ,       
Verzonden: dinsdag 26 oktober 2021 11:35 



Aan:        ,          - BD/PACT 
Onderwerp: Re: Achtergrondinformatie nav NRC-artikel 
 
Dag     , 
Dat mag uiteraard, 
      
 
 
              
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
 
 
Op 26 okt. 2021, om 11:16 heeft        ,          - BD/PACT <               @minjenv.nl> het volgende 
geschreven: 
 
 
Goedemorgen      , 
  
Even een vraagje namens de collega’s van de gemeente Rotterdam. Zij willen graag in contact komen 
met andere gemeenten over het onderwerp krachtenveldanalyses om e.e.a. uit te wisselen (o.a. over 
communicatie). Mag ik jouw contactgegevens aan hen doorgeven? 
  
Dank alvast voor je reactie. 
  
Hartelijke groet, 
  
     
  
Van:        ,          - BD/PACT  
Verzonden: woensdag 20 oktober 2021 12:01 
Aan: '      ,      ' <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Achtergrondinformatie nav NRC-artikel 
  
Beste      , 
  
Een begrijpelijke en zeer relevante vraag. Ook wij zijn met onze juristen in gesprek hierover. Zodra 
we een deelbaar antwoord hebben, komen we op de lijn.  
  
Hartelijke groet, 
  
     
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 20 oktober 2021 11:48 
Aan:        ,          - BD/PACT <               @minjenv.nl> 
Onderwerp: Re: Achtergrondinformatie nav NRC-artikel 
  
Beste meneer Van        ,     , 
  



Dank voor uw mail en de antwoorden op de persvragen van NRC. Ook in Helmond hebben we 
inderdaad kritische vragen gekregen van de raad, pers en moslimgemeenschap naar aanleiding van 
het artikel.  
Ik ben vooral benieuwd naar de vraag of de non-informed-consent methode van NTA volgens de 
NCTV binnen de wet past. Ik neem aan van wel: de NCTV is immers op de hoogte van het gebruik van 
deze methode. In het bijzonder ben ik ook benieuwd of de NCTV van mening bleef dat de methode 
binnen de wet past, nadat de gemeenten in Noord-Holland en de gemeente Utrecht (volgens het 
NRC-artikel) betwijfelden of gemeenten hiertoe bevoegd waren/constateerden dat gemeenten 
hiertoe niet bevoegd zijn.  
Ik heb deze vragen niet eerder aan u of                 gesteld, maar u heeft deze vragen ongetwijfeld ook 
van andere gemeenten gekregen. Verwacht u deze vragen ook voor het weekend te kunnen 
beantwoorden?  
  
Hartelijke groet, 
      
  
              
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
Op 20 okt. 2021, om 11:19 heeft        ,          - BD/PACT <               @minjenv.nl> het volgende 
geschreven: 
  
Beste collega’s, 
  
De afgelopen weken hebben onze lokaal adviseurs en ondergetekende al geregeld met jullie contact 
gehad over de persvragen van het NRC. De publicatie van het NRC-artikel op 16 oktober houdt de 
gemoederen flink bezig en er is op verschillende niveaus contact met elkaar geweest. Ik begrijp heel 
goed dat emoties oplopen onder de verschillende islamitische gemeenschappen en het gevoel van 
geschaad vertrouwen raakt ons ook. En ik begrijp ook dat er veel vragen bij jullie leven. Net als jullie 
je waarschijnlijk aan het voorbereiden zijn op een raadsdebat, zo zijn wij bezig met de voorbereiding 
op een debat tussen onze minister en de Tweede Kamer. 
In de voorbereiding hiervan zijn we zelf eerst alles op een rijtje aan het zetten en dat kost tijd. We 
hebben vanuit enkelen van jullie inhoudelijke vragen ontvangen die overeenkomen met onze eigen 
vragen. We hopen deze voor het weekend te kunnen beantwoorden.  
Voor zover wat we nu al paraat hebben, willen we graag ter ondersteuning, ook voor jullie 
voorbereiding, bijgevoegde passages delen over de lokale aanpak en de context waarbinnen deze tot 
stand is gekomen, en waarom deze nog altijd essentieel is. Weet ons ook te vinden daar waar we nog 
meer ondersteuning kunnen bieden. Het debat met de Tweede Kamer moet eerst gevoerd worden 
voordat wij vanuit de NCTV uitgebreid op persvragen in kunnen gaan, anders dan de korte 
statements van afgelopen zaterdag aan o.a. NRC en gisteren aan de NOS (zie bijlage). Ik hoop ook 
hierbij op jullie begrip. 
  
Hartelijke groet, 
  
     
  
  
                 
Coördinator lokale samenwerking Programma Aanpak Contraterrorisme (PACT) 
…………………………………………………………………………………… 
Ministerie van Justitie en Veiligheid 
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Van:       ,       
Verzonden: dinsdag 26 oktober 2021 10:56 
Aan:       ,         
Onderwerp: FW: Ter info: kamerbrief nav NRC-berichtgeving 
Bijlagen: TK Verzoek om reactie kabinet op de berichten van de NRC over onderzoeken 
gefinancierd door NCTV.docx; TK Bijlage nota Risicos externe expertise en aanpak irt 
versterkingsgelden Versie TK.pdf; TK Bijlage Ministeriële Regeling VG 2021.pdf; TK Bijlage Overzicht 
kamerbrieven.docx 
 
Hi, 
  
Bijgevoegde stukken heb ik van de NCTV ontvangen. Onderstaand een aantal passages uit de 
Kamerbrief, die we kunnen gebruiken in de beantwoording van de CDA-raadsvragen (ernaar 
verwijzen, dezelfde terminologie gebruiken).  
Ik constateer dat er in de NCTV sinds 2017 blijkbaar ‘vragen’ leefden over ‘beperkingen volgend uit 
de privacywetgeving voor lokale opdrachten voor analyses’ en dat de NCTV bij nader inzien 
gemeenten hierop ‘nadrukkelijker had kunnen wijzen’ (p. 4). Geen sterke redenering, in mijn optiek: 
ze waren op de hoogte van de methodiek en zijn gewoon doorgegaan met het verstrekken van de 
versterkingsgelden voor krachtenveldanalyses.  
Bovendien spreken zowel de Kamerbrief als de nota ‘risico’s externe expertise en aanpak&#8230;’ 
niet over ‘beperkingen’ en ‘risico’s,  maar over ‘vragen over beperkingen’ en ‘mogelijke risico’s. Dus 



óf de NCTV daadwerkelijk ‘beperkingen’ of ‘risico’s’ heeft geconstateerd en welke dat dan precies 
zijn, is me nog altijd niet duidelijk&#8230; 
  
Groet, 
      
  
Pagina 2 van de Kamerbrief: 
Het was en is voor gemeenten waar de problematiek het meest prangend is, belangrijk om de 
bredere context van radicalisering in beeld te hebben teneinde beter te kunnen onderscheiden welke 
personen radicaliseren en wie vatbaar zijn. Daarnaast is het wenselijk om de omgeving in beeld te 
hebben om die te kunnen betrekken bij interventies gericht tegen radicalisering of het stimuleren 
van de weerbaarheid daartegen. 
  
Pagina 3 van de Kamerbief: 
De analyses van NTA waar in de berichtgeving naar wordt verwezen dienen als vertrekpunt voor het 
opbouwen van netwerken en duurzame samenwerkingsrelaties met de islamitische gemeenschap, 
het identificeren van betrouwbare samenwerkingspartners en het herkennen van risico’s en signalen 
van radicalisering in die gemeenten waar de problematiek speelt. De krachtenveldanalyses hebben 
nadrukkelijk nooit het doel gehad om gemeenschappen te controleren en zijn ook niet opgesteld 
vanuit wantrouwen jegens de moslimgemeenschap als geheel. 
  
Pagina 3-4 van de Kamerbrief: 
Sinds 2018 zijn vanuit de versterkingsgelden 12 aanvragen door gemeenten voor het versterken van 
inhoudelijke expertise toegekend voor in totaal 327.000 euro. Dit bedrag is voor een groot deel 
ingezet ten behoeve van het uitvoeren van krachtenveldanalyses in diverse gemeenten die daarvoor 
bijna uitsluitend NTA hebben ingehuurd, omdat dit bureau beschikt over de specialistische kennis die 
nodig en schaars is. 
  
Pagina 4 van de Kamerbrief: 
Sinds NTA krachtenveldanalyses uitvoert voor gemeenten is de NCTV met deze analyses bekend. Ook 
is de NCTV op hoofdlijnen bekend met de verschillende toegepaste methoden van onderzoek door 
NTA. 
  
Pagina 4-5 van de Kamerbrief: 
Ik constateer dat de gemeenten nadrukkelijker gewezen hadden kunnen worden op de vragen die 
binnen de NCTV leefden over gehanteerde werkwijze door externe partijen, evenals op de 
beperkingen volgend uit de privacywetgeving voor lokale opdrachten voor analyses. Daar doet niet 
aan af dat de gemeenten zelf verantwoordelijk zijn voor de besteding van de gelden, en dat er 
duidelijke bepalingen werden opgenomen over het werken conform wet en regelgeving. Omdat de 
precieze afspraken over de uitvoering en oplevering van de krachtenveldanalyses gemaakt zijn tussen 
gemeenten en NTA, kan ik geen uitspraken doen over de vraag of er onrechtmatige 
onderzoeksmethodieken hebben plaatsgevonden. Burgemeesters zullen in de verschillende 
gemeenten hun raden hierover informeren. 
  
Van:        ,          - BD/PACT [mailto:               @minjenv.nl]  
Verzonden: dinsdag 26 oktober 2021 09:28 
Aan: PLS - NCTV <pls@nctv.minjenv.nl>;        ,          - BD/PACT <               @minjenv.nl> 
Onderwerp: Ter info: kamerbrief nav NRC-berichtgeving 
  
Beste collega’s, 
  



In mijn mail van donderdag 21 oktober kondigde ik aan dat kort na het weekend er een inhoudelijke 
kamerbrief zou uitgaan. Dat is inmiddels zojuist gebeurd. Zoals afgesproken stuur ik jullie hierbij een 
afschrift van deze brief.  
Het is op dit moment voor ons nog onbekend of en wanneer er een kamerdebat volgt. Het 
onderwerp komt mogelijk al aanbod tijdens het mondelinge vragenuur in de Tweede Kamer. Het 
spreekt voor zich dat ik jullie hierover op de hoogte houd. 
  
Ik heb vernomen dat er in diverse gemeenten nog debatten met gemeenteraden plaatsvinden. Ik 
realiseer me  dat dit veel van jullie vergt in de voorbereiding. Maar ook dat jullie alles uit de kast 
moeten halen om het vertrouwen van jullie netwerken en gemeenschappen te behouden of terug te 
winnen. Ik hoop dat bijgevoegde brief met bijlagen hierbij helpend is. Mochten jullie nog specifieke 
informatie nodig hebben, aarzel dan niet om contact met jullie lokaal adviseur en/of met mij op te 
nemen. 
  
Tot slot kan ik jullie melden dat vanavond minister Grapperhaus in gesprek zal gaan met het CMO. 
  
Tot zover voor dit moment. 
  
Hartelijke groet, 
  
     
  
                 
Coördinator lokale samenwerking Programma Aanpak Contraterrorisme (PACT) 
&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#823
0;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#82
30;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230;&#8230; 
Ministerie van Justitie en Veiligheid 
Nationaal Coördinator Terrorismebestrijding en Veiligheid 
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 16950 | 2500 BZ | Den Haag 
.................................................................................. 
M 06 27742860  
               @nctv.minjenv.nl 
www.nctv.nl 
  
  
Van:       ,         <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 26 oktober 2021 09:53 
Aan:                                    <                               @helmond.nl> 
Onderwerp: Presentatie rapport NTA 
  
2610 MvdE       gesproken. Volgende week, 2 nov. wordt bekeken hoe op te pakken.       gaat dit 
opnemen met Dortmans. Zij heeft zich ook afgemeld! 
  
Hallo dames, 
  
Ik zie dat de presentatie van de rapportage van NTA gepland is op donderdag 11 november. Zowel       
als ik zijn die dag niet beschikbaar. Ik heb dit even met       besproken en hij vindt het wel wenselijk 
dat een van ons (bij voorkeur ik) erbij kan zijn. Kunnen jullie kijken naar een ander moment die 
week? 
  



Groeten, 
        
 
 
Van:        ,          - BD/PACT  
Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 19:07 
Aan: PLS - NCTV <pls@nctv.minjenv.nl>;        ,          - BD/PACT <               @minjenv.nl> 
Onderwerp: Ter info: procedurele kamerbrief nav NRC-artikel 
  
Beste collega’s, 
  
In navolg van mijn mail van gisteren wil ik jullie laten weten dat de vaste commissie voor Justitie en 
Veiligheid van de Tweede Kamer de minister heeft gevraagd een kabinetsreactie te geven op het 
bericht in NRC over de rol van NCTV en gemeenten bij het financieren van onderzoeken en hoe een 
en ander zich verhoudt. Aanvullend is gevraagd in te gaan op de veiligheid van betrokkenen. Zojuist is 
bijgevoegde -procedurele- brief aan de Tweede Kamer verstuurd. 
  
We zetten ons momenteel hard in om zo goed en zo snel mogelijk antwoord te geven op de vragen 
die jullie ons gesteld hebben en gelijktijdig de aangekondigde kamerbrief te maken. Zoals ik gisteren 
meldde, zijn wij net als jullie bezig met de voorbereiding op een debat en hiervoor alles aan het 
uitzoeken. Dat kost tijd omdat we zorgvuldig zijn en willen voorkomen dat we verkeerde informatie 
geven. Hierbij staat voor ons het behoud van onze gezamenlijke inspanningen voor de lokale aanpak 
voorop. Ik realiseer me hierbij dat ons traject en dat van jullie niet in alle gevallen synchroon loopt, 
omdat diverse gemeenten zich al in deze week aan de raad dienen te verantwoorden. Omdat de 
minister zich eerst moet uitspreken kunnen we tot dan toe vanuit de NCTV helaas geen 
mededelingen doen in de pers, anders dan procesmatige antwoorden. Ik zal de kamerbrief uiteraard 
meteen naar jullie sturen zodra deze gereed is. Ik verwacht dat in de eerste helft van volgende week 
te kunnen doen. 
  
Over een aantal dingen kan ik al wel wat zeggen. Ten eerste wordt er momenteel door de NCTV al 
enige tijd geen social media monitoring meer verricht omdat we in afwachting zijn van een 
wetsvoorstel die de grondslag voor het verwerken van persoonsgegevens door de NCTV moet 
versterken. Dit wetsvoorstel is in consultatie geweest en wordt hopelijk snel ingediend bij de Tweede 
Kamer. We kunnen momenteel dus niet op dat niveau duiding van de sentimenten in het land geven. 
  
Wat ook ons hard raakt zijn de berichten van bedreigingen aan het adres van NTA en lokale 
sleutelfiguren. Het publiceren van adresgegevens of het op internet ‘ontmaskeren’ van medewerkers 
is echt ernstig en zorgelijk. Er is vanuit de NCTV ook frequent contact met NTA en daar waar het 
speelt, zal dit ongetwijfeld de noodzakelijke aandacht van de politie krijgen.  
  
Daarnaast voeren we momenteel zoekslagen uit in onze mappen en mailboxen om zo goed en 
volledig mogelijk te achterhalen welke analyses wij in bezit hebben gekregen en evt wat daarmee is 
gedaan. Zodra ons overzicht compleet is, zullen we jullie zo volledig mogelijk individueel op de 
hoogte stellen.  
  
Tot slot hebben wij vernomen dat het NRC mogelijk zeer binnenkort opnieuw met een artikel zal 
komen. We hebben hiervan nog geen bevestiging gehad, maar houden het nieuws in de gaten. Dat 
zullen jullie ongetwijfeld ook doen!   
  
Tot zover deze update. 
  
Hartelijke groet, 



  
     
 
  
                 
Coördinator lokale samenwerking Programma Aanpak Contraterrorisme (PACT) 
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Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent 
of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en 
het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.  
 
Ministerie van Justitie en Veiligheid  
 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if 
this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the 
message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the 
electronic transmission of messages.  
 
Ministry of Justice and Security  
 
 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 25 oktober 2021 09:00 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Beantwoording raadsvragen CDA 
 
Thanks voor je suggesties! Ik zal de bespreekpunten verwerken in de memo voor het BOB. Die stuur 
ik je nog toe. 
  
Werk ze! 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: vrijdag 22 oktober 2021 13:10 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Beantwoording raadsvragen CDA 
  
Hi, 
Bijgevoegd mijn suggesties. Je (terechte) opmerkingen in de kantlijn lijken me iets om met      ,       en 
de burgemeester     te bespreken. 



Gr 
  
Van:       ,          
Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 16:37 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Beantwoording raadsvragen CDA 
  
Hi, 
  
Hierbij de eerste aanzet voor de beantwoording. Kijk eens of jij nog aanvullingen of wijzigingen hebt. 
  
Groeten, 
        
 
 
Van:      ,               
Verzonden: vrijdag 22 oktober 2021 17:07 
Aan: fatihmoskeehelmond@hotmail.com; azizkhayati@hotmail.com; m_el_maach@hotmail.com; 
zkosse67@gmail.com;        _    @hotmail.com 
Onderwerp: afspraken n.a.v. gesprek 
 
Geachte bestuursleden, 
  
Namens burgemeester     Blanksma wil ik u bedanken voor het open gesprek dat we gisteravond met 
elkaar gevoerd hebben. Aanleiding voor het gesprek was de publiciteit rondom onderzoeken die door 
het bureau NTA (Nuance door Training & Advies) zijn uitgevoerd, waaronder ook in Helmond. We 
hebben met elkaar van gedachten gewisseld wat de berichtgeving bij u en de gemeenschap heeft 
opgeroepen.  
  
In het gesprek zijn er twee afspraken gemaakt. We hebben met elkaar afgesproken dat de resultaten 
van het onderzoek met u als vertegenwoordigers van de islamitische gemeenschap gaan bespreken. 
Dit zal naar verwachting eind november zijn. U heeft ons daarnaast verzocht om te bekijken of en op 
welke manier de negatieve beeldvorming over de islamitische gemeenschap – naar aanleiding van de 
recente publicaties – hersteld kan worden. Wij begrijpen uw vraag in deze en wij zullen goed kijken 
op welke manier we tegemoet kunnen komen aan dit verzoek. 
  
Ik wil u nogmaals danken voor uw deelname aan het gesprek. De samenwerking met u en de 
islamitische gemeenschap is belangrijk voor ons en wij hopen hiermee een eerste stap gezet te 
hebben om het vertrouwen te herstellen en de samenwerking te verstevigen.  
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
                    
Teammanager Veiligheid en Naleving 
 
Afdeling Veiligheid en Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV Helmond  
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 



Minder printen is beter voor het milieu 
  
   
Van:       ,       
Verzonden: vrijdag 22 oktober 2021 12:13 
Aan:          ,      ;        ,       ;       ,        ;      ,              ;      ,          
Onderwerp: RE: Rapport NTA 
 
Hi allen, 
  
De rapportage die NTA eerder heeft verstuurd, hebben ze naar ons verstuurd als ‘eindrapportage’. 
Dat bleek niet te kloppen: het is een concept eindrapportage die ze nog op enkele punten aanpassen. 
Ze hebben dit later in overleggen en per mail bevestigd. Het aangepaste concept ontvangen we voor 
de presentatie aan de burgemeester     en de wethouder, pas daarna ontvangen we de definitieve 
rapportage.  
De mail          was bedoeld om te voorkomen dat het conceptrapport gaat rondzwerven, in lijn met de 
wens van de burgemeester. Zo lang iedereen zich beseft dat het een conceptrapport is dat geen 
eigen leven moet gaan leiden, is het niet nodig de rapportage uit je mailbox/systeem te verwijderen.  
Wat betreft de Wob: in de overeenkomst met NTA staat dat opgeleverde producten met de 
classificatie ‘vertrouwelijk’ en ‘zeer vertrouwelijk’ eigendom blijven van NTA en dus niet deelbaar zijn 
met derden. Dat geldt ook voor de conceptrapportage, die is opgeleverd met de classificatie 
‘vertrouwelijk’. 
  
Groet, 
      
  
Van:          ,        
Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 16:45 
Aan:        ,        <         @helmond.nl>;       ,         <        @helmond.nl>;      ,               <               
@helmond.nl>;      ,          <          @helmond.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Rapport NTA 
  
Allen, ik snap er niks meer van. Zoek elkaar even op, via de mail is dit niet handig.  
  
Dank.      . 
  
Van:        ,        <         @helmond.nl>  
Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 16:41 
Aan:       ,         <        @helmond.nl>;      ,               <               @helmond.nl>;          ,       <               
@helmond.nl>;      ,          <          @helmond.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Rapport NTA 
  
Als het niet-wobbaar is (wat volgens mij in de opdrachtbevestiging staat omdat het bureau eigenaar 
is van het stuk) dan begrijp ik niet zo goed waarom het verwijderd moet worden. En voor mij voelt 
het niet helemaal goed om een opdracht door te zetten dus ik stel voor dat iemand anders die 
opdracht geeft.  
  
Ik zal in ieder geval het stuk bij mijzelf verwijderen omdat het een concept rapportage is maar als het 
argument is dat het vanwege wobbaarheid verwijderd moet worden, dan heb ik daar moeite mee. Of 
ik begrijp het verkeerd.  



  
Met vriendelijke groet, 
  
               
Bestuursadviseur burgemeester     Blanksma 
 
Afdeling Strategie & Bestuur  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Mob. 06-57 09 81 46 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van:       ,          
Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 15:35 
Aan:        ,        <         @helmond.nl>;      ,               <               @helmond.nl>;          ,       <               
@helmond.nl>;      ,          <          @helmond.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Rapport NTA 
  
Dit heeft te maken met het niet Wob-baar zijn van het stuk. 
  
Van:        ,        <         @helmond.nl>  
Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 15:32 
Aan:       ,         <        @helmond.nl>;      ,               <               @helmond.nl>;          ,       <               
@helmond.nl>;      ,          <          @helmond.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Rapport NTA 
  
       , 
  
Mag ik vragen waarom het eerste concept verwijderd moet worden? Los van het feit dat er straks 
een nieuwe versie komt, kan ik het bestaan van de recente versie niet ontkennen.  
  
Met vriendelijke groet, 
  
               
Bestuursadviseur burgemeester     Blanksma 
 
Afdeling Strategie & Bestuur  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Mob. 06-57 09 81 46 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van:       ,          
Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 15:27 



Aan:      ,               <               @helmond.nl>;          ,       <               @helmond.nl>;      ,          <          
@helmond.nl>;        ,        <         @helmond.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Rapport NTA 
  
En daarnaast moet ik jullie verzoeken om alle kopieën van de conceptrapportage van NTA van de 
computers en uit de mailboxen te verwijderen. Na de presentatie zal een nieuw, verder 
geanonimiseerde versie gestuurd worden.      ,       , willen jullie dit ook (laten) doorvoeren op de 
accounts van de burgemeester     en haar secretariaat? Bedankt! 
  
Groeten, 
        
  
  
Van:              <     @ntadvies.nl> 
Verzonden: vrijdag 22 oktober 2021 09:00 
Onderwerp: Update nav media artikel 
 
Beste Partner, 
  
We willen u erop wijzen dat het NRC afgelopen avond weer een artikel heeft gepubliceerd over NTA 
en de krachtenveldanalyses die NTA uitvoert. 
  
Vragen die zij ons gesteld hebben gaan over een, ons onbekend, intern document van de NCTV die 
het NRC heeft ingezien. Wij weten niet wat voor een document het is, of welke status het heeft 
binnen de NCTV. Ook hebben we aangegeven dat het interne document voor rekening van de auteur 
komt en wij daar geen bijdrage aan hebben geleverd.  
  
Wij hebben hierop wederom en met klem geantwoord dat NTA werkt volgens de geldende wetten en 
regelgeving, zoals ook meerdere gemeenten dit aan hun gemeenteraden hebben laten weten.  
Het leek ons goed om u hierop te wijzen.  
  
Daarnaast wil ik u namens ons team bedanken voor alle steunbetuigingen. Het geeft ons morele 
kracht om te weten dat u naast ons staat en het geeft ons de kracht om door te gaan met het 
belangrijke werk dat we verrichten. Helaas nemen de veiligheidsrisico’s nog steeds toe doordat 
openlijk opgeroepen wordt om huisadressen van medewerkers te openbaren, van onderzoekers tot 
de secretariële ondersteuners. Aan deze oproep wordt in radicale kringen zichtbaar gehoor gegeven. 
  
Ondanks dit alles gaan we door met onze werkzaamheden en blijft u ons ontmoeten zoals u gewend 
bent. 
  
Uiteraard zijn wij bereikbaar voor vragen van uw kant. 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
  
Algemeen Directeur 
  
  
  
  



De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:        ,          - BD/PACT <               @minjenv.nl> 
Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 19:07 
Aan: PLS - NCTV;        ,          - BD/PACT 
Onderwerp: Ter info: procedurele kamerbrief nav NRC-artikel 
Bijlagen: TK VKC Verzoek d.d. 20 oktober 2021.docx 
 
Beste collega’s, 
  
In navolg van mijn mail van gisteren wil ik jullie laten weten dat de vaste commissie voor Justitie en 
Veiligheid van de Tweede Kamer de minister heeft gevraagd een kabinetsreactie te geven op het 
bericht in NRC over de rol van NCTV en gemeenten bij het financieren van onderzoeken en hoe een 
en ander zich verhoudt. Aanvullend is gevraagd in te gaan op de veiligheid van betrokkenen. Zojuist is 
bijgevoegde –procedurele- brief aan de Tweede Kamer verstuurd. 
  
We zetten ons momenteel hard in om zo goed en zo snel mogelijk antwoord te geven op de vragen 
die jullie ons gesteld hebben en gelijktijdig de aangekondigde kamerbrief te maken. Zoals ik gisteren 
meldde, zijn wij net als jullie bezig met de voorbereiding op een debat en hiervoor alles aan het 
uitzoeken. Dat kost tijd omdat we zorgvuldig zijn en willen voorkomen dat we verkeerde informatie 
geven. Hierbij staat voor ons het behoud van onze gezamenlijke inspanningen voor de lokale aanpak 
voorop. Ik realiseer me hierbij dat ons traject en dat van jullie niet in alle gevallen synchroon loopt, 
omdat diverse gemeenten zich al in deze week aan de raad dienen te verantwoorden. Omdat de 
minister zich eerst moet uitspreken kunnen we tot dan toe vanuit de NCTV helaas geen 
mededelingen doen in de pers, anders dan procesmatige antwoorden. Ik zal de kamerbrief uiteraard 
meteen naar jullie sturen zodra deze gereed is. Ik verwacht dat in de eerste helft van volgende week 
te kunnen doen. 
  
Over een aantal dingen kan ik al wel wat zeggen. Ten eerste wordt er momenteel door de NCTV al 
enige tijd geen social media monitoring meer verricht omdat we in afwachting zijn van een 
wetsvoorstel die de grondslag voor het verwerken van persoonsgegevens door de NCTV moet 
versterken. Dit wetsvoorstel is in consultatie geweest en wordt hopelijk snel ingediend bij de Tweede 
Kamer. We kunnen momenteel dus niet op dat niveau duiding van de sentimenten in het land geven. 
  
Wat ook ons hard raakt zijn de berichten van bedreigingen aan het adres van NTA en lokale 
sleutelfiguren. Het publiceren van adresgegevens of het op internet ‘ontmaskeren’ van medewerkers 
is echt ernstig en zorgelijk. Er is vanuit de NCTV ook frequent contact met NTA en daar waar het 
speelt, zal dit ongetwijfeld de noodzakelijke aandacht van de politie krijgen.  
  
Daarnaast voeren we momenteel zoekslagen uit in onze mappen en mailboxen om zo goed en 
volledig mogelijk te achterhalen welke analyses wij in bezit hebben gekregen en evt wat daarmee is 
gedaan. Zodra ons overzicht compleet is, zullen we jullie zo volledig mogelijk individueel op de 
hoogte stellen.  
  



Tot slot hebben wij vernomen dat het NRC mogelijk zeer binnenkort opnieuw met een artikel zal 
komen. We hebben hiervan nog geen bevestiging gehad, maar houden het nieuws in de gaten. Dat 
zullen jullie ongetwijfeld ook doen!   
  
Tot zover deze update. 
  
Hartelijke groet, 
  
     
  
  
  
  
                 
Coördinator lokale samenwerking Programma Aanpak Contraterrorisme (PACT) 
…………………………………………………………………………………… 
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M 06 27742860  
               @nctv.minjenv.nl 
www.nctv.nl 
  
  
  
  ________________________________   
 
Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent 
of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en 
het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.  
 
Ministerie van Justitie en Veiligheid  
 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if 
this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the 
message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the 
electronic transmission of messages.  
 
Ministry of Justice and Security  
 
 
Van:       ,         
Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 15:25 
Aan:      ,              ;          ,      ;      ,         ;        ,        
CC:       ,       
Onderwerp: Gesprek moskeebesturen Eindhoven 
 
Beste collega’s, 
  



Vanmiddag heb ik nog even contact gehad met de programmamanager radicalisering van de 
gemeente Eindhoven. Burgemeester     Jorritsma heeft gisteren een gesprek gehad met de 
moskeebesturen. Het is een pittig gesprek geweest, waarbij de burgemeester     excuses heeft 
gemaakt. Naar aanleiding van het gesprek wordt een gezamenlijke collegebrief opgesteld. Ter 
overweging geef ik graag mee dat dit volgens mij ook een mooie uitkomst zou zijn van het gesprek 
met onze moskeebesturen vanavond.  
  
Groeten, 
        
 
 
Van:       ,       
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 15:17 
Aan: f                
Onderwerp: Geweigerd: Afspraak met dhr.           (NTA) 
 
Dag        ,  
        zal bij dit overleg aanwezig zijn, ik niet.  
Groet,       
 
 
Van:              <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 15:03 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse 
 
Bedankt! Duidelijke beantwoording. 
Groet,       
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 14:55 
Aan:              <        @eindhoven.nl> 
Onderwerp: Krachtenveldanalyse 
  
     ,  
  
Zoals besproken, hierbij de RIB en de persreactie op recente persvragen. Graag vertrouwelijk mee 
omgaan, de RIB is nog niet openbaar.  
Onderstaand ook de reactie die we eerder op de vragen van NRC hebben gestuurd. Die vragen heb ik 
je volgens mij eerder gemaild.  
  
Groet, 
      
  
— 
  
De gemeente Helmond heeft in de afgelopen vijf jaar één opdracht verstrekt aan NTA, namelijk voor 
het uitvoeren van een krachtenveldanalyse. Hiervoor heeft de NCTV een maximum van € 40.000 aan 
versterkingsgelden toegekend. NTA voert de analyse momenteel uit. De onderzochte organisaties 
zijn hiervan niet op de hoogte gesteld. Met de krachtenveldanalyse verwachten we de huidige kennis 
vast te leggen, zodat we deze kennis ook in de toekomst behouden. De analyse is dus bedoeld om 



onze informatiepositie te versterken. We hebben voor NTA gekozen, omdat NTA naar tevredenheid 
vergelijkbare analyses heeft gemaakt voor andere gemeenten. De verwerkersovereenkomst voor 
deze opdracht is in lijn met de verwerkersovereenkomst van de Informatiebeveiligingsdienst.  
Op dit moment is de opdracht nog niet afgerond en is er geen sprake van dat resultaten gedeeld 
worden. 
  
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
 
 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 14:49 
Aan:       ,       
Onderwerp: Documenten mbt KVA NTA :) 
Bijlagen: RIB Krachtenveldanalyse NTA (003).docx; Uitnodiging moskeebesturen.docx; 211018 
Persreactie onderzoek.docx; 211019 Def brief Platform Sociale Cohesie.docx 
 
 
Van:                                    
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 21:52 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: NTA afspraak 
 
Ha      , 
 
Dan ga ik er van uit dat hij dat ook doet. Ik heb hem uitgenodigd via outlook. Wacht zijn reactie af. 
 
Groet, 
       
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 20:52 
Aan:                                    <                               @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: NTA afspraak 
 
Hi, 
 
Begreep van        en         dat hij hiervoor tijd zou maken. Is wel belangrijk dat hij erbij is.  
Heb je hierover al contact met hem gehad? Anders kan ik dat morgen evt. doen. 
 
Groet, 
      
 
> Op 18 okt. 2021, om 20:41 heeft                                    <                               @helmond.nl> het volgende 
geschreven: 
>  
> Dag      , 
>  



> Dank voor je bemiddeling. Ik heb de afspraak ingepland voor woensdagmiddag 16.00 uur. Nog niet 
bekend of       hierbij aan kan sluiten. Hij heeft een andere afspraak staan op dat moment. Ik wist niet 
dat hij aan zou sluiten dus ook niet naar zijn agenda gekeken bij het plannen van de opties.  
>  
> Kan de afspraak ook doorgaan wanneer       niet aan kan sluiten of is het dan beter op zoek te gaan 
naar een nieuwe optie? 
>  
> Groet, 
>        
>  
> -----Oorspronkelijk bericht----- 
> Van:       ,       <        @helmond.nl>  
> Verzonden: maandag 18 oktober 2021 19:00 
> Aan:                                    <                               @helmond.nl> 
> Onderwerp: NTA afspraak 
>  
> Dag      , 
>  
>                   (NTA) heeft woensdag van 16-17u tijd voor overleg met Elly Blanksma over de gebruikte 
onderzoeksmethode bij de krachtenveldanalyse.  
> In verband met bedreigingen van personeel van NTA, komen zij momenteel niet op locatie bijeen.  
> Zou jij een MS Teams afspraak kunnen maken en daarvoor        , de burgemeester,       en        /mij 
kunnen uitnodigen? Dank alvast! 
>  
>        @ntadvies.nl 
>  
>       
 
 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 12:28 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Incidenten nav NRC artikel 
 
Nee, niet gehad. 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 12:10 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Fwd: Incidenten nav NRC artikel 
Urgentie: Hoog 
  
Hi, 
  
Heb jij onderstaande ook ontvangen?  
De reactie waarnaar       verwijst: https://ntadvies.nl/thema-s-en-expertises/nrc-artikel/ 
  
Groet 
 
 
 
Begin doorgestuurd bericht: 



  
Van:              <     @ntadvies.nl> 
Onderwerp: Incidenten nav NRC artikel 
Datum: 18 oktober 2021 om 11:45:43 CEST 
Aan: Undisclosed recipients:; 
  
Beste lezer, 
  
Helaas moeten wij u melden dat na het verschijnen afgelopen zaterdag van het NRC-artikel waarin 
NTA voorkomt, op uiteenlopende wijze medewerkers zijn bedreigd. Er zijn haatcampagnes gaande 
om medewerkers onder druk te zetten hun werkzaamheden voor NTA te staken. In één geval is 
geweld tegen een huis van een medewerker gebruikt. Daarvan is aangifte gedaan.  
  
Uiteraard neemt NTA maatregelen in verband met de veiligheid van haar medewerkers. In dat kader 
is de website van NTA aangepast. Er staat nu geen informatie meer op over medewerkers. Verder 
onderhoudt NTA intensief contact met de betrokken instanties.  
  
In verschillende gemeenteraden zijn debatten over het artikel in het NRC. Normaal gesproken 
zouden medewerkers van NTA aanwezig zijn om waar nodig toelichting te geven. Vanwege 
veiligheidsoverwegingen is dat nu niet mogelijk. Dat is zeer spijtig. NTA werkt juist vanuit de 
gedachte dat de democratische rechtsstaat goed moet kunnen functioneren, en kan daar nu geen 
bijdrage aan leveren. 
  
Natuurlijk begrijpt NTA de onrust die met name in de islamitische gemeenschap is ontstaan naar 
aanleiding van de berichtgeving in het NRC. We kunnen niet genoeg benadrukken dat de centrale 
stelling van het artikel onjuist is. Zie daarvoor ons statement van afgelopen weekend. Op dit moment 
zien we helaas dat alle nuance verdwenen is uit het debat. Ook maken mensen vanuit radicale hoek, 
zowel in extreem-rechtse als jihadistische kringen, van de gelegenheid gebruik om NTA in diskrediet 
te brengen.  
  
We zullen de komende tijd blijven uitdragen dat NTA op een integere en correcte wijze werkt. En 
daarbij uiteraard binnen de wet- en regelgeving blijft. We hopen dat de nuance terugkeert in het 
debat. Los daarvan gaat onze aandacht nu vooral uit naar de veiligheid van onze medewerkers.  
  
            , namens de directie van NTA 
  
  
  
  
  
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
  
 
Van:       ,       
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 12:07 



Aan:       ,         
Onderwerp: Re: Bespreekstukken BOB mbt NTA 
 
Hi, 
 
 
Daarover hebben we het ook eerder al met haar gehad.  
De programmaraad o.l.v. Maarten Houben is feitelijk het doorgeefluik van aanvragen van 
versterkingsgelden voor de regio Oost-Brabant. Dit omdat de NCTV per regio één gemeente als 
aanspreekpunt wil hebben. Maarten Houben heeft dit onderzoek dus niet geïnitieerd of gefinancierd.  
We zouden natuurlijk wel de programmaraad nadrukkelijker kunnen benoemen in de RIB of de 
persreactie, in de zin dat we het op regionaal niveau een belangrijk thema vinden en dat NTA in de 
hele regio onderzoeken uitvoert/uit heeft gevoerd - ook in opdracht van de programmaraad. Maar ik 
weet niet wat je daarmee zou willen zeggen.  
 
 
Groet, 
      
 
 
 
Op 18 okt. 2021, om 10:49 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
 
 
Hi, kun jij nav de eerste reactie van de burgemeester     kort reflecteren over de rol die de 
programmaraad in deze zou kunnen pakken? 
  
Van: Blanksma, Elly <E.Blanksma@helmond.nl>  
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 10:47 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
CC:          ,       <               @helmond.nl>;      ,          <          @helmond.nl>;      ,               <               
@helmond.nl>;        ,        <         @helmond.nl>;       ,       <        @helmond.nl>;        ,      <            
@helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Bespreekstukken BOB mbt NTA 
  
       , 
  
Waarom niet breder trekken…in onze regio is hier een aparte commissie voor opgericht olv Maarten 
Houben. 
Wat is de rol van NCTV in dit verhaal? Uit welk fonds is dit onderzoek betaald? 
Vragen van CDA betrekken.  
Brief van         bij betrekken. 
Moet het een RIB zijn of een burgemeestersbrief?  
Afstemming met Eindhoven. 
  
Elly 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
 
 
Op 18 okt. 2021 om 10:35 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
?  



Dag Elly, 
  
Hierbij de bespreekstukken voor het BOB van vanmiddag. 
  
Groeten, 
        
<Uitnodiging moskeebesturen.docx> 
<20211018 Memo BOB publicatie NRC.docx> 
<Persreactie.docx> 
<RIB Krachtenveldanalyse NTA.docx> 
 
 
Van:        ,        
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 11:11 
Aan:       ,        ;      ,         ;          ,      ;      ,              ;       ,       
Onderwerp: FW: Onderzoek artikel NRC 
 
Dag allemaal, 
  
Onderstaande stond vandaag in het NRC voor wie dit nog niet heeft gezien. AP lijkt nu dus ook al 
stelling in te nemen in deze kwestie.  
  
Met vriendelijke groet, 
  
               
Bestuursadviseur burgemeester     Blanksma 
 
Afdeling Strategie & Bestuur  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Mob. 06-57 09 81 46 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van:                [mailto:             @outlook.com]  
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 11:05 
Aan:        ,        <         @helmond.nl> 
Onderwerp: Onderzoek  
   
  
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
Van:        ,      
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 09:06 
Aan:       ,        ;      ,         ;          ,      ;       ,      ;      ,              ;        ,        
Onderwerp: RE: Bespreekstukken BOB mbt onderzoek NTA 
 
Collega’s, 
  



Ik sta inhoudelijk wat meer op afstand, dus ik heb het vooral met de bril van een buitenstaander 
bekeken. Een paar zaken die mij dan opvallen: 
  
*   We doen behoorlijk ons best om de positieve insteek van het onderzoek onder de aandacht te 
brengen; 
*   De vraag die onbeantwoord blijft, is waarom we hebben gekozen om dit onder de radar uit te 
laten voeren. Zeker als het de bedoeling heeft om het netwerk op te bouwen / te verstevigen?  
*   In de persreactie schrijven we dat we met de kennis van nu vraagtekens zetten bij de 
onderzoeksmethode. In de RIB zijn we in dat oordeel terughoudender en schrijven we dat we n.a.v. 
de kritische notne met NTA in gesprek gaan om daar meer duidelijkheid te krijgen.  
  
Wellicht inhoudelijke afwegingen die jullie hebben gemaakt om e.e.a. zo op te schrijven, maar deze 
zaken vielen mij op.  
  
Met vriendelijke groet, 
  
             
Strategisch adviseur Leefbaarheid & Veiligheid 
 
Afdeling Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV Helmond  
Mob. 06-18534857 
  
Van:       ,         <        @helmond.nl>  
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 21:26 
Aan:      ,          <          @helmond.nl>;          ,       <               @helmond.nl>;       ,       <        @helmond.nl>;      
,               <               @helmond.nl>;        ,        <         @helmond.nl>;        ,      <            @helmond.nl> 
Onderwerp: Bespreekstukken BOB mbt onderzoek NTA 
  
Hallo collega’s, 
  
Hierbij de stukken tot nu toe, dank voor de al geleverde input. Graag eventuele wijzigingsvoorstellen 
uiterlijk morgenochtend voor aan mij 10 uur doorgeven, dan kan ik eea bundelen en naar Elly sturen. 
  
Groeten, 
        
 
 
Van:      ,          
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 08:57 
Aan:          ,      ;        ,       ;       ,        ;      ,              ;       ,       
Onderwerp: FW: Schriftelijke vragen CDA fractie 
Bijlagen: Schriftelijke vragen undercover onderzoek 17.10.2021.docx 
 
Beste allen, 
  
Zie bijgevoegd de vragen die vanochtend door het CDA zijn gesteld. Kunnen we vrij makkelijk 
beantwoorden conform de afgesproken lijn. Misschien vanmiddag al een eerste update mee richting 
BOB? (Even zien hoe dit zich verhoudt tot de RIB) 
  
Groet, 



      
  
Van:        ,     <         @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 08:44 
Aan: Collegeleden <Collegeleden@helmond.nl>; Raadsleden <Raadsleden@helmond.nl> 
CC: Directieteam <DT-Leden@helmond.nl>;     ,               <              @helmond.nl>;         ,      <          
@helmond.nl>;     ,       <          @helmond.nl>;       ,           <            @helmond.nl>;        ,        <         
@helmond.nl>;           ,           <             @helmond.nl>;       ,       <        @helmond.nl>;           ,        <                 
@helmond.nl> 
Onderwerp: FW: Schriftelijke vragen CDA fractie 
  
Mevrouw, 
Mijne heren, 
  
Op verzoek van fractie CDA treft u bijgaand vragen aan inzake undercover onderzoek 
  
Met vriendelijke groet, 
  
            
Raadsgriffier 
  
 
Raadsgriffie  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Tel. (0492) 587036     Mob. 06-53592648 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van: Ron      s <ron.     s@cdahelmond.nl>  
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 13:12 
Aan:        ,     <         @helmond.nl>;         ,      <          @helmond.nl>;     ,               <              @helmond.nl> 
CC: Yeyden, Yalcin <Y.Yeyden@raad.helmond.nl>; Vervoort, Pieter <P.Vervoort@raad.helmond.nl>; 
Dere, Sedat <s.dere@raad.helmond.nl>; Roefs,     <J.Roefs@raad.helmond.nl> 
Onderwerp: Schriftelijke vragen CDA fractie 
  
Beste medewerkers van de griffie, 
  
De CDA fractie brengt graag bijgaande schriftelijke vragen onder de aandacht. 
  
Mvgr, 
Ron      s, 
Fractiesecretaris 
  
Bakelsedijk 76, 5701 HD Helmond 
Tel. 0492 518846 > M. 06 22427527 
E.ron.     s@cdahelmond.nl  
www.cdahelmond.nl  
  
  



Van:        ,        
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 20:28 
Aan:       ,         
CC:       ,       
Onderwerp: Re: Uitnodiging moskeebesturen 
 
Hi         en      , 
 
 
Onderstaande passage vind ik lastig lezen. Komt misschien ook deels door de lange zin. Sowieso 
moeten we denk ik even nuanceren want het is niet zo dat er helemaal geen netwerk is (even los van 
hoe goed of sterk dit netwerk is). Nu impliceert het dat we dat nog moeten gaan bouwen. En zouden 
we ook niet toch ergens de koppeling moeten maken dat we met elkaar tegen radicalisering willen 
optrekken oid? Als we zeggen dat dat de aanleiding was om het onderzoek te starten dan moeten we 
daar denk ik op teruggrijpen richting de gemeenschap.  
 
 
Omdat we een warm contact met alle maatschappelijke organisaties in de stad, en dus ook de 
islamitische organisaties, erg belangrijk vinden willen we de analyse inzetten om met de relevante 
partijen binnen de islamitische gemeenschap verder in gesprek te gaan om met elkaar een netwerk 
op te bouwen. Ons doel is juist om ons te richten op een betere samenwerking in de toekomst en 
beter in contact te komen. 
 
En misschien toch ook nog iets benoemen dat de contacten die er zijn juist wel waardevol zijn maar 
dat we de samenwerking in het netwerk nog meer willen uitbreiden / verstevigen. Even toch iets 
meer veren erin zeg maar.  
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
 
Op 17 okt. 2021 om 13:37 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
 
 
?  
Hallo beiden, 
  
Hierbij de aangepaste opzet voor de uitnodiging op basis van de persreactie van       . Kijk even 
kritisch mee naar de tekst, stralen we zo voldoende warmte uit? 
  
Groeten, 
        
<Uitnodiging moskeebesturen.docx> 
 
 
Van:       ,       
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 17:14 
Aan:      ,          
Onderwerp: Re: Memo/notitie nav onderzoek NTA 
 
Hoi      , 
 



 
Lijkt me een prima notitie.  
Een nuancering: NCTV heeft niet actief NTA aangeraden aan ons. Wel is NTA een veel gevraagd 
bureau door bijv andere gemeenten, het Zorg- en Veiligheidshuis en de programmaraad 
radicalisering Oost-Brabant.  
     ,        en ik hebben tijdens de vakantie          al met de burgemeester     gesproken over de 
persvragen en een nieuwe aanvraag versterkingsgelden. Ben jij al bekend met het memo en de 
bijlagen van dat gesprek? Anders stuur ik die ook nog naar jou door ter kennisname. Bij deze stukken 
zaten oa de concept conclusies en aanbevelingen van NTA.  
 
 
Groet, 
      
 
 
On 17 Oct 2021, at 16:19,      ,          <          @helmond.nl> wrote: 
 
 
?  
Beste allen, 
  
Bij deze de aanzet voor de notitie. Graag vooral ook even de laatste blokken verder invullen. 
Denken jullie eraan de onderzoeksopzet + voorlopige conclusies te delen met de burgemeester? Dat 
heeft ze mij gisteren gevraagd, maar ik heb die documenten niet. 
  
Groet, 
      
<Update nav publicatie NRC over onderzoek islamitische gemeenschap NTA.docx> 
 
 
Van:       ,       
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 14:20 
Aan:       ,         
Onderwerp: Re: RIB Krachtenveldanalyse NTA 
Bijlagen: RIB Krachtenveldanalyse NTA (fb IB).docx 
 
Hi, 
 
 
Bijgevoegd een aantal opmerkingen en wijzigingsvoorstellen.  
Gaan we in de RIB wel of niet expliciet de doelgroep van de analyse benoemen? Wat mij betreft zijn 
we daar rechtlijnig in: we hebben dit eerder niet gedaan en doen dit nu ook niet, omdat dit de 
doelgroep onnodig in kwaad daglicht zou kunnen zetten en dat niet onze bedoeling is.  
De persreactie van        kan ik niet zien, want die is weggevallen bij het doorsturen van de mail. Ik 
neem aan dat ze daarin heeft opgenomen dat NRC onjuist heeft gemeld dat de gemeente Helmond 
aan NTA heeft gevraagd te onderzoeken ''of een plaatselijke moskee vanuit het buitenland wordt 
gefinancierd’'.  
 
 
Groet, 
      
 



 
 
 
Op 17 okt. 2021, om 13:36 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
 
 
Hi, 
  
Hierbij de eerste opzet nav de persreactie van       . Graag je reactie. 
  
Groeten, 
        
<RIB Krachtenveldanalyse NTA.docx> 
 
 
Van:       ,         
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 13:05 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Media publicatie 
 
Hi, hebben we die inhoudelijke reactie die       noemt al gekregen? 
  
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: vrijdag 15 oktober 2021 15:11 
Aan:        ,        <         @helmond.nl>;          ,       <               @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Fwd: Media publicatie 
Urgentie: Hoog 
  
Ter info, morgen dus de NRC lezen ;-) 
Gr 
 
 
 
Begin doorgestuurd bericht: 
  
Van:              <     @ntadvies.nl> 
Onderwerp: Media publicatie 
Datum: 14 oktober 2021 om 23:39:56 CEST 
Aan: 
  
Beste Partner, 
  
U bent gewend dat NTA open met u communiceert over haar werkzaamheden. Het gaat dan over 
inhoudelijke bijdragen die we leveren in het werkveld van het sociale veiligheidsdomein In de vorm 
van advies, onderzoek en trainingen. 
  
Dit keer moeten we u attenderen op berichtgeving in de media over NTA zelf. Dit weekend verschijnt 
een artikel, vermoedelijk met kritische passages over de werkwijze van onderzoek van NTA in het 
sociale veiligheidsdomein (gemeenten). 



We hebben het betrokken medium uitgebreid geantwoord op de vragen die in dit verband zijn 
gesteld. 
Daarin hebben wij duidelijk gemaakt dat NTA op een integere en correcte wijze onderzoek verricht 
en zich aan alle wet- en regelgeving houdt. 
Op welke wijze dit terug komt in het artikel zal moeten blijken bij de publicatie ervan. Het leek ons 
goed om u hierop te wijzen. 
We zullen na publicatie inhoudelijk een reactie naar u sturen, zodat u zelf een onafhankelijk oordeel 
kunt vormen.  
En uiteraard zijn wij bereikbaar voor vragen van uw kant. 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
  
Algemeen Directeur 
  
  
  
  
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
  
 
Van:          ,       
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 11:32 
Aan:       ,       
Onderwerp: Fwd:  
 
 
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
Begin doorgestuurd bericht: 
 
 
Van: ‘‘       ,       ‘‘ <         @helmond.nl> 
Datum: 17 oktober 2021 om 10:58:20 CEST 
Aan: ‘‘     ,         ‘‘ <          @helmond.nl>, ‘‘         ,      ‘‘ <               @helmond.nl>, ‘‘      ,        ‘‘ <        
@helmond.nl>, ‘‘     ,              ‘‘ <               @helmond.nl> 
Onderwerp: Doorst: 
 
 
?  
 
 



Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
Begin doorgestuurd bericht: 
 
 
Van:                <             @outlook.com> 
Datum: 17 oktober 2021 om 10:57:50 CEST 
Aan:          @helmond.nl 
 
 
?  
Reactie  
  
De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om een zogenoemde 
krachtenveldanalyse uit te voeren. Echter, dit is vanuit een andere insteek gedaan dan de geschetste 
context bij andere gemeenten. We hebben een analyse laten uitvoeren om een goed beeld te krijgen 
bij het totale islamitische speelveld in de stad. Vanuit die analyse willen we met genoemde partijen 
verder in gesprek om met elkaar een netwerk op te bouwen. Het onderzoek in Helmond is vanuit een 
positieve insteek ingezet en nadrukkelijk niet gekeken naar individuele personen of organisaties in 
relatie tot problematisch gedrag. Ons doel was juist om ons te richten op een betere samenwerking 
in de toekomst en beter in contact te komen.   
  
  
Het onderzoek door NTA is uitgevoerd vanuit open bronnen en veldwerkonderzoek. Zoals gezegd is 
onze insteek om het onderzoek te gebruiken als vertrekpunt om een goed netwerk te kunnen 
bouwen. Wanneer blijkt dat de onderzoeksmethode voorbij de grenzen van de wet is gegaan, dan 
betreuren wij dat ten zeerste.   
  
Vanwege privacy van betrokken partijen doen wij geen uitspraken over de inhoud van de analyse.   
  
 
Verzonden vanuit Outlook 
 
Van:       ,       
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 11:30 
Aan:               
Onderwerp: Re: KVA Helmond: Eindpresentatie 
 
Dag      ,  
 
 
Heb jij al zicht op de datum van de eindpresentatie? 
Mede gezien de NRC-publicatie zouden we dit graag op korte termijn plannen. 
 
 
Groet, 
      
 
 
 
Op 12 okt. 2021, om 10:10 heeft               <     @ntadvies.nl> het volgende geschreven: 
 



 
Vertrouwelijk 
 
 
 
Goedemorgen      , 
  
Zojuist gehoord van mijn collega       dat ze bezig is met het plannen van de eindpresentatie. Ze gaat 
eerst proberen met de secretariaten van de burgemeester     en de wethouder tot een paar geschikte 
momenten zien te komen.  
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
              
Projectcoördinator & onderzoeker 
  
Mobiel:                +31 (0) 6-40855087 
Email:                        @ntadvies.nl 
Web:                     www.ntadvies.nl 
  
 
  
  
  
Van:       ,       <        @helmond.nl> 
Datum: donderdag, 7 oktober 2021 om 12:41 
Aan:               <     @ntadvies.nl> 
Onderwerp: RE: KVA Helmond: Eindpresentatie 
Dag      , 
  
Aangezien ik nog niks voorbij heb zien komen, even de check: zijn jullie de eindpresentatie aan het 
plannen, lukt het? Hoor het graag als ik iets kan betekenen. 
  
Groet, 
      
  
Van:       ,        
Verzonden: donderdag 23 september 2021 10:24 
Aan:               <     @ntadvies.nl> 
Onderwerp: Re: KVA Helmond: Eindpresentatie 
  
Mailadres burgemeester: 
                               @helmond.nl 
  
Op 23 sep. 2021, om 10:03 heeft       ,       <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
Dag      , 
  
De burgemeester     vroeg zich af waarom zij niet is geïnterviewd voor de krachtenveldanalyse. Is dat 
een bewuste keuze geweest?  



De wethouder die zich oa bezig houdt met het sociaal domein, Catelijne Dortmans 
(secretariaatdortmans@helmond.nl), mag je ook uitnodigen voor de presentatie. Daarnaast de 
afdelingsmanager ‘Veiligheid & Naleving’                 (               @helmond.nl), de teamleider 
‘Ontwikkeling Sociaal Domein’                  (          @helmond.nl),         en mij.  
Ik kreeg je zojuist niet te pakken, zou je me nog even kunnen bellen over de nieuwe versie van het 
rapport die je kort voor de presentatie naar ons wilt sturen? 
  
Groet, 
       
  
Op 21 sep. 2021, om 10:03 heeft               <     @ntadvies.nl> het volgende geschreven: 
  
Vertrouwelijk 
  
Goedemorgen       en        , 
  
Naar aanleiding van ons vorige overleg over de vragen over het rapport KVA Helmond zou ik nog bij 
jullie terugkomen op de eindpresentatie van het onderzoek. Ik was de afgelopen twee weken afwezig 
dus kon jullie helaas niet eerder antwoorden. 
  
Jullie vroegen je af wie er het beste zouden kunnen deelnemen aan de presentatie. Ik heb met         
overlegd en wij zouden de volgende personen uitnodigen: jullie als opdrachtgever, de manager OOV, 
manager sociaal domein en de burgemeester. De respondenten zouden we expliciet niet uitnodigen. 
Maar eigenlijk is dit niet aan ons om te bepalen wie jullie erbij willen hebben, dus zie dit als 
denkrichting en bepaal vooral zelf wie jullie erbij willen hebben. 
  
Verder werken mijn collega’s aan de gewenste veranderingen in het rapport en zullen we een nieuwe 
versie van het rapport naar jullie toesturen kort voor de eindpresentatie. 
  
Als jullie een overzicht hebben van wie jullie bij de presentatie willen hebben, kan ik mijn collega       
vragen een moment in te plannen. Eventueel kunnen jullie dit ook voor jullie rekening nemen. Ik 
hoor het graag! 
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
              
Projectcoördinator & onderzoeker 
  
Mobiel:                +31 (0) 6-40855087 
Email:                        @ntadvies.nl 
Web:                     www.ntadvies.nl 
  
<image001.png> 
  
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 



noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
 
 
Van:       ,       
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 10:30 
Aan:       ,         
Onderwerp: Re: Uitnodiging moskeebesturen 
 
Hi,  
 
 
Een paar woorden die eruit kunnen heb ik geel gearceerd.  
Je geeft aan dat er niet is gekeken naar personen of organisaties in relatie tot problematisch gedrag 
of iets dergelijks. Dat klopt niet: het was juist wel de bedoeling om inzicht te krijgen in mogelijk 
radicaliserende invloeden, dat is ook de reden dat de NCTV het heeft gefinancierd. Ik zou dat laatste 
stuk van die zin dus weglaten (‘’en in het onderzoek is nadrukkelijk niet gekeken naar personen of 
organisaties in relatie tot problematisch gedrag of iets dergelijks’’). Ter voorbereiding op het gesprek, 
kunnen we met de burgemeester     bespreken hoe ze dit gaat brengen.  
 
 
Groet, 
      
 
 
 
Op 16 okt. 2021, om 21:02 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
 
 
Beste mensen,  
 
 
Hierbij een eerste opzet voor de uitnodiging, ter bespreking morgen.  
 
 
Groeten, 
         
 
 
 
 



Beste moskeebestuurders en woordvoerders, 
  
Afgelopen zaterdag is in het NRC een artikel verschenen over  de in opdracht van gemeenten 
uitgevoerde onderzoeken door NTA bij moskeeën en andere Islamitische organisaties. Dit artikel is 
inmiddels ook overgenomen door andere media. In dit artikel wordt onder andere de gemeente 
Helmond genoemd en daarmee geplaatst in de context van andere gemeenten waar het artikel 
betrekking op heeft. We betreuren het ten zeerste dat u deze informatie op deze manier te horen 
heeft moeten krijgen. 
  
In Helmond hebben we dit voorjaar een krachtenveldanalyse laten uitvoeren door NTA, maar 
oprecht vanuit een andere behoefte dan die nu geschetst wordt in het artikel. Onze insteek was om 
een goed beeld te kregen bij het gehele Islamitische speelveld in de stad. Vanuit die analyse willen 
we met de genoemde partijen in gesprek om met elkaar een netwerk op te bouwen, een meer 
operationeel netwerk naast het Platform Sociale Cohesie. De krachtenveldanalyse in Helmond is 
ingezet vanuit een positieve insteek en in het onderzoek is nadrukkelijk niet gekeken naar personen 
of organisaties in relatie tot problematisch gedrag of iets dergelijks. 
  
Omdat ik begrijp dat u vragen zult hebben naar aanleiding van het krantenartikel, nodig ik u graag uit 
voor een gesprek. Tijdens dit gesprek kunnen we een nadere toelichting geven op het uitgevoerde 
onderzoek en beantwoorden we uw vragen. 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester     Blanksma 
 
 
Van:       ,         
Verzonden: zaterdag 16 oktober 2021 17:08 
Aan:       ,       
Onderwerp: Uitnodiging moskeebesturen 
 
Hi, 
  
Hierbij een eerste opzet. Wil jij eens meekijken en me appen als je hebt gereageerd?  
Thanks! 
  
Groeten, 
        
  
-------------------------- 
Beste moskeebestuurders en woordvoerders, 
  
Afgelopen zaterdag is in het NRC een artikel verschenen over  de in opdracht van gemeenten 
uitgevoerde onderzoeken door NTA bij moskeeën en andere Islamitische organisaties. Dit artikel is 
inmiddels ook overgenomen door andere media. In dit artikel wordt onder andere de gemeente 
Helmond genoemd en daarmee geplaatst in de context van andere gemeenten waar het artikel 
betrekking op heeft. We betreuren het ten zeerste dat u deze informatie op deze manier te horen 
heeft moeten krijgen. 
  
In Helmond hebben we dit voorjaar een krachtenveldanalyse laten uitvoeren door NTA, maar 
oprecht vanuit een andere behoefte dan die nu geschetst wordt in het artikel. Onze insteek was om 
een goed beeld te kregen bij het gehele Islamitische speelveld in de stad. Vanuit die analyse willen 
we met de genoemde partijen in gesprek om met elkaar een netwerk op te bouwen, een meer 



operationeel netwerk naast het Platform Sociale Cohesie. De krachtenveldanalyse in Helmond is 
ingezet vanuit een positieve insteek en in het onderzoek is nadrukkelijk niet gekeken naar personen 
of organisaties in relatie tot problematisch gedrag of iets dergelijks.  
  
Omdat ik begrijp dat u vragen zult hebben naar aanleiding van het krantenartikel, nodig ik u graag uit 
voor een gesprek. Tijdens dit gesprek kunnen we een nadere toelichting geven op het uitgevoerde 
onderzoek en beantwoorden we uw vragen. 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester     Blanksma 
 
  
Van:       ,         
Verzonden: zaterdag 16 oktober 2021 16:30 
Aan:          ,      ;      ,         ;       ,       
Onderwerp: Stuken NTA 
Bijlagen: Offerte KVA NTA (getekend 19-2-21).pdf; Verwerkersovereenkomst KVA NTA 
(getekend 2-3-21).pdf; CONCEPT Eindrapport - krachtenveldanalyse NTA (09-08-2021).pdf; Helmond - 
aanvraag versterkingsgelden krachtenveldanalyse (definitief).docx; 20210303 Memo beleidsoverleg 
BM Krachtenveldanalyse.doc; 20200923 Memo beleidsoverleg BM Krachtenveldanalyse.doc; 
20210922 Memo beleidsoverleg BM Krachtenveldanalyse.doc; Fwd: Uitnodiging interview tbv 
onderzoek islamitisch krachtenveld, Gemeente Helmond; Aanpak gemeente Eindhoven.docx 
 
Hallo heren, 
  
Ik heb het appverkeer teruggelezen en stuur jullie hierbij de gevraagde stukken. Deze staan 
inderdaad in de map U:\VN\Radicalisering (V&N)\Krachtenveldanalyse NTA (2021) 
  
De tijdlijn: 
-        23 september 2020 - bespreking aanvraag versterkingsgelden NCTV in BOB. 
-        Najaar 2020 - aanvraag versterkingsgelden NCTV tbv krachtenveldanalyse (zie bijlage).  
Doel: Meer inzicht krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap in Helmond, 
specifiek gericht op de risico’s op radicalisering, als basis voor het opbouwen van een 
signaleringsnetwerk.   
-        18 december 2020 - toekenning versterkingsgelden. De NCTV vermeldt erbij: ‘‘u wordt verzocht 
de analyse te richten op extremisme’’. 
-        December 2020 - februari 2021 - opdracht uitgezet en uitgewerkt. Keuze voor NTA obv 
voordracht door NCTV en ervaringen gemeente Eindhoven. 
-        16 februari 2021- definitieve offerte NTA. 
-        24 februari 2021 - onderzoek van start. 
-        8 maart 2021 - bespreking uitvoering onderzoek in BOB. Hierin toegelicht dat het onderzoek 
non-informed zal plaatsvinden. De burgemeester     kon zich hierin vinden. 
-        9 september 2021 - persvragen NRC mbt krachtenveldanaylse NTA. 
-        22 september 2021 - bespreking met burgemeester     obv. memo mbt. (1) voorstel aanvraag 
NCTV-versterkingsgelden 2022, (2) voorstel beantwoording persvragen mbt NTA, (3) voorstel vervolg 
proces.  
  
In oktober is heeft het onderwerp niet meer op de agenda van het BOB gestaan en is er in mijn bijzijn 
niets meer hierover besproken. 
Verder mogelijk relevant: op 18 mei 2021 heeft                 , burgerlid van GroenLinks, per abuis een 
uitnodiging gekregen om deel te nemen aan een interview door NTA mbt de krachtenveldanalyse. De 
mail had gestuurd moeten worden naar               , die eerder de ondersteuning van het Platform 



Sociale Cohesie uitvoerde. Vanwege gelijkende mailadressen                @helmond.nl /       .       
@helmond.nl) is toen de verwarring ontstaan. De burgemeester     heeft haar tijdens het 
daaropvolgende BOB gebeld en namens ons haar excuses aangeboden. Daarbij is afgesproken dat                  
verder niet over het onderzoek zou communiceren. 
  
  
Ik heb contact gehad met                   , programmamanager radicalisering in Eindhoven. Zij hebben de 
volgende aanpak (zie bijlage): 
-        App aan moskeebesturen, Hierbij is de reactie aan het NRC doorgestuurd. De nadruk van de 
communicatie ligt op het feit dat er informatie uit het verband is gerukt. De gemeente Eindhoven 
wordt in het artikel in één adem genoemd met enkele andere steden, waardoor het lijkt dat de 
informatie over die steden ook op Eindhoven betrekking heeft. 
-        Volgende week gesprek met moskeebesturen. 
-        Maandag RIB. 
  
Uit het gesprek op de appgroep maak ik op dat er morgenochtend een overleg is, waarbij we een 
concept uitnodiging bespreken. Ik ga daarmee aan de slag en stuur het voor morgenochtend door. 
  
Groeten, 
         
  
 
Van:       ,         
Verzonden: woensdag 6 oktober 2021 11:34 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Documenten KVA 
 
Thanks! 
  
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 6 oktober 2021 11:25 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Documenten KVA 
  
Hi, 
  
Zoals besproken, bijgevoegd: 
*   Het memo voor het gesprek met de burgemeester     22-9. De bijlagen zijn te vinden op de U-schijf 
--> V&N --> Radicalisering --> Krachtenveldanalyse; 
*   De reactie die        aan NRC heeft gestuurd op 23-9; 
*   De aanvraag NCTV-versterkingsgelden die ik op 24-9 naar       heb gestuurd. Is ook te vinden in 
dezelfde map op de U-schijf.  
Groet, 
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
 
 
Van:              <     @ntadvies.nl> 



Verzonden: maandag 4 oktober 2021 22:39 
Onderwerp: NTA en privacy 
 
Urgentie: Hoog 
 
Beste Partner, 
  
Graag nemen we u mee in de volgende ontwikkeling. 
  
NTA tracht sinds haar oprichting sociale veiligheidsfenomenen te onderzoeken. In de afgelopen 11 
jaar kent dit werkveld een hoge mate van verandering, complexiteit en politiek-bestuurlijke 
dynamiek. Zo is de focus op verschillende extremistische groeperingen verschoven, is er aandacht 
gekomen voor ongewenste buitenlandse financiering, het (niet strafbare) ondermijnen van de 
democratische rechtsorde en zo meer. 
Voor NTA zorgt dat het aard van het werk een hoge mate van discretie kent en beperkte 
transparantie buiten onze opdrachtgevers. 
  
Een maatschappelijke ontwikkeling is dat er meer oog is gekomen voor privacy in het 
veiligheidsdomein. Deze ontwikkeling kunnen wij alleen maar aanmoedigen, uiteindelijk is dit 
onderdeel van de checks and balances van onze democratie. Dat betekent dat privacy voor NTA altijd 
al een hoge prioriteit heeft gehad, zoals u ook in ons onderling contact heeft ervaren. Een belangrijke 
vraag die we onszelf en aan onze partners altijd hardop stellen: “Hoe zorgen we dat fundamentele 
grondrechten van burgers worden beschermd door het denken vanuit een veiligheidsperspectief?”. 
  
Voor ons is het een constante zoektocht om de balans tussen transparantie en discretie in evenwicht 
te houden. In de afgelopen periode zijn wij door verschillende partijen bevraagd over deze balans en 
zijn wij aangemoedigd om onze visie en antwoorden te delen met een breder publiek.  
Zoals u van ons gewend bent doen we dat dan ook op een professionele wijze die bij ons past.  
We hebben op onze website de volgende informatie opgesteld: 
*   De verschillende type onderzoeken die we uitvoeren https://ntadvies.nl/thema-s-en-
expertises/onderzoek-duiding/  
*   Een animatie over krachtenveldanalyses en de bijbehorende onderzoeksmethodieken 
https://ntadvies.nl/thema-s-en-expertises/krachtenveld-analyse/  
*   Een uitgebreide toelichting over onze informatiebeveiligingsbeleid en maatregelen. Daarbij 
hebben we de belangrijkste Q&A’s over hoe wij onafhankelijk toezicht organiseren en 
privacywetgeving implementeren https://ntadvies.nl/contact/informatiebeveiliging-en-
privacybeleid/  
  
Ik nodig u van harte uit om hier kennis van te nemen zodat u een eigen beeld kunt vormen over deze 
onderwerpen. Uiteraard blijven wij beschikbaar voor vragen en opmerkingen. 
Het staat u vrij om deze mail te verspreiden in uw netwerk. 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
  
Algemeen Directeur 
  
  
  
p.s. We krijgen veel vragen wanneer wij weer een publicatie uitbrengen. In de loop van volgende 
maand zullen een aantal publicaties worden uitgebracht 



  
  
  
  
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:       ,       
Verzonden: woensdag 29 september 2021 10:42 
Aan:       ,      ;          
CC:        ,              
Onderwerp: RE: Overleg 30-09 
Bijlagen: Concept actielijst driehoek Peelland 15-9-21.pdf 
 
        , 
  
Bijgevoegd de actielijst van de driehoek.  
Ik wil je ook even bijpraten over de krachtenveldanalyse die in Helmond wordt uitgevoerd ihkv 
tegengaan van radicalisering.  
En het lijkt me goed stil te staan bij het proces voor het opstellen van het veiligheidsplan Peelland 
2023-2026.  
  
Groet, 
      
  
Van:       ,        
Verzonden: dinsdag 28 september 2021 15:21 
Aan:          <        .       @gemert-bakel.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl>;        ,              <               @helmond.nl> 
Onderwerp: Overleg 30-09 
  
        , 
  
Donderdagochtend staat ons reguliere overleg. 
Bijgaand daarvoor de actielijst ter bespreking. 
  
Gr, 
  
P. (     )         
Programmaleider aanpak ondermijning basisteam Peelland 
 
Postbus 950, 5700 AZ Helmond  
Frans Joseph van Thielpark 1  
Tel. 0492-587309      Mob. 06-13734059    
(Werkgebied: Asten, Deurne, Gemert-Bakel, Helmond, Laarbeek en Someren) 



  
 
Van:       ,       
Verzonden: maandag 27 september 2021 10:23 
Aan:           ,       
Onderwerp: Re: Geweigerd: Krachtenveldanalyse 
 
Dag      , 
 
Afgelopen woensdag hebben we het vervolg op de krachtenveldanalyse besproken met de 
burgemeester.  Ze is akkoord met het advies dat we hadden opgesteld.  
Ik heb NTA gevraagd de presentatie van de (concept) rapportage te plannen en daarvoor ook 
wethouder Dortmans en jou uit te nodigen, naast de burgemeester,      ,         en mij.  
 
Groet, 
      
 
> Op 14 sep. 2021, om 09:55 heeft           ,       <          @helmond.nl> het volgende geschreven: 
>  
> Hoi      . 
> Ik wordt geacht wel bij de terugkoppeling van het college aanwezig te zijn. 
> Kun je een andere optie zoeken in de agenda’s? 
> Groet, 
>       
>  
> Verstuurd vanaf mijn iPad 
>  
>> Op 14 sep. 2021 om 09:24 heeft          ,        <           @helmond.nl> het volgende geschreven: 
>>  
>> ?Hoi      , 
>>  
>> Ik kan vanmiddag helaas niet ivm een ander overleg. 
>>  
>> Groeten, 
>>        
 
 
Van:       ,       
Verzonden: vrijdag 24 september 2021 13:46 
Aan:        ,       ;          ,       
CC:       ,         
Onderwerp: RE: Persvraag NTA 
Bijlagen: Aanvraag versterkingsgelden 2022 - gemeente Helmond.docx 
 
Dag        en      , 
  
Bijgevoegd de aanvraag versterkingsgelden die ik ga versturen.                 (NCTV) heeft aangegeven te 
begrijpen dat wij de aanbevelingen willen omzetten in acties en dat de aanvraag compleet is. De 
aanvraag zal worden beoordeeld door een commissie waar zij niet in zit, overigens.  



NTA heeft laten weten dat ze de burgemeester     niet hebben geïnterviewd, omdat ze dat tot 
dusverre nooit hebben gedaan bij een krachtenveldanalyse. Ze nemen het wel als suggestie meer 
voor volgende analyses.  
Ik heb NTA gevraagd een moment te prikken voor de presentatie van het concept rapport. Daarvóór 
moeten        ,      ,       en ik de koppen maar even bij elkaar steken, over de vraag wat we van plan zijn 
te gaan doen met de aanbevelingen.  
  
Groet, 
      
  
 
Van:        ,         
Verzonden: donderdag 23 september 2021 15:14 
Aan:       ,       <        @helmond.nl>;          ,       <               @helmond.nl> 
Onderwerp: Persvraag NTA 
  
     ,      , 
  
Bijgevoegde reactie verstuur ik richting NRC inzake de gestelde vragen. Voor nu lijkt mij dat 
voldoende.  
  
Gr         
 
 
Van:              <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: donderdag 23 september 2021 09:42 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: NRC-vragen 
 
Hoi      , 
  
Bedankt! 
Prima, dan zie ik dat de komende dagen wel verschijnen. 
Groet,       
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: donderdag 23 september 2021 09:31 
Aan:              <        @eindhoven.nl> 
Onderwerp: Re: NRC-vragen 
  
Hi, 
  
Blijkbaar moest ik de bijlage eerst opslaan alvorens hem bij te voegen… poging 2 hierbij.  
We gaan de vragen beantwoorden vanuit Helmond. Ik wil de aanvraag versterkingsgelden nog even 
afstemmen met         en dan komt ie zsm jouw kant op. 
  
Groet, 
      
  
 
 



 
Op 23 sep. 2021, om 09:26 heeft              <        @eindhoven.nl> het volgende geschreven: 
  
Hallo      , 
  
Bedankt voor het doorsturen….maar het is heel moeilijk leesbaar. 
Maar: hoe is het gisteren afgelopen? Gaat Helmond deze vragen beantwoorden? 
En: komt er nog een vervolgaanvraag voor de versterkingsgelden 2022? 
  
Groeten,       
  
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 22 september 2021 13:24 
Aan:              <        @eindhoven.nl> 
Onderwerp: NRC-vragen 
  
     , 
Zoals telefonisch besproken, hierbij de NRC-vragen over krachtenveldanalyses. 
Groet,       
<image001.jpg> 
 
 
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
  
 
Van:       ,       
Verzonden: woensdag 22 september 2021 13:03 
Aan:                    
Onderwerp: KVA 
 
       , 
 
 
Zoals telefonisch besproken, onderstaand onze conceptreactie op de NRC-persvragen. Ik bespreek dit 
vanmiddag met de burgemeester         Helmond. 
 
 
Groet, 
      
 
 
— 
 
 
De gemeente Helmond heeft in de afgelopen vijf jaar één opdracht verstrekt aan NTA, namelijk voor 
het uitvoeren van een krachtenveldanalyse. Hiervoor heeft de NCTV een maximum van € 40.000 aan 
versterkingsgelden toegekend. NTA voert de analyse momenteel uit. De onderzochte organisaties 
zijn hiervan niet op de hoogte gesteld. Met de krachtenveldanalyse verwachten we de huidige kennis 
vast te leggen, zodat we deze kennis ook in de toekomst behouden. De analyse is dus bedoeld om 



onze informatiepositie te versterken. We hebben voor NTA gekozen, omdat NTA naar tevredenheid 
vergelijkbare analyses heeft gemaakt voor andere gemeenten. De verwerkersovereenkomst voor 
deze opdracht is in lijn met de verwerkersovereenkomst van de Informatiebeveiligingsdienst. 
Aangezien NTA de definitieve rapportage nog niet heeft opgeleverd, kunnen we de rapportage niet 
met u delen, hebben we de rapportage niet gedeeld met (overheids)partners, hebben we de 
rapportage niet openbaar gemaakt, en hebben we nog niks gedaan met de uitkomsten van de 
analyse.  
 
 
Van:        ,        
Verzonden: dinsdag 21 september 2021 15:10 
Aan:       ,       
CC:          ,       
Onderwerp: RE: BOB-memo KVA 
 
Hoi      , 
  
Volgens mij nu een prima voorstel om voor te leggen. Laten we morgen maar kijken of de 
burgemeester     zich hier in kan vinden.  
  
Met vriendelijke groet, 
  
               
Bestuursadviseur burgemeester     Blanksma 
 
Afdeling Strategie & Bestuur  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Mob. 06-57 09 81 46 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van:       ,        
Verzonden: maandag 20 september 2021 22:34 
Aan:        ,        <         @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: BOB-memo KVA 
  
Dag       , 
  
Zoals besproken heb ik in bijgevoegd voorstel: 
1.       De offerte met daarin de opdrachtbeschrijving toegevoegd 
2.       Alinea 1.4 toegevoegd, aangezien ik een eerste voorzichtige reactie van de NCTV heb 
ontvangen en ze om meer onderbouwing hebben gevraagd 
3.       Onder ‘2. Voorstel beantwoording persvragen’ een inleidende alinea toegevoegd waarom we 
hiervoor hebben gekozen, daarbij verwijzend naar het BOB van september vorig jaar 
4.       Het voorstel voor de beantwoording van de persvragen aangepast, zodat we niet het 
personeelsverloop benoemen als reden, maar het doel om onze informatiepositie te versterken 
5.       De onderbouwing van 2.2 aangepast, door tekstueel te verduidelijken dat we ervoor kiezen wél 
de vragen te beantwoorden, maar niet te zeggen welke doelgroep de krachtenveldanalyse had 



6.       Het kopje ‘vervolg’ zo aangepast dat we het in blokjes verdelen, namelijk eerst de presentatie 
van NTA aan de burgemeester     en wethouder Dortmans, en daarna het evt. delen met 
politiek/politie 
Hoor graag of jij er zo mee akkoord bent, 
  
      
  
Van:       ,        
Verzonden: vrijdag 17 september 2021 10:33 
Aan:        ,        <         @helmond.nl>;          ,       <               @helmond.nl> 
CC:        ,      <            @helmond.nl>;         ,            <                    @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: BOB-memo KVA 
  
Dag        en      , 
  
Jullie geven aan dat de antwoorden ‘bestuurlijk kwetsbaar’ zijn’, ‘onvoldoende voorbereid’ zijn en 
’nog een slag nodig hebben’. De onderbouwing hiervan ontgaat mij. Het verbaast me bovendien, 
omdat jullie ruim de gelegenheid hebben gehad om feedback te geven en suggesties voor 
verbetering te doen.  
Ik vind dat we het voorstel voor het vervolg niet los kunnen zien van de beantwoording van de 
persvragen. Als de burgemeester     immers een andere lijn van beantwoording wil, is het aanvragen 
van nieuwe versterkingsgelden wellicht niet verstandig. Mijn voorstel is dus om het in één voorstel te 
bundelen en met de burgemeester     te bespreken. Als dat niet lukt voor het BOB omdat jullie er niet 
aan toe komen, moet het maar op een later moment volgende week.  
  
Groet, 
      
  
Op 17 sep. 2021, om 09:39 heeft        ,        <         @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
Dag      ,  
  
Eens dat de beantwoording nog een slag nodig hebben. Ik red dat helaas nu niet, pak dat maandag 
op en zorg voor afstemmen met de burgemeester. Als we maandag in Bob wel stilstaan bij de 
resultaten etc dan is het prima om dit op deze manier te doen.  
Met vriendelijke groet, 
  
               
  
Bestuursadviseur burgemeester     Blanksma 
  
Tel. mob. 06 57 09 81 46 
  
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
  
Op 16 sep. 2021 om 20:39 heeft          ,       <               @helmond.nl> het volgende geschreven: 
?Allen, 
 
In de basis prima. Echter de beantwoording van die persvragen wil ik wel eerst getoetst hebben op 
bestuurlijke kwetsbaarheid. Communicatie en        moeten hier wel op aangehaakt zijn. De 
beantwoording zoals die er nu staat roept bij mij op dat we dit niet voldoende voorbereid hebben en 
concept antwoorden voorleggen is geen optie. En zeker niet in dit gevoelige dossier.  



 
Dus, als het niet lukt om op tijd (lees morgen en dat is al te laat eigenlijk) de persvragen te 
beantwoorden dan zijn er wat mij betreft twee opties: 
1. We leggen het voorstel voor zonder beantwoording van de persvragen, die moeten dan separaat 
met de BM afgestemd worden voor de 24e.  
2. We laten het voorstel niet doorgaan naar t BOB.  
 
Ik ga niet iets voorleggen dat niet is afgestemd.  
 
Hoor het graag even wat het gaat worden. 
 
Groet, 
      
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
 
Op 16 sep. 2021 om 12:03 heeft       ,       <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
?Dag allen, 
  
Bijgevoegd de BOB-memo over het vervolg op de krachtenveldannalyse. Op verzoek van      heb ik 
hier nog het voorstel voor vervolg richting raad en politiek aan toegevoegd en de formulering van de 
voorstellen aangescherpt. 
Als ik het goed heb begrepen, vult        nog in hoe lang we hiervoor hebben in het BOB. Ik heb van        
geen reactie op de concept antwoorden op de persvragen ontvangen, dus ga er vanuit dat die in orde 
zijn. Zo niet, dan moeten we die wellicht nog aanpassen voordat de notitie naar het BOB gaat. Ik heb                 
(NCTV) nog niet te pakken gekregen, dus heb ik de concept passage over de reactie van de NCTV 
eruit gehaald. Als ik voor maandag nog reactie heb, zal ik dat mondeling mededelen. 
  
Groet, 
      
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl<mailto:        @helmond.nl> | 06-57131245 
  
  
Van:       ,       
Verzonden: vrijdag 17 september 2021 22:09 
Aan: Blanksma, Elly 
Onderwerp: Accepted: Bgm/     /      /      inz. krachtenveldanalyse 
 
 
Van:       ,       
Verzonden: vrijdag 17 september 2021 14:09 
Aan:          ,       
Onderwerp: Accepted: krachtenveldanalyse 
 
 
Van:       ,       



Verzonden: donderdag 16 september 2021 12:03 
Aan:        ,     ;          ,      ;        ,        
CC:         ,            
Onderwerp: BOB-memo KVA 
Bijlagen: 20210920 Memo beleidsoverleg BM Krachtenveldanalyse.doc; Bijlage 1. Concept 
conclusies en aanbevelingen NTA.pdf; Bijlage 2. Uitnodigingsbrief NCTV-versterkingsgelden 2022.pdf; 
Bijlage 3. Persvragen NRC handelsblad.pdf 
 
Dag allen, 
  
Bijgevoegd de BOB-memo over het vervolg op de krachtenveldannalyse. Op verzoek van      heb ik 
hier nog het voorstel voor vervolg richting raad en politiek aan toegevoegd en de formulering van de 
voorstellen aangescherpt.  
Als ik het goed heb begrepen, vult        nog in hoe lang we hiervoor hebben in het BOB. Ik heb van        
geen reactie op de concept antwoorden op de persvragen ontvangen, dus ga er vanuit dat die in orde 
zijn. Zo niet, dan moeten we die wellicht nog aanpassen voordat de notitie naar het BOB gaat. Ik heb                 
(NCTV) nog niet te pakken gekregen, dus heb ik de concept passage over de reactie van de NCTV 
eruit gehaald. Als ik voor maandag nog reactie heb, zal ik dat mondeling mededelen. 
  
Groet, 
      
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
 
Van:       ,       
Verzonden: woensdag 15 september 2021 18:51 
Aan:        ,      
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
 
Jep       had positieve ervaringen met         dus dat hielp ook mee! 
 
 
Sent from my iPhone 
 
 
On 15 Sep 2021, at 16:38,        ,      <            @helmond.nl> wrote: 
 
 
?  
Dus toch wel positieve insteek ;)  
  
Met vriendelijke groet, 
 
<image001.png> 
 
             
 
Afdeling Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  



Weg op den Heuvel 35, 5701 NV Helmond  
Mob. 06-18534857 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 15 september 2021 12:56 
Aan:          ,       <               @helmond.nl>;        ,      <            @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
  
Dag       en     , 
  
      en        zijn akkoord met het voorstel dat ik ze had gestuurd. Prettig gesprek gehad zojuist 
hierover. Basisafspraak is dat V&N ‘in the lead’ is en dat we het gezamenlijk oppakken. Zij bespreken 
t.z.t. ook of meer mensen van hun team betrokken moeten zijn, bijv. Vanuit perspectief op jeugd of 
het GO-team.  
Goed om maandag ook te bespreken hoe Elly Blanksma hierin (1) de gemeenteraad en (2) wethouder 
Dortmans wil meenemen. Mijn advies zal zijn het presidium hierop mondeling een toelichting te 
geven en het geaccordeerde BOB-voorstel daarna ook ter kennisname in het beleidsoverleg met 
Dortmans te brengen.  
  
Groet, 
      
 
 
 
Op 14 sep. 2021, om 11:28 heeft       ,       <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
Dag      , 
  
Morgen om 12.30u spreek ik       en       . Je bent uiteraard welkom om ook (digitaal) aan te sluiten als 
je dat wilt. Zo niet, dan kom ik daarna bij je op te lijn om terug te koppelen. 
Overigens verrast het me dat        erbij aansluit. Zij heeft eerder verzocht haar contactgegevens niet 
te delen met NTA, omdat ze vanuit haar functie niets te maken heeft met radicalisering binnen de 
moslimgemeenschap.  
  
Groet, 
      
  
Van:           ,        
Verzonden: maandag 13 september 2021 17:12 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:          ,        <           @helmond.nl>;        ,           <             @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse 
  
Hoi      , 
Ik probeerde een afspraak met jou in te plannen, maar kan niet in jouw agenda kijken. 
Dus leg ik het balletje maar even bij jou neer om wat in te plannen. 
Kun jij wat inplannen? 
Graag in aanwezigheid van                 . 
Onze agenda’s zijn online in te zien. Evt even schakelen met mijn secretaresse                  . 
  
Groet, 
      



  
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 13 september 2021 09:33 
Aan:           ,       <          @helmond.nl> 
CC:          ,       <               @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
  
Dag      , 
  
Dat waren               ,                                 en              .  
Ik probeer hiervoor tijd te maken. Wanneer zou het jou/jullie schikken hierover een overleg te 
plannen? 
  
Groet, 
      
  
Op 13 sep. 2021, om 09:22 heeft           ,       <          @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
Hoi      , 
Dit vraagt wel even om nadere kennismaking / afstemming. 
Wie van de mensen van Sociaal Domein zijn geinterviewd? 
Als ik dit weet lijkt het me handig dat we een overleg plannen waar een van hen ook bij aansluit. 
  
Groet, 
      
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 13 september 2021 08:57 
Aan:           ,       <          @helmond.nl> 
CC:          ,       <               @helmond.nl> 
Onderwerp: Krachtenveldanalyse 
  
Beste      , 
  
Adviesbureau NTA heeft het afgelopen halfjaar een zogenaamde krachtenveldanalyse uitgevoerd. De 
analyse is bekostigd met versterkingsgelden van de NCTV en richt zich op de mogelijke dreiging van 
radicalisering binnen de islamitische infrastructuur in Helmond. Een aantal medewerkers van jouw 
team zijn hiervoor geïnterviewd door NTA, dus wellicht heb je er al eerder over gehoord. 
NTA heeft inmiddels de concept conclusies en aanbevelingen aan                en mij gepresenteerd. We 
verwachten op korte termijn de definitieve rapportage te ontvangen. De concept aanbevelingen 
maken onder meer duidelijk dat de lokale overheid de actoren binnen de islamitische infrastructuur 
met name over veiligheidsthema’s benadert. NTA adviseert dit om in te zetten op bredere relaties. 
Ons voorstel is daarom om de aanbevelingen gezamenlijk op te pakken: niet alleen vanuit V&N, maar 
samen met OSD. We kunnen hiervoor opnieuw NCTV-versterkingsgelden aanvragen. Aangezien de 
deadline hiervoor 1 oktober is, moeten we dit voorstel a.s. maandag 20-9 met de burgemeester     
bespreken in het beleidsoverleg. Ik heb het voorstel daarom al uitgewerkt, zie onderstaande tekst. In 
de bijlage vind je de concept conclusies/aanbevelingen en de algemene uitnodigingsbrief van de 
NCTV. 
Aangezien we elkaar nog niet kennen en er de nodige tijdsdruk op zit, is dit een mailtje in de 
categorie ‘met de deur in huis’. Mocht je behoefte hebben aan een nadere toelichting, ben ik ook te 
bereiken via 06-57131245. 



  
Vriendelijke groet, 
      
  
-- 
  
Voorstel vervolg krachtenveldanalyse 
De aanbevelingen van NTA (bijlage 1) zijn waarschijnlijk inhoudelijk én organisatorisch van aard. Het 
voorstel is om opnieuw NCTV-versterkingsgelden aan te vragen om invulling te kunnen geven aan de 
aanbevelingen. Het voorstel voor de aanvraag luidt: 
  
Vervolg NTA-krachtenveldanalyse naar de islamitische infrastructuur in Helmond (€ 40.000) 
In 2021 heeft de gemeente Helmond met NCTV-versterkingsgelden een krachtenveldanalyse laten 
uitvoeren door NTA. De analyse gaf inzicht in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap 
in Helmond en de risico’s op radicalisering en extremisme daarin. NTA concludeert onder meer dat 
personen en organisaties zijn te relateren aan politiek-salafistische narratieven en netwerken, en dat 
de lokale overheid (vaak via dezelfde contactpersonen) oppervlakkig contact heeft met de 
islamitische gemeenschap. NTA adviseert daarom zowel om de relaties te verbeteren en het netwerk 
te verbreden, als om te investeren in kennis en capaciteit om o.a. signalen van mogelijke 
radicalisering tijdig te herkennen en op te volgen. De aanbevelingen richten zich niet alleen op de 
gemeente, maar ook op andere partners zoals de politie. De gemeente Helmond wil uitvoering geven 
aan de aanbevelingen, om intern en met ketenpartners een beter netwerk op te bouwen om 
signalen van mogelijke radicalisering te herkennen en op te volgen. Daarvoor wil de gemeente 
tijdelijk (een half jaar voor 0,5 FTE) een kwartiermaker inzetten die de aanbevelingen omzet in acties. 
  
Overwegingen  
1.1.             NTA zal het definitieve rapport binnenkort presenteren 
Op 31 augustus heeft NTA een mondelinge toelichting gegeven op de concept rapportage. Naar 
aanleiding hiervan verwerkt NTA enkele vragen en opmerkingen van de gemeente Helmond in de 
definitieve rapportage. Naar verwachting volgt de rapportage op korte termijn. NTA zal de conclusies 
en aanbevelingen presenteren aan een delegatie van de gemeente, waaronder de burgemeester     
en de afdelingshoofden ‘Ontwikkeling Sociaal Domein’ en ‘Veiligheid en Naleving’. 
  
1.2.             De aanvraag moet uiterlijk 1 oktober zijn ingediend bij de NCTV 
In de uitnodigingsbrief ‘Aanvraag Versterkingsgelden lokale integrale aanpak van radicalisering, 
extremisme en terrorisme in 2022’ (bijlage 2) verzoekt de NCTV aanvragen uiterlijk 1 oktober 2021 in 
te dienen. Zoals gebruikelijk vraagt de programmaraad radicalisering ook dit jaar de NCTV-
versterkingsgelden aan voor de eenheid Oost-Brabant. Aangezien de burgemeester         Nuenen de 
voorzitter is van de programmaraad, zal de aanvraag formeel verlopen via de gemeente Nuenen. 
  
1.3.             De afdelingen ‘Ontwikkeling Sociaal Domein’ en ‘Veiligheid en Naleving’ zullen 
gezamenlijk uitvoering geven aan de aanbevelingen 
NTA concludeert dat de lokale overheid de actoren binnen de islamitische infrastructuur met name 
over veiligheidsthema’s benadert. Daardoor benutten we momenteel de potentiële rol van actoren 
nog niet optimaal. De afdelingen ‘Ontwikkelingen Sociaal Domein’ en ‘Veiligheid en Naleving’ zijn 
daarom voornemens gezamenlijk uitvoering te geven aan de aanbevelingen, onder andere om meer 
duurzame en structurele relaties op te bouwen. 
  
1.4.             (NOG TE DOEN) In een eerste reactie heeft de NCTV positief gereageerd op de concept 
aanvraag 
De concept aanvraag is voorgelegd aan de regionaal adviseur van de NCTV. Zij heeft in een eerste 
reactie positief gereageerd op de concept aanvraag voor versterkingsgelden. De aanvraag valt voor 



onder de categorie ‘c. Het opbouwen, behouden en faciliteren van een netwerk en personen en 
organisaties die betrokken zijn bij het signaleren van mogelijke radicalisering’. 
  
-- 
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
 
Van:       ,       
Verzonden: dinsdag 14 september 2021 20:52 
Aan:                                    
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
 
Dag      , 
 
 
Misschien goed om dat na donderdag te doen, aangezien ik verwacht dan hierover een notitie naar 
haar te sturen voor het aankomende BOB.  
 
 
Groet, 
      
 
 
 
Op 14 sep. 2021, om 20:21 heeft                                    <                               @helmond.nl> het volgende 
geschreven: 
 
 
Dag      , 
  
De agenda van de burgemeester     zit overvol voor bijna de hele maand oktober. Ik overleg deze 
week even met haar hoe ze denkt over onderstaande en kom er dan bij je op terug. 
  
Groet, 
      
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 13 september 2021 09:01 
Aan:                                    <                               @helmond.nl> 
Onderwerp: Krachtenveldanalyse 
  
Dag      , 
  
NTA levert op korte termijn de krachtenveldanalyse op. Daarover hebben we eerder bijgevoegde 
memo’s in het BOB besproken. Op 20 september bespreken we de concept conclusies en 
aanbevelingen in het BOB, ik werk daarvoor momenteel een memo uit.  
NTA presenteert de conclusies en aanbevelingen graag aan ons. In overleg met                 stel ik voor 
dat we ook de burgemeester     hiervoor uitnodigen, en                  (sociaal domein). Ik verwacht de 



rapportage begin oktober en verwacht dat we aan een uur voldoende hebben voor de presentatie. 
Wat zouden hiervoor geschikte momenten zijn voor de burgemeester? 
  
Groet,   
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
 
 
 
Van:        ,      
Verzonden: dinsdag 14 september 2021 14:33 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: persvraag NRC 
 
Hoi      , 
  
Wat mij betreft een prima voorstel. Een paar kleine opmerkingen, maar laten we die morgen tijdens 
ons bijpraatmoment meenemen.  
  
Met vriendelijke groet, 
  
             
Strategisch adviseur Leefbaarheid & Veiligheid 
 
Afdeling Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV Helmond  
Mob. 06-18534857 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 13 september 2021 08:30 
Aan:        ,      <            @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: persvraag NRC 
  
Dag     , 
  
Zoals afgesproken, hierbij het concept BOB-voorstel over de krachtenveldanalyse.  
Er is een aspect bijgekomen, zie onderstaande persvragen. Ik heb                gevraagd om reactie op dit 
deel van het BOB-voorstel.  
Alvast bedankt voor jouw reactie, 
  
      
  
Van:       ,        
Verzonden: donderdag 9 september 2021 17:51 
Aan: Postbus Persvraag <Persvraag@helmond.nl> 
CC:        ,        <         @helmond.nl>;       ,         <        @helmond.nl>;          ,       <               @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: persvraag NRC 
  
Dag        en    , 



  
Aangezien         met vakantie gaat, zal ik dit stokje van haar overnemen.  
Wij hebben inmiddels de conceptrapportage ontvangen van NTA, nog niet de definitieve rapportage. 
Ik heb dat vorige week woensdag mondeling al kort medegedeeld aan de burgemeester. De 
komende week ga ik een voorstel opstellen voor het geven van opvolging aan de aanbevelingen van 
NTA. Dat doe ik samen met       (veiligheid) en                  (sociaal domein). Ik agendeer dit voorstel in 
het beleidsoverleg met de burgemeester     op 20 september.  
NRC heeft gevraagd de vragen te beantwoorden in de week van 20 september, begreep ik van        . Ik 
zou de beantwoording van de NRC-vragen de komende week in concept gereed willen hebben, zodat 
ik ook die op de 20e met de burgemeester     kan bespreken. Ik kom daarvoor bij jullie (persdesk) en        
op de lijn.  
Na de week van 20 September zal NTA het definitieve rapport presenteren aan ons. Ik kom ook op 
korte termijn op de lijn bij (het secretariaat van) de burgemeester     om hiervoor een geschikte 
datum te vinden.  
Ik hoor het graag als jullie nog opmerkingen hebben n.a.v. deze mail.  
  
Groet, 
      
  
Op 9 sep. 2021, om 17:23 heeft Postbus Persvraag <Persvraag@helmond.nl> het volgende 
geschreven: 
  
Hi      , 
  
Vanochtend werd de persdesk beheerd door mijn collega     en vanmiddag door mij.  En nav jouw 
telefoontje vanmiddag dacht ik dat het wellicht handig is voor jou om te weten dat eea al uitgezet is.  
  
Met vriendelijke groet, 
<image001.jpg> 
             
Communicatieadviseur 
 
Tel. 06-14 79 02 22 
<image003.png> 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van: Postbus Persvraag  
Verzonden: donderdag 9 september 2021 12:41 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
CC:        ,        <         @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: persvraag NRC 
  
Hoi        ,  
  
Via de persdesk kregen wij onderstaande vragen binnen van het NRC over onze (mogelijke) 
samenwerking met adviesbureau Nuance door Training en Advies (NTA).  
Kun jij mij misschien helpen aan de antwoorden op zijn vragen?  
 
Hoor het graag.  



 
Met vriendelijke groet,  
<image001.jpg> 
P.                       
Communicatieadviseur projecten  
Tel. (0492 84) 5894 
Mob. (06) 10828060 
Alle dagen aanwezig behalve vrijdagmiddag 
Van:                      
Verzonden: donderdag 9 september 2021 12:28 
Aan:                      
Onderwerp: persvraag NRC 
  
Beste persvoorlichting, 
  
Voor NRC handelsblad werk ik aan een artikel over adviesbureau NTA (Nuance door Training en 
Advies). Veel gemeenten maken gebruik van dit bedrijf dat gespecialiseerd is in thema’s rond 
radicalisering en extremisme. Voor mijn artikel probeer ik uit te zoeken waar gemeenten NTA precies 
voor inzetten, en of dit past binnen de privacywetgeving. 
  
In verband daarmee heb ik de volgende vragen voor uw gemeente: 
  
1. Heeft u in de afgelopen vijf jaar een of meerdere opdrachten verstrekt aan NTA?  
Zo ja: 
-hoe kwam u bij NTA uit?  
-kunt u een volledig overzicht geven van deze opdracht(en)?   
-kunt u een volledig overzicht geven van de kosten die hiermee gemoeid zijn? 
2. Een van de producten van NTA is de zogeheten ‘krachtenveldanalyse’, ook wel eens 
‘netwerkanalyse’ genoemd. In zo’n onderzoek wordt de infrastructuur van een bepaalde 
gemeenschap in een gemeente in beeld gebracht, bijvoorbeeld de islamitische gemeenschap of 
extreemrechtse actoren. Heeft uw gemeente in het verleden NTA opdracht gegeven voor een 
dergelijk onderzoek? 
Zo ja:  
-wat is de datum van het onderzoek?  
-welke organisaties zijn hiervoor onderzocht?  
-is het onderzoek door de gemeente openbaar gemaakt? Waarom wel/niet? 
-kunt u het onderzoek verstrekken aan NRC? 
  
3. NTA kan de hiervoor beschreven ‘krachtenveldanalyse’ op twee manieren uitvoeren voor een 
gemeente. De eerste manier is om de onderzochte organisaties te informeren over het feit dat NTA  
onderzoek komt doen (ook wel ‘informed consent’ genoemd). De tweede manier is om de 
onderzochte organisaties hiervan niet op de hoogte te stellen (‘non-informed consent’). Heeft NTA 
voor uw gemeente onderzoek verricht zonder de onderzochte organisaties hiervan op de hoogte te 
stellen? 
Zo ja: 
-wat is de datum van het onderzoek? 
-welke organisaties zijn hiervoor onderzocht? 
-kunt u het onderzoek verstrekken aan NRC? 
-kunt u de onderzoeksopdracht verstrekken aan NRC? 
-waarom heeft de gemeente voor deze specifieke onderzoeksopzet gekozen? 



-een belangrijke vraag voor een eventuele publicatie over dit onderwerp, is of het onderzoek en de 
gekozen onderzoeksmethode voldoet aan privacywetgeving. Is dit volgens de gemeente het geval? 
Waarom wel/niet? 
-wat heeft de gemeente precies gedaan met de uitkomsten van het onderzoek? 
-met welke (overheids)partners heeft de gemeente het onderzoek gedeeld? 
  
Alvast dank voor het beantwoorden van deze vragen. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
                    
Journalist NRC handelsblad 
 
 
Onderwerp: Krachtenveldanalyse 
 
Begin: wo 15-9-2021 12:30 
Einde: wo 15-9-2021 13:00 
Tijd weergeven als: Voorlopig 
 
Terugkeerpatroon: (geen) 
 
Organisator:       ,       
Verplichte deelnemers:          ,       ;           ,       
 
 
Onderwerp: Canceled: Krachtenveldanalyse 
 
Begin: di 14-9-2021 16:00 
Einde: di 14-9-2021 16:30 
Tijd weergeven als: Vrij 
 
Terugkeerpatroon: (geen) 
 
Organisator:       ,       
Verplichte deelnemers:          ,       ;           ,       
 
Dag       en       , 
Jullie hebben op dit tijdstip allebei een reservering, maar geen geaccepteerde afspraak in jullie 
agenda's staan. Hopelijk schikt dit moment. 
Groet,        
________________________________________________________________________________  
 
Van:              <     @ntadvies.nl> 
Verzonden: maandag 13 september 2021 21:49 
Aan:       ,       
Onderwerp: Geaccepteerd: Bijpraten 
 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 



vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
 
 
Van: Facturatie <facturatie@ntadvies.nl> 
Verzonden: vrijdag 10 september 2021 00:32 
Aan: Postbus Administratie; Postbus Facturen 
CC:       ,       
Onderwerp: Aanmaning factuur 21.127 
 
Urgentie: Hoog 
 
Geachte relatie, 
  
Uit onze administratie blijkt dat factuur 21.127 buiten de gestelde betalingstermijn is gekomen.  
Graag vernemen we wanneer deze wordt uitbetaald. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
               
  
Team Facturatie 
  
 
  
  
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:       ,       
Verzonden: donderdag 9 september 2021 10:54 
Aan:        ,      
CC:       ,         
Onderwerp: FW: Rapport krachtenveldanalyse 
 
Hi     , 
  
Zie onderstaande mailwisseling, kan dit op korte termijn in het BOB komen? Ik denk bijv. aan 
maandag 20 september, aangezien de deadline 1-10 is en we daarna nog evt. opmerkingen van de 
burgemeester     kunnen verwerken.  
Dan heb ik dus een weekje om een voorstel uit te werken, een schuin oog van jou zou me daarbij 
kunnen helpen nu         met vakantie gaat. 



  
Groet, 
      
  
Van:       ,          
Verzonden: donderdag 9 september 2021 09:28 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Rapport krachtenveldanalyse 
  
Hi, 
  
Ik vind het vervelend om je hiermee op te moeten zadelen, maar wel fijn als jij het kan doen :) Goed 
om even af stemmen met      wanneer dit in het BOB besproken kan worden. Aanlevertermijn is 
donderdagochtend voor de maandag erna. 
  
Grtz 
  
Van:          ,       <               @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 8 september 2021 13:34 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Rapport krachtenveldanalyse 
  
Werk maar uit! Ik ben voor. Wel graag Elly meenemen hierin toch? 
  
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
  
Op 8 sep. 2021 om 13:32 heeft       ,       <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
?  
Dag      ,  
  
Maandag hebben we het niet gehad over de NCTV-versterkingsgelden. Zoals ieder jaar, kunnen we 
ook nu weer versterkingsgelden aanvragen voor de aanpak van radicalisering in 2022. Bijgevoegd 
vind je de uitnodiging vanuit J&V hiervoor en de concept aanvraag zoals die er nu ligt voor Oost-
Brabant. De concept aanvraag geeft je ook een beeld van wat nodig is: een beknopte beschrijving van 
het doel, de beoogde activiteit en de daarvoor benodigde middelen. De KVA is dit jaar betaald met 
versterkingsgelden die we vorig jaar hebben aangevraagd.  
We zouden kunnen overwegen een bedrag aan versterkingsgelden te vragen voor het betalen van 
een medewerker om uitvoering te geven aan de aanbevelingen uit de krachtenveldanalyse. Dat mag 
bedwelzijn voor een externe inhuurkracht, maar hoeft niet: zo vraagt het Zorg- en Veiligheidshuis 
gelden aan om een structurele functie te bekostigen, de NCTV staat daarvoor open. Kanttekening: 
we moeten de gelden aangevraagd hebben vóór 1-10, dus er zit enige haast bij. 
Ik hoor graag hoe je hierover denkt.  
  
Groet, 
      
  
  
  
Op 1 sep. 2021, om 17:01 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
Hoi      , 



  
De afgelopen periode is een krachtenveldanalyse uitgevoerd naar de islamitische infrastructuur 
binnen de gemeente, bekostigd vanuit versterkingsgelden voor de aanpak radicalisering vanuit de 
regio Oost-Brabant. Aanstaande maandag hebben we, samen met      , een overleg ingepland staan 
om bijgaande rapportage te bespreken. Tijdens het overleg bespreken we graag de conclusies en 
aanbevelingen (vanaf pagina 80, dus dat valt mee :)) met je. De uitkomsten zijn politiek gevoelig en 
de aanbevelingen betekenen organisatorisch nog wel een uitdaging. Naar aanleiding van een eerste 
bespreking van de rapportage met NTA zullen inhoudelijk nog een aantal wijzigingen in de 
rapportage worden doorgevoerd. Zo zal de eindrapportage minder namen bevatten, waardoor die 
ook deelbaar is met de respondenten aan het onderzoek (met name het sociaal domein). 
Desondanks schatten we in dat de conclusies en aanbevelingen overeind blijven, wat het voor ons 
mogelijk maakt om hierover verder te praten. 
  
Groeten, 
        
  
  
<KVA Helmond-augustus 2021.pdf> 
  
<Getekende uitnodigingsbrief aanvraag Versterkingsgelden 2022 Nuenen.pdf> 
<Aanvragen 2022 versterkingsgelden vanuit Oost.docx> 
 
 
Van:               <     @ntadvies.nl> 
Verzonden: dinsdag 31 augustus 2021 16:18 
Aan:       ,      ;       ,         
Onderwerp: Actiepunten nav overleg 
Bijlagen: Respondentenlijst.docx 
 
Vertrouwelijk 
 
 
 
Goedemiddag         en      , 
  
Bij deze op jullie verzoek de mail met de bijlage met respondenten. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
              
Projectcoördinator & onderzoeker 
  
Mobiel:                +31 (0) 6-40855087 
Email:                        @ntadvies.nl 
Web:                     www.ntadvies.nl 
 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 



derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:               <     @ntadvies.nl> 
Verzonden: dinsdag 31 augustus 2021 16:16 
Aan:       ,      ;       ,         
Onderwerp: Actiepunten nav overleg 
Bijlagen: Sleutelfiguren Helmond.docx 
 
Vertrouwelijk 
 
 
 
Goedemiddag         en      , 
  
Bij deze op jullie verzoek de mail met de bijlage met sleutelfiguren.  
  
Met vriendelijke groet, 
  
              
Projectcoördinator & onderzoeker 
  
Mobiel:                +31 (0) 6-40855087 
Email:                        @ntadvies.nl 
Web:                     www.ntadvies.nl 
 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:       ,       
Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 12:29 
Aan:               
Onderwerp: Accepted: KVA Helmond: mondelinge toelichting op vragen 
 
 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 11:58 
Aan:       ,      ; '             ' 
Onderwerp: RE: Eindrapport KvA Helmond 
 
Hallo beiden, 
  



Van      ‘s opties kan ik op de volgende momenten: 
*   Ma. 30/8 tussen 11 en 15 uur 
*   Do. 31/8 vanaf 15 uur 
*   Do. 2/9 vanaf 15.30 uur 
  
Groeten, 
        
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 08:54 
Aan: '             ' <     @ntadvies.nl>;       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Eindrapport KvA Helmond 
  
Dag      , 
  
31-8 om 10u zou voor mij kunnen, ik heb die dag sowieso nog veel ruimte in de agenda.  
2-9 om 10u komt mij niet zo goed uit, vanaf 15u zou ik die dag tijd hebben.  
Maandag 30-8 zou ik tussen 11 en 15u nog tijd hebben.  
@       , ik kan niet je volledige agenda zien, ben jij beschikbaar op deze momenten? 
  
Groet, 
      
  
Van:               [mailto:     @ntadvies.nl]  
Verzonden: maandag 23 augustus 2021 17:05 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: Eindrapport KvA Helmond 
  
Goedemiddag      , 
  
Via       heb ik jullie verzoek binnengekregen. Jullie vragen hebben we intern in het onderzoeksteam 
uitgezet en we verwachten aan het eind van de week inhoudelijk antwoord te kunnen geven op de 
vragen. Het heeft iets langer geduurd ivm vakanties van collega’s. Graag kom ik de antwoorden 
mondeling aan jullie toelichten via een online overleg volgende week. Ik kan dan ook een informeel 
overzicht geven van namen van relevante personen en een sleutelfigurenlijst. De namen van de 
relevante personen hebben we uit het rapport gehaald ivm de AVG regels en gezien het karakter van 
het onderzoek (namelijk non-informed).  
  
Ik heb op maandag, dinsdag en donderdag tijd. Kunnen jullie bijvoorbeeld dinsdag 31 augustus om 
10.00 uur? Of donderdag 2 september om 10.00 uur? 
  
Ik hoor graag van jullie. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
              
Projectcoördinator & onderzoeker 
  
Mobiel:                +31 (0) 6-40855087 
Email:                        @ntadvies.nl 
Web:                     www.ntadvies.nl 



  
  
  
  
  
  
  
  ________________________________   
Van:       ,       <        @helmond.nl> 
Verzonden: dinsdag, augustus 17, 2021 9:06 AM 
Aan:              
CC:       ,         
Onderwerp: Fwd: Eindrapport KvA Helmond 
  
Dag      ,  
  
Aangezien         met vakantie is en ik ook        niet te pakken krijg, kom ik toch weer bij jou op de lijn. 
Met wie kunnen         contact opnemen met onze vragen over de krachtenveldanalyse?  
Op 6 september hebben we een overleg met onze leidinggevende over het rapport. Als het mogelijk 
is, zouden we daarvóór dus onderstaande met jullie besproken hebben.  
  
Groet, 
      
  
Begin doorgestuurd bericht: 
  
Van:              <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Doorst: Eindrapport KvA Helmond 
Datum: 12 augustus 2021 om 14:07:45 CEST 
Aan:                    <      @ntadvies.nl> 
  
Dag       ,  
  
Aangezien ik een afwezigheidsmail krijg van        , stuur ik onderstaande naar jou door.  
Kunnen wij hiervoor een afspraak inplannen, wanneer zou jou dat uitkomen? 
  
Groet, 
      
  
Begin doorgestuurd bericht: 
  
Van:              <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Antw: Eindrapport KvA Helmond 
Datum: 12 augustus 2021 om 14:04:29 CEST 
Aan:                   <       @ntadvies.nl> 
Kopie:                <        @helmond.nl> 
  
Dag        , 
  
Dankjewel voor het opleveren van het rapport.  
Het roept bij ons een aantal vragen op. Met wie kunnen wij hierover het beste een overleg 
inplannen?  



Ik heb de vragen ter voorbereiding hieronder opgenomen.  
  
Groet, 
      
  
1.  Fatih moskee. Klachten over de voormalige imam (naam?) en tevens negatief sentiment over de 
huidige preken, waarbij de soefi gemeenschap negatief wordt besproken. Is er een relatie tussen 
beide incidenten/predikers? 
2.  Al Fadjr. Wie is de huidige imam en heeft hij ook een salafistische inslag zoals de vorige? Ook over 
de ideologische inslag van het onderwijs kan ik niks vinden, is die ook politiek-salafistisch?              
heeft tegen de ‘coördinator regieteam’ van de gemeente Helmond gezegd dat ambtenaren gewoon 
mogen binnenlopen, ook onaangekondigd. Is Selina de coördinator waarop NTA doelt? Een van de 
respondenten adviseert een maatschappelijke overheidsinstantie in te zetten om contact op te 
bouwen. Waar wordt op gedoeld? 
3.  Momtaza. Op Youtube heeft NTA gezien dat Amar Nejjar preken verzorgt bij Al Fadjr (p. 43) en ISC 
Helmond (p. 55). Zijn dit ook preken met een salafistische inslag?  
4.  ISC Helmond. NTA meldt dat ‘begin 2021 een gastprediker werd aangekondigd’ die ook bij Al Fadjr 
optrad en die in Eindhoven als zorgcasus wordt behandeld in veiligheidsoverleggen. Om welke 
prediker gaat dit, is deze prediker daadwerkelijk naar ISC-H gekomen en was zijn preek politiek-
salafistisch van aard? Ook over de ideologische inslag van het onderwijs van ISC-H kan ik niks vinden, 
is dat politiek-salafistisch? ISC-H (Aziz Khayati) lijkt meer te gaan samenwerken met Al Fadjr, maar 
heeft tegelijkertijd een vertrouwensrelatie met SICH (Zubeyir Köse). Adviseert NTA de gemeente om 
ISC-H te ontmoedigen meer te gaan samenwerken met Al Fadjr? 
5.  Raad van moskeeën. Zubeyir Köse zou daarvan voorzitter zijn, maar NTA heeft geen informatie 
gevonden over deze raad en ook bij de gemeente is de raad onbekend. Heeft NTA beeld bij de 
activiteiten van deze raad, hoe zouden we ons hier meer in kunnen verdiepen? 
6.  Salah Eddin El Ayyoubi - ‘‘Vanuit de gemeente worden gesprekken gevoerd met de islamitische 
basisschool over dergelijke veiligheidsrisico’s&#8221; - wie voert deze gesprekken? 
7.  NTA concludeert over het platform sociale cohesie o.a. dat ‘van beide uit de wens wordt 
uitgesproken dat deze overleggen frequenter plaatsvinden en (ook) op een andere wijze gestalte 
krijgen’. Wat bedoelt NTA met ‘een andere wijze’, en begrijp ik goed dat ook de 
woordvoerders/bestuurders van de moskeeën dit willen? 
8.  Respondentenlijst. Wij zouden graag met jullie willen langslopen wie de uiteindelijke 
respondenten zijn, zodat         en ik daar vanaf weten. In het eindrapport is het wat ons betreft 
wenselijk om de lijst nog verder te anonimiseren, omdat het voor een aantal redelijk gemakkelijk te 
achterhalen is wie jullie gesproken hebben. 
9.  Op verschillende plekken in de rapportage ontbreken namen van personen. Wat mij betreft wel 
relevant om te weten, zeker als er een relatie met andere gemeenten bestaat. Als we niet weten hoe 
iemand heet, kunnen we niet bespreken. 
10. Niet overal wordt duidelijk wie imam is van de moskee. Kan dit toegevoegd worden in de 
overzichten met bestuursleden? 
  
  
Op 9 aug. 2021, om 23:43 heeft                   <       @ntadvies.nl> het volgende geschreven: 
  
Vertrouwelijk 
  
Beste       en        , 
  
Hierbij het eindrapport van de uitgevoerde KvA in Helmond. 
  
Heel veel leesplezier en mochten er vragen zijn, dan beantwoorden we deze graag. 



  
Met vriendelijke groet, 
  
<image001.png> 
                  
Managing Director 
  
Werklocatie: Landelijk 
 
Mobiel: +31 (0) 6-36083809 
Email:        @ntadvies.nl 
Web: www.ntadvies.nl 
Linkedin: https://www.linkedin.com/in/         / 
  
 De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
<KVA Helmond-augustus 2021.pdf> 
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:       ,         
Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 15:59 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Accepted: Voorbereiding overleg KVA 
 
Prima! 
 
Groeten, 
        
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 10:03 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Accepted: Voorbereiding overleg KVA 
 



Hi, 
Tot 15u heb ik overleg met Elly in ’t Cour, dus ben iets na 15u bij Boscotondo. 
Gr 
 
> Op 19 aug. 2021, om 10:02 heeft       ,       <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
>  
> <Mail-bijlage.ics> 
 
 
Van:       ,       
Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 14:04 
Aan:       ,         
Onderwerp: FW: Overleg versterkingsgelden 2022 
Bijlagen: Aanvragen 2022 versterkingsgelden vanuit Oost.docx 
 
Hi        , 
  
N.a.v. onderstaande heb ik       telefonisch gesproken. Het regiobureau heeft nog geen (concept) 
rapport van NTA ontvangen en het is ook nog onduidelijk wanneer dit komt. Ik ben met name 
benieuwd wat ze in dit rapport melden over Al Fadjr en Momtazah, en welke aanbevelingen ze doen. 
Misschien weet       dat wel, laten we het met haar bespreken als we haar spreken over de KVA.  
Dit Oost-Brabant rapport kan, samen met de KVA, eventueel aanleiding zijn om wederom 
versterkingsgelden bij de NCTV aan te vragen. De programmaraad radicalisering bespreekt de 
conceptaanvraag op 9 september. Uitbreiding van die aanvraag is daarna ook nog mogelijk - zeker 
omdat het om een specifiek Helmonds onderwerp gaat, daar beslissen we zelf over - en de deadline 
voor de NCTV is 30-9.  
  
Gr, 
      
  
Van:       ,        
Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 13:52 
Aan: '            ' <        @eindhoven.nl> 
Onderwerp: RE: Overleg versterkingsgelden 2022 
  
Dag      , 
  
Het eerste punt in de concept aanvraag gaat over het vervolg op het NTA-onderzoek. Je geeft o.a. 
aan dat is gebleken dat enkele moskeeën onder salafistische invloed staan, dat vervolgacties bijv. zijn 
het uitvoeren van verdiepend onderzoek of het inzetten van deskundigen, en dat vervolgacties met 
de desbetreffende gemeente afgestemd moeten worden.  
Ik neem aan dat NTA in dit kader ook twee islamitische organisaties in Helmond benoemt in het 
onderzoek. Welke vervolgacties adviseert NTA hiervoor aan het regiobureau, kun je deze passages 
hierover al delen? Reden van de vraag: we hebben de KVA onlangs opgeleverd gekregen, die 
bespreken we op korte termijn met NTA en intern bij de gemeente. 
Ik weet overigens nog niet zeker of ik bij het overleg kan zijn, i.v.m. een mogelijke afspraak voor een 
andere opdracht. 
  
Groet, 
        
  
Van:              [mailto:        @eindhoven.nl]  



Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 11:37 
Aan: '               ' <               @vhhbzo.nl>;                   <            @s-hertogenbosch.nl>;               <       @s-
hertogenbosch.nl>;                  <        @s-hertogenbosch.nl>;                    @nctv.minjenv.nl; '       ,       ' <         
@oss.nl>;                    <        @eindhoven.nl>;                <             @zvhbzo.nl>;       ,       <        
@helmond.nl> 
CC:                   <           @eindhoven.nl> 
Onderwerp: Overleg versterkingsgelden 2022 
  
Beste mensen, 
  
Aanstaande dinsdag hebben we een teams-overleg staan over de aanvraag Versterkingsgelden 2022. 
Ik weet dat verschillenden niet aanwezig kunnen zijn door verlof, maar toch stuur ik jullie allen de 
regionale concept-aanvraag.  
Deze notitie is het uitgangspunt voor ons overleg van aanstaande dinsdag. 
  
Groeten,       
  
  
  
  
 
 
mr. F.J.A. (     )        
Regionaal Beleidsadviseur 
 
.................................................................................. 
Regiobureau Integrale Veiligheid Oost-Brabant  
Fuutlaan 10 | 5613 AB | Eindhoven |  
Postbus 90150 | 5600 RB | Eindhoven |  
.................................................................................. 
T +31 (0)6 14 28 20 40 
        @eindhoven.nl 
.................................................................................. 
Één overheid voor veiligheid 
.................................................................................. 
  
  
Van:       ,       
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 16:43 
Aan:       ,         
Onderwerp: FW: bijpraten over de krachtenveldanalyse die is uitgevoerd naar de islamitische 
infrastructuur in Helmond en de vervolgstappen bespreken 
 
Hi, 
Heb jij 1-9 tussen 15 en 17u tijd om het gesprek met       voor te bereiden? Ik ben dan in Helmond 
i.v.m. de voorbereiding van de driehoek.  
Gr 
  
Van:          ,        
Verzonden: maandag 16 augustus 2021 16:09 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 



Onderwerp: Automatic reply: bijpraten over de krachtenveldanalyse die is uitgevoerd naar de 
islamitische infrastructuur in Helmond en de vervolgstappen bespreken 
  
Beste, 
  
Ik ben met vakantie van 30 juli tot 30 augustus 2021. In deze periode zal ik mijn mail niet 
beantwoorden. mijn vervanging is als volgt geregeld: 
  
Inhoudelijk: 
30 juli - 16 augustus                 , telefoon: 06-34339516 
16 augustus - 30 augustus:                    , telefoon: 06-10282872 
  
                is vervangend afdelingsmanager, telefoon: 06-12081515 
  
Bij geen gehoor kunt je contact op nemen met                    , secretariaat, 06-12135148 
  
Tot 30 augustus! 
                
 
 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 13 juli 2021 15:22 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Moskee Al Fadjr 
 
Nog niet… 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 13 juli 2021 13:36 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Moskee Al Fadjr 
  
Hi, 
Heb je ook bij         opgehaald wat zijn ervaringen in Eindhoven hiermee zijn? 
Gr 
 
 
 
Op 13 jul. 2021, om 13:26 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
Hoi       , 
  
Onderstaand verzoek hebben we gisteren ontvangen. Het leek me mogelijk relevant voor de 
krachtenveldanalyse, vandaar dat ik het aan je doorstuur. Inhoudelijk gezien kan dit initiatief 
doorgang vinden, dat antwoord zal vandaag gegeven worden. Misschien interessant om hierop in te 
spelen door middel van aanwezigheid. 
  
Met vriendelijke groet, 
<image001.jpg> 
               
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning 
 



Afdeling Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Frans Joseph van Thielpark 100, 5707 BZ Helmond 
Tel. (0492) 58 7175    Mob. 06-46331782 
  
<image004.png> 
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van: farok abdessalami <froek20@hotmail.com>  
Verzonden: dinsdag 13 juli 2021 02:00 
Aan:  
Onderwerp: Re: Bankje van Mies  
  
Beste [naam]   
  
Ik héb jouw vanmiddag proberen te bellen maar is me niet gelukt  
Bij deze deze mail  
  
Ik doe al 4 jaar me best om 2 moskees samen te laten bidden om dat er van die eigen wijze oudje 
tussen zitten hahahah  
  
Maar ik hé. Ze eindelijk samen gekregen en ze hebben toegezegd  
  
En als de burge me      ook een ja teken geeft dan ben ik      al klaar om het uit te voeren  
  
Héb al de locatie en al  
  
Als het mag dan kunne we volgenden week dinsdag tijdens het offerfeest smorgen het gebed samen 
doen op een voetbal veld en ik had zelf in gedachten Hvv ivm ruimte en parkeerplaats genoeg  bij de 
beide flats van deutenkomplein en Ook  afgelegen  
  
  
Ik hoor graag van je  
  
Het gaat over de moskee langs jullie En uit de blinken centrum  
  
Alfadjr  
Islamitische centrum Helmond  
  
  
Dit is een voorbeeld van onze broeders on eindoven  
  
https://www.facebook.com/100009608982965/posts/2829805580683047/?sfnsn=wa 
  
 
Van:                    <      @ntadvies.nl> 
Verzonden: maandag 12 juli 2021 15:33 
Aan:       ,       
CC:       ,         
Onderwerp: Re: Vragen m.b.t. KVA 



 
Hi      ,  
  
Bedankt voor je snelle reactie! Ik dacht inderdaad al dat het over het focusgroepenproject van NTA 
ging, maar even dubbelchecken.  
  
Tot donderdag! 
  
Met vriendelijke groet,  
                   
  
  
  
  
  
  
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: maandag 12 juli 2021 om 14:58 
Aan:                    <      @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Vragen m.b.t. KVA 
  
Dag       ,  
  
1.  Voor zover ik weet, heette het project ‘Veilige moskee’ en zijn daar een jaar of 5 geleden een 
aantal acties voor geweest (o.a. gesprek met Al Fadjr). De afgelopen twee jaar niks meer.  
2.  Daarover hebben we donderdag een afspraak staan met jou!  
  
Groet, 
      
 
 
 
Op 12 jul. 2021, om 11:24 heeft                    <      @ntadvies.nl> het volgende geschreven: 
  
Goedemorgen       en        ,  
  
We zijn inmiddels alle bevindingen aan het rapporteren en hadden nog twee openstaande vragen 
voor jullie: 
1.  Weten jullie wat er gebeurd is met het plan voor het project Veilige Religieuze Instellingen? 
2.  Er is een aanpak genoemd tijdens één van de interviews om het netwerk te verbreden door 
middel van focusgroepen. Hoe staat dit traject ervoor? 
  
Alvast bedankt! 
  
Met vriendelijke groet, 
                   
  
<image001.png> 
  
  
  



De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:                    <      @ntadvies.nl> 
Verzonden: woensdag 16 juni 2021 16:37 
Aan:       ,         
CC:       ,       
Onderwerp: Re: Wijkcentra/buurthuizen 
 
Hoi        ,  
  
Bedankt voor je antwoord, dan nemen we deze centra of buurthuizen verder niet mee in het 
onderzoek.  
Fijne avond! 
  
Met vriendelijke groet,  
                   
 
Van: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: woensdag 16 juni 2021 om 15:36 
Aan:                    <      @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Wijkcentra/buurthuizen 
  
Hoi       , 
  
Volgens mij hebben we onderstaande vraag nog niet beantwoord. Ik heb wel rondgevraagd, maar als 
gemeente hebben we geen zicht op het gebruik van buurthuizen of wijkcentra, omdat boekingen 
rechtstreeks via de beheerders lopen. Mijn aanname is dat deze mensen weinig of geen kennis 
hebben van de verschillende islamitische signaturen, laat staan dat ze dit aan ons doorgeven. 
  
Groeten, 
        
  



Van:                    <      @ntadvies.nl>  
Verzonden: donderdag 3 juni 2021 10:24 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Wijkcentra/buurthuizen 
  
Ha      ,  
  
Ter verduidelijking van mijn vraag over buurthuizen/wijkcentra, we zijn met name benieuwd of 
islamitische instellingen/stichtingen ruimtes huren in bepaalde buurthuizen of wijkcentra. De vraag is 
verder of de medewerkers in deze wijkcentra de islamitische signatuur herkennen als ze het zouden 
verhuren.  
  
Met vriendelijke groet,  
                   
 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:                    <      @ntadvies.nl> 
Verzonden: dinsdag 15 juni 2021 14:15 
Aan:       ,       
Onderwerp: Re: Contact bij gemeente met basisschool 
 
Ha      ,  
  
Dank voor de introductie, ik ben een afspraak met haar aan het plannen! 
  
Met vriendelijke groet,  
                   
  
  
  
  



  
  
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: dinsdag 15 juni 2021 om 10:32 
Aan:                    <      @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Fwd: Contact bij gemeente met basisschool 
  
Dag       ,  
  
Zie onderstaande in reactie op jouw vraag over el Ayyoubi. 
  
Groet, 
      
 
 
 
Begin doorgestuurd bericht: 
  
Van: ‘‘                       ,        ‘‘ <                           @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Contact bij gemeente met basisschool 
Datum: 15 juni 2021 om 10:31:38 CEST 
Aan: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
  
Hoi      , 
  
Ik dacht dat het al in gang was gezet :). Maar je mag mijn naam doorgeven hoor. Ik behandel ook de 
subsidieverzoeken van deze school voor wat betreft taalklassen.  
  
Groet, 
  
                                 
Senior Adviseur Onderwijs en Jeugd 
Team Ontwikkeling Sociaal Domein   
Tel. (06) 2306 5201 
aanwezig van maandag t/m vrijdag, m.u.v. woensdagmiddag 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
https://www.helmond.nl/werkenbij 
Minder printen is beter voor het milieu 
  
  
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 15 juni 2021 10:20 
Aan:                        ,         <                           @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Contact bij gemeente met basisschool 
  
Beste        , 
  
Ben je al toegekomen aan onderstaande mail? Ik begreep dat         jou ook heeft benaderd, dat gaat 
dus over hetzelfde onderzoek.   



  
Vriendelijke groet, 
      
  
Van:       ,        
Verzonden: dinsdag 8 juni 2021 08:35 
Aan:         ,          <          @helmond.nl>;                        ,         <                           @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Contact bij gemeente met basisschool 
  
Dag          en        , 
  
De NTA-analyse is een onderzoek naar mogelijke risico’s op radicalisering in de moslimgemeenschap. 
NTA spreekt professionals uit het veld, voornamelijk van gemeente en politie, om het (in)formele 
‘krachtenveld’ voor ons in kaart te brengen. NTA benadert niet de gemeenschap zelf, het is dus 
‘onder de radar’. Het is dus niet de bedoeling jullie analyse over te doen, maar de kennis die jullie al 
hebben te benutten.  
Bel me gerust als jullie nog vragen hebben over de analyse! Zo niet, dan hoor ik het ook graag en geef 
ik aan        door dat ze         kan benaderen.  
  
Groet, 
      
Op 7 jun. 2021, om 19:54 heeft         ,          <          @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
Dag      ,  
  
                            is senior op onderwijs bij ons. Zij kan je verder helpen. Echter, wel even een vraag. 
We hebben nl net vanuit perspectief voor jeugd een dergelijke analyse uit laten voeren. Voordat we 
al onze partners meerdere keren spreken over hetzelfde: wat is het doel van deze analyse? 
  
        en ik horen het graag! 
  
Groetjes,          
  
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
  
Op 7 jun. 2021 om 17:00 heeft       ,       <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
 Dag         ,  
  
Onderstaand een vraag van                   , onderzoeksbureau NTA. In opdracht van de afdeling 
Veiligheid & Naleving voert NTA een zogenaamde ‘krachtenveldanalyse’ uit.  
Vanuit het actieplan jeugd heb jij wellicht contact met de basisschool. Heb jij dat inderdaad en mag        
jou benaderen voor een gesprek?  
  
Groet, 
      
  
Begin doorgestuurd bericht: 
  
Van:                    <      @ntadvies.nl> 
Onderwerp: Contact bij gemeente met basisschool 
Datum: 4 juni 2021 om 15:13:14 CEST 
Aan: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl>,       ,         <        @helmond.nl> 



  
Beste         en      ,  
  
Weten jullie wie er vanuit de gemeente contact heeft met Helmondse basisscholen, inclusief de 
islamitsche basisschool Salah Eddin El Ayyoubi, over bijvoorbeeld het onderwijsprogramma en 
taallessen? Zouden wij eventueel op korte termijn met deze persoon kunnen spreken? 
  
Alvast bedankt en fijn weekend! 
  
Met vriendelijke groet, 
                   
  
<image001.png> 
  
  
  
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
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Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:                     <               @nuenen.nl> 
Verzonden: vrijdag 11 juni 2021 14:09 
Aan: '            ';       ,       
CC:              
Onderwerp: Betaald_RE: Versterkingsgelden 2021 
 
Dag collega’s,  
Zojuist heb ik het bedrag geaccordeerd.   
Komende week wordt het bedrag gestort op de rekening. 
Goed weekend! 
Grt.      
  
  



Met vriendelijke groet,                           |   Coördinator cluster Toezicht, Handhaving, Openbare 
orde en Veiligheid  
                                                 Senior beleidsmedewerker Openbare orde en Veiligheid    
    
  
  
Gemeente Nuenen 
Jan van Schijnveltlaan 2, 5671 CK  Nuenen 
+31 40 2631 664 
06 – 55 12 75 75  
Werkdagen: maandag t/m vrijdagochtend       
  
  
  
Van:              <        @eindhoven.nl>  
Verzonden: dinsdag 25 mei 2021 16:04 
Aan:              <         @dienstdommelvallei.nl> 
CC:                     <               @nuenen.nl>;       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Versterkingsgelden 2021 
  
Goedemiddag     , 
  
Zoals je aangaf zijn de Versterkingsgelden 2021 overgemaakt op de rekening van de gemeente 
Nuenen. Daar zitten ook gelden bij voor de gemeente Helmond. Het gaat daarbij om een bedrag van 
€ 40.000,= (voor een lokaal onderzoek). 
  
Zouden jullie dat geld s.v.p. kunnen overmaken? 
  
Het bankrekening nummer van de gemeente Helmond is: 
IBAN NL85 BNGH 0285 0037 39 t.n.v. Gemeente Helmond 
  
De boekingscombinatie voor deze gelden is: 
Dim1: 84148 
Dim2: 20010 
Dim3: 40032 
(84148-20010-40032) 
  
Voor de zekerheid kun je er nog bij vermelden: Versterkingsgelden NCTV/J&V 2021 
  
Alvast bedankt, groeten,       
 
 
mr. F.J.A. (     )        
Regionaal Beleidsadviseur 
 
.................................................................................. 
Regiobureau Integrale Veiligheid Oost-Brabant  
Fuutlaan 10 | 5613 AB | Eindhoven |  
Postbus 90150 | 5600 RB | Eindhoven |  
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T +31 (0)6 14 28 20 40 
        @eindhoven.nl 
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####################################### 
Proclaimer 
Dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor geadresseerde(n) en kan vertrouwelijke informatie 
bevatten. De informatie in deze mail wordt beschikbaar gesteld door deze gemeente. De normen uit 
de BurgerServiceCode zijn hierbij leidraad. De gemeente streeft ernaar de informatie in deze email zo 
volledig, actueel en goed toegankelijk mogelijk te houden. Dit e-mailbericht is gecontroleerd op 
virussen en inhoud. 
 
This e-mail may contain confidential material intended for the recipient only. All information in this 
email was supplied by the municipality. The 'BurgerServiceCode' norms are applicable. The 
municipality intends to keep the information in this email as complete, up to date and accessible as 
possible. This email has been checked for viruses and content. 
#######################################  
 
 
Van:         ,            
Verzonden: dinsdag 8 juni 2021 09:00 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: 1002108675 
 
Ja doe ik 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 7 juni 2021 17:13 
Aan:         ,            <                    @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: 1002108675 
  
Dag       , 
‘Documentnummer’, ‘dimensiecodes’ en ‘prestatieverklaarder’ zijn voor mij abracadabra. Kun jij         
verder helpen?  
Groet,       
  
Van:         ,          
Verzonden: maandag 7 juni 2021 17:11 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: 1002108675 
  
Hallo      , 
  
Van documentnummer 1002108675 heb ik de naam nodig van de prestatieverklaarder. 
Als ik de dimensiecodes invoer die op de factuur staan dan is er geen pv aan gekoppeld. 
Als jij mij die kunt doorgeven, dan kan ik de factuur de organisatie in sturen. 
  
Zoals je kunt zien op onderstaand overzicht is de factuur met documentnummer 1002106194 op 02-
06-2021  betaald. 
  
Hoop je hiermede voldoende te hebben geinformeerd. 
  



Team Financieel Beheer /                  
Mob.nr: 06-34449518 
 
 
Van:       ,        
Verzonden: maandag 7 juni 2021 16:58 
Aan:         ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: 1002108675 
  
Dag        , 
  
Vorige week hebben we contact gehad over een aanmaning voor een andere factuur van dezelfde 
partij voor dezelfde opdracht. Toen moest                nog akkoord geven, heeft hij dat inmiddels 
gedaan en is de factuur betaald?  
Wat heb je precies van mij nodig deze keer?  
  
      
  
Op 7 jun. 2021, om 09:23 heeft         ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
Goedemorgen      , 
  
Zou je mij van bijgevoegde factuur de pv kunnen doorgeven. 
Jou naam kom ik niet in de lijst tegen. 
  
Ik hoor het wel. 
 
Team Financieel Beheer /                  
Mob.nr: 06-34449518 
 
<21084.pdf> 
  
 
Van:                    <      @ntadvies.nl> 
Verzonden: donderdag 3 juni 2021 16:55 
Aan:       ,         
CC:       ,       
Onderwerp: Re: Jeugdwerker Helmond 
 
Ha        ,  
  
Dat begrijp ik, bedankt voor je reactie! 
  
Met vriendelijke groet,  
                   
 
Van: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: donderdag 3 juni 2021 om 14:26 
Aan:                    <      @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Jeugdwerker Helmond 
  



Hoi       , 
  
Het heeft onze voorkeur deze persoon op dit moment niet te benaderen in verband met het non-
informed karakter van het onderzoek. Abdallah zit niet alleen professioneel, maar ook privé in het 
netwerk en dat zien we als risico voor beide partijen. Wel zetten we zijn naam op de lijst met te 
spreken personen zodra het onderzoek afgerond is en we met de resultaten en aanbevelingen aan de 
slag gaan. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
               
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning 
 
Afdeling Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Frans Joseph van Thielpark 100, 5707 BZ Helmond 
Tel. (0492) 58 7175    Mob. 06-46331782 
  
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van:                    <      @ntadvies.nl>  
Verzonden: woensdag 2 juni 2021 09:28 
Aan:       ,       <        @helmond.nl>;       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Jeugdwerker Helmond 
  
Beste       en        ,  
  
Tijdens een interview is de naam van de jeugdwerker Abdallah Tijani naar voren gekomen. Hij zou 
een goed beeld hebben van de islamitische infrastructuur in Helmond. Lijkt het jullie een goed idee 
om hem te betrekken bij het onderzoek? En zo ja, kunnen jullie een introductie van het onderzoek 
schrijven met mij in de cc? 
  
Met vriendelijke groet,  
                   
 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 



informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:         ,            
Verzonden: dinsdag 1 juni 2021 11:12 
Aan:       ,      ;      ,               
Onderwerp: RE: Aanmaning factuur 21.057 
 
Ik heb Marjo gesproken zij gaat       vragen factuur te accorderen. 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 1 juni 2021 08:48 
Aan:      ,               <               @helmond.nl>;         ,            <                    @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Aanmaning factuur 21.057 
Urgentie: Hoog 
  
Dag       en       , 
  
Van de financiële administratie begrijp ik dat                de factuur nog moet goedkeuren.  
Hebben jullie hierover contact met hem gehad? Als het nodig dat ik hier nog contact over heb met 
hem, hoor ik het graag. 
  
Groet, 
      
 
Op 1 jun. 2021, om 08:06 heeft       ,       <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
Dag       en       , 
  
Op de 25e, de dag dat NTA de aanmaning verstuurde, hebben jullie hierover contact met mij 
opgenomen. Conclusie was dat de factuur in orde is.  
Zouden jullie aan NTA kunnen laten weten wanneer de factuur wordt uitbetaald?  
  
Groet, 
      
 
Begin doorgestuurd bericht: 
  
Van:              <     @ntadvies.nl> 
Onderwerp: FW: Aanmaning factuur 21.057 
Datum: 31 mei 2021 om 22:59:27 CEST 
Aan: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Kopie: ‘‘administratie@helmond.nl’‘ <administratie@helmond.nl> 
  
He      , 
  
Ik kreeg van onze financiële administratie door dat er niet gereageerd wordt op de aanmaning. 
Vandaar dat ik jou direct mail, kan jij hiernaar kijken? 



  
Met hartelijke groet, 
  
             
  
<image001.png> 
  
 
Van: Facturatie <facturatie@ntadvies.nl> 
Datum: dinsdag 25 mei 2021 om 07:49 
Aan: ‘‘facturen@helmond.nl’‘ <facturen@helmond.nl> 
Onderwerp: Aanmaning factuur 21.057 
  
Geachte relatie, 
  
Uit onze administratie blijkt dat factuur 21.057 buiten de gestelde betalingstermijn is gekomen. 
Graag vernemen we wanneer deze wordt uitbetaald. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
               
  
Team Facturatie 
  
<image002.png> 
  
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
  
 
Van:       ,       
Verzonden: maandag 31 mei 2021 10:56 
Aan:               
Onderwerp: Accepted: KVA Helmond: tussentijdse presentatie 
 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 31 mei 2021 09:54 
Aan:               
CC:       ,       
Onderwerp: RE: KVA Helmond: tussentijdse presentatie 
 
Hallo      , 
  
Hierbij ook mijn beschikbaarheid: 
*   Maandag 7 juni: 9-10.30u. of 13-14.30u. 
*   Dinsdag 8 juni: 11-12.30u. 



*   Woensdag 9 juni: in de middag 
*   Vrijdag 11 juni: 9-12.30u. 
Groeten, 
        
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 31 mei 2021 09:04 
Aan:               <     @ntadvies.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: KVA Helmond: tussentijdse presentatie 
  
Dag      , 
  
7 juni kan ik tot 15u 
8 juni kan ik tot 15u 
9 juni kan ik tussen 13-15 of 16-17u 
11 juni kan ik vanaf 10.30u, bij voorkeur in de middag 
  
Groet, 
      
 
 
Op 31 mei 2021, om 08:50 heeft               <     @ntadvies.nl> het volgende geschreven: 
  
Goedemorgen         en      , 
  
Van mijn collega’s heb ik begrepen dat we een presentatie aan jullie komen verzorgen over de 
tussentijdse resultaten van het krachtenveldanalyse onderzoek dat we uitvoeren in Helmond. Ik zou 
graag met jullie een afspraak inplannen voor deze presentatie. Deze presentatie kan online 
plaatsvinden (met jullie goedkeuring) en zal in zijn totaliteit 1 uur in beslag nemen vermoed ik. 
  
Nou is het zo dat ik vanaf maandag 14 juni drie weken vakantie heb. Dus zou het wellicht nog op 1 
van de volgende momenten kunnen plaatsvinden (in de komende twee weken): 
  
1.  Maandag 7 juni: ik kan de hele dag 
2.  Dinsdag 8 juni: ik kan de hele dag 
3.  Woensdag 9 juni: in de middag 
4.  Vrijdag 11 juni: ik kan de hele dag 
  
Ik hoor graag van jullie!  
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
              
Projectcoördinator & onderzoeker 
  
Mobiel:                +31 (0) 6-40855087 
Email:                        @ntadvies.nl 
Web:                     www.ntadvies.nl 
  
<image001.png> 



 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
  
 
Van:                    <      @ntadvies.nl> 
Verzonden: vrijdag 28 mei 2021 16:15 
Aan:       ,       
CC:       ,        ;               
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse NTA 
 
Beste      ,  
  
Hartelijk dank voor het navragen bij                   , dan laten we dat verder zitten.  
Fijn dat                  sympathiek reageerde op het verzoek van de burgemeester.  
  
Met vriendelijke groet,  
                   
 
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: vrijdag 28 mei 2021 om 12:40 
Aan:               <   @ntadvies.nl>,                    <      @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Fwd: Krachtenveldanalyse NTA 
  
Dag     en       ,  
  
Onderstaande reactie krijg ik van                    . Zij kan dus geen input leveren, geeft ze aan.       en       
zijn de leidinggevenden van onze afdeling, dus daar verwacht ik ook geen input van.  
De burgemeester     heeft inmiddels contact gehad met                  , die er sympathiek op reageerde. 
Burgemeester     heeft nadrukkelijk gevraagd het vertrouwelijk te houden.  
  
Groet, 
      
 
 
 
Begin doorgestuurd bericht: 
  
Van: ‘‘                     ,        ‘‘ <             @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse NTA 
Datum: 28 mei 2021 om 11:49:58 CEST 
Aan: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
  
Hallo      , 
  



Helaas kan ik geen input leveren voor je vraag. 
Ik heb je vraag daarom doorgezet naar                 en                    . 
  
Groeten, 
        
  
  
Su                  -                 
Medewerker beleidsuitvoering 
 
Sociaal Domein 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Tel. 06 – 14 97 98 51 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 12 mei 2021 10:24 
Aan:                      ,         <             @helmond.nl> 
Onderwerp: Krachtenveldanalyse NTA 
  
Beste        , 
  
Het bureau NTA voert in opdracht van de afdeling Veiligheid & Naleving een onderzoek uit. Het gaat 
om een zogenaamde ‘krachtenveldanalyse’ naar de moslimgemeenschap, die ons beter zicht moet 
geven op de belangrijkste personen en instanties. Het overkoepelende doel van dit onderzoek is om 
de informatiepositie van de gemeente te versterken en een goed netwerk op te bouwen om signalen 
van radicalisering beter te herkennen en beheersen.  
Uit een interview van NTA bleek dat jij waarschijnlijk meer weet over de geschiedenis van de 
stichting Sedef. Daarin is NTA geïnteresseerd. Klopt dat, en mag NTA hierover contact met jou 
opnemen? 
NB. Het betreft geen openbaar onderzoek, de actoren binnen de infrastructuur zijn hiervan niet op 
de hoogte gebracht. Dat is voor NTA een gebruikelijke werkwijze, desgewenst kunnen ze dat nader 
toelichten in een gesprek als je dat wil. 
  
Alvast bedankt voor je reactie! 
Vriendelijke groet, 
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 



noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:          ,       
Verzonden: donderdag 27 mei 2021 17:28 
Aan:       ,         
CC:       ,       
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
 
Dank! Goed opgelost zo. 
 
 
      
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
 
Op 27 mei 2021 om 16:43 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
 
 
?  
Hoi      , 
  
Zojuist hebben       en ik een kort overleg gehad met Elly over de abusievelijke benadering van een 
burgercommissielid door NTA, die de krachtenveldanalyse uitvoert. Elly heeft ter plekke het 
commissielid gebeld en eea uitgelegd. Daarmee lijkt de kous af, dus alles is rustig gebleven. En… door 
met het onderzoek! 
  
Groeten, 
        
  
Van:       ,         
Verzonden: woensdag 26 mei 2021 17:58 
Aan:       ,       
CC:       ,       
Onderwerp: Afspraak burgemeester 
Bijlagen: 20210526 Toelichting afspraak BM mbt Krachtenveldanalyse.doc; 20210303 Memo 
beleidsoverleg BM Krachtenveldanalyse.doc; Concept reactie                  ; FW: Uitnodiging interview 
tbv onderzoek islamitisch krachtenveld, Gemeente Helmond 
 
Urgentie: Hoog 
 
Hoi      , 
  
Wil je voor morgen een kort moment inplannen met de burgemeester     voor              en mezelf? 
Waarschijnlijk hebben we aan 15 minuten voldoende. Onderwerp is foutieve communicatie met een 
burgercommissielid en de manier waarop we dit willen afhandelen. Bijgaande informatie is bedoeld 
voor de burgemeester     om zich voor te bereiden. 
Dankjewel! 
  



Groeten, 
        
  
Van:              <     @ntadvies.nl> 
Verzonden: woensdag 26 mei 2021 13:47 
Aan:       ,       
Onderwerp: FW: Uitnodiging interview tbv onderzoek islamitisch krachtenveld, Gemeente 
Helmond 
 
Hierbij zoals besproken. 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
 
 
Van:               <   @ntadvies.nl> 
Datum: woensdag 26 mei 2021 om 09:43 
Aan: ‘‘       ,         ‘‘ <          @raad.helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Uitnodiging interview tbv onderzoek islamitisch krachtenveld, Gemeente Helmond 
  
Dag         , 
 
Dat verklaart een hoop! Ik ga hiermee terug naar         en      . Bedankt voor de reactie! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
              
  
Van: ‘‘       ,         ‘‘ <          @raad.helmond.nl> 
Datum: dinsdag 25 mei 2021 om 19:32 
Aan:               <   @ntadvies.nl> 
Onderwerp: Re: Uitnodiging interview tbv onderzoek islamitisch krachtenveld, Gemeente Helmond 
  
Dag      
  
Dan ben je toch verkeerd geïnformeerd, want ik ben niet betrokken geweest bij het Platform Sociale 
Cohesie 
Ik ben er inmiddels wel achter dat er ook een                bij de gemeente werkt. Wellicht dat zij de 
juiste persoon is? 
Ik kan jou in ieder geval niet verder helpen. Ben ook nog maar sinds eind maart betrokken als 
burgercommissie lid voor de gemeente Helmond 
                  
Burgercommissielid GroenLinks Helmond 
  
Wil je op de hoogte blijven van wat GroenLinks Helmond doet om onze stad mooier, groener en 
eerlijker te maken? Meld je dan hier voor onze maandelijkse nieuwsbrief aan: 
https://mijn.groenlinks.nl/hou-me-op-de-hoogte 
(lokale afdeling) 
 
 
Op 25 mei 2021 om 09:37 heeft               <   @ntadvies.nl> het volgende geschreven: 



Dag         , 
 
De reden dat we u vragen voor een interview is omdat u volgens andere respondenten betrokken 
bent geweest bij het Platform Sociale Cohesie. In dat platform zijn bijvoorbeeld de (besturen van) 
moskeeën actief. Het is voor het onderzoek bijvoorbeeld relevant hoe zij zich opstellen in het 
Platform en naar wat uw ervaringen zijn met het Platform in het algeheel. U hoeft geen expert te zijn 
in de eerder genoemde onderwerpen, wat u weet kan al een grote bijdrage leveren aan het 
onderzoek! U mag me zeker bellen als u vragen heeft. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
             
  
 
Van: ‘‘       ,         ‘‘ <          @raad.helmond.nl> 
Datum: dinsdag 18 mei 2021 om 19:02 
Aan:               <   @ntadvies.nl> 
Onderwerp: Re: Uitnodiging interview tbv onderzoek islamitisch krachtenveld, Gemeente Helmond 
  
Geachte heer of mevrouw           ,  
  
Ik denk dat er een fout is gemaakt met de doorverwijzing. U heeft het over mijn expertise op het 
gebied van het Islamitische krachtenveld, radicalisering en extremisme. Van geen van de genoemde 
onderwerpen heb ik enige kennis of ervaring 
  
Ik moet u dus helaas terug verwijzen naar mevrouw               . 
  
Overigens is mijn naam          en geen        (wellicht zit daar de fout?) 
  
Excuus voor het ongemak 
  
Met vriendelijk groet, 
                  
Burgercommissielid GroenLinks Helmond 
  
Wil je op de hoogte blijven van wat GroenLinks Helmond doet om onze stad mooier, groener en 
eerlijker te maken? Meld je dan hier voor onze maandelijkse nieuwsbrief aan: 
https://mijn.groenlinks.nl/hou-me-op-de-hoogte 
(lokale afdeling) 
  
  
 
 
Op 18 mei 2021 om 10:23 heeft               <   @ntadvies.nl> het volgende geschreven: 
 
Beste               , 
Mijn naam is               en ik ben onderzoeker van onderzoeks- en adviesbureau Nuance door Training 
en Advies (NTA). Via               , beleidscoördinator veiligheid van de gemeente Helmond, heb ik uw 
contactgegevens gekregen.  
De gemeente Helmond heeft aan NTA gevraagd om het islamitische krachtenveld binnen de 
gemeente Helmond in kaart te brengen. Hiervoor onderzoeken we alle gemeentelijke actoren binnen 
de infrastructuur, alsmede hun onderlinge dynamiek en de wijze waarop ze zich tot de lokale 



overheid verhouden. Bovendien hebben we specifiek aandacht voor de mogelijke dreiging van 
radicalisering en extremisme die uitgaat van de islamitische infrastructuur. Het overkoepelende doel 
van dit onderzoek is om de informatiepositie van de gemeente te versterken en een goed netwerk op 
te bouwen om signalen van radicalisering te herkennen en beheersen.  
De directe opdrachtgevers van dit onderzoek zijn             , programmaleider integrale veiligheid, en               
. Zij hebben ons verzocht om vervolgcontact met u op te nemen, vanwege uw informatiepositie en 
expertise op dit gebied. Bij deze wil ik u dan ook vragen of u op korte termijn met mij over genoemde 
onderwerpen in gesprek wilt. 
Hierbij is het goed te weten dat, op verzoek van de gemeente, dit geen openbaar onderzoek is. Dit 
houdt in dat de gemeente de wens heeft om de gemeentelijke infrastructuur in beeld te brengen, 
zonder dat de actoren binnen de infrastructuur hiervan op de hoogte worden gebracht. Tijdens ons 
gesprek kan ik hier verder over toelichten, indien u dit wenst. 
Bij deze enkele opties voor ons gesprek (in overleg kunnen we natuurlijk ook andere tijden 
bespreken): 
- 26 mei 09.00-10.30 
- 26 mei 10.30-12.00 
Graag uw reactie, hartelijk dank alvast. 
Met vriendelijke groet,  
              
 
**********************************************************************************
**** 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing www.helmond.nl/Actueel-
Proclaimer  
**********************************************************************************
****  
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
**********************************************************************************
**** 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing www.helmond.nl/Actueel-
Proclaimer  
**********************************************************************************
****  
 
Van:       ,       
Verzonden: woensdag 26 mei 2021 10:30 
Aan:       ,         
CC:              ;                    
Onderwerp: Re: Vragen mbt NTA onderzoek 
 
Dag      
Mijn fout zie ik. Zou je de mailwisseling met het raadslid kunnen doorsturen,    ? 



      
 
 
Op 26 mei 2021, om 10:13 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
 
 
Hoi      
  
Dank voor je snelle reactie. Onderstaand (in rood) een antwoord op je vragen. Vervelend dat je 
uitnodigingsmail bij een raadslid terecht is gekomen. Heeft dit volgens jullie een negatieve invloed op 
de integriteit van het onderzoek? 
  
Met vriendelijke groet, 
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Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning 
 
Afdeling Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Frans Joseph van Thielpark 100, 5707 BZ Helmond 
Tel. (0492) 58 7175    Mob. 06-46331782 
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Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van:               <   @ntadvies.nl>  
Verzonden: woensdag 26 mei 2021 10:07 
Aan:       ,         <        @helmond.nl>;                    <      @ntadvies.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Vragen mbt NTA onderzoek 
  
Dag      ,        , 
 
Over de voortgang van het onderzoek: 
Binnenkort volgt een tussentijdse presentatie (deze wordt volgende week voorbereid). Onze collega 
(waarschijnlijk      ) komt bij jullie op de lijn om een datum met jullie te bepalen. Het onderzoek 
verloopt vooralsnog voorspoedig, onze mensen zijn in het veld nu actief en de interviews zijn bijna 
allemaal gepland.  
 
Bijzonder Jeugdwerk laten we voor nu zitten in verband met de gevoeligheid van het onderwerp. 
Nog een paar zaken: 
 
- André Heijndijk van politie heeft nog niet gereageerd op een verzoek tot interview. Hebben jullie 
eventueel zijn telefoonnummer?  
- Het mailadres           @helmond.nl is niet van               , maar wordt beantwoord door                  
(raadslid Groenlinks Helmond). Opvallend is dat deze beantwoord wordt door het adres           
@raad.helmond.nl. Hebben jullie het correcte adres van       ?       .       @helmond.nl 
Alvast bedankt! 
 
Met vriendelijke groet, 



 
       en     
 
 
Van: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: dinsdag 25 mei 2021 om 14:41 
Aan:                    <      @ntadvies.nl> 
CC:               <   @ntadvies.nl>, ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Vragen mbt NTA onderzoek 
  
Hoi       , 
  
Inmiddels ben ik weer terug van een weekje vrij en lees de mailwisseling met      . Volgens mij is de 
enige vraag die aan onze kant nog openstaat de vraag om contact met/over Bijzonder Jeugdwerk. 
Omdat de status van het onderzoek non-informed is, zijn we terughoudend in het aanhaken van niet-
overheidspartijen. Kun je aangeven op welke vragen je een antwoord zoekt? Dan kunnen wij nagaan 
op welke manier we aan de antwoorden zouden kunnen komen, eventueel door middel van een 
gesprek met een collega die goed ingevoerd is in de werkwijze van BJ. 
  
Verder zijn we erg benieuwd naar de voortgang van het onderzoek en zouden hierover graag een 
tussentijds overleg inplannen. Kun je een aantal data in de komende 3 weken aangeven waarop jullie 
beschikbaar zijn? 
  
Met vriendelijke groet, 
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Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning 
 
Afdeling Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Frans Joseph van Thielpark 100, 5707 BZ Helmond 
Tel. (0492) 58 7175    Mob. 06-46331782 
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Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 12 mei 2021 10:45 
Aan:                    <      @ntadvies.nl> 
CC: '          ' <   @ntadvies.nl>;       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Vragen mbt NTA onderzoek 
  
Dag       , 
  
Onderstaande de antwoorden in rood. 
        is een aantal weken vrij, dus ik verwacht van haar geen reactie op deze mail. 
  
Groet, 
      
  



Van:                    [mailto:      @ntadvies.nl]  
Verzonden: woensdag 12 mei 2021 09:38 
Aan:       ,       <        @helmond.nl>;       ,         <        @helmond.nl> 
CC:               <   @ntadvies.nl> 
Onderwerp: Vragen mbt NTA onderzoek 
  
Beste       en        ,  
  
Hierbij wil ik jullie graag een korte update geven van onze kant en een aantal vragen bij jullie 
neerleggen. We zijn inmiddels druk bezig met het veldwerk, en hebben de meeste contactpersonen 
van jullie lijst al gesproken. Uit onze gesprekken zijn een aantal mogelijke nieuwe contactpersonen 
en informatiebronnen naar voren gekomen. 
1.  Uit een interview bleek dat   zanne van Leijsendonk meer zou weten over de geschiedenis met 
Stichting Sedef. Weten jullie of zij nog voor de gemeente/GGD werkt? En zo ja, of zij betrokken kan 
worden bij het onderzoek. Je bedoelt waarschijnlijk                              . Ik ken haar niet, maar zie dat ze 
medewerker beleidsuitvoering kinderopvang is. Ik heb haar gevraagd of jullie hierover contact met 
haar kunnen opnemen. Een reactie kan even op zich laten wachten, in een automatische respons 
geeft ze namelijk aan dat ze door omstandigheden minder uren beschikbaar is voor werk. 
2.  Uit een interview bleek dat Henry en Johannes van infocell (betrokken bij de weegtafel) een 
goede informatiepositie zouden hebben. Misschien dat een duo-interview met hen goed zou werken. 
Wat denken jullie? Lijkt mij een prima idee. Ik heb eerder contact gehad met       (                   
@politie.nl), Johannes ken ik niet. Nemen jullie zelf contact op met       of wil je dat ik het contact leg? 
3.  Uit een interview bleek dat de burgemeester     en wethouder Dortmans betrokken zijn bij 
platform sociale cohesie en dat zij goede contacten hebben met de betrokkenen. Is het misschien 
een idee om de wethouder zelf dan wel iemand binnen diens ambtenarenapparaat te spreken? 
Hebben jullie al contact gehad met               (         @helmond.nl) en/of                (          @helmond.nl)? 
Zij stonden op de lijst die         eerder heeft gestuurd en ondersteunen het platform. Als jullie de 
wethouder zelf willen spreken, wil ik dat eerst afstemmen met de burgemeester.   
4.  In een aantal interviews is bijzonder jeugdwerk naar voren gekomen, weten jullie een goed 
contactpersoon daar die relevant zou zijn voor dit onderzoek? Weet ik niet, ga ik navragen dus ik 
kom erop terug.  
5.  Als laatste kwam naar voren dat er een expert team is die een rapport heeft gemaakt over 
radicalisering en trends in de regio. Volgens de respondent zou       deze hebben, is het misschien 
mogelijk om dit rapport met ons te delen?         zit in het regionale expertteam dat pas kort bestaat. 
Ik denkt dat het gaat om bijgevoegde factsheet. De factsheet is tegelijk met het DTN van april 
gedeeld in de eenheid.                (             @zvhbzo.nl) en              (        @eindhoven.nl) zijn de 
contactpersonen die je allebei kunt benaderen, ze zijn op de hoogte van de krachtenveldanalyse die 
jullie uitvoeren. 
  
Alvast bedankt en fijne dag!  
  
Met vriendelijke groet, 
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De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 



derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
 
 
Van:       ,       
Verzonden: dinsdag 25 mei 2021 22:35 
Aan:      ,               
Onderwerp: Fwd: Krachtenveldanalyse 
Bijlagen: PSHELM02_PR15013_1950_001.pdf; PSHELM02_PR15013_1949_001.pdf 
 
In antwoord op je vraag via Whatsapp.  
Gr 
 
 
Begin doorgestuurd bericht: 
 
 
Van:       ,         <        @helmond.nl> 
 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse 
 
Datum: 23 februari 2021 om 11:56:03 CET 
 
Aan:              <     @ntadvies.nl> 
 
Kopie: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
 
 
 
Dag      , 
  
Hierbij de getekende offerte en verwerkersovereenkomst voor de krachtenveldanalyse. Goed om 
met elkaar aan de slag te kunnen! 
  
Met vriendelijke groet, 
 
               
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning 
 
Afdeling Veiligheid & Naleving 



Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV, Helmond  
Tel. (0492) 58 7175    Mob. 06-46331782 
 
 
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van:              <     @ntadvies.nl>  
Verzonden: maandag 15 februari 2021 22:49 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
  
Beste      , 
  
Bijgaand tref je de aangepaste offerte. 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
 
  
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: donderdag 11 februari 2021 om 09:43 
Aan:              <     @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse 
  
Dag      , 
  
In art. 8.1 van onze algemene inkoopvoorwaarden staat als uitzondering opgenomen ‘’tenzij 
schriftelijk anders is overeengekomen’’. In je offerte heb je bij de voorwaarden opgenomen dat ’’de 
opgeleverde producten met de classificatie ‘vertrouwelijk en zeer vertrouwelijk’ eigendom blijven 
van NTA’’. Als we de offerte tekenen met deze voorwaarde erin, lijkt mij dus dat deze uitzondering 
uit van toepassing is. 
Fijn dat je alsnog akkoord kan gaan met onze inkoopvoorwaarden voor deze opdracht. Zou je de 
eerste voorwaarde-bullet uit de offerte hierop kunnen aanpassen? Dan kunnen we wat mij betreft 
overgaan tot ondertekening van de offerte en de verwerkersovereenkomst.  
  
Groet, 
      
  
Van:              [mailto:     @ntadvies.nl]  
Verzonden: woensdag 10 februari 2021 23:12 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
  
He      , 
  



Bijgaand de inkoopvoorwaarden. In principe kunnen we akkoord gaan met jullie inkoopvoorwaarden 
voor specifiek deze opdracht. Houd er wel rekening mee dat artikel 8 van de inkoopvoorwaarden een   
succesvol beroep op de uitsluitingsgronden van de WOB moeilijker zullen maken, als dat zich zou 
voordoen. Dat is voor ons geen beletsel maar wel goed om bij stil te staan. 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
 
 
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: maandag 8 februari 2021 om 09:40 
Aan:              <     @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse 
  
Dag      , 
  
Dank voor je snelle reactie. Ik ga er vanuit dat onze privacy adviseur nu akkoord is met de 
verwerkersovereenkomst. 
In de offerte staat dat jullie inkoopvoorwaarden van toepassing zijn (die heb ik overigens nog niet 
ontvangen). Onze inkoopadviseur wijst mij er terecht op dat ik onze algemene inkoopvoorwaarden 
bij aanvang van toepassing had moeten verklaren. Kun jij met onze voorwaarden akkoord gaan? Ze 
zijn te vinden via deze link: 
https://www.helmond.nl/Media%20Helmond.nl/Documenten%20Helmond/Bedrijven/Inkoop%20en
%20aanbestedingen/Algemene%20inkoopvoorwaarden%20voor%20leveringen%20en%20diensten%
202018.pdf 
  
Groet, 
      
  
 
Van:              [mailto:     @ntadvies.nl]  
Verzonden: zaterdag 6 februari 2021 22:09 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
  
He      , 
  
Dank hiervoor en bijgaand de aangepaste verwerkersovereenkomst. 
In reactie op de vragen in de verwerkersovereenkomst: 
  
1.  Op bladzijde 2 dienen nog de gegevens van de opdrachtgever ingevuld te worden 
2.  Op bladzijde 3/4 staan artikel 4.6. (‘Gegevensbeschermingseffectbeoordeling en voorafgaande 
raadpleging’) en artikel 4.7. (‘Rechten van betrokkenen’) omgedraaid. Dit is niet met een speciale 
reden gebeurd. 
3.  Op bladzijde 4 heeft de opdrachtgever bij artikel 5.4. een toevoeging gedaan. Daar is NTA mee 
akkoord. 
4.  Op bladzijde 4 gaat de opdrachtgever niet akkoord met onze toevoeging bij artikel 7.1. De 
opdrachtgever heeft de volgende zinnen verwijderd: ‘Geanonimiseerde en niet persoonlijk 



herleidbare data mogen in bezit blijven van de Verwerker voor verdere statistische 
onderzoeksgegevens’. NTA gaat akkoord met het verwijderen van deze zinnen.  
5.  Op bladzijde 5 dienen nog de gegevens van de opdrachtgever ingevuld te worden. 
6.  In bijlage 2 vraagt de opdrachtgever of NTA de beschreven beveiligingsmaatregelen ook kan 
aantonen door middel van certificering of auditrapporten. Naast de beschreven technische 
maatregelen die NTA genomen heeft voor een veilige toegang en verwerking van data, maakt NTA 
voor de opslag van onze data (en die van onze klanten) gebruik van de Microsoft Azure Cloud 
omgeving. Deze omgeving is ISO/IEC 27001 en ISO/IEC 27701 gecertificeerd waarmee aan de hoogste 
standaard op het gebied van informatiebeveiliging wordt voldaan. Aansluitend zal NTA er altijd voor 
zorgdragen dat data binnen de EU verwerkt wordt. Eigen certificering van onze organisatie op dit vlak 
is gezien de omvang van de activiteiten van NTA, en de opslag van data in de Cloud niet opportuun. 
  
  
Met hartelijke groet, 
  
             
 
  
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: donderdag 4 februari 2021 om 10:42 
Aan:              <     @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse 
  
Dag      , 
  
Onze adviseur privacy heeft een aantal vragen en opmerkingen bij de verwerkersovereenkomst. Eén 
zin is niet akkoord voor de gemeente Helmond. Zou jij naar de vragen en opmerkingen kunnen 
(laten) kijken?  
Onze inkoop adviseur heeft nog niet gereageerd op de offerte. Mochten daar nog vragen of 
opmerkingen uit komen, dan hoor je het van me. 
  
Alvast dank, 
      
  
  
Van:              [mailto:     @ntadvies.nl]  
Verzonden: zondag 24 januari 2021 22:10 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
  
He      , 
  
Bedoel je aanstaande donderdag 28-1, 28-2 is namelijk op een zondag. Aanstaande donderdag zou 
kunnen om 14 uur. Bijgevoegd de concept verwerkersovereenkomst waar aan gerefereerd werd. 
Hoor je graag. 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
 
  



Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: donderdag 21 januari 2021 om 11:41 
Aan:       <     @ntadvies.nl> 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse 
  
Dag      , 
  
Dank voor de offerte. Deze roept inderdaad een aantal vragen op die we kunnen bespreken in een 
Teams-overleg. Heb je daarvoor tijd op 28-2 in de middag? Onderstaand de vragen. 
*   Van het regiobureau begrijp ik dat het rapport na oplevering wel degelijk via de Wob op te vragen 
is bij de gemeente. Uiteraard gelden de gebruikelijke inhoudelijke gronden uit de Wob om het stuk 
(deels) niet te openbaren. Als dit ook jouw laatste juridische inzichten zijn, lijkt het me handig de 
offerte daarop aan te passen. Waarin zit, volgens jou, het vertrouwelijke van het rapport? 
*   Onduidelijk is nog welke coronamaatregelen hoe lang blijven gelden. Kan jullie veldwerk hoe dan 
ook doorgaan? 
*   De verwerkersovereenkomst is nog niet bijgevoegd. Daar kunnen we dus niks over zeggen, maar 
je ver      er wel naar in je offerte en in je mail. Kun je die alsnog sturen? 
  
Groet, mede namens        , 
      
 
  
Van:       [mailto:     @ntadvies.nl]  
Verzonden: zondag 17 januari 2021 17:07 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
  
Beste      , 
  
Bijgaand tref je de offerte aan. Zoals je ziet hebben we rekening proberen te houden met de 
randvoorwaarden waar binnen we zullen samenwerken. Ik kan me voorstellen dat je mogelijk vragen 
hebt over het e.e.a. bijvoorbeeld over de verwerkersovereenkomst. 
Misschien is het een idee dat we een moment prikken om via teams te overleggen? 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
 
  
Van:       <     @ntadvies.nl> 
Datum: woensdag 6 januari 2021 om 10:08 
Aan: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
  
Beste      , 
  
Dank voor je email en de beste wensen voor 2021. 
Ik zal aan de hand van de bijgeleverde tekst de offerte opmaken. Voor de offerte zou ik nog willen 
weten wanneer jullie zouden willen starten? 



Ik heb de mail bekeken en als het concreet gaat om “Dat wil zeggen dat we (tussentijdse) input 
vanuit de KVA zouden willen gebruiken om de (een deel van de) focusgroep samen te stellen.” dan 
zou dat moeten lukken. Het vraagt wel goede afstemming en het managen van verwachtingen. 
Ik hoor het graag. 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
 
  
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: maandag 21 december 2020 om 10:20 
Aan:       <     @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse 
  
Dag      , 
  
Vrijdag hebben we de brief van de NCTV ontvangen de toekenning van de aangevraagde 
versterkingsgelden voor de krachtenveldanalyse. Hieronder heb ik de tekst uit de aanvraag gezet. De 
NCTV vermeldt erbij: ‘’u wordt verzocht de analyse te richten op extremisme’’.  
We kunnen dus door naar de volgende stap. Kun jij een offerte uitbrengen voor de 
krachtenveldanalyse? 
Bijgevoegd vind je de mail die we begin deze maand naar           en         hebben gestuurd over een 
evt. focusgroep. We willen beide projecten dus graag op elkaar laten aansluiten en horen graag of dit 
in jullie optiek haalbaar is.  
  
Vriendelijke groet, 
      
  
Activiteit  
Krachtenveldanalyse naar de moslimgemeenschap in de gemeente Helmond. Aanvraag: Helmond. 
  
Omschrijving 
Het laten uitvoeren van een krachtenveldanalyse naar de moslimgemeenschap in de gemeente 
Helmond. De analyse richt zich specifiek op de mogelijke dreiging van radicalisering en extremisme in 
de islamitische infrastructuur in Helmond. Met de analyse laten we in kaart brengen wie de 
belangrijkste actoren en stakeholders zijn, wat hun betrokkenheid en invloed is, en hoe hun 
onderlinge relaties eruit zien. 
  
Toelichting activiteit / project / overige. Beschrijf expliciet het doel, opzet en beoogd resultaat. 
De gemeente Helmond wil een goed netwerk opbouwen om signalen van radicalisering te herkennen 
en aan te pakken. In de afgelopen jaren is er meermaals commotie geweest over de financiering van 
en de predikers bij één van de Helmondse moskeeën (I.G. Al Fadjr). Er is momenteel echter slechts 
een beperkte mate en vorm van contact tussen de moskee en de gemeente Helmond. Ook de politie 
wil meer zicht krijgen op de radicale elementen in de Helmondse moslimgemeenschap en vindt een 
krachtenveldanalyse daarvoor een goed vertrekpunt.  
  
Doel 
Meer inzicht krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap in Helmond, specifiek 
gericht op de risico’s op radicalisering, als basis voor het opbouwen van een signaleringsnetwerk.   
  



Opzet 
De gemeente Helmond vraagt externe deskundigen om de analyse uit te voeren. De analyse bestaat 
ten minste uit een analyse van de reeds bekende informatie (over de formele infrastructuur, de 
betrokken actoren en de stakeholders), uit (participatief) praktijkonderzoek om aanvullende 
informatie op te halen in de gemeenschap en volgers/deskundigen, en uit het opleveren van een 
eindproduct met een advies om in te spelen op het krachtenveld. Vanwege de aard van het 
onderzoek zal dit plaatsvinden zonder dat de moslimgemeenschap daar kennis van heeft. 
  
Beoogd resultaat  
De analyse biedt de gemeente Helmond een verbeterde informatiepositie: we vergroten het 
kennisniveau over de bestaande islamitische infrastructuur en de invloed van radicaliserende 
elementen daarbinnen. Op basis van de analyse kan de gemeente Helmond werken aan vervolgacties 
om de risico’s op radicalisering en extremisme in de islamitische gemeenschap te verminderen en 
een signaleringsnetwerk op te zetten, door bijv. te investeren in focusgroepen, in een netwerk van 
sleutelfiguren of in bondgenootschappen. 
  
  
Van:       [mailto:     @ntadvies.nl]  
Verzonden: donderdag 24 september 2020 22:40 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
  
He      , 
  
Zoals besproken zou ik deze week een terugkoppeling geven. Op basis van de aangeleverde info ligt 
de schatting op 28.500,- excl. btw. Kan jij hier voldoende mee uit de voeten? 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
 
  
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: maandag 21 september 2020 om 22:01 
Aan:       <     @ntadvies.nl> 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse 
  
Dag      , 
  
Vrijdag bespraken we dat ik je zou laten weten welke info we al hebben liggen voor een evt. 
krachtenveldanalyse. We hebben in 2017 een quickscan door EMMA laten uitvoeren, dit is de 
inleidende tekst van dat rapport: 
De gemeente Helmond is een van de acht gemeenten die participeren in het onderzoek. Om een 
eerste indruk te krijgen van de situatie en aanpak van radicalisering is er een moderatiesessie 
gehouden met onder meer leden van het jeugdpreventieteam, verslavingszorg, gemeentelijke 
gezondheidsdienst (GGD) en onderwijs. Verder zijn er interviews gehouden met de contactpersonen 
van de afdeling radicalisering van de gemeente Helmond, een jongerenwerker, een locatiedirecteur 
van een school voor voortgezet onderwijs, de procesregisseur radicalisering van het Veiligheidshuis 
en zijn enkele documenten doorgenomen. 
Verder hebben we enige informatie uit 2015, periode dat er de nodige ophef was rondom moskee Al 
Fadjr (KvK-uittreksels en afschrift kadaster, verslag van een gesprek tussen gemeente en 
moskeebestuur, BRP-gegevens van betrokken personen).  



Kun jij met deze informatie een inschatting maken van de kosten voor een krachtenveldanalyse? 
  
Vriendelijke groet, 
      
  
 
Van:       [mailto:     @ntadvies.nl]  
Verzonden: vrijdag 18 september 2020 07:39 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Krachtenveldanalyse 
  
Beste      , 
  
Dank voor de email en getoonde interesse. Helaas belden we gisteren langs elkaar heen. Zullen we 
het vandaag nogmaals proberen. 
Ik ben vandaag het beste te bereiken na 15.00 uur. Ik hoor het graag. 
  
Met hartelijke groet, 
  
             
 
  
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: donderdag 17 september 2020 om 08:54 
Aan:       <     @ntadvies.nl> 
Onderwerp: Krachtenveldanalyse 
  
Beste meneer       , 
  
De Gemeente Helmond overweegt een krachtenveldanalyse uit te voeren naar de 
moslimgemeenschap, die zich meer specifiek richt op de mogelijke dreiging van radicalisering in de 
islamitische infrastructuur in Helmond. Achtergrond van deze wens is dat wij momenteel weinig 
contact hebben met de moskeeën, we daarin wel willen investeren maar daarbij wel een 
informatieve basis willen hebben van de belangrijkste partijen en actoren.  
Van mijn collega in Eindhoven,                   , begrijp ik dat u eerder een soortgelijke analyse voor de 
Gemeente Eindhoven heeft uitgevoerd. Ik ben benieuwd of u iets meer of de opzet van deze analyse 
kunt vertellen: waaruit bestaat zo’n analyse, in hoeverre is het analyseren zichtbaar voor de 
geanalyseerde moskeeën, hoe zouden wij kunnen voortborduren op de analyse, aan welke kosten 
moeten we denken?  
Ik heb uw nummer via                 ontvangen en zal u vanmiddag proberen te bellen.  
  
Vriendelijke groet, 
  
              
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
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derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
 
**********************************************************************************
**** 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing www.helmond.nl/Actueel-
Proclaimer  
**********************************************************************************
**** 
 
 
Van:              <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: dinsdag 25 mei 2021 16:04 
Aan:              
CC:                    ;       ,       
Onderwerp: Versterkingsgelden 2021 
 
Goedemiddag     , 
  
Zoals je aangaf zijn de Versterkingsgelden 2021 overgemaakt op de rekening van de gemeente 
Nuenen. Daar zitten ook gelden bij voor de gemeente Helmond. Het gaat daarbij om een bedrag van 
€ 40.000,= (voor een lokaal onderzoek). 
  
Zouden jullie dat geld s.v.p. kunnen overmaken? 
  
Het bankrekening nummer van de gemeente Helmond is: 
IBAN NL85 BNGH 0285 0037 39 t.n.v. Gemeente Helmond 
  
De boekingscombinatie voor deze gelden is: 
Dim1: 84148 
Dim2: 20010 
Dim3: 40032 
(84148-20010-40032) 
  
Voor de zekerheid kun je er nog bij vermelden: Versterkingsgelden NCTV/J&V 2021 
  
Alvast bedankt, groeten,       
 
 
mr. F.J.A. (     )        



Regionaal Beleidsadviseur 
 
.................................................................................. 
Regiobureau Integrale Veiligheid Oost-Brabant  
Fuutlaan 10 | 5613 AB | Eindhoven |  
Postbus 90150 | 5600 RB | Eindhoven |  
.................................................................................. 
T +31 (0)6 14 28 20 40 
        @eindhoven.nl 
.................................................................................. 
Één overheid voor veiligheid 
.................................................................................. 
  
 
Van:                  ,           (        ) <                   @politie.nl> 
Verzonden: maandag 17 mei 2021 10:12 
Aan: '                  ' 
CC:       ,       
Onderwerp: RE: NTA krachtenveldanalyse Helmond 
 
Dag       , 
  
Dat is voor ons iets te kort dag, we moeten nog aan de slag om wat meer info te verzamelen. Zou een 
week later, de 28ste, ook kunnen? 
  
Grt, 
  
                            
Informatiecoördinator Intelcel CTER 
Taakcommandant HIN SGBO  
  
06 54 75 19 56 
Werkdagen: ma, di, wo (even weken), do en vrij 
  
Politie l Oost-Brabant l DRIO l Team Intelligence l Intelcel CTER 
Mathildelaan 4, 5611 BL  Eindhoven 
Postbus 90163, 5200 MS  ‘s-Hertogenbosch 
  
Van:                    [mailto:      @ntadvies.nl]  
Verzonden: maandag 17 mei 2021 09:48 
Aan:                  ,           (        ) <                   @politie.nl> 
CC: '      ,      ' <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: NTA krachtenveldanalyse Helmond 
  
Beste      ,  
  
Hartelijk dank voor je snelle reactie en fijn dat jullie bereid zijn om mee te werken. Zou het lukken 
om elkaar aanstaande vrijdag te online spreken?  
  
Met vriendelijke groet,  
                   
 



  
Van: ‘‘                 ,           (        )’‘ <                   @politie.nl> 
Datum: vrijdag 14 mei 2021 om 12:00 
Aan: ‘‘'      ,      '‘‘ <        @helmond.nl> 
CC:                    <      @ntadvies.nl> 
Onderwerp: RE: NTA krachtenveldanalyse Helmond 
  
Dag       en       , 
  
Zojuist even met Johannes overlegd en we willen daar uiteraard wel aan mee werken. We hebben 
wel even tijd nodig om het e.e.a. voor Helmond in kaart te gaan brengen, want voor ons is dat een 
redelijk blinde vlek, vergeleken met bijvoorbeeld Eindhoven en Den Bosch.  Wanneer zou NTA met 
ons willen praten? 
  
Grtjs, 
  
                            
Informatiecoördinator Intelcel CTER 
Taakcommandant HIN SGBO  
  
06 54 75 19 56 
Werkdagen: ma, di, wo (even weken), do en vrij 
  
Politie l Oost-Brabant l DRIO l Team Intelligence l Intelcel CTER 
Mathildelaan 4, 5611 BL  Eindhoven 
Postbus 90163, 5200 MS  ‘s-Hertogenbosch 
  
 
Van:       ,       [mailto:        @helmond.nl]  
Verzonden: vrijdag 14 mei 2021 11:10 
Aan:                  ,           (        ) <                   @politie.nl> 
CC:                    <      @ntadvies.nl> 
Onderwerp: NTA krachtenveldanalyse Helmond 
  
Beste      ,  
  
Het bureau NTA voert in opdracht van de gemeente Helmond een onderzoek uit. Het gaat om een 
zogenaamde ‘krachtenveldanalyse’ naar de moslimgemeenschap, die ons beter zicht moet geven in 
de belangrijkste personen en instanties. Het overkoepelende doel van dit onderzoek is om de 
informatiepositie van de gemeente te versterken en een goed netwerk op te bouwen om signalen 
van radicalisering beter te herkennen en beheersen.  
NTA verwacht dat jij en Johannes (collega van de Infocel?) een goede informatiepositie hebben die 
relevant is voor de analyse. NTA zou daarom graag een gesprek met jou willen, misschien dat een 
duo-interview met Johannes goed werkt. Mag NTA hierover contact met jou opnemen? Onderzoeker        
staat in de CC van deze mail.  
NB. Het betreft geen openbaar onderzoek, de actoren binnen de infrastructuur zijn hiervan niet op 
de hoogte gebracht. Dat is voor NTA geen ongebruikelijke werkwijze, desgewenst kunnen ze dat 
nader toelichten in een gesprek. 
  
Alvast dank voor je reactie, 
  
              



Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
 
------------------------- Disclaimer ---------------------------- 
De informatie verzonden met dit e-mailbericht (en bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de 
geadresseerde(n) en zij die van de geadresseerde(n) toestemming kregen dit bericht te lezen. 
Kennisneming door anderen is niet toegestaan. 
De informatie in dit e-mailbericht (en bijlagen) kan vertrouwelijk van aard zijn en binnen het bereik 
van een geheimhoudingsplicht en/of een verschoningsrecht vallen. 
Indien dit e-mailbericht niet voor u bestemd is, wordt u verzocht de afzender daarover onmiddellijk 
te informeren en het e-mailbericht (en bijlagen) te vernietigen. 
Conform het beveiligingsbeleid van de Politie wordt e-mail van en naar de politie gecontroleerd op 
virussen, spam en phishing en moet deze e-mail voldoen aan de voor de overheid verplichte 
mailbeveiligingsstandaarden die zijn vastgesteld door het Forum Standaardisatie. 
Mail die niet voldoet aan het beveiligingsbeleid kan worden geblokkeerd waardoor deze de 
geadresseerde niet bereikt. De geadresseerde wordt hiervan niet in kennis gesteld. 
--------------------------------------------------------------------- 
The information sent in this E-mail message (including any attachments) is exclusively intended for 
the individual(s) to whom it is addressed and for the individual(s) who has/have had permission from 
the recipient(s) to read this message. 
Access by others is not permitted. 
The information in this E-mail message (including any attachments) may be of a confidential nature 
and may form part of the duty of confidentiality and/or the right of non-disclosure. 
If you have received this E-mail message in error, please notify the sender without delay and delete 
the E-mail message (including any attachments). 
In conformity with the security policy of the Police, E-mails from and to the Police are checked for 
viruses, spam and phishing and this E-mail must meet the standards of the government-imposed E-
mail security as set by the Standardization Forum. 
Any E-mail failing to meet      security policy may be blocked as a result of which it will not reach the 
intended recipient. The recipient concerned will not be notified. 
--------------------------------------------------------------------- 
 
 
Van:       ,       
Verzonden: woensdag 12 mei 2021 10:39 
Aan:     ,         
Onderwerp: Bijzonder jeugdwerk 
 
Dag        , 
  
NTA voert momenteel de ‘krachtenveldanalyse’ naar de moslimgemeenschap uit, met subsidie van 
de NCTV.  
Zij geven aan dat Bijzonder Jeugdwerk in een aantal interviews naar voren is gekomen. Hebben wij 
een contactpersoon bij Bijzonder Jeugdwerk die relevant zou kunnen zijn voor het onderzoek?  
  
Groet, 
  
             



Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
 
  
Van:       ,       
Verzonden: donderdag 6 mei 2021 14:02 
Aan:                 
Onderwerp: Re: Uitnodiging NTA onderzoek 
 
Dag        , 
 
Het telefoonnummer van        heb ik ook niet.  
Heb je het al aan haar zelf gevraagd? 
 
Gr 
 
Op 6 mei 2021, om 13:57 heeft                   - BD/PACT <                   @nctv.minjenv.nl> het volgende 
geschreven: 
 
 
Ha      , 
  
Naar aanleiding van onderstaand bericht van        leek het me handig om even telefonisch met haar 
van gedachten te wisselen over een bijdrage vanuit de NCTV. Ik beschik alleen niet over haar 
telefoonnummer. Zou jij me daarvan kunnen voorzien? 
  
Alvast bedankt! 
  
Vriendelijke groet, 
  
        
  
  
................................................................................................... 
Ministerie van Justitie en Veiligheid 
Nationaal Coördinator Terrorismebestrijding en Veiligheid 
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 16950 | 2500 BZ | Den Haag 
................................................................................................... 
+31 6 52 87 23 51 
                   @nctv.minjenv.nl 
www.nctv.nl 
................................................................................................... 
 
  
Van:                    <      @ntadvies.nl>  
Verzonden: vrijdag 23 april 2021 12:28 
Aan:                   - BD/PACT <                   @nctv.minjenv.nl> 
Onderwerp: Uitnodiging NTA onderzoek 
  
Beste                , 
  



Mijn naam is                    en ik ben onderzoeker van onderzoeks- en adviesbureau Nuance door 
Training en Advies (NTA). Via             , programmaleider integrale veiligheid in Helmond, heb ik uw 
contactgegevens gekregen.  
  
De gemeente Helmond heeft aan NTA gevraagd om het islamitische krachtenveld binnen de 
gemeente Helmond in kaart te brengen. Hiervoor onderzoeken we alle gemeentelijke actoren binnen 
de infrastructuur, alsmede hun onderlinge dynamiek en de wijze waarop ze zich tot de lokale 
overheid verhouden. Bovendien hebben we specifiek aandacht voor de mogelijke dreiging van 
radicalisering en extremisme die uitgaat van de islamitische infrastructuur. Het overkoepelende doel 
van dit onderzoek is om de informatiepositie van de gemeente te versterken en een goed netwerk op 
te bouwen om signalen van radicalisering te herkennen en beheersen.  
  
De directe opdrachtgevers van dit onderzoek zijn             , beleidscoördinator veiligheid van de 
gemeente Helmond, en               . Zij dachten dat u mogelijk relevante informatie heeft over de 
islamitische infrastructuur in Helmond en regionale verbanden. Mocht dit inderdaad zo zijn, dan zou 
ik u graag willen vragen of u op korte termijn met mij hierover in gesprek wilt. 
  
Hierbij is het goed te weten dat, op verzoek van de gemeente, dit geen openbaar onderzoek is. Dit 
houdt in dat de gemeente de wens heeft om de gemeentelijke infrastructuur in beeld te brengen, 
zonder dat de actoren binnen de infrastructuur hiervan op de hoogte worden gebracht. Tijdens ons 
gesprek kan ik hier verder over toelichten, indien u dit wenst. 
  
Bij deze enkele opties voor een gesprek: 
*   Woensdag 28 april 11.00 
*   Maandag 10 mei 14.00 
  
Graag uw reactie, hartelijk dank alvast. 
  
Met vriendelijke groet,  
                   
  
<image001.png> 
  
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
  ________________________________   
 
Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent 
of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en 
het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.  
 
Ministerie van Justitie en Veiligheid  
 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if 
this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the 



message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the 
electronic transmission of messages.  
 
Ministry of Justice and Security  
 
 
Van:                    <      @ntadvies.nl> 
Verzonden: vrijdag 23 april 2021 12:32 
Aan:       ,       
CC:       ,        ;               
Onderwerp: Re: Oriënterend interview tbv KVA Helmond 
 
Beste      ,  
  
Hartelijk dank, ik heb beide contactpersonen benaderd voor het onderzoek. 
Alvast een fijn weekend! 
  
Met vriendelijke groet,  
        
 
  
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: donderdag 22 april 2021 om 15:31 
Aan:                    <      @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl>,               <   @ntadvies.nl> 
Onderwerp: Re: Oriënterend interview tbv KVA Helmond 
  
Dag       ,  
  
        is de NCTV-liaison voor o.a. onze eenheid. Ik kan niet goed inschatten in hoeverre zij de lokale 
situatie in Helmond kent:                    @nctv.minjenv.nl  
Als je dan toch buiten de gemeentelijke organisatie aan het kijken bent:                 is de 
trajectregisseur van het Zorg- en Veiligheidshuis die radicaliseringscasuïstiek oppakt vanuit de 
weegtafel. Wellicht heeft zij nog relevante input:                @vhhbzo.nl  
  
Groet, 
      
  
Op 22 apr. 2021, om 14:53 heeft                    <      @ntadvies.nl> het volgende geschreven: 
  
Ha      ,  
  
Bedankt voor je mail, het onderzoek vordert gestaag. De meeste interviews staan al gepland, 
waarvan de eerste vandaag plaatsvond. 
In dit interview werd voorgesteld dat we ook in gesprek zouden kunnen treden met Karlijn         van 
de NCTV. Lijkt jullie dat een goed idee? En zo ja, hebben jullie haar contactgegevens? 
  
Met vriendelijke groet,  
        
  
<image001.png> 
 



 
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: dinsdag 20 april 2021 om 12:53 
Aan:               <   @ntadvies.nl>,                    <      @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Oriënterend interview tbv KVA Helmond 
  
Dag     en       ,  
  
Hoe staat het met de voortgang van de analyse en de gesprekken met de respondenten? 
Hoor het graag als we iets kunnen betekenen. 
  
Groet, 
      
 
 
Op 30 mrt. 2021, om 15:14 heeft               <   @ntadvies.nl> het volgende geschreven: 
  
Dag      ,        , 
 
Nog even terugkomend op het onderzoek: Hebben jullie nog de mogelijkheid gehad om de eventuele 
respondenten te benaderen voor het onderzoek? Als ze willen meewerken, kunnen jullie dan ons de 
contactgegevens aanleveren van desbetreffende personen? Alvast bedankt! Trouwens ook alvast een 
fijn Pasen en geniet vandaag van het mooie weer! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jeu           
P.S.: Als jullie terugmailen, neem dan (zoals vorige keer)        mee in de cc, ik ben wat slechter 
bereikbaar deze week ivm militaire werkzaamheden. 
 
  
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: dinsdag 23 maart 2021 om 11:41 
Aan:               <   @ntadvies.nl>,                    <      @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Oriënterend interview tbv KVA Helmond 
  
Dag        en      
  
        heeft 12 (oud-)collega’s benaderd met de vraag of ze hun mailadres aan jullie mag doorgeven 
t.b.v. de krachtenveldanalyse. 
Wij hebben in Helmond ten minste één uitreiziger gehad. Zij was, voor zover ik begrepen heb,  
 
Bijgevoegd de lijst van het Platform Sociale Cohesie d.d. 30 juli 2020. Ik heb daar de 
telefoonnummers en mailadressen uit gehaald. Als jullie die nodig hebben, moeten we even met 
onze privacy-adviseur bespreken of we die kunnen delen. Bijgevoegd ook de quickscan van Emma uit 
2017. Dit was een bijlage van een breder rapport van Emma voor de eenheid Oost-Brabant. 
Tot slot heb ik het verslag bijgevoegd van een bestuurlijk gesprek met Al Fadjr uit 2015. Zo te zien 
was het een intern verslag van de gemeente. Ik haal het uit ons archief van het project Veilige 
Moskee dat heeft gelopen tot 2017. Onderdeel van dit project was o.a. een bezoek van de 
Veiligheidsregio aan drie moskeeën voor inspecties aan het gebouw: Al Fadjr (Zuid Koninginnewal 6), 



Stichting islamitisch centrum (Blinkersestraat 6) en Islamitische basisschool Salah Eddin El Ayyoubi 
(Venuslaan 29). Daarnaast hebben we in ons archief uit die tijd ook de statuten van meerdere 
moskeeën/islamitische scholen, KVK-uittreksels en BRP-uittreksels. Mochten jullie daarin 
geïnteresseerd zijn, lijkt het me goed dat wij ook dit met de privacy-adviseur te bespreken.  
Bij vragen: bel of mail         en ik mij gerust! 
  
Groet, 
      
 
  
-----Oorspronkelijke afspraak----- 
Van:               [mailto:   @ntadvies.nl]  
Verzonden: maandag 8 maart 2021 14:05 
Aan:                   ;       ,      ;       ,         
Onderwerp: Oriënterend interview tbv KVA Helmond 
Tijd: donderdag 18 maart 2021 16:00-17:00 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, 
Stockholm, Wenen. 
Locatie: Microsoft Teams-vergadering 
  
  
Beste       en        ,  
 
Fijn dat we zo snel in gesprek kunnen gaan over het Helmondse krachtenveld. Hierbij de uitnodiging 
voor de online Teams-vergadering. Mijn collega        sluit ook aan.      , je vroeg of er van tevoren iets 
was dat voorbereid kan worden: zouden jullie willen nadenken over andere personen in de regio die 
mogelijk nuttige informatie hebben over het islamitische krachtenveld (bijvoorbeeld andere 
gemeenteambtenaren, politieambtenaren, sleutelfiguren, etc.)? Dan kunnen we die eventueel ook 
interviewen. Alvast bedankt en tot de 18de! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
             
 
 << Bestand: image001.png >>  
 
 
 
 
 
  
  
________________________________________________________________________________ 
Microsoft Teams-vergadering 
Neem deel via uw computer of mobiele app 
Klik hier om deel te nemen aan de vergadering 
Meer informatie | Opties voor vergadering 
  
________________________________________________________________________________ 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 



vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen.  
 
 
Van:       ,       
Verzonden: dinsdag 20 april 2021 12:47 
Aan:       ,         
Onderwerp: Fwd: Scan Bijlage 
 
Begin doorgestuurd bericht: 
 
Van: ‘‘        ,           ‘‘ <I.van.        @helmond.nl> 
 
Onderwerp: FW: Scan Bijlage 
 
Datum: 3 maart 2021 om 15:37:31 CET 
 
Aan: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
 
Zaaknummer 50489491 
  
Van:         ,             
Verzonden: woensdag 3 maart 2021 15:36 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Scan Bijlage 
  
Ik heb ze vorige week in laten scannen. Staan in Djuma. 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 2 maart 2021 18:19 
Aan:         ,            <I.van.        @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: Scan Bijlage 
  
Dag       , 
Is het nodig om bijgevoegde documenten te archiveren in het zaaksysteem/hiervoor een zaak aan te 
maken? 
Gr,       
  



Van:       ,        
Verzonden: dinsdag 2 maart 2021 18:18 
Aan:            ,          <               @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Scan Bijlage 
  
Dag       
  
Inmiddels hebben we de getekende verwerkersovereenkomst van NTA retour gekregen en is de 
opdracht verleend. In de bijlage de definitieve documenten. 
Hieronder een beknopte opsomming van het project. Heb jij behoefte aan een memo richting het 
BOB, of kun jij met deze mail uit de voeten? 
  
Groet, 
      
  
Het doel 
Deze opdracht levert de gemeente Helmond een analyse op van het (in)formele krachtenveld van de 
moslimgemeenschap in Helmond en de al dan niet aanwezige radicaliserende elementen daarin. De 
resultaten van de analyse nemen we mee in het opzetten van focusgroepen later dit jaar. Dat zijn 
groepen met sleutelfiguren uit de samenleving waarin signalen van maatschappelijk ongenoegen en 
radicalisering besproken kunnen worden. 
  
De planning 
De uitvoering van de krachtenveldanalyse loopt van 15 maart t/m augustus 2021. De volgende vijf 
producten levert NTA achtereenvolgens op: oriëntatie, deskresearch, veldonderzoek, analyse en 
rapportage. 
  
Vertrouwelijkheid 
NTA voert het onderzoek uit zonder de ‘subjecten’ hierover vooraf te informeren, een voor hen 
gebruikelijke onderzoeksmethodiek. De uiteindelijke rapportage die ze opleveren is op te vragen via 
de Wet Openbaarheid van Bestuur, dat geldt uiteraard niet voor de opgenomen (bijzondere) 
persoonsgegevens. Overige tussendocumentatie blijft eigendom van NTA en is dan ook niet via de 
Wob bij de gemeente op te vragen. De hierover gemaakte afspraken in de verwerkersovereenkomst 
zijn akkoord bevonden door de adviseur privacy.  
  
De kosten 
De kosten € 30.000 vallen (ruim) binnen de € 40.000 versterkingsgelden die we van de NCTV 
toegekend hebben gekregen. De offerte is getekend na advies van de adviseur inkoop. 
  
Van:            ,           
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 14:59 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Scan Bijlage 
  
Zeker, meest handige is dan met kort memo-tje nog even doel en richting te melden. 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 14:58 
Aan:            ,          <               @helmond.nl> 
CC:         ,            <I.van.        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Scan Bijlage 



  
      
  
Merci. Aangezien we de versterkingsgelden nog niet hebben ontvangen van de NCTV (wel toegezegd 
gekregen) heb ik aan              gevraagd of we de opdracht alvast kunnen bevestigen. Zou fijn zijn, want 
dan kan NTA aan de slag.  
In je vorige mail vroeg je of je hiervan melding moet maken in bepaalde gremia. Ik weet niet precies 
hoe het zit met tekenbevoegdheden. Kan me wel voorstellen dat je het mededeelt aan Elly als de 
opdracht is verleend en we de planning van het onderzoek hebben.  
  
Gr, 
       
  
Van:            ,           
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 08:20 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:         ,            <              @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: Scan Bijlage 
  
Hoi      , cfm verzoek hierbij getekende versies. 
  
Originelen liggen bij        op buro. 
  
Gr      
  
Van:            ,          <               @helmond.nl>  
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 08:03 
Aan:            ,          <               @helmond.nl> 
Onderwerp: Scan Bijlage 
 
 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 17:12 
Aan:          ,        
CC:       ,       
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Hoi       , 
  
Dankjewel voor je reactie. We twijfelden wie een goede ingang zou zijn bij het sociaal domein, omdat 
er niemand is die zich specifiek met religie in welke zin dan ook bezighoudt en we een link met jeugd 
zochten. Inmiddels hebben we       en        mbt het Platform Sociale Cohesie en Selina vanuit het GO-
team gestrikt, dus ik denk dat we voldoende mogelijke input georganiseerd hebben. Mocht jij nog 
een suggestie hebben van iemand die nog een bijdrage op dit onderwerp kan hebben, horen we het 
graag. 
  
Fijne avond! 
  
Groeten, 
        
  
Van:          ,        <           @helmond.nl>  



Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 16:14 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse Helmond 
  
Hoi        , 
  
Graag mijn contactgegevens niet delen aan NTA. Vanuit mijn functie heb ik niets te maken met 
radicalisering binnen de moslimgemeenschap. 
  
Groeten, 
        
  
Van:       ,         <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 16:07 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Krachtenveldanalyse Helmond 
  
Beste collega, 
  
Graag nog een reactie op de vraag of ik je contactgegevens kan doorgeven aan NTA voor 
onderstaand onderzoek. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
               
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning 
 
Afdeling Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV, Helmond  
Tel. (0492) 58 7175    Mob. 06-46331782 
  
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
  
Van:       ,          
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 11:36 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
CC:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Krachtenveldanalyse Helmond 
  
Beste (oud-)collega, 
  
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap in de 
gemeente Helmond, voert de organisatie NTA een krachtenveldanalyse voor ons uit. De analyse richt 
zich op de mogelijke dreiging van radicalisering in de islamitische infrastructuur in Helmond. 
Vanwege de (politieke) gevoeligheid rondom dit onderwerp wordt het onderzoek non-informed 
uitgevoerd. We verzoeken je dan ook vertrouwelijk met deze kennis om te gaan. 



  
Voor het onderzoek wil NTA in contact komen met mensen die kennis hebben van de 
moslimgemeenschap in Helmond en bij een eerste inventarisatie kwam jouw (voormalige) rol of 
functie in beeld. Graag krijgen we je toestemming om je naam en mailadres te delen met NTA, zodat 
zij contact op kunnen nemen voor een gesprek. Mocht je zelf niet de juiste contactpersoon zijn en wil 
je iemand anders voorstellen, horen we dat natuurlijk graag. Ook met vragen kun je bij ons terecht. 
  
Groeten, mede namens             , 
               
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
               
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning 
 
Afdeling Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV, Helmond  
Tel. (0492) 58 7175    Mob. 06-46331782 
  
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
  
 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 11:11 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Contactpersonen NTA 
 
Thanks voor je inspanningen en wat mij betreft een prima taakverdeling ?? Ik zal nog even de lijst 
met contactpersonen van het platform opvragen. 
  
Groeten, 
        
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 09:02 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Contactpersonen NTA 
  
Hi,  
  
Op de lijst heb ik geen aanvullingen, lijkt me compleet. Indien zinvol zal André NTA wel 
doorverwijzen naar collega’s van de Infocel C-TER van de politie Oost-Brabant, zoals           ,                of                            
.  
Zoals ik via Whatsapp al aangaf, hebben we ten minste één uitreiziger gehad:  
 
Bij       zou je ook de actuele contactlijst van het Platform Sociale Cohesie kunnen opvragen. 
Bijgevoegd de lijst van 30 juli 2020. Ik heb daar de telefoonnummers en mailadressen uit gehaald. Als 



NTA die nodig heeft, moeten we denk ik even met Erik Steijn bespreken of we die kunnen delen. 
Bijgevoegd ook de quickscan van Emma uit 2017. Dit was een bijlage van een breder rapport van 
Emma voor de eenheid Oost-Brabant.  
Tot slot heb ik het verslag bijgevoegd van een bestuurlijk gesprek met Al Fadjr uit 2015. Zo te zien 
was het een intern verslag van de gemeente. Ik haal het uit ons archief van het project Veilige 
Moskee dat, zo te zien, heeft gelopen tot 2017. Onderdeel van dit project was o.a. een bezoek van de 
Veiligheidsregio aan drie moskeeën voor inspecties aan het gebouw: Al Fadjr (Zuid Koninginnewal 6), 
Stichting islamitisch centrum (Blinkersestraat 6) en Islamitische basisschool Salah Eddin El Ayyoubi 
(Venuslaan 29). Daarnaast hebben we in ons archief uit die tijd ook de statuten van de moskeeën, 
KVK-uittreksels en BRP-uittreksels. Mocht NTA daarin geïnteresseerd zijn, lijkt het me goed ook dit 
met Erik Steijn te bespreken.  
Zal ik de stukken met NTA delen, neem jij contact op met het lijstje collega’s? Laat maar weten als je 
een andere taakverdeling wilt. 
  
Groet, 
      
  
Van:       ,          
Verzonden: donderdag 18 maart 2021 17:05 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Contactpersonen NTA 
  
Hey      , 
  
Hierbij een eerste opzet voor het lijstje met contactpersonen. Mis ik dan nog iemand? 
  
Naam Functie Email André Heijndijk Politie - Senior GGP (CTER) Andre.heijndijk@politie.nl
 Arthur van der Heijden Wijkagent Helmond Centrum Arthur.van.der.heijden@politie.nl
 Frans Wagemakers Wijkagent Helmond Centrum Frans.wagemakers@politie.nl Stefan 
Schüller Wijkadviseur Binnenstad s.schuller@helmond.nl                  Ontwikkelaar 
sociaal domein (jeugd)            @helmond.nl                Beleidsontwikkelaar Jeugd / Secretaris 
Platform Sociale Cohesie          @helmond.nl                Vm. secretaris Platform Sociale 
Cohesie           @helmond.nl Selina Henckens Coördinator trajectregie
 s.henckens@helmond.nl                      Manager afdeling Veiligheid en Naleving
                @helmond.nl Sander Schaepman Vm. manager afdeling Veiligheid en Naleving
 sannie@casema.nl Jeroen Tuns Vm. beleidsadviseur radicalisering Helmond
 j.tuns@eindhoven.nl                    Programmamanager Radicalisering Eindhoven / 
expert weegtafel Oost-Brabant         @eindhoven.nl   
Onderstaand een tekstvoorstel voor het mailtje waarin we hen informeren: 
  
Beste (oud-)collega’s, 
  
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap in de 
gemeente Helmond, voert de organisatie NTA een krachtenveldanalyse voor ons uit. De analyse richt 
zich op de mogelijke dreiging van radicalisering in de islamitische infrastructuur in Helmond. 
Vanwege de (politieke) gevoeligheid rondom dit onderwerp wordt het onderzoek non-informed 
uitgevoerd. We verzoeken je dan ook vertrouwelijk met deze kennis om te gaan. 
  
Voor het onderzoek wil NTA in contact komen met mensen die kennis hebben van de 
moslimgemeenschap in Helmond en bij een eerste inventarisatie kwam jouw (voormalige) rol of 
functie in beeld. Graag krijgen we je toestemming om je naam en mailadres te delen met NTA, zodat 



zij contact op kunnen nemen voor een gesprek. Mocht je zelf niet de juiste contactpersoon zijn en wil 
je iemand anders voorstellen, horen we dat natuurlijk graag. Ook met vragen kun je bij ons terecht. 
  
Groeten, 
             en                
  
Ik hoor het wel als je nog input hebt. 
  
Groeten, 
        
 
 
Van:       ,       
Verzonden: maandag 1 maart 2021 18:14 
Aan: '            ' 
Onderwerp: RE: Agendapunten IV-overleg 23 maart 2021 
 
Ah goed om te weten.  
             had de beschikking van NCTV gelezen en zag Helmond nergens staan. Toen ik aangaf dat de € 
40.000 voor krachtenveldanalyse voor Helmond bedoeld waren, was hij alsnog akkoord. Opdracht is 
dus verleend inmiddels. 
  
Groet 
  
Van:              [mailto:        @eindhoven.nl]  
Verzonden: maandag 1 maart 2021 13:55 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Agendapunten IV-overleg 23 maart 2021 
  
Hoi      , 
  
Wat betreft het LOVP: dat moet ik even bij Ger navragen. Ger heeft deze week verlof, maar kom er 
nog op terug. 
  
Overigens zal de NCTV de komende dagen de versterkingsgelden overmaken naar de gemeente 
Nuenen. Daarna zullen we de gelden gaan overmaken naar o.a. de gemeente Helmond. 
  
Groeten,       
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 1 maart 2021 09:39 
Aan:              <        @eindhoven.nl> 
Onderwerp: RE: Agendapunten IV-overleg 23 maart 2021 
  
Hi      , 
  
Voor het IV-overleg lijkt me de capaciteitsontwikkeling van de politie weer een belangrijk 
agendapunt. Is besproken in de Bestuurlijke regiegroep en wordt ook besproken in het LOVP.  
Wanneer vindt het LOVP van maart plaats? Als ik me niet vergis was dat vandaag gepland, maar is 
dat verzet naar een andere datum in maart.  
Verder begreep ik van Lotte dat zowel het zorgconvenant mensenhandel als de handreiking beleid 
mensenhandel na akkoord van de Regionale Tafel naar het IV-overleg komen.  



  
Gr, 
      
  
Van:              [mailto:        @eindhoven.nl]  
Verzonden: woensdag 24 februari 2021 16:17 
Aan: Ruiter, Erik de <E.de.Ruiter@helmond.nl>; Reintjes,       <G.Reintjes@boxmeer.nl>; L. Melkert 
(OM) <l.melkert@om.nl>; Langeveld, Ron (R.) <ron.langeveld@politie.nl>; Frits Dri      <f.dri     
@sonenbreugel.nl>; Francis van Boxtel <Francis.vanBoxtel@veldhoven.nl>;       ,       <        
@helmond.nl>; Jeroen Tuns <j.tuns@eindhoven.nl>; >baveiligheid <baveiligheid@eindhoven.nl>; 
Annemieke Vos (avos@meierijstad.nl) <avos@meierijstad.nl>; (Landerd) P. Witjes <     
.Witjes@uden.nl>; Huisman, Richard <R.Huisman@oss.nl>; Hermans, R.H. - BD/DVB/BA 
<r.h.hermans@minjenv.nl>; ('s-Hertogenbosch) S. Beeren <s.beeren@s-hertogenbosch.nl> 
CC: Ger Scheffer <g.scheffer@eindhoven.nl>; Ronny van Gerven <r.van.gerven@eindhoven.nl>; Lotte 
Niederer <l.niederer@eindhoven.nl>; Ineke Hakkens <i.hakkens@eindhoven.nl>; 'Jordy de Schepper' 
<jordy.de.schepper@taskforce-riec.nl>; Joop Goderie <j.goderie@actiecentrumoostbrabant.nl>; Ger    
van Dam <g.van.dam@actiecentrumoostbrabant.nl>; 'secretariaat@zwb.riec.nl' 
<secretariaat@zwb.riec.nl>; Marc Thoonen - Openbaar Ministerie (m.thoonen@om.nl) 
<m.thoonen@om.nl> 
Onderwerp: Agendapunten IV-overleg 23 maart 2021 
  
Beste mensen, 
  
Dinsdag 23 maart aanstaande is er weer een IV-overleg. Zouden jullie alvast willen nadenken over 
onderwerpen voor de agenda? Natuurlijk zal de voorbereiding op de Bestuurlijke Regiegroep van 12 
april 2021 worden geagendeerd. 
Graag voor 9 maart onderwerpen aanleveren bij mij. 
  
Met vriendelijke groeten, 
             
  
  
  
 
 
mr. F.J.A. (     )        
Regionaal Beleidsadviseur 
 
.................................................................................. 
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Van:              <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: maandag 22 februari 2021 11:04 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Versterkingsgelden NCTV 
 
Hallo      , 
  
Is het een idee dat              even belt met de financieel medewerker van de Dienst Dommelvallei die 
de versterkingsgelden behandelt? 
Een beschikking van het Ministerie van J&V/NCTV zou toch voldoende moeten zijn? 
Groeten,       
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 16:23 
Aan:              <        @eindhoven.nl> 
Onderwerp: Fwd: Versterkingsgelden NCTV 
  
     ,   
  
Zie onderstaande mail van onze financieel adviseur             .  
Kunnen wij zo’n ‘harde toezegging’ van de gemeente Nuenen ontvangen, denk jij? 
  
Gr, 
      
 
 
 
Begin doorgestuurd bericht: 
  
Van: ‘‘       ,     ‘‘ <         @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Versterkingsgelden NCTV 
Datum: 19 februari 2021 om 16:14:44 CET 
Aan: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
  
Hoi      , 
  
Het belangrijkste is dat er documentatie is waaruit blijkt dat we deze gelden gaan ontvangen. Dat 
blijkt niet uit de beschikking die je meestuurt. Indien wij een harde toezegging van Nuenen hebben, 
hebben we daarmee dekking en is het financieel advies positief/akkoord. Hebben we die? 
  
Groet, 
  
  
              
Financieel Adviseur a.i. 
M:          @helmond.nl 
T: 0492 58 7416 
Postbus 950, 5700 AZ Helmond  
Weg op den Heuvel 35 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 



 
Minder printen is beter voor het milieu 
  
  
  
Van:       ,        
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 09:22 
Aan:        ,      <         @helmond.nl> 
Onderwerp: Versterkingsgelden NCTV 
  
Beste     , 
  
         begrijp ik dat jij de vaste contactpersoon bij financiën bent voor het team Veiligheid & Naleving. 
De NCTV heeft € 40.000 toegekend aan de gemeente Helmond voor het laten uitvoeren van een 
krachtenveldanalyse. Bijgevoegd de toekenningsbrief van de versterkingsgelden aan Oost-Brabant 
voor de aanpak van radicalisering en extremisme, waar deze € 40.000 onderdeel van is. De NCTV 
heeft de versterkingsgelden nog niet overgemaakt naar de gemeente Nuenen – die als ‘doorgeefluik’ 
functioneert in de regio – en de gemeente Helmond heeft de gelden dus ook nog niet ontvangen. 
NTA is het bureau dat de krachtenveldanalyse gaat uitvoeren. De kosten daarvoor zijn € 30.000 excl. 
BTW, dus binnen budget. De offerte (bijgevoegd) en de verwerkersovereenkomst zijn inmiddels 
akkoord en getekend door                     . Mijn vraag aan jou: kunnen we de opdracht alvast verlenen 
aan NTA zodat zij aan de slag kunnen, of moeten we wachten tot we de gelden van de NCTV hebben 
ontvangen? 
Alvast dank voor je reactie, 
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
 
 
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
Van:              <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: woensdag 17 februari 2021 16:24 
Aan:       ,       
Onderwerp: versterkingsgelden Helmond 
 
Hallo      , 
  
Je vroeg laatst per mail hoe we de versterkingsgelden voor jullie onderzoek vanuit Nuenen over 
kunnen boeken naar Helmond. Je zult daar helaas nog even op moeten wachten, want het geld is nog 
niet binnen bij de gemeenten Nuenen. Maandag spreek ik         en ik zal haar vragen wanneer het 
geld wordt overgemaakt naar de regio. 
  
Groeten,        
 
mr. F.J.A. (     )        
Regionaal Beleidsadviseur 
 
.................................................................................. 
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Van:       ,       
Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 13:26 
Aan: '                    ';       ,         
Onderwerp: RE: Bespreking project focusgroep Helmond 
 
Akkoord          , wij hebben dit gisteren ook zo met       en       besproken. 
Groet 
  
Van:                      [mailto:         @ntadvies.nl]  
Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 10:42 
Aan:       ,       <        @helmond.nl>;       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Bespreking project focusgroep Helmond 
  
Beste       en        , 
  
Ik kwam erachter dat ik niet meer gereageerd had. Het is prima! Ik heb ook met       gesproken. De 
timing loopt nu zo dat de projecten waarschijnlijk goed naast elkaar kunnen lopen. Zullen we dan het 
PVA aanhouden met als aanvulling dat bij de rekrutering van de focusgroep leden ook gekeken wordt 
naar het onderzoek van de KVA? 
  
Met vriendelijke groet en tot bij de webinars, 
          
  
Van: ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: woensdag 13 januari 2021 om 15:18 
Aan:           <         @ntadvies.nl> 
CC: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Bespreking project focusgroep Helmond 
  
Dag          , 
  
Bijgevoegd de mailwisseling die ik hierover met       heb gehad. Hij geeft aan dat het mogelijk zou 
moeten zijn de twee projecten (krachtenveldanalyse en focusgroepen) op elkaar aan te laten sluiten. 
Lijkt me dus goed om e.e.a. met hem af te stemmen.  
Momenteel werkt hij een offerte uit voor de krachtenveldanalyse. We hebben de versterkingsgelden 
toegekend gekregen.  
  
 
Van:       ,          
Verzonden: woensdag 13 januari 2021 11:26 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 



Onderwerp: FW: Bespreking project focusgroep Helmond 
  
Hoi      , 
  
Jij was toch al in gesprek met NTA over de krachtenveldanalyse? Wellicht goed om           dit te laten 
weten. 
  
Groeten, 
        
  
 
Van:           <         @ntadvies.nl>  
Verzonden: woensdag 13 januari 2021 11:11 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Bespreking project focusgroep Helmond 
  
Beste        , 
  
Hebben jullie hier ondertussen al meer duidelijkheid over? Het lijkt me goed een datum te plannen 
zodat jullie mee kunnen met de webinars.  
  
Met vriendelijke groet, 
          
  
Van: ‘‘      ,        ‘‘ <        @helmond.nl> 
Datum: dinsdag 1 december 2020 om 17:01 
Aan:           <         @ntadvies.nl> 
CC:         <       @ntadvies.nl>, ‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Bespreking project focusgroep Helmond 
  
Hoi          , 
  
Naar aanleiding van ons overleg vanmiddag willen we bevestigen dat we de beide projecten 
focusgroep en krachtenveldanalyse op elkaar willen laten aansluiten. Dat wil zeggen dat we 
(tussentijdse) input vanuit de KVA zouden willen gebruiken om de (een deel van de) focusgroep 
samen te stellen. Onze voorkeur voor de doelgroep van de focusgroep gaat uit naar de islamitische 
doelgroep (Turks, Marokkaans, Syrisch), wat aansluit bij de beoogde scope voor de KVA. 
  
We verwachten eind deze maand een reactie op onze  subsidieaanvraag mbt KVA, waarna we dit 
traject kunnen gaan inplannen. Daarbij zullen we zoveel mogelijk de afstemming proberen te zoeken 
tussen beide projecten. Wil jij de haalbaarheid hiervan afstemmen met         cq. degene die de KVA 
gaat trekken? Dan kunnen wij ons plan voorleggen aan onze leidinggevende. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
               
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning 
 
Afdeling Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV, Helmond  
Tel. (0492) 58 7175    Mob. 06-46331782 



  
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
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Van:              <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 09:28 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: NCTV versterkingsgelden 
 
Hoi      , 
  
Dit geld moet inderdaad worden overgemaakt van Nuenen/Dienst Dommelvallei naar de gemeente 
Helmond. Ik kom er volgende week even op terug (met welke info ze dan precies nodig hebben). 
Groet,       
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: donderdag 28 januari 2021 17:03 
Aan:              <        @eindhoven.nl> 
Onderwerp: NCTV versterkingsgelden 
  
Hi      , 
  
De NCTV heeft versterkingsgelden toegekend voor het uitvoeren van een krachtenveldanalyse in 
Helmond. Dat geld is voorlopig overgemaakt op de rekening van Nuenen, als ik het goed begrijp. Hoe 
komt dit vervolgens richting Helmond? 
  
Groet, 
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
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Van:              <     @ntadvies.nl> 
Verzonden: maandag 25 januari 2021 09:08 
Aan:       ,       
Onderwerp: Geaccepteerd: Offerte krachtenveldanalyse Helmond 
 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten 
onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te 
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, 
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan 
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, 
noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het 
aangaan van verplichtingen. 
 
 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 11 januari 2021 12:00 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Aanbesteding 
 
Hmm, lekker is dat. Geef mij onze vorige contactpersoon maar…. 
  
Groeten, 
        
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: maandag 11 januari 2021 10:14 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Aanbesteding 
  
Hi,  
Deze mail heb ik jou gestuurd na mijn contact met                , onze nieuwe contactpersoon bij inkoop.        
kan ons hier vast in ondersteunen! 
Gr 
 
 
Op 11 jan. 2021, om 08:53 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
Hey      , 
  
Goed dat je dit nagevraagd hebt. Helaas heb ik geen ervaring met VErseon en nog minder met 
opdrachtbrieven. Eerder heb ik voor een aanbesteding heel prettig samengewerkt met onze 
contactpersoon bij inkoop (die persoon is nu overigens weg…), waarbij de inkoper veel voorwerk 
voor me heeft gedaan. Eens kijken welke samenwerking nu mogelijk is? 
  
Groeten, 
        
  
 



Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 16:01 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: Aanbesteding 
  
       , 
  
Zojuist even met       gebeld. Aangezien wij geen factuur gaan krijgen voor project focusgroepen - er is 
een andere opdrachtgever, het regiobureau/gemeente Nuenen - hoeven we dit niet te zien als 
verlenging of meerwerk. We kunnen de opdracht dus verstrekken als het onder € 30.000 excl. BTW 
blijft, en daar ziet het naar uit gezien      s eerste inschatting.  
      geeft aan dat we moeten werken met een opdrachtbrief via een inkoopzaak in Verseon. Heb jij 
hiermee ervaring? 
  
Groet, 
      
 
 
Op 8 jan. 2021, om 15:38 heeft                   den <                @helmond.nl> het volgende geschreven: 
  
Beste      , 
  
Bedankt voor je vraag. Het genoemde bedrag is exclusief BTW. Zoals Daan al aangaf in zijn mail, kun 
je de opdracht alleen verstrekken als je ook met verlenging of meerwerk niet boven de Helmondse 
drempel van 30.000,- uitkomt.  
Mochten er nog vragen zijn dan hoor ik het graag. 
  
Met vriendelijke groet, 
<image001.jpg> 
 
H         den Heuvel 
Concern Inkoper 
Eenheid Inkoop  
Postbus 950, 5700 AZ Helmond  
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV Helmond  
Tel. 0492 587173     Mob. 06 8398 7145    
Bereikbaar 9.00 tot 14.30 uur 
<image002.jpg> 
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
  
 
Van:       ,        
Verzonden: woensdag 6 januari 2021 10:28 
Aan:                   den <                @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Aanbesteding 
  
Beste      , 
  
Voor onderstaand project hebben we inmiddels akkoord ontvangen op onze subsidieaanvraag. 



Adviesbureau NTA heeft in een eerdere, eerste inschatting aangegeven dat de kosten voor het 
project ongeveer € 28.500 zullen zijn, excl BTW. 
Is het afgesproken drempelbedrag van € 30.000 voor enkelvoudig onderhands aanbesteden inclusief 
of exclusief BTW? 
  
Vriendelijke groet, 
      
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
 
Van:       ,        
Verzonden: maandag 21 september 2020 21:27 
Aan:                 <           @helmond.nl> 
CC:                   den <                @helmond.nl>;       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Aanbesteding 
  
Dag     , 
  
Dank voor de info. Ik verwacht boven de € 30.000 uit te komen (mocht alles doorgaan), meervoudig 
onderhandse aanbesteding lijkt me ook geen probleem. 
Tzt komen         of ik daarvoor op de lijn bij      . 
  
Groet, 
      
  
Van:                  
Verzonden: maandag 21 september 2020 15:57 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:                   den <                @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Aanbesteding 
  
Goedemiddag      , 
  
Zoals vorige week kort telefonisch besproken, mogen “leveringen en diensten” tot 30.000 euro 
enkelvoudig onderhands aanbesteed worden. Bij het bepalen van het bedrag moet je ook 
rekeninghouden eventuele uitbreidingen en opties etc. In ons inkoopbeleid strepen wij over 
“inkopen onder de Helmondse drempel” bij opdrachten tot 30.000 euro voor tot leveringen en 
diensten. Als bijlage tref je de werkwijze waar volgens moet worden ingekocht. Voor vragen hierover 
kan je terecht bij DIV (8000) of je Financieel Adviseur. 
  
Voor opdrachten met een opdrachtwaarde boven de 30.000 euro geldt dat deze ook enkelvoudig 
gegund kunnen worden. Echter dient hiervoor ons tenderboard haar goedkeuring te geven. Team 
inkoop helpt daar uiteraard bij.  
  
Mocht je nog aanvullende informatie nodig hebben of heb je andere inkoopvragen, dan kan je het 
beste contact opnemen met mijn collega                     (staat in de cc). Zij is namens ons team het 
eerste aanspreekpunt voor jullie afdeling. De contactgegevens van       zijn mail:                 
@helmond.nl, telefoon: 0492 587173 en mobiel: 06 8398 7145    
  



Met vriendelijke groet, 
  
               
  
 
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 15 september 2020 20:32 
Aan:                 <           @helmond.nl> 
Onderwerp: Aanbesteding 
  
Beste     , 
  
Van       vd       begrijp ik dat jij verstand hebt van aanbestedingen. 
Weet jij boven welk bedrag een meervoudse onderhandse aanbesteding gedaan dient te worden ipv 
een onderhandse? 
Dank alvast! 
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
 
 
Van:       ,       
Verzonden: woensdag 30 december 2020 17:52 
Aan:                ;       ,         
Onderwerp: Voortgangsrapportage veiligheidsplan Peelland 
Bijlagen: Voortgangsrapportage VPP 2020.docx 
 
Dag         en      , 
  
Voor het driehoeksoverleg op 27 werk ik aan een voortgangsrapportage van het veiligheidsplan. Dit 
als terugblik op 2020.  
Mag ik jullie vragen om specifiek naar het stuk over radicalisering te kijken? Ik heb het hieronder 
geplakt, de hele concept rapportage vind je in de bijlage.  
Op 13-1 hebben we het ambtelijk vooroverleg waarvoor ik de stukken liefst op 6-1 verstuur. Zou dus 
fijn zijn als jullie daarvóór je reactie kan sturen - zo niet is er ook geen man over boord.  
  
Goede jaarwisseling, 
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
RADICALISERING EN EXTREMISME 
  
De aanpak van radicalisering en extremisme wordt voor een groot deel gestuurd door landelijk beleid 
en door de regionale Programmaraad (Oost-Brabant). Gemeente Helmond is aangesloten op deze 
Programmaraad en komt daarin op voor de belangen van de gemeenten in Peelland. De belangrijkste 
beleidslijnen zijn ook opgenomen in het Regionaal Veiligheidsplan en de Regionale Ontwikkelagenda. 
Deze worden verder uitgewerkt in een programmaplan.  
  



Naast beleidsmatige en organisatorische (door)ontwikkeling is het van groot belang dat 
voorkomende casuïstiek goed wordt opgepakt. De Peelgemeenten continueren hun samenwerking 
op dit vlak, waarbij gemeente Helmond een voortrekkersrol invult. Voor de aanpak van signalen en 
mogelijke casuïstiek wordt gewerkt volgens een bestaand proces waarin het Zorg- en Veiligheidshuis 
een belangrijke rol heeft (weegtafel signalen en casuïstiek/COM). Eerstelijnsmedewerkers kunnen 
een beroep doen op de postbus radicalisering Peelland, voor info en advies of doorgeleiding naar de 
weegtafel. 
  2019 2020 21/22 2.1    Gemeenten versterken hun contact met de religieuze 
instellingen in gemeenten. Interne en externe partners worden meer betrokken bij de lokale aanpak. 
Sleutelfiguren en focusgroepen kunnen bijdragen aan een aanpak die gericht is op het doordringen in 
de haarvaten van wijken en dorpen. X X X VOORTGANG 
  
In Helmond is het Platform Sociale Cohesie, met o.a. vertegenwoordigers van de religieuze 
instellingen, verschillende keren bijeengekomen. Ook heeft de gemeente Helmond NCTV-
versterkingsgelden toegekend gekregen voor het laten uitvoeren van een krachtenveldanalyse. Voor 
de eenheid Oost-Brabant is een adviesbureau ingehuurd om focusgroepen en 
sleutelfigurennetwerken in te richten in verschillende gemeenten. Als gevolg van de coronacrisis 
heeft het inplannen van afspraken en bijeenkomsten hiervoor vrijwel stilgelegen. Eind 2020 zijn de 
werkzaamheden hiervoor weer opgestart in de gemeenten Helmond, Laarbeek en Gemert-Bakel. 
Naar verwachting gaan in deze drie gemeenten focusgroepen bijeenkomen in 2021.  
  2.2    Verbreden van de focus; van jihadisme naar alle vormen van religieuze en politieke 
radicalisering.  X X X VOORTGANG 
  
Op regionaal niveau is de focus verlegd van ‘enkel’ jihadisme naar alle vormen van radicalisering 
waaronder extreem links en extreem rechts. Deze verbreding is o.a. in het cursussenaanbod 
zichtbaar geworden. Ook op lokaal niveau is er aandacht voor alle vormen radicalisering, alle signalen 
van radicalisering worden opgepakt. Sinds 2020 neemt een veiligheidsadviseur van de gemeente 
Helmond plaats in het regionale expertteam, dat thematisch de regionale expertise over 
radicalisering gaat versterken.  
  2.3    Bijdragen aan onderzoek naar de religieuze kaart van Oost-Brabant om meer inzicht te 
verkrijgen in de verschillende religieuze stromingen (bijvoorbeeld salafisme) in onze regio.   
 X   VOORTGANG 
  
Dit actiepunt kwam uit de aanvraag versterkingsgelden 2019, maar is door de NCTV toen niet 
gehonoreerd. Het onderzoek heeft dus ook niet plaatsgevonden. In 2021 laat het Regiobureau 
Integrale Veiligheid Oost-Brabant een breed onderzoek uitvoeren naar de aanwezige vormen van 
radicalisering in Oost-Brabant: zowel islamitisch extremisme en salafisme als rechts-extremisme en 
dieren/milieuextremisme. Hiervoor heeft het Regiobureau versterkingsgelden ontvangen van de 
Nationaal Coördinator Terrorismebestrijding en Veiligheid.  
  2.4    Versterken van informatiegestuurd werken door gebruik te maken van regionale 
vertalingen van het periodieke landelijke dreigingsbeeld en van relevante landelijke onderzoeken en 
rapporten. X X X VOORTGANG 
  
Het periodieke Dreigingsbeeld Terrorisme Nederland van de Nationaal Coördinator 
Terrorismebestrijding en Veiligheid wordt besproken in de programmaraad radicalisering Oost-
Brabant, evenals andere landelijke onderzoeken en rapporten. Naar aanleiding van dit beeld 
bespreken daarin de gemeenten, politie, Kmar, Zorg- en Veiligheidshuis en regiobureau de stand van 
zaken in Oost-Brabant. De programmaleider integrale veiligheid Peelland neemt plaats in de 
programmaraad. Ook neemt de programmaleider plaats in de landelijke Taskforce Problematisch 
Gedrag en Ongewenste Buitenlandse Financiering.  
  2.5    Zorgen dat gemeenten en maatschappelijke organisaties blijven deelnemen aan 
trainingen gericht op het herkennen van radicalisering. Deze trainingen worden vanuit Oost-Brabant 



georganiseerd; er wordt extra focus gelegd op jeugd en onderwijs. X X X
 VOORTGANG 
  
Nadat de trainingen door corona enkele maanden hebben stilgelegen, heeft het 
Rijksopleidingsinstituut tegengaan radicalisering (ROR) de activiteiten vanaf juli 2020 weer gegeven, 
voornamelijk online. De trainingen zijn bedoeld voor medewerkers van de gemeenten, politie, OM en 
andere ketenpartners als Zorg- en Veiligheidshuizen, GGZ, GGD, jeugd- en jongerenwerk, 
maatschappelijk werk en vluchtelingenwerk.  
  
   
Van:       ,       
Verzonden: vrijdag 18 december 2020 18:06 
Aan:            ,         ;       ,         
Onderwerp: Fwd: toekenning versterkingsgelden 
Bijlagen: Toekenningsbrief en bijlagen Nuenen 2021 def.pdf 
 
Goed nieuws, de aangevraagde versterkingsgelden voor de krachtenveldanalyse zijn toegekend! 
 
 
*plop* 
 
 
Gr, 
       
 
Sent from my iPhone 
 
Begin forwarded message: 
 
 
From:              <        @eindhoven.nl> 
Date: 18 December 2020 at 17:15:55 CET 
To:                    <        @eindhoven.nl>,                 <               @vhhbzo.nl>,                <             @zvhbzo.nl>, 
‘‘      ,      ‘‘ <        @helmond.nl> 
Subject: toekenning versterkingsgelden 
 
 
?  
Goedemiddag      ,       ,       en        , 
  
Vanmiddag hebben we van de NCTV de toekenningsbrief ontvangen inzake de Versterkingsgelden 
2021: als regio krijgen we een bedrag van € 417.955,= (waarvan € 87.955,= in natura voor de ROR-
trainingen). We hadden € 452.685,= aangevraagd, dus we kunnen tevreden zijn over het resultaat. 
Alleen de gelden voor verbinding met het onderwijs zijn niet toegekend en ik zag dat de aanvraag 
voor de ROR-trainingen niet helemaal is toegekend (maar moet nog bekijken waar dat verschil in zit).  
  
Er gaat uiterlijk maandag een mail uit naar de leden van de Programmaraad Radicalisering én de 
burgemeesters (en hun IV’ers) van onze regio. 
  
Bedankt voor al jullie input en de goede samenwerking bij deze aanvraag! 
  
Groeten,       



  
 
Van:       ,         
Verzonden: vrijdag 27 november 2020 17:42 
Aan:       ,       
Onderwerp: Afspraak NTA  
 
Hoi, 
  
Die afspraak met NTA die in de agenda staat voor komende dinsdag, is die nu vast? Hij loopt bij mij 
door een webinar heen, die moet ik dan dus laten schieten als de afspraak doorgaat. 
  
Groeten, 
        
 
 
Van:       ,       
Verzonden: donderdag 12 november 2020 14:11 
Aan: '                  - BD/PACT' 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Akkoord!  
Dank,       
  
Van:                   - BD/PACT [mailto:                   @nctv.minjenv.nl]  
Verzonden: donderdag 12 november 2020 14:11 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse Helmond 
  
Ha      , 
  
Ik ga er vanuit dat het voldoet. Zal ik het doorsturen aan mijn collega’s? 
  
Vriendelijke groet, 
  
         
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: donderdag 12 november 2020 08:11 
Aan:                   - BD/PACT <                   @nctv.minjenv.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Krachtenveldanalyse Helmond 
  
Dag        , 
  
Zoals gisteren telefonisch besproken, richt de beoogde krachtenveldanlayse zich op de risico’s van 
radicalisering en extremisme in de islamitische gemeenschap in Helmond. Doel is dus niet om het 
salafisme te bestrijden. Ik heb de tekst in de bijlage op enkele punten aangepast om dit te 
verduidelijken. Hoor graag of de aanvraag op deze manier voldoet in jouw ogen. 
  



Groet,  
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
 
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing: 
https://www.helmond.nl/proclaimer 
  ________________________________   
 
Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent 
of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en 
het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.  
 
Ministerie van Justitie en Veiligheid  
 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if 
this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the 
message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the 
electronic transmission of messages.  
 
Ministry of Justice and Security  
 
 
Van:       ,       
Verzonden: woensdag 11 november 2020 15:28 
Aan:       ,         
Onderwerp: Krachtenveldanalyse 
Bijlagen: Helmond - aanvraag versterkingsgelden krachtenveldanalyse (definitief 11-11-
20).docx 
 
       , 
  
Vanochtend heb ik                 (NCTV) gesproken over onze aanvraag versterkingsgelden.  
In de eerste beoordeling heeft de commissie geconstateerd dat er in onze aanvraag enige 
onduidelijkheid zit over de focus van de krachtenveldanalyse: richt hij zich op salafisme, of op 
radicalisering? De versterkingsgelden zijn bedoeld om radicalisering tegen te gaan, niet salafisme. 
Volgens mij ook wat wij bedoelden, dus de benodigde aanpassing is enkel tekstueel om te voldoen 
aan de voorwaarden van de NCTV. Hieronder een conceptmail aan        , in de bijlage het aangepaste 
document, hoor graag of jij akkoord bent.  
  
Dag        , 
Zoals telefonisch besproken, richt de beoogde krachtenveldanlayse zich op de risico’s van 
radicalisering en extremisme in de islamitische gemeenschap in Helmond. Doel is dus niet om het 
salafisme te bestrijden. Ik heb de tekst in de bijlage op enkele punten aangepast om dit te 
verduidelijken. Hoor graag of de aanvraag op deze manier voldoet in jouw ogen. 
Groet,       
  
Groet, 
  



             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
 
Van:       ,       
Verzonden: vrijdag 6 november 2020 08:43 
Aan:       ,         
Onderwerp: Krachtenveldanalyse in uitvoeringsplan 
 
       , 
  
Gisteren heb ik met          en       afgesproken dat we het uitvoeringsplan Peelland, bij akkoord van de 
driehoek 18-11, doorgeleiden naar de colleges van de gemeenten. Sommige gemeenten hebben 
aangegeven het ook ter kennisname naar de raden te willen sturen.  
Brengt de vraag of we de krachtenveldanalyse naar de moslimgemeenschap in Helmond moeten 
benoemen zoals in de conceptversie stond. Hij vindt immers ‘’onder het maaiveld’’ plaats, is de 
bedoeling, en dan is het niet handig om in openbare documenten de doelgroep zo duidelijk te 
benoemen. Hieronder een voorstel voor de nieuwe tekst.  
Ben jij akkoord met het voorstel voor de nieuwe tekst?  
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
-- 
  
Voorstel nieuwe tekst: 
Krachtenveldanalyse Helmond 
De gemeente Helmond heeft in 2020 versterkingsgelden aanpak radicalisering aangevraagd voor het 
uitvoeren van een krachtenveldanalyse. Het doel is om zicht te krijgen op de mogelijke dreiging van 
radicalisering: met de analyse laat de gemeente in kaart brengen wie de belangrijkste actoren en 
stakeholders zijn, wat hun betrokkenheid en invloed is, en hoe hun onderlinge relaties eruit zien. De 
analyse dient als basis voor het opbouwen van een signaleringsnetwerk. Na vaststelling van dit 
uitvoeringsplan wordt duidelijk of de NCTV de aangevraagde versterkingsgelden toekent.  
  
Oude tekst:  
Krachtenveldanalyse moslimgemeenschap (VERTROUWELIJK)  
De gemeente Helmond heeft in 2020 versterkingsgelden aangevraagd voor het uitvoeren van een 
krachtenveldanalyse naar de moslimgemeenschap, om zicht te krijgen op de mogelijke dreiging van 
radicalisering. Met de analyse laat de gemeente in kaart brengen wie de belangrijkste actoren en 
stakeholders zijn, wat hun betrokkenheid en invloed is, en hoe hun onderlinge relaties eruit zien. De 
analyse dient als basis voor het opbouwen van een signaleringsnetwerk. Vanwege de aard van het 
onderzoek zal dit plaatsvinden zonder dat de moslimgemeenschap daar kennis van heeft. Na 
vaststelling van dit uitvoeringsplan wordt duidelijk of de NCTV de aangevraagde versterkingsgelden 
toekent.  
  
 
Van:       ,         
Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 12:48 
Aan:       ,       



Onderwerp: RE: Aanvraag versterkingsgelden 
 
Thanks! 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 12:47 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Aanvraag versterkingsgelden 
  
       , 
  
Zoals gevraagd via whatsapp, 
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
Van:              <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: woensdag 30 september 2020 16:59 
Aan: '               ';                   ;       ,      ; '              ' 
Onderwerp: Aanvraag versterkingsgelden 2021 
Bijlagen: Brief aanvraag versterkingsgelden 2021.pdf; Kopie van Bijlage 2 - Aanvraag Nuenen 
(regio Oost-Brabant).xlsb; Aanvraag 300920 Nuenen (regio Oost-Brabant).xlsb.pdf 
 
Beste collega’s, 
  
De aanvraag versterkingsgelden 2021 is de deur uit! Bedankt voor de prettige en constructieve 
samenwerking in dit proces….en nu maar hopen dat de verschillende aanvragen positief beoordeeld 
worden. :) 
  
Groeten,       
  
Van:               
Verzonden: woensdag 30 september 2020 16:56 
Aan: 'versterkingsgelden@nctv.minjenv.nl' 
CC:                    @nctv.minjenv.nl; Maarten Houben; 'Rita van Geffen'; Ger Scheffer 
Onderwerp: Aanvraag versterkingsgelden 2021 
  
Geachte mevrouw Smit, 
  
Hierbij de aanvraag voor de Versterkingsgelden 2021 vanuit de regio Oost-Brabant. Voor de inhoud 
van deze aanvraag verwijs ik u naar de meegezonden bijlagen.  
  
Met vriendelijke groet, 
 
mr. F.J.A. (     )        
Regionaal Beleidsadviseur 
 
.................................................................................. 
Regiobureau Integrale Veiligheid Oost-Brabant  
Fuutlaan 10 | 5613 AB | Eindhoven |  
Postbus 90150 | 5600 RB | Eindhoven |  



.................................................................................. 
T +31 (0)6 14 28 20 40 
        @eindhoven.nl 
.................................................................................. 
Één overheid voor veiligheid 
.................................................................................. 
  
 
Van:              <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 10:48 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: aanvraag versterkingsgelden 
 
Hallo      , 
  
Bedankt! Ik pas het aan. Hopelijk kan ik de aanvraag vanmiddag eruit doen. Gaat wel lukken. 
  
Groeten,       
  
Van:       ,       [mailto:        @helmond.nl]  
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 9:55 
Aan:              
Onderwerp: RE: aanvraag versterkingsgelden 
  
     , 
  
In de bijlage onze definitieve tekst, met nog twee wijzigingen. Ik heb ze aangegeven met een 
opmerking erbij.  
Kan ik verder nog iets betekenen voor het afronden van de aanvraag? 
  
Groet, 
      
  
Van:              [mailto:        @eindhoven.nl]  
Verzonden: maandag 28 september 2020 15:19 
Aan:                    <        @eindhoven.nl>; '               ' <               @vhhbzo.nl>; '              ' <             
@vhhbzo.nl>;       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: aanvraag versterkingsgelden 
  
Goedenmiddag, 
  
Hierbij de aanvraag versterkingsgelden.  
  
Als jullie nog wijzigingen hebben, dan graag even per mail naar mij. Dan wijzig ik het formulier wel. 
Zoals jullie zien is vraag 5 steeds niet ingevuld. Door een te klein beeldscherm (laptop) kan ik dat niet 
zien en ook niet invullen.  Ga ik morgen op de Fuutlaan doen. Graag wil ik de aanvraag 
morgenmiddag afronden.  
  
Met vriendelijke groeten,       
  
  
Met vriendelijke groet, 



 
mr. F.J.A. (     )        
Regionaal Beleidsadviseur 
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Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 10:28 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Aanvraag versterkingsgelden in Word 2021 
 
Mooi! 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 09:56 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Aanvraag versterkingsgelden in Word 2021 
  
Hi, 
  
Klopt, die 35k had ik wel al doorgegeven aan      . Tekst ‘’het centrum’’ is aangepast in ‘’de 
binnenstad’’.  
De grens voor enkelvoudig of meervoudig onderhands aanbesteden ligt op 30k exclusief BTW, dus 
mogelijk kunnen we daaronder blijven.  
  
Gr 
  
Van:       ,          
Verzonden: maandag 28 september 2020 17:15 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Aanvraag versterkingsgelden in Word 2021 
  
Hey, 
  



Ziet er goed uit. Ik kwam nog twee dingetjes tegen (zie bijlage). Wat mij betreft kan die er zo uit. 
Volgende week maar even melden in het BOB? 
  
Fijne avond! 
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: donderdag 24 september 2020 14:11 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Aanvraag versterkingsgelden in Word 2021 
  
Hi, 
Vergeet het vorige document, in de bijlage de vernieuwde versie met daarin ook de feedback van                
verwerkt. 
Gr 
  
Van:       ,        
Verzonden: donderdag 24 september 2020 12:33 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: Aanvraag versterkingsgelden in Word 2021 
  
       ,  
  
In de bijlage vind je de concept aanvraag versterkingsgelden die       morgenochtend naar de 
programmaraad radicalisering wil sturen.  
Tweede onderdeel uit de aanvraag is het Helmondse deel. Ik heb nog een aantal zinnen aangepast 
n.a.v. het gesprek met de NCTV gisteren (bijgehouden met track changes). Ben jij akkoord met deze 
wijzigingen, heb je zelf nog andere wijzigingsvoorstellen?  
Ik wil hem nog naar                (Infocel C-TER politie Oost-Brabant) sturen voor evt. feedback. Kan wat 
mij betreft parallel lopen met het versturen naar de programmaraad.  
  
Gr, 
      
  
Van:                 [mailto:               @vhhbzo.nl]  
Verzonden: donderdag 24 september 2020 10:59 
Aan:              <        @eindhoven.nl>;                <             @vhhbzo.nl>;       ,       <        @helmond.nl>; '                  
' <        @eindhoven.nl> 
Onderwerp: Aanvraag versterkingsgelden in Word 2021 
  
Hoi, 
  
Sorry, graag deze versie gebruiken! :)  
  
Groet, en heel veel succes!  
Van:              <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: vrijdag 25 september 2020 11:41 
Aan: 'Maarten Houben'; 'Ronald van Meygaarden'; Ger Scheffer; 'Giels, Ed van (E.L.)'; 'Bie, Mark de 
(M.J.)'; 'Thoonen, M. (AP Oost-Brabant)'; 'PJM.Leers@mindef.nl'; '                   @nctv.minjenv.nl'; '               
'; '              '; '             ';       ,      ;                   ; '       ,       ' 
CC: 'Rita van Geffen'; 'Evan      '; 'Daniëlle van Bokhoven'; Ronny van Gerven; 'Annet van der 
Heide'; 'Gemeente Boxtel' 
Onderwerp: Aanvraag versterkingsgelden 2021 



Bijlagen: Aanvraag versterkingsgelden in Word 2021.docx 
 
Beste mensen, 
  
Hierbij de conceptaanvraag Versterkingsgelden 2021 zoals we die volgende week willen versturen 
naar de NCTV. Het gaat (samengevat) om de volgende onderdelen:  
  
1. Uitbouw van intelligence en analyse- en onderzoekscapaciteit in Eindhoven (en de regio). 
Aanvraag: Eindhoven (en regio Oost-Brabant). A1 
€ 150.000,= (2 x € 75.000,=) 
2. Krachtenveldanalyse naar de moslimgemeenschap in de gemeente Helmond. Aanvraag: Helmond. 
A2 
€ 35.000,=  
3. Uitbouwen netwerk van het expertteam buiten de traditionele Driehoekspartners (gemeenten, 
politie en OM). Aanvraag: regio Oost-Brabant. C1 
€ 45.000,= 
4. Intervisiebijeenkomsten Aanvraag: Eindhoven. C2 
€ 30.000,= 
5. Uitbouwen netwerk, samenwerking en kennis inzake radicalisering in Oost-Brabant. Aanvraag: 
regio Oost-Brabant. C3 
€ 50.000,= 
6. Er zullen wederom trainingen worden aangevraagd (waarbij rekening wordt gehouden met het 
aantal trainingen dat we nog hebben openstaan en ook in 2021 mogen laten uitvoeren). D 
7. Preventie gericht op radicaliserende jongeren in het onderwijs. Aanvraag: regio Oost-Brabant. F 
€ 30.000,= 
8. Evaluatie expertteam en analyse en onderzoek. Aanvraag: regio Oost-Brabant. G 
€ 30.000,= (het exacte bedrag wordt maandag nader besproken met ESS) 
  
Voor de volledige aanvraag verwijs ik naar de meegestuurde bijlage. De definitieve aanvraag moet 
voor 1 oktober bij de NCTV liggen. Indien er dus nog vragen, opmerkingen of wijzigingen zijn dan 
gaarne naar mij mailen voor maandag 12.00 uur. Indien er geen reactie komt, ga ik er vanuit dat er 
ingestemd wordt met deze aanvraag. 
  
Met vriendelijke groeten, 
             
  
  
 
mr. F.J.A. (     )        
Regionaal Beleidsadviseur 
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Van:              <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: vrijdag 25 september 2020 09:37 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Aanvraag versterkingsgelden Helmond 
 
Bedankt! 
Groet,       
  
Van:       ,       [mailto:        @helmond.nl]  
Verzonden: vrijdag 25 september 2020 9:29 
Aan:              
Onderwerp: Aanvraag versterkingsgelden Helmond 
  
     , 
  
Hierbij de meest actuele versie.  
Ik heb         nog niet te pakken gekregen, dus mogelijk volgt er in de loop van komende week nog een 
nieuwere versie. 
  
Groet, 
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
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Van:       ,       
Verzonden: donderdag 24 september 2020 14:11 
Aan: 'OOB - DRIO - Team Regionaal Informatieknooppunt - CTER' 
CC:                  ,           (        );       ,         
Onderwerp: RE: Contact 
Bijlagen: Helmond - aanvraag versterkingsgelden krachtenveldanalyse (versie IB 24-9).docx 
 
Dag      , 
  
Dank voor je snelle reactie, in de bijlage heb ik ze verwerkt.  
Ik heb NTA genoemd, goede suggestie, maar moet ook de mogelijkheid openhouden voor een ander 
bureau omdat we een meervoudig onderhandse aanbesteding moeten doen.  
Verder is het aanhangen van het salafisme niet strafbaar, dus heb ik gekozen voor de verwoording 
(jihadistisch-)salafisme. 
  
Groet, 
      
  



Van:      ,          (H.G.) [mailto:             @politie.nl] Namens OOB - DRIO - Team Regionaal 
Informatieknooppunt - CTER 
Verzonden: donderdag 24 september 2020 13:56 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:                  ,           (        ) <                   @politie.nl> 
Onderwerp: RE: Contact 
  
Beste      , 
  
Binnen de infocel CTER hebben wij de verdeling gemaakt tussen proces en operatiën. 
                            is verantwoordelijk voor het proces.  
Wij hebben dit al telefonisch besproken. 
In zijn afwezigheid en jouw deadline, neem ik de vrijheid jou te antwoorden. 
  
Ik lees dat         reeds positief heeft gereageerd, ondanks dat heb ik een paar aandachtpuntjes. 
  
Om te voorkomen dat vragen worden gesteld zou ik de aanvraag meer specifiek maken. 
“Inhuren externe adviseurs”. Benoem de NTA. Dit is een gerenomeerd adviesbureau waar wij reeds 
enige tijd gebruik van maken en zij hebben ervaring in het opmaken van de krachtenveldanalyse. 
Vergroten van het kennisniveau van de gemeente Helmond over de bestaande islamitische 
infrastructuur binnen de gemeente en de invloed van het salafisme daarbinnen. 
Zicht krijgen op actoren en stakeholders prioriteert. Slechts dan kunnen wij   bjectgericht investeren 
Het doel dat je beschrijft is eigenlijk de doelstelling die wij hebben bij de Netwerk gerichte Aanpak. 
Wij hebben te maken met salafisme, op zich niet zorgwekkend, maar zijn er krachten binnen de 
cultuur in staat het salafisme invloed te laten krijgen binnen de politiek, zijn zij in staat dit met 
geweld te bereiken of te laten bereiken. 
De onderzoeksvraag vooraf zou kunnen zijn: ‘Hoe ziet het krachtenveld binnen de islamitische 
gemeenschap/infrastructuur van de gemeente Helmond er uit en welke invloed heeft het salafisme 
hierop?’ 
Met vriendelijke groeten,  
                
  
Politie | Oost Brabant | DRIO | Team Intelligence | Infocel CTER |  
Mathildelaan 4, 5611BL Eindhoven 
Postbus 90163, 5200 MS 's-Hertogenbosch 
M : +31646255071  
T  : +31889630243/247 
  
Van:       ,       [mailto:        @helmond.nl]  
Verzonden: donderdag 24 september 2020 12:38 
Aan:      ,          (H.G.) <             @politie.nl> 
Onderwerp: RE: Contact 
  
Dag      , 
  
Zoals maandag telefonisch besproken, stuur ik je hierbij de concept aanvraag voor 
versterkingsgelden voor een krachtenveldanalyse naar de moslimgemeenschap in Helmond.  
De aanvraag is inmiddels intern (gemeente Helmond) akkoord bevonden en gisteren heb ik met de 
NCTV hierover gesproken (los van enkele feedbackpunten die in het document verwerkt zijn, was                 
positief over de aanvraag). Ik ben benieuwd naar jouw reactie en evt. suggesties. 



Qua planning zitten we krap in de tijd: deadline voor het indienen van de aanvraag is 30 september. 
Morgenochtend worden de stukken al naar de programmaraad radicalisering gestuurd, maar ik neem 
aan dat we daarna ook nog e.e.a. kunnen aanpassen als jij dat nodig acht.   
André Heijndijk en ik hebben elkaar meermaals geprobeerd te bellen, maar niet te pakken gekregen. 
Zou jij voor afstemming met hem kunnen zorgen voor zover dat nodig is?  
  
Groet, 
      
  
Van:       ,        
Verzonden: maandag 14 september 2020 14:33 
Aan:              @politie.nl 
Onderwerp: Fwd: Contact 
  
Beste meneer          , 
  
Van                             ontvang ik een afwezigheidsmelding. Ik probeerde contact met hem te krijgen 
over de Helmondse moskee Al Fadjr. 
Ik begrijp van       dat u een collega van hem bent. Heeft u deze week tijd om even te bellen? Bijv. 
woensdag om 14.30u, donderdag 16.30u of vrijdag vóór 11u? 
  
Vriendelijke groet, 
  
              
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
Begin doorgestuurd bericht: 
  
Van:       - Helmond <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Contact 
Datum: 14 september 2020 om 12:58:45 CEST 
Aan:                    @politie.nl 
  
Beste meneer                      , 
  
Aangezien            en                 mij doorverwijzen naar u, komt ik graag met u in contact over moskee Al 
Fadjr in Helmond.  
Ik heb afgelopen woensdag en zojuist geprobeerd u te bellen, maar kreeg u niet te pakken. Waneer 
schikt het u mij hierover te bellen?  
  
Vriendelijke groet, 
  
              
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
  
**********************************************************************************
**** 
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**********************************************************************************
****  
------------------------- Disclaimer ---------------------------- 
De informatie verzonden met dit e-mailbericht (en bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de 
geadresseerde(n) en zij die van de geadresseerde(n) toestemming kregen dit bericht te lezen. 
Kennisneming door anderen is niet toegestaan. 
De informatie in dit e-mailbericht (en bijlagen) kan vertrouwelijk van aard zijn en binnen het bereik 
van een geheimhoudingsplicht en/of een verschoningsrecht vallen. 
Indien dit e-mailbericht niet voor u bestemd is, wordt u verzocht de afzender daarover onmiddellijk 
te informeren en het e-mailbericht (en bijlagen) te vernietigen. 
Conform het beveiligingsbeleid van de Politie wordt e-mail van en naar de politie gecontroleerd op 
virussen, spam en phishing en moet deze e-mail voldoen aan de voor de overheid verplichte 
mailbeveiligingsstandaarden die zijn vastgesteld door het Forum Standaardisatie. 
Mail die niet voldoet aan het beveiligingsbeleid kan worden geblokkeerd waardoor deze de 
geadresseerde niet bereikt. De geadresseerde wordt hiervan niet in kennis gesteld. 
--------------------------------------------------------------------- 
The information sent in this E-mail message (including any attachments) is exclusively intended for 
the individual(s) to whom it is addressed and for the individual(s) who has/have had permission from 
the recipient(s) to read this message. 
Access by others is not permitted. 
The information in this E-mail message (including any attachments) may be of a confidential nature 
and may form part of the duty of confidentiality and/or the right of non-disclosure. 
If you have received this E-mail message in error, please notify the sender without delay and delete 
the E-mail message (including any attachments). 
In conformity with the security policy of the Police, E-mails from and to the Police are checked for 
viruses, spam and phishing and this E-mail must meet the standards of the government-imposed E-
mail security as set by the Standardization Forum. 
Any E-mail failing to meet      security policy may be blocked as a result of which it will not reach the 
intended recipient. The recipient concerned will not be notified. 
--------------------------------------------------------------------- 
 
 
Van:              <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: donderdag 24 september 2020 12:44 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Helmond: aanvraag versterkingsgelden 2021 
 
Prima! Fijn dat de burgemeester     akkoord is.  
Ik zou graag het stuk in de loop van morgenochtend willen rondsturen. Als er daarna nog 
aanpassingen komen van       hoeft dat geen probleem te zijn; de kern van de aanvraag zal immers 
hetzelfde blijven. 
  
Groeten,       
  
Van:       ,       [mailto:        @helmond.nl]  
Verzonden: donderdag 24 september 2020 12:40 
Aan:              
Onderwerp: RE: Helmond: aanvraag versterkingsgelden 2021 
  
     , 
  



Burgemeester     is akkoord. Ik heb nog een paar kleine aanpassingen gedaan n.a.v. de feedback van         
gisteren. De tekst ligt nu bij        . Als zij zich in de wijzigingen kan vinden stuur ik het door naar jou, 
zodat je het naar de programmaraad kunt sturen.  
Ik heb hem ook nog voorgelegd aan                (politie), mogelijk komt hij ook nog met suggesties. Ik 
neem aan dat we die waar nodig ook later (maar vóór 30-9) nog kunnen verwerken.  
  
Groet, 
      
  
Van:              [mailto:        @eindhoven.nl]  
Verzonden: donderdag 24 september 2020 09:20 
Aan:       ,       <        @helmond.nl>;                    <        @eindhoven.nl> 
Onderwerp: Helmond: aanvraag versterkingsgelden 2021 
  
Goedenmorgen       en        , 
  
       , ik kan de tekst niet meer terugvinden t.a.v. jullie aanvraag die lijkt op de huidige aanvraag van 
Helmond. Ik vermoed dat dit een aanvraag van Eindhoven was in 2018 (dus voor het jaar 2019) of in 
2019 (voor 2020). Dat waren volgens mij de eerste jaren dat Eindhoven lokale projecten opvoerde in 
de aanvraag. Ik kan het helaas niet terugvinden (ook omdat de aanvraagformulieren, zelfs die in de 
mailbox met verzonden items, leeg zijn als gevolg van het dynamische excelsysteem). In de 
toekenningsbeschikkingen staat natuurlijk niet de aangevoerde motivatie. Weet je overigens zeker 
dat dit onderzoek destijds in Eindhoven van de versterkingsmiddelen is betaald of is dit op een 
andere manier gefinancierd. 
  
     , is de burgemeester     akkoord met de Helmondse aanvraag? 
  
Groet,       
  
  
Van:       ,       [mailto:        @helmond.nl]  
Verzonden: woensdag 23 september 2020 19:35 
Aan:              
Onderwerp: Re: aanvraag versterkingsgelden 2021 
  
Hi,  
  
Het bedrag dat is aangevraagd weet ik van        , hij heeft me de offerte doorgestuurd. Ging me om de 
tekst van de aanvraag, de passage die daarin stond over de achterliggende gedachte van de analyse.  
Zou je die nog door kunnen sturen? 
  
Gr 
Sent from my iPhone 
  
On 23 Sep 2020, at 17:41,              <        @eindhoven.nl> wrote: 
?  
Goedenmiddag      ,       ,       en        , 
  
Hierbij de nieuwste versie van de aanvraag (in word): 
-          De aanvraag intel is aangepast n.a.v. input van vanochtend. Verder regionale aspect benoemd, 
dus tekst         is gecombineerd met mijn tekst.  



-          Aanvraag Helmond is toegevoegd (ik kon in mijn stukken even niet meer terugvinden wat er 
destijds voor bedrag voor het onderzoek door NTA in Eindhoven was aangevraagd) 
-          Initiatief       is toegevoegd (althans een aanzet,       zal dit verder aanvullen) 
-          Onderdeel F is besproken met H      en nog wat aangescherpt. 
-          Evaluatie is toegevoegd (Freek van de ESS heeft momenteel verlof en hij is er maandag weer; 
ik had hem gebeld i.v.m. het bedrag dat we opnemen voor een evaluatie). 
Zouden jullie het stuk willen tegenlezen (eventueel alleen voor de onderdelen die voor jullie relevant 
zijn). Ik wil het stuk graag vrijdagochtend naar de leden van de Programmaraad mailen. 
  
Alvast mijn dank, groeten,       
  
  
Met vriendelijke groet, 
 
mr. F.J.A. (     )        
Regionaal Beleidsadviseur 
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<Aanvraag versterkingsgelden in Word 2021.docx> 
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Van:       ,         
Verzonden: woensdag 23 september 2020 16:54 
Aan:       ,       
Onderwerp: RE: Reacties NCTV-overleg op aanvraag versterkingsgelden 
 
Hey, 
  
Fijn dat je de uitkomsten van het overleg op een rijtje hebt gezet en goed om te horen dat de 
partners positief reageren op onze aanvraag. Ik ben het eens met je suggesties, met name die eerste, 
omdat we graag aan de slag willen met ‘bondgenoten’ (vanuit de methodiek waar de politie mee 
werkt). Heb jij tijd om een voorzet te doen (obv de input die je nog krijgt)? Zo niet, kan ik het doen. 
  
Zijn er op dit moment nog andere stappen die we moeten doorlopen voordat we het stuk in kunnen 
dienen? Ik kan er zo geen bedenken, maar misschien mis ik iets. 



  
Groeten, 
        
  
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 23 september 2020 11:02 
Aan:       ,       <        @helmond.nl>;       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Reacties NCTV-overleg op aanvraag versterkingsgelden 
  
       ,  
  
Hieronder mijn aantekeningen van het overleg met de NCTV over de versterkingsgelden 
radicalisering.  
In reactie op ons idee: 
*          : neem in de aanvraag mee dat je ook gaat vragen wie de sleutelfiguren in het netwerk zijn 
waarmee je aan de slag zou moeten gaan. Hij heeft dit destijds verwoord in zijn aanvraag uit 2017 
voor 2018,       gaat na of hij deze tekst nog kan achterhalen. Deze tekst evt. nog verwerken in het 
document.  
*           (NCTV): versterkingsgelden zijn geen duidingsloket. Geef dus aan dat het achterliggende doel 
is om te proberen een signaleringsnetwerk op te zetten (maak het beoogde vervolg inzichtelijk). 
Volgens mij staat dat goed in het document, maar de term ‘’signaleringsnetwerk’’ kunnen we erin 
verwerken.  
*          : ‘’red flag’’ voor de NCTV is de vraag of het eigenlijk geen formele politietaak betreft. Het mag 
om samenwerking gaan, maar de gelden zijn niet bedoeld om een eigenlijke politietaak uit te voeren. 
Volgens mij staat voldoende in het document dat we het breder vanuit gemeentelijke doelen 
aanvliegen, en dat het daarnaast positief is dat de politie het ook een goed idee vindt. Eens? 
*          : in het verleden zijn er problematische gedragingen geweest, zou je dat moeten toevoegen 
aan de aanvraag?      : ik weet niet of het de kans van slagen vergroot als dat in aanvraag staat, 
aangezien o.a. het EMMA-onderzoek al voldoende ‘’haakje’’ is om de aanvraag aan op te hangen. Ik 
vind dat wel relevante context (Emma, maar ook BOTOC-rapport en het problematisch gedrag), dus 
stel voor dat erin te laten staan zoals het er nu staat. Eens? 
  
Groet, 
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
 
Van:                 <               @vhhbzo.nl> 
Verzonden: dinsdag 22 september 2020 17:25 
Aan:       ,      ;       ,         
Onderwerp: RE: Concept aanvraag versterkingsgelden 
 
Hoi!  
  
Excuses voor mijn late reactie, maar de aanvraag ziet er prima uit! Tot morgen!  
  
Met vriendelijke groeten, 
  
                
Procesregisseur Zorg- en Veiligheidshuis Brabant Zuidoost 



0492 – 58 79 87 
06 – 28 22 22 75 
               @vhhbzo.nl 
www.vhhbzo.nl 
 
 
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 16 september 2020 15:22 
Aan:                 <               @vhhbzo.nl>;       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Concept aanvraag versterkingsgelden 
  
Dag         en      , 
  
Bijgevoegd een eerste aanzet voor de aanvraag versterkingsgelden radicalisering. Jullie feedback is 
zeer welkom: zouden jullie die kunnen verwerken door de wijzigingen bij te houden (‘’track 
changes’’)? 
@     : morgenochtend spreken         en ik met het afdelingshoofd Veiligheid, bij zijn akkoord 
waarschijnlijk komende woensdag in het beleidsoverleg met de burgemeester. Graag dus nog tussen 
ons houden, want we hebben ook intern nog stappen te zetten.  
  
Groet, 
  
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl | 06-57131245 
  
**********************************************************************************
**** 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing www.helmond.nl/Actueel-
Proclaimer  
**********************************************************************************
****  
 
 
Van:       - Gmail <           @gmail.com> 
Verzonden: maandag 21 september 2020 11:43 
Aan:       ,      ;       ,         
Onderwerp: Input                verwerken 
 
Hi, hieronder mijn aantekeningen van mijn gesprek met                (Infocel C-TER Politie Oost-Brabant). 
Ik zal zijn reactie voor zover nodig verwerken in het aanvraagdocument. Onderstaande dus ter info 
voor jou. Gr 
 
      vindt het belangrijk verder te kijken dan Eindhoven: ook in Helmond en Den Bosch hebben we 
moskeeën. Momenteel heeft ook de politie geen zicht op Al Fadjr, maar signalen uit het verleden zijn 
zorgwekkend (niet alleen wat in de media is geweest, ook vermoedens van contacten met andere 
radicale groepen). Hij is erg positief over de krachtenveldanalyse als methodiek, die in Eindhoven de 
basis is geweest voor de netwerkgerichte aanpak. We kunnen in de aanvraag dus verwerken dat ook 
de politie - als netwerkpartner binnen het Veiligheidshuis - positief is over deze aanvraag. Aangezien 
André Heijndijk (accenthouder radicalisering Peelland) niet bij het Veiligheidshuis zit en                             
(gaat over proces, strategisch) tot 28-9 met vakantie is, kunnen we de concept aanvraag voorleggen 
aan       (gaat over inhoud, uitvoering).  



 
 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 21 september 2020 09:19 
Aan:            ,          
CC:       ,       
Onderwerp: Memo beleidsoverleg BM Krachtenveldanalyse 
Bijlagen: 20200923 Memo beleidsoverleg BM Krachtenveldanalyse.doc; Uitnodigingsbrief 
Versterkingsgelden Oost-Brabant (Nuenen).pdf 
 
Hoi       
  
Zoals afgesproken hierbij de memo voor het BOB mbt de krachtenveldanalyse naar de 
moslimgemeenschap in Helmond. Mocht je nog vragen hebben of als het handig is dat een van ons 
aansluit, horen we het wel. 
  
Groeten, 
        
 
 
Van:            ,          
Verzonden: donderdag 17 september 2020 11:02 
Aan:       ,        ;     ,        ;           ;      ,              ;       ,       
CC:         ,           ;      ,         ;               
Onderwerp: concept agenda BOB 23-6 
 
Allen, hierbij de opzet van de agenda van volgende week: 
*   2e Berap (      al beschikbaar) 
*   Scenario’s Weverspark (Ivo) 
*   Sitrap Versterkingsplan Binnenstad (       ) 
*   Camerabeleid (      document college, hoe hiermee verder) 
*   Krachtenveldanalyse (     ) 
*   Agenda overleg politie (      ) 
*   Casus Scheepers (al beschikbaar) 
*   Annotatie DITSS (       ) 
  
Stukken moeten maandag uiterlijk 12 uur beschikbaar zijn zodat er nog laatste check gedaan kan 
worden en aansluitend de stukken in NB geplaatst kunnen worden. 
  
Nog opmerkingen of aanvullingen van iemand? 
  
Met vriendelijke groet, 
  
                     
Afdelingshoofd Veiligheid & Naleving 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV Helmond  
Telefoon: +31492-587235/ +316 27593619 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 



Minder printen is beter voor het milieu 
 
  
Van:       ,       
Verzonden: vrijdag 11 september 2020 11:54 
Aan:       ,         
Onderwerp: Versterkingsgelden 
 
Hi, 
 
 
Drie vragen n.a.v. mijn gesprek met                 over het aanvragen van versterkingsgelden:  
1.  Weet jij of in Helmond een project ‘’sleutelfiguren’’ heeft gelopen? Ik heb Jeroen daarover wel 
eens gehoord, maar weet er niks van. Mogelijk zit daar al een analyse achter van een adviesbureau 
zoals NTA, waarin ook info staat over Al Fadjr.  
2.  De offerte van NTA voor krachtenveldanalyse in Eindhoven bedroeg € 53.000. Weet jij wat de 
gemeentelijke aanbestedingsregels zijn voor dit bedrag? Moet dit meervoudig of kan het 
onderhands?  
3.  Met het oog op de krappe planning (deadline aanvragen versterkingsgelden is 1-10) stel ik voor 
dat we ook intern de lijn gaan lopen. Oftewel: bij      polsen of hij het een goed idee vindt hiervoor 
versterkingsgelden aan te vragen, daarna agenderen op het BOB (liefst 21-09 voor het geval er nog 
actiepunten uit volgen). Hoe denk jij hierover, kun jij dit op je nemen? 
      heeft het formulier voor het aanvragen van versterkingsgelden naar mij gestuurd. Ik heb met haar 
afgesproken dat ik een concept aanvraag schrijf en die aan haar voorleg voor feedback. Ook stuurt ze 
contactgegevens van       van NTA zodat ik met hem hierover kan sparren, en probeer ik met Infocel 
CTER van politie hierover te bellen (al geprobeerd, niet te pakken gekregen).  
 
 
Groet, 
      



Van:                    <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: donderdag 28 oktober 2021 13:58 
Aan:       ,         
Onderwerp: RE: Gemeentelijke afstemming NRC-artikel 
 
Nee geen probleem. 
Vind je het fijn om vooral andere te horen of wil je vertellen wat Helmond doet/heeft gedaan? 
Dan hou ik daar rekening mee met het rondje langs de velden. 
Gr.         
 
-----Oorspronkelijke afspraak-----  
Van:       ,         <        @helmond.nl>   
Verzonden: donderdag 28 oktober 2021 13:32  
Aan:                     
Onderwerp: Geaccepteerd: Gemeentelijke afstemming NRC-artikel  
Tijd: maandag 1 november 2021 16:00-17:00 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, 
Stockholm,  
Wenen.  
Locatie: Microsoft Teams-vergadering 
 
Hoi        , 
 
Goed initiatief. Hadden we eerder moeten doen ?? Ik kan alleen het eerste halfuur aansluiten ivm 
een ander overleg,  
is dat een probleem? 
 
Groeten, 
        
  
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing:  
https://www.helmond.nl/proclaimer 
 

 
Van:                    <        @eindhoven.nl> 
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 15:04 
Aan:              ;       ,         
Onderwerp: RE: Beantwoording vragen mbt NTA 
Bijlagen: Persvragen NRC.docx; Collegebrief nav NRC-artikel mbt Krachtenveldanalyse  
NTA.docx 
 
Hé      , 
 
Bedankt voor het delen. 
Ik ben zo vrij geweest om een tekstvoorstel te doen in de beantwoording ?? 
Kijk maar of je er iets mee kunt. Met name de term radicale elementen zou ik er uit halen omdat dit  
nergens in de indicatiestudie wordt beschreven en dat juist heel erg gevoelig ligt. 
Ik verwacht volgende week onze beantwoording van de raadsvragen te kunnen delen. 
In de bijlage alvast de collegebrief en de antwoorden aan de NRC, zoals we die eerder al hebben  
gegeven. 
Mvg.         
 
Van:               <        @s-hertogenbosch.nl>   

https://www.helmond.nl/proclaimer


Verzonden: maandag 25 oktober 2021 13:57  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
CC:                    <        @eindhoven.nl>  
Onderwerp: RE: Beantwoording vragen mbt NTA 
 
Hoi         en         
De beantwoording is Natuurlijk sterk afhankelijk van de vragen die gesteld zijn. In de bijlage tref je 
onze  
antwoorden. Hopelijk heb je er iets aan. 
Ze worden komende week pas openbaar. 
 
Groetjes        
 
Van:       ,         <        @helmond.nl>   
Verzonden: maandag 25 oktober 2021 11:58  
Aan:               <        @s-hertogenbosch.nl>  
CC:                    (        @eindhoven.nl) <        @eindhoven.nl>  
Onderwerp: Beantwoording vragen mbt NTA 
 
Hoi       , 
 
Afgelopen donderdag hadden we het nog even over de beantwoording van pers-/raadsvragen door 
de gemeente Den  
Bosch mbt de indicatestudie van NTA. Het lijkt me goed als onze uitingen enigszins in dezelfde lijn 
liggen. Zo ben ik  
op dit moment bezig met de beantwoording van raadsvragen, waarin ik de indicatiestudie ook wil 
noemen. Ik neem  
        ook even mee in de mailwisseling, omdat ik weet dat hij ook nog druk is met het beantwoorden 
van vragen.  
Kun je de beantwoording met ons delen? 
Alvast bedankt! 
 
Met vriendelijke groet, 
  
                
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning  
  
Afdeling Veiligheid & Naleving  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Frans Joseph van Thielpark 100, 5707 BZ Helmond  
Tel. (0492) 58 7175    Mob. 06-46331782 
 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing:  
https://www.helmond.nl/proclaimer 
  
Dit bericht is alleen voor de geadresseerde. Hebt u dit bericht onterecht ontvangen? Laat u dit dan 
weten aan de afzender.  



Verwijdert u het bericht dan ook uit uw postbus. De gemeente 's-Hertogenbosch is zo zorgvuldig 
mogelijk bij het  
voorkomen van virussen. U dient zelf te controleren of er geen virussen in de bijlage(n) zitten.  
Gemeente 's-Hertogenbosch: https://www.s-hertogenbosch.nl  
E-mail disclaimer: https://www.s-hertogenbosch.nl/emaildisclaimer  
  

 
Van:       ,         
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 12:30 
Aan:      ,               
Onderwerp: RE: BOB - beantwoording raadsvragen mbt onderzoek NTA 
 
Was ook een goed bericht ?? 
 
Van:      ,               <               @helmond.nl>   
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 11:33  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
CC:      ,          <          @helmond.nl>;     ,       <          @helmond.nl>;        ,         
<         @helmond.nl>;        ,      <            @helmond.nl>  
Onderwerp: Re: BOB - beantwoording raadsvragen mbt onderzoek NTA 
 
Hallo        , 
 
Dank. De beantwoording van de laatste vraag komt overeen met het mailbericht naar de bestuurders  
van de moskeeën. Hier heb ik geen aanvullingen op. 
 
Groeten       
 
Op 27 okt. 2021 om 10:41 heeft       ,         <        @helmond.nl> het volgende  
geschreven: 
  
Hallo collega’s, 
  
Hierbij de BOB-stukken rondom de concept beantwoording van de raadsvragen mbt de  
krachtenveldanalyse van NTA. Ik wil       en       vragen, als aanwezigen tijdens het gesprek  
met de moskeebesturen, even extra te kijken naar de beantwoording van de laatste vraag. Ik heb  
de alinea over de werkwijze van NTA nog even aan hen voorgelegd, zodat de beantwoording zeker  
klopt.  
Als er nog suggesties zijn tav de stukken hoor ik het graag uiterlijk morgenochtend. Dan zorg ik  
ervoor dat het totaal op tijd worden ingediend voor het BOB. 
  
Groeten, 
        
  
<20211015 Memo BOB Beantwoording raadsvragen CDA.doc> 
<Beantwoording raadsvragen 066 (CDA) mbt onderzoek NTA__50762826__.docx> 
<Vraag 066 (CDA) undercover onderzoek moskeeen, versie 20211027.docx> 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 10:41 



Aan:      ,         ;     ,      ;        ,       ;      ,               
CC:        ,      
Onderwerp: BOB - beantwoording raadsvragen mbt onderzoek NTA 
Bijlagen: 20211015 Memo BOB Beantwoording raadsvragen CDA.doc; Beantwoording  
raadsvragen 066 (CDA) mbt onderzoek NTA__50762826__.docx; Vraag 066  
(CDA) undercover onderzoek moskeeen, versie 20211027.docx 
 
Hallo collega’s, 
 
Hierbij de BOB-stukken rondom de concept beantwoording van de raadsvragen mbt de 
krachtenveldanalyse van  
NTA. Ik wil       en       vragen, als aanwezigen tijdens het gesprek met de moskeebesturen, even extra 
te kijken  
naar de beantwoording van de laatste vraag. Ik heb de alinea over de werkwijze van NTA nog even 
aan hen  
voorgelegd, zodat de beantwoording zeker klopt.  
Als er nog suggesties zijn tav de stukken hoor ik het graag uiterlijk morgenochtend. Dan zorg ik 
ervoor dat het totaal  
op tijd worden ingediend voor het BOB. 
 
Groeten, 
        
 

 
Van:       ,         
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 09:43 
Aan:          ,        
Onderwerp: Beantwoording raadsvragen onderzoek moskeeën 
Bijlagen: Achtergrondinformatie inzake indicatiestudie NTA.pdf; Vraag 066 (CDA)  
undercover onderzoek moskeeen, versie 20211027.docx 
 
Hoi       , 
 
Zoals je wellicht weet ben ik de afgelopen week nogal druk geweest met de commotie rondom het 
onderzoek naar  
moskeeën. Nu ben ik bezig met de beantwoording van raadsvragen en denk ik erover onderstaande 
tekst voor te  
stellen als alternatief voor de beantwoording van vraag 5.  
De mogelijkheid om dit soort onderzoek te doen is te herleiden naar de verantwoordelijkheid van de  
burgemeester voor de handhaving van de openbare orde in de gemeente (artikel 172 
Gemeentewet). "Het  
begrip handhaving van de openbare orde” bevat twee elementen: de daadwerkelijke voorkoming en  
beëindiging van zich concreet voordoende of dreigende verstoringen van de openbare orde enerzijds 
en de  
algemene, bestuurlijke voorkoming van strafbare feiten anderzijds." 
Een onderzoek zoals hier bedoeld valt onder het tweede element van het hierboven weergegeven 
begrip.  
Ter preventie / bestuurlijke voorkoming van radicalisering / openbare ordeverstoringen. Of te wel 
een  
optreden ter voorkoming van een verstoring van het ordelijke verloop van het gemeenschapsleven in 
de  



publieke ruimte, waarbij een direct (dreigend) gevaar bestaat voor anderen of de rechten van 
anderen  
direct worden of dreigen te worden bedreigd. 
 
Deze komt uit een bericht van de adviseur regioburgemeester met betrekking tot een regionaal 
onderzoek binnen  
Oost-Brabant dat in dezelfde periode is uitgevoerd door NTA. Wil jij eens kijken of dit volgens jou 
juridisch klopt en  
bruikbaar is in de beantwoording van onze vragen? Ik voeg de brief en de concept beantwoording bij. 
Als je meer  
achtergrondinfo nodig hebt, moet je het maar laten weten. Lukt het je om voor de middag te 
reageren? Dan kan ik het  
stuk rondsturen voor het BOB.  
Thanks! 
 
Groeten, 
        
 

 
Van:      ,               
Verzonden: vrijdag 22 oktober 2021 17:07 
Aan:           @hotmail.com;           @hotmail.com;  
          @hotmail.com;           @gmail.com;  
             @hotmail.com 
Onderwerp: afspraken n.a.v. gesprek 
 
Opvolgingsmarkering: Opvolgen 
Markeringsstatus: Voltooid 
 
Geachte bestuursleden, 
 
Namens burgemeester Blanksma wil ik u bedanken voor het open gesprek dat we gisteravond met 
elkaar  
gevoerd hebben. Aanleiding voor het gesprek was de publiciteit rondom onderzoeken die door het  
bureau NTA (Nuance door Training & Advies) zijn uitgevoerd, waaronder ook in Helmond. We 
hebben  
met elkaar van gedachten gewisseld wat de berichtgeving bij u en de gemeenschap heeft 
opgeroepen.  
 
In het gesprek zijn er twee afspraken gemaakt. We hebben met elkaar afgesproken dat de resultaten 
van  
het onderzoek met u als vertegenwoordigers van de islamitische gemeenschap gaan bespreken. Dit 
zal  
naar verwachting eind november zijn. U heeft ons daarnaast verzocht om te bekijken of en op welke  
manier de negatieve beeldvorming over de islamitische gemeenschap – naar aanleiding van de 
recente  
publicaties – hersteld kan worden. Wij begrijpen uw vraag in deze en wij zullen goed kijken op welke  
manier we tegemoet kunnen komen aan dit verzoek. 
 
Ik wil u nogmaals danken voor uw deelname aan het gesprek. De samenwerking met u en de 
islamitische  
gemeenschap is belangrijk voor ons en wij hopen hiermee een eerste stap gezet te hebben om het  



vertrouwen te herstellen en de samenwerking te verstevigen.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
  
                     
Teammanager Veiligheid en Naleving  
  
Afdeling Veiligheid en Naleving  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV Helmond  
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 

 
Van:      ,          
Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 15:27 
Aan:     ,       
CC: Blanksma, Elly;        ,       ;      ,              ;       ,         
Onderwerp: Re: Update n.a.v. gesprek met NTA 
 
     , 
 
Volgens de uitleg van NTA (let wel, dat is dus hun lezing) zijn zij alleen in moskeeën geweest als dit 
was  
afgestemd met een persoon door wie zij daarvoor waren uitgenodigd. Nooit onder valse 
voorwendselen  
of als indringers in deze niet openbare ruimte. 
 
Gezien de anonimiteit kan het echter prima zijn dat bestuurders dit zullen ontkennen. Dit komt  
overigens wel overeen met de lezing uit Ede, waarin een moskee-bestuurder al suggereerde dat  
gelovigen of bestuurders uit de gemeenschap zouden hebben meegewerkt met de onderzoekers. 
 
Groet, 
       
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
  
 
Op 21 okt. 2021 om 10:14 heeft     ,       <          @helmond.nl> het volgende  
geschreven: 
  
Beste      , 
  
Dank voor de info. In de onderzoeksverantwoording lees ik wel wat anders dan je in je  
mail beschrijft (alleen openbare plekken bezocht, niet in de moskeeën, tenzij op  
uitnodiging). In hun concept rapportage staat namelijk dat ze van de volgende  
onderzoeksmethoden gebruik hebben gemaakt: 
  
- Participerende observatie bij de actoren die onderdeel zijn van de islamitische  



infrastructuur. Hierbij nam de onderzoeker (zonder zichzelf kenbaar te maken)  
deel aan activiteiten, zoals het gebed, bij de onderzochte actor. Een vorm van  
participerende observatie is deep hanging out, waarbij de onderzoeker op een  
informele manier opgaat in een groep, cultuur of sociale ervaring. [10] 3.  
- Niet-participerende observatie, volgens het fly-on-the-wall-principe, bij actoren  
die onderdeel zijn van de islamitische infrastructuur. Bij deze vorm van observatie  
hield de onderzoeker afstand en nam hij geen deel aan gebeden of andere  
activiteiten. 
  
Daaruit lees ik dat ze wél de moskeeën in zijn gegaan zonder zichzelf kenbaar te maken.  
Of lees ik het wellicht verkeerd? 
  
Groeten van       
  
Van:      ,          <          @helmond.nl>   
Verzonden: woensdag 20 oktober 2021 16:44  
Aan: Blanksma, Elly <E.Blanksma@helmond.nl>;     ,       <          @helmond.nl>;  
       ,        <         @helmond.nl>;      ,                
<               @helmond.nl>;       ,         <        @helmond.nl>  
Onderwerp: Update n.a.v. gesprek met NTA 
  
Beste Elly en collega’s, 
  
Vanmiddag hebben Elly,         en ik een gesprek gehad met de eigenaar en managing  
partner van NTA.  
Daarin hebben we duidelijk benoemd nog steeds achter de onderzoeksaanleiding te  
staan, maar hen wel opheldering gevraagd over de uitgevoerde methode n.a.v. het  
artikel in NRC. 
NTA is over twee zaken heel duidelijk.  
1) In opdracht van de gemeente is de ‘non informed’ onderzoeksmethode toegepast. Dit  
komt ook wel overeen met de notities zoals deze vorig jaar september/oktober in het  
Beleidsoverleg lagen.  
2) In hun onderzoeksmethode hebben ze niets ongeoorloofds gedaan c.q. zaken die  
tegen de wet in gaan toegepast.  
  
Dit laatste zit ‘m in het volgende. Na onderzoek van open bronnen is veldonderzoek  
toegepast om de conclusies uit dat open bronnenonderzoek te valideren. Hierin is in  
eerste instantie alleen op “openbare plekken” onderzoek gedaan. Voor moskeeën geldt,  
net als voor andere gebedshuizen, dat dit géén openbare plekken zijn. NTA heeft hier  
dan in principe ook geen onderzoek gedaan. De enige uitzondering hierop is indien dit op  
uitnodiging is gedaan van bijvoorbeeld een bestuurder/lid. Dan was de toegang wel  
geoorloofd. Maar, belangrijk, ook daarbij geldt: als op die wijze toegang was verkregen,  
werden interviews alleen afgenomen door zichzelf kenbaar te maken als onderzoekers in  
opdracht van de gemeente. Uiteraard soms door de geïnterviewde wel op voorwaarde  
van anonimiteit. 
  
Op de vraag van Elly en mij of ze daarbij konden garanderen “niets onder valse  
voorwendselen, tegen de wet en/of zonder toestemming” te hebben gedaan,  
antwoordden de heren volmondig ja. 
  
Ik denk dat bovenstaande informatie nuttig is voor het gesprek dat Elly,       en        
morgen (donderdag) met de vertegenwoordigers van de Islamitische gemeenschap  



hebben.  
(Het conceptonderzoek wordt op 11 november aan ons gepresenteerd. Tot die tijd heeft  
dit dus ook nog geen enkele status.) 
  
Groet,  
      
 

 
Van:        ,        
Verzonden: donderdag 21 oktober 2021 11:46 
Aan:       ,         
Onderwerp: FW: Format VA 66 
Bijlagen: Vraag 066 (CDA) undercover onderzoek moskeeen.docx 
 
       , 
 
Ik stuur nog even het officiële format om te gebruiken voor de beantwoording van de raadsvragen. 
Ging  
het gesprek met NTA goed gisteren? Zag de mail van       nog, vanavond in ieder geval de  
gemeenschap op visite dus hopelijk daarna weer een beetje rustig.  
 
Met vriendelijke groet, 
  
                
Bestuursadviseur burgemeester Blanksma  
  
Afdeling Strategie & Bestuur   
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond   
Mob. 06-57 09 81 46 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
 
Van:                     
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 16:38  
Aan:     ,       <          @helmond.nl>;        ,        <         @helmond.nl>;                 @helmond.nl>;                      
@helmond.nl>;          @helmond.nl>;             @helmond.nl>;            @helmond.nl>  
Onderwerp: Format VA 66 
 
Beste collega’s, 
Bijgaand het format van de vragen van het CDA over onderzoek moskeeen. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
  
                              
adjunct raadsgriffier   
  
Postbus 950, 5700 AZ Helmond   
Zuid Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond   



Tel. (0492) 58 71 54      Mob. (06) 10 94 19 14    
Twitter: @RaadHelmond     
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 

 
Van: ,             @politie.nl> 
Verzonden: woensdag 20 oktober 2021 15:30 
Aan:       ,         
Onderwerp: RE: Stukken mbt berichtgeving NRC 
 
Mooi, 
  
Dan kan ze de koude uit de lucht halen… 
  
     
  
               
Expert wijkagent Helmond 
  
06 - 21111697 of 0900 - 8844 
Werkdagen: ma, di, wo, do en vrij 
  
Politie l Oost Brabant / District Helmond/afdeling Peelland 
Kasteel Traverse 101, 5701 NR Helmond 
  
  
  
Meer informatie? Kijk op politie.nl 
  
  
Van:       ,         [mailto:        @helmond.nl]   
Verzonden: woensdag 20 oktober 2021 15:26  
Aan:       ,        <           @politie.nl>  
Onderwerp: RE: Stukken mbt berichtgeving NRC 
  
Hoi     , 
  
Dank je voor je terugkoppeling. De burgemeester heeft een mail gehad van dhr.         van de Al Fadjr 
moskee,  
maar verder ook niet. Morgenavond is het gesprek met de moskeebesturen, ze gaven aan heel blij te 
zijn dat dit  
georganiseerd werd. 
  
Groeten, 
        
  
Van:       ,        <           @politie.nl>   
Verzonden: woensdag 20 oktober 2021 13:59  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  



Onderwerp: RE: Stukken mbt berichtgeving NRC 
  
       , 
  
Bedankt. De mail aan het platform Sociale Cohesie is ook binnen. Wij hebben nog geen bijzonder  
gehoord… 
  
     
  
            
Expert wijkagent Helmond 
  
06 - 21111697 of 0900 - 8844 
Werkdagen: ma, di, wo, do en vrij 
  
Politie l Oost Brabant / District Helmond/afdeling Peelland 
Kasteel Traverse 101, 5701 NR Helmond 
  
  
  
Meer informatie? Kijk op politie.nl 
  
  
Van:       ,         [mailto:        @helmond.nl]   
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 11:55  
Aan:       ,        <           @politie.nl>;      ,                   
<             @politie.nl>;      ,               <            @politie.nl>  
Onderwerp: Stukken mbt berichtgeving NRC 
  
Beste mensen, 
  
Hierbij de stukken die zijn verspreid naar aanleiding van de berichtgeving in het NRC over de 
uitgevoerde  
krachtenveldanalyse in Helmond. De stukken zijn gisteravond verspreid aan pers en gemeenteraad. 
Aanstaande  
woensdag of donderdag spreekt de burgemeester met de moskeebesturen en woensdagmiddag 
staat het gesprek  
met NTA gepland. We hebben ook een mail aan de leden van het Platform Sociale Cohesie in 
voorbereiding, deze  
zien jullie (vandaag) ook nog langskomen. Mochten jullie sentimenten oppikken die voor ons relevant 
zijn, hoor ik het  
graag. 
  
Groeten, 
         
  
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing:  
https://www.helmond.nl/proclaimer 
------------------------- Disclaimer ----------------------------  
De informatie verzonden met dit e-mailbericht (en bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de  
geadresseerde(n) en zij die van de geadresseerde(n) toestemming kregen dit bericht te lezen.  
Kennisneming door anderen is niet toegestaan.  



De informatie in dit e-mailbericht (en bijlagen) kan vertrouwelijk van aard zijn en binnen het  
bereik van een geheimhoudingsplicht en/of een verschoningsrecht vallen.  
Indien dit e-mailbericht niet voor u bestemd is, wordt u verzocht de afzender daarover  
onmiddellijk te informeren en het e-mailbericht (en bijlagen) te vernietigen.  
Conform het beveiligingsbeleid van de Politie wordt e-mail van en naar de politie gecontroleerd  
op virussen, spam en phishing en moet deze e-mail voldoen aan de voor de overheid verplichte  
mailbeveiligingsstandaarden die zijn vastgesteld door het Forum Standaardisatie.  
Mail die niet voldoet aan het beveiligingsbeleid kan worden geblokkeerd waardoor deze de  
geadresseerde niet bereikt. De geadresseerde wordt hiervan niet in kennis gesteld.  
---------------------------------------------------------------------  
The information sent in this E-mail message (including any attachments) is exclusively intended  
for the individual(s) to whom it is addressed and for the individual(s) who has/have had  
permission from the recipient(s) to read this message.  
Access by others is not permitted.  
The information in this E-mail message (including any attachments) may be of a confidential  
nature and may form part of the duty of confidentiality and/or the right of non-disclosure.  
If you have received this E-mail message in error, please notify the sender without delay and  
delete the E-mail message (including any attachments).  
In conformity with the security policy of the Police, E-mails from and to the Police are checked  
for viruses, spam and phishing and this E-mail must meet the standards of the government- 
imposed E-mail security as set by the Standardization Forum.  
Any E-mail failing to meet said security policy may be blocked as a result of which it will not  
reach the intended recipient. The recipient concerned will not be notified.  
--------------------------------------------------------------------- 
 

 
Van:                            
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 16:37 
Aan:       ,                
Onderwerp: Bericht  
 
Namens burgemeester Blanksma stuur ik u onderstaand bericht. 
 
 
Beste leden van het Platform Sociale Cohesie 
 
Afgelopen zaterdag is in NRC een artikel verschenen over de in opdracht van gemeenten  
uitgevoerde onderzoeken bij moskeeën en andere islamitische organisaties door onderzoeks-  
en adviesbureau NTA. Het artikel is inmiddels ook overgenomen door andere media. In dit  
artikel wordt onder andere de gemeente Helmond genoemd. Als voorzitter van het Platform  
Sociale Cohesie vind ik het belangrijk om u als deelnemer hierover te informeren. 
 
De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om een zogenoemde  
krachtenveldanalyse uit te voeren. Aanleiding hiervoor is dat er de afgelopen jaren signalen  
waren van mogelijke dreiging door radicalisering in Nederland en ook in Helmond. Om signalen  
van radicalisering te herkennen en aan te kunnen pakken is een goed netwerk nodig. Om die  
reden is een opdracht verleend om meer inzicht te krijgen in het krachtenveld binnen de  
islamitische gemeenschap in Helmond, specifiek gericht op de risico’s op radicalisering. Vanuit  
de analyse willen we met genoemde partijen verder in gesprek om met elkaar het bestaande  
netwerk te verstevigen en met de voor ons minder bekende partijen een netwerk op te bouwen. 
 
Aangezien wij hechten aan onze relatie met de islamitische gemeenschap en ons kunnen  



voorstellen dat de publicaties bij hen vragen hebben opgeroepen, ga ik op korte termijn in  
gesprek met vertegenwoordigers van deze gemeenschap. 
 
Mocht er naar aanleiding van deze berichtgeving behoefte zijn om als platform bij elkaar te  
komen, dan is dat uiteraard altijd mogelijk. Indien er op basis van de gesprekken nieuwe  
ontwikkelingen zijn, wend ik me opnieuw tot u. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Elly Blanksma-van den Heuvel 
de burgemeester 
 
 
 
Met vriendelijke groet,  
  
                      
Bestuurssecretariaat burgemeester P.J.M.G. Blanksma-van den Heuvel 
 
Afdeling AOG 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond   
Tel. 0031 (0)6 14 81 68 23 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 15:28 
Aan:       ,                
Onderwerp: Uitnodiging moskeebesturen 
Bijlagen: Uitnodiging moskeebesturen.docx 
 
Hoi             , 
 
Hierbij de uitnodiging voor de moskeebesturen. 
 
Groeten, 
        
 

 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 15:06 
Aan:       ,                
Onderwerp: Bericht Platform Sociale Cohesie 
Bijlagen: 211019 Def brief Platform Sociale Cohesie.docx 
 
Urgentie: Hoog 
 
Hoi             , 
 



Wil jij bijgaande bericht versturen aan de leden van het Platform Sociale Cohesie?              levert het  
(mail)adresbestand aan. Graag de tekst in de mail plakken en versturen vanuit de mail van de 
burgemeester. 
 
Groeten, 
        
 

 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 14:36 
Aan:       ,       
Onderwerp: Bericht Platform 
Bijlagen: 211019 Def brief Platform Sociale Cohesie.docx 
 
Urgentie: Hoog 
 
Hoi      , 
 
Bijgaande het definitieve bericht aan het Platform Sociale Cohesie kun jij ervoor (laten) zorgen dat dit 
zsm uitgestuurd  
wordt? 
Bedankt! 
Groeten, 
        
 

 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 11:55 
Aan:       ,       ;      ,                    ; '            @politie.nl' 
Onderwerp: Stukken mbt berichtgeving NRC 
Bijlagen: 211018 Persreactie onderzoek.docx; RIB Krachtenveldanalyse NTA (003).docx 
 
Beste mensen, 
 
Hierbij de stukken die zijn verspreid naar aanleiding van de berichtgeving in het NRC over de 
uitgevoerde  
krachtenveldanalyse in Helmond. De stukken zijn gisteravond verspreid aan pers en gemeenteraad. 
Aanstaande  
woensdag of donderdag spreekt de burgemeester met de moskeebesturen en woensdagmiddag 
staat het gesprek  
met NTA gepland. We hebben ook een mail aan de leden van het Platform Sociale Cohesie in 
voorbereiding, deze  
zien jullie (vandaag) ook nog langskomen. Mochten jullie sentimenten oppikken die voor ons relevant 
zijn, hoor ik het  
graag. 
 
Groeten, 
        
 

 
Van:        ,        



Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 11:22 
Aan:       ,         
Onderwerp: Re: Concept brief Platform Sociale Cohesie 
 
Ha        , ik zou de tekst echt veel korter houden. De moskeeen spreken we deze week, gaat er  
meer om dat we ook iets laten horen aan het platform. Zou het dus niet zo uitgebreid doen want  
vind het beter dat we dat gewoon in gesprek kunnen duiden. Moet vooral nog in dat als mensen  
de behoefte hebben om als platform bij elkaar te komen, dat we dat dan graag horen.  
Met vriendelijke groet, 
 
               
 
Bestuursadviseur burgemeester Blanksma 
 
Tel. mob. 06 57 09 81 46 
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
  
 
Op 19 okt. 2021 om 10:54 heeft       ,         <        @helmond.nl> het  
volgende geschreven: 
Hola chicka!  
  
Hierbij een eerste versie. Ik heb deze ook even met              gedeeld,  
mogelijk heeft zij nog input.  Graag ook jouw blik hierop.  
  
Groeten,  
        
<Concept brief Platform Sociale Cohesie.docx> 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 18:37 
Aan:                    
Onderwerp: Fwd: laatste versie 
Bijlagen: RIB Krachtenveldanalyse NTA (003).docx; 211018 Persreactie onderzoek.docx 
 
 
Met vriendelijke groet, 
               
 
Beleidscoördinator integrale veiligheid 
Gemeente Helmond 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 18:37 
Aan:                    
Onderwerp: Uitnodiging 
Bijlagen: Uitnodiging moskeebesturen.docx 
 



 
Van:                   
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 17:46 
Aan: Collegeleden; Raadsleden 
Onderwerp: raadsinformatiebrief Krachtenveldanalyse NTA 
Bijlagen: RIB 122 Krachtenveldanalyse NTA.pdf 
 
Geachte mevrouw, meneer, 
 
Bijgaand ontvangt u raadsinformatiebrief 122: Krachtenveldanalyse NTA. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
  
B.F. (     ) van der       
adjunct raadsgriffier   
  
Postbus 950, 5700 AZ Helmond   
Zuid Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond   
Tel. (0492) 58 71 54      Mob. (06) 10 94 19 14    
Twitter: @RaadHelmond     
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 17:34 
Aan:                   
Onderwerp: RIB 
Bijlagen: image001.jpg; image002.png; RIB Krachtenveldanalyse NTA (003).docx 
  
Here you go. Inclusief akkoord! 
 
 
Met vriendelijke groet, 
               
 
Beleidscoördinator integrale veiligheid 
Gemeente Helmond 
  
Begin doorgestuurd bericht: 
Van: "       ,       " <         @helmond.nl>  
Datum: 18 oktober 2021 om 17:26:46 CEST  
Aan: "      ,        " <        @helmond.nl>  
Onderwerp: laatste versie 
  
Haai, 
  
Paar kleine wijzigingen maar verder is ie akkoord.  
  



Met vriendelijke groet, 
                
Bestuursadviseur burgemeester Blanksma  
  
Afdeling Strategie & Bestuur   
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond   
Mob. 06-57 09 81 46 
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 

 
Van:        ,        
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 17:27 
Aan:       ,         
Onderwerp: laatste versie 
Bijlagen: RIB Krachtenveldanalyse NTA (003).docx; 211018 Persreactie onderzoek.docx 
 
Urgentie: Hoog 
 
Haai, 
 
Paar kleine wijzigingen maar verder is ie akkoord. Heb jij iets afgesproken met de griffie?  
 
Met vriendelijke groet, 
  
                
Bestuursadviseur burgemeester Blanksma  
  
Afdeling Strategie & Bestuur   
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond   
Mob. 06-57 09 81 46 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 17:14 
Aan:        ,        
Onderwerp: Uitnodiging moskeebesturen 
Bijlagen: Uitnodiging moskeebesturen.docx 
 
Here you go. Moment moet nog ingevuld worden. Als het te lang duurt kunnen we nog iets zeggen 
van “inmiddels  
liggen er twee voorstellen voor gespreksmomenten”. 
 

 



Van:       ,         
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 17:05 
Aan:     ,       
Onderwerp: Uitnodiging moskeebesturen 
Bijlagen: Uitnodiging moskeebesturen.docx 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 16:52 
Aan:        ,        
Onderwerp: RIB Krachtenveldanalyse NTA 
Bijlagen: RIB Krachtenveldanalyse NTA.docx 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 16:13 
Aan:        ,        
Onderwerp: RIB Krachtenveldanalyse NTA 
Bijlagen: RIB Krachtenveldanalyse NTA.docx 
 

 
Van:        ,        
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 16:00 
Aan:       ,         
Onderwerp: bijlage 7a  20200923 Memo beleidsoverleg BM Krachtenveldanalyse 
Bijlagen: bijlage 7a  20200923 Memo beleidsoverleg BM  
Krachtenveldanalyse.pdf 
 
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 

 
Van:                            
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 13:07 
Aan:       ,         
Onderwerp: RE: Gesprek moskeebesturen 
 
Hoi        , 
 
Ik heb vanuit de adressenlijst van het PSC 5 moskeebesturen in beeld, dat zijn ze allemaal toch? 
 
De afspraak kan ik inplannen woensdag rond het middaguur. Gekeken naar de agenda van de  
burgemeester en       is dat het meest geschikte moment. Willen er nog meer collega’s aansluiten dan  
hoor ik dat straks graag. 
 
Groet,  
      
 
Van:       ,         <        @helmond.nl>   
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 13:22  



Aan:                            <                          @helmond.nl>  
Onderwerp: Gesprek moskeebesturen  
Urgentie: Hoog 
 
Hoi      , 
 
Wil je met spoed een gesprek plannen tussen de burgemeester en de moskeebesturen in de stad? Je 
kunt hiervoor  
gebruik maken van de deelnemerslijst van het Platform Sociale Cohesie. Mocht je de 
contactgegevens niet hebben,  
laat het me dan even weten. Dan vraag ik die op bij de collega’s. Het is de bedoeling dat dit gesprek 
woensdag of  
uiterlijk donderdag plaatsvindt. Morgenmiddag tijdens het BOB bespreken we wie er nog meer 
aanwezig is vanuit de  
gemeente, maar reken in ieder geval maar op      . 
 
Groeten, 
        
 

 
Van:      ,          
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 10:51 
Aan:       ,        ;        ,       ;          ,       
Onderwerp: Fwd: Undercover onderzoek 
 
Ter info. 
Heb Elly net al geantwoord dat we nu even rustig moeten blijven, en dat deze brief - en CDA  
vragen - allemaal nieuwe informatie betreft. Wel goed dat er tussen 14.30 en 16.30 uur even tijd  
is om documenten aan te passen. Het moet er wel vandaag uit. 
 
Gr.       
Verstuurd vanaf mijn iPad 
  
Begin doorgestuurd bericht: 
Van: "Blanksma, Elly" <E.Blanksma@helmond.nl>  
Datum: 18 oktober 2021 om 10:05:39 CEST  
Aan: "     ,         " <          @helmond.nl>  
Onderwerp: Doorst: Undercover onderzoek 
  
Verstuurd vanaf mijn iPad 
  
Begin doorgestuurd bericht: 
Van: said mokadim <mokadim_said@hotmail.com>  
Datum: 18 oktober 2021 om 09:32:58 CEST  
Aan: "Blanksma, Elly" <E.Blanksma@helmond.nl>  
Onderwerp: Undercover onderzoek 
  
Aan de burgemeester van Helmond 
Mevrouw P.J.M.G. Blanksma- van den Heuvel 
 
Geachte mevrouw, 
 



Via de media en inzonderheid de geschreven pers is het  
onthutsende bericht tot ons gekomen dat de gemeente Helmond  
in de achter ons liggende tijdspanne van één jaar undercover  
onderzoek heeft laten verrichten teneinde informatie bij de  
moskeeën, welke in Helmond zijn gesitueerd, in te winnen. 
 
Wij als bestuur en met ons de moskeegangers zijn uitermate  
geschrokken omtrent deze berichtgeving, bovendien vrezen wij  
dat deze handelwijze van de gemeente en de uiteindelijke  
berichtgeving in de media ertoe zullen leiden dat de naam van de  
moskee zal worden bezoedeld.  
 
Onze intentie was vanaf den beginne om met u open kaart te  
spelen, transparantie is ons credo.  
In de persoon van ondergetekende participeren wij in de  
werkgroep sociale cohesie die u presideert.  
Het bestuur streeft naar goede contacten met de gemeente en  
met andere maatschappelijke organisaties. Idem is het bevoegd  
gezag in staat geweest om een netwerk van Helmondse  
organisaties uit te bouwen.  
De wijkagenten weten de weg naar ons te bewandelen, en op  
onze buurt weten wij hen te vinden.  
U en een oud-wethouder met enkele uwer ambtenaren hebben  
reeds een bezoek aan ons gebracht.   
De gemeente in uw persoon of in de persoon van uwer  
ambtenaren blijven welkom bij onze Islamitische Gemeenschap. 
 
Een passage in de Koran leert ons dat woningen via de voordeur  
betreden dienen te worden. 
'En betreedt de woningen via de voordeur' 
Zoals reeds hierboven is uiteengezet kunt u te allen tijde, doch via  
de gangbare klassieke methode bij ons om informatie vragen.  
De door u gehanteerde methode van het op een heimelijke wijze  
opdelven van inlichtingen is zeer ernstig te noemen en bovendien  
laakbaar.  
 
Vertrouwen komt te voet en gaat te paard. 
Het vertrouwen dat het bestuur van meet af aan in de gemeente  
heeft gesteld heeft n.a.v. de genoemde ontwikkelingen een lelijke  
deuk opgelopen. Als lokale overheid bent u uw boekje ver te  
buiten gegaan. 
Deskundigen laten geen spaan heel aangaande de door u  
gehanteerde onderzoeksmethode.  
Een ander markant gegeven is dat het rechtsstatelijk gevoel van  
Moslims in hun gemeente als lokale overheid ernstig is aangetast. 
 
 Naar aanleiding van dit schrijven zouden wij als bestuur gaarne  
een respons, waarin u tekst en uitleg geeft, van uwentwege  
tegemoet willen zien. 
 
Hoogachtend,  
 



Said Mokadim, bestuurslid/ woordvoerder vereniging Islamitische  
Gemeente Al Fadjr 
Zuid-Koninginnewal 6 
5701 NT Helmond  
       

 
Van:      ,          
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 10:24 
Aan:       ,        ;          ,       
Onderwerp: Fwd: Burgemeestersborrel inzake onderzoek moskeeen 
 
       , 
 
Voor jouw beeld onderstaande brief. Als ik me niet vergis heb jij met               overleg  
gehad. De afweging wat we doen, moeten we samen even maken. Op zich snap ik de lijn van de  
burgemeester wel, dan kan er net iets meer gevoel in worden gelegd. Wil jij deze check voor een  
concept even doen? 
 
Gr.       
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
  
Begin doorgestuurd bericht: 
Van: "Blanksma, Elly" <E.Blanksma@helmond.nl>  
Datum: 18 oktober 2021 om 10:21:50 CEST  
Aan: "     ,         " <          @helmond.nl>  
Onderwerp: Burgemeestersborrel inzake onderzoek moskeeen 
     ,  
  
Jorritsma schrijft vandaag een burgemeestersbrief aan zijn raad. Hij bespreekt dat  
vanmiddag in zijn ambtelijk overleg.                   ambtenaar eindhoven kan  
mogelijk en concept delen. Twijfel nog over RIB of burgemeestersbrief!  
  
Elly  
  
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 21:30 
Aan: Blanksma, Elly 
Onderwerp: RE: Documenten krachtenveldanalyse NTA 
 
Dag Elly, 
 
Zoals afgesproken bespreken we morgen in het BOB de situatie n.a.v. het onderzoek door 
radicalisering van NTA. Op  
dit moment wordt de laatste hand gelegd aan de volgende stukken: 
- Memo BOB 
- Beantwoording persvragen 
- Uitnodiging richting moskeebestuurders 



- Raadsinformatiebrief 
 
Ik verwacht deze morgenochtend te kunnen aanleveren. 
 
Groeten, 
        
 
Van:       ,           
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 13:44  
Aan: Blanksma, Elly <E.Blanksma@helmond.nl>  
Onderwerp: Documenten krachtenveldanalyse NTA 
 
Dag Elly, 
 
Op verzoek van       stuur ik je hierbij de onderzoeksopzet van de krachtenveldanalyse en de 
conceptrapportage  
van NTA, als achtergrondinformatie voor de bespreking tijdens het BOB morgenmiddag. 
 
Groeten, 
        
 

 
Van:        ,        
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 21:00 
Aan:       ,         
Onderwerp: Pers 
 
En daar issie dan: 
 
Persreactie (maandag versturen na bespreking) 
 
De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om  
een zogenoemde krachtenveldanalyse uit te voeren. Aanleiding hiervoor is dat er  
de afgelopen jaren signalen waren van mogelijke dreiging door radicalisering.  
Om signalen van radicalisering te herkennen en aan te kunnen pakken is een  
goed netwerk nodig. Om die reden is een opdracht verleend om meer inzicht te  
krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap in Helmond,  
specifiek gericht op de risico’s op radicalisering.  
 
Vanuit die analyse willen we met genoemde partijen verder in gesprek om met  
elkaar een netwerk op te bouwen. Als gemeente hebben we een analyse laten  
uitvoeren naar de infrastructuur van een bepaalde gemeenschap en de  
bijbehorende dynamiek om de eigen informatiepositie van de gemeente te  
versterken. Ons doel is juist om ons te richten op een betere samenwerking in de  
toekomst en beter in contact te komen. Op basis van de analyse kan de gemeente  
Helmond werken aan vervolgacties om de risico’s op radicalisering in de  
islamitische gemeenschap te verminderen en een signaleringsnetwerk op te  
zetten.  
 
Het onderzoek door NTA is uitgevoerd vanuit open bronnen en  
veldwerkonderzoek.   
Met de kennis van nu zetten wij vraagtekens bij de onderzoeksmethode.  



Wanneer blijkt dat de onderzoeksmethode voorbij de grenzen van de wet is  
gegaan, dan betreuren wij dat ten zeerste. Overigens is er nog geen rapportage  
opgeleverd aan de gemeente. Vanwege privacy van betrokken partijen doen wij  
geen uitspraken over de inhoud van de analyse.   
 
Op korte termijn gaan we in gesprek met de islamitische gemeenschap omdat  
wij ons kunnen voorstellen dat zij vragen hebben over het onderzoek en de  
gebruikte methode. Een goede relatie met de islamitische gemeenschap in  
Helmond is voor ons uiteraard erg belangrijk.  
 
Wil jij m in een word bestandje zetten? Ik kan alleen via de iPad nog werken nu.  
En dan hoor ik wel van iedereen wat ze er van vinden ;-)  
 
Thx!  
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 13:17 
Aan:        ,        
Onderwerp: RE: Persreactie 
 
En je zou nog wat scherper afstand kunnen nemen van de manier waarop de gemeente Helmond 
wordt genoemd,  
namelijk in relatie tot het onderzoeken van één moskee. Dit is feitelijk niet juist. 
 
Van:        ,        <         @helmond.nl>   
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 12:34  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
Onderwerp: Persreactie 
 
Ha        , 
 
Toch maar even meteen doorgepakt. Volgens mij is dit de lijn maar lees even kritisch mee: 
 
Persreactie (maandag versturen na bespreking) 
 
De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om  
een zogenoemde krachtenveldanalyse uit te voeren. Aanleiding hiervoor is dat  
er de afgelopen jaren signalen waren van mogelijke dreiging door  
radicalisering. Om signalen van radicalisering te herkennen en aan te kunnen  
pakken is een goed netwerk nodig. Om die reden is een opdracht verleend om  
meer inzicht te krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap  
in Helmond, specifiek gericht op de risico’s op radicalisering.  
 
Vanuit die analyse willen we met genoemde partijen verder in gesprek om met  
elkaar een netwerk op te bouwen. Als gemeente hebben we een analyse laten  
uitvoeren naar de infrastructuur van een bepaalde gemeenschap en de  
bijbehorende dynamiek. Ons doel is juist om ons te richten op een betere  
samenwerking in de toekomst en beter in contact te komen.  
 



Het onderzoek door NTA is uitgevoerd vanuit open bronnen en  
veldwerkonderzoek. Met de kennis van nu zetten wij vraagtekens bij de  
onderzoeksmethode. Wanneer blijkt dat de onderzoeksmethode voorbij de  
grenzen van de wet is gegaan, dan betreuren wij dat ten zeerste. Op korte  
termijn gaan we in gesprek met de islamitische gemeenschap omdat wij ons  
kunnen voorstellen dat zij vragen hebben over het onderzoek en de gebruikte  
methode.  
 
Gr         
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 13:10 
Aan:        ,        
Onderwerp: RE: Persreactie 
 
Hi, 
 
Goed stuk. Misschien nog relevant om te noemen dat we de (definitieve) rapportage van het 
onderzoek nog niet  
hebben ontvangen en dat zodoende het (hernieuwd) opbouwen van het netwerk nog niet is gestart. 
Ik zal met deze  
tekst het stokje verder oppakken. 
 
Grtz! 
 
Van:        ,        <         @helmond.nl>   
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 12:34  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
Onderwerp: Persreactie 
 
Ha        , 
 
Toch maar even meteen doorgepakt. Volgens mij is dit de lijn maar lees even kritisch mee: 
 
Persreactie (maandag versturen na bespreking) 
 
De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om  
een zogenoemde krachtenveldanalyse uit te voeren. Aanleiding hiervoor is dat  
er de afgelopen jaren signalen waren van mogelijke dreiging door  
radicalisering. Om signalen van radicalisering te herkennen en aan te kunnen  
pakken is een goed netwerk nodig. Om die reden is een opdracht verleend om  
meer inzicht te krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap  
in Helmond, specifiek gericht op de risico’s op radicalisering.  
 
Vanuit die analyse willen we met genoemde partijen verder in gesprek om met  
elkaar een netwerk op te bouwen. Als gemeente hebben we een analyse laten  
uitvoeren naar de infrastructuur van een bepaalde gemeenschap en de  
bijbehorende dynamiek. Ons doel is juist om ons te richten op een betere  
samenwerking in de toekomst en beter in contact te komen.  



 
Het onderzoek door NTA is uitgevoerd vanuit open bronnen en  
veldwerkonderzoek. Met de kennis van nu zetten wij vraagtekens bij de  
onderzoeksmethode. Wanneer blijkt dat de onderzoeksmethode voorbij de  
grenzen van de wet is gegaan, dan betreuren wij dat ten zeerste. Op korte  
termijn gaan we in gesprek met de islamitische gemeenschap omdat wij ons  
kunnen voorstellen dat zij vragen hebben over het onderzoek en de gebruikte  
methode.  
 
Gr         
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 

 
Van:        ,        
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 12:34 
Aan:       ,         
Onderwerp: Persreactie 
 
Ha        , 
 
Toch maar even meteen doorgepakt. Volgens mij is dit de lijn maar lees even kritisch mee: 
 
Persreactie (maandag versturen na bespreking) 
 
De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om  
een zogenoemde krachtenveldanalyse uit te voeren. Aanleiding hiervoor is dat er  
de afgelopen jaren signalen waren van mogelijke dreiging door radicalisering.  
Om signalen van radicalisering te herkennen en aan te kunnen pakken is een  
goed netwerk nodig. Om die reden is een opdracht verleend om meer inzicht te  
krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap in Helmond,  
specifiek gericht op de risico’s op radicalisering.  
 
Vanuit die analyse willen we met genoemde partijen verder in gesprek om met  
elkaar een netwerk op te bouwen. Als gemeente hebben we een analyse laten  
uitvoeren naar de infrastructuur van een bepaalde gemeenschap en de  
bijbehorende dynamiek. Ons doel is juist om ons te richten op een betere  
samenwerking in de toekomst en beter in contact te komen.  
 
Het onderzoek door NTA is uitgevoerd vanuit open bronnen en  
veldwerkonderzoek. Met de kennis van nu zetten wij vraagtekens bij de  
onderzoeksmethode. Wanneer blijkt dat de onderzoeksmethode voorbij de  
grenzen van de wet is gegaan, dan betreuren wij dat ten zeerste. Op korte termijn  
gaan we in gesprek met de islamitische gemeenschap omdat wij ons kunnen  
voorstellen dat zij vragen hebben over het onderzoek en de gebruikte methode.  
 
Gr         
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 

 



Van:        ,        
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 11:03 
Aan:       ,         
Onderwerp: Fwd: Overleg NTA 
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
  
Begin doorgestuurd bericht: 
Van: "       ,       " <         @helmond.nl>  
Datum: 16 oktober 2021 om 12:05:25 CEST  
Aan: "     ,              " <               @helmond.nl>, "     ,         "  
<          @helmond.nl>, "         ,      " <               @helmond.nl>  
Onderwerp: Overleg NTA 
 
 
 
Van:        ,        
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 10:58 
Aan:      ,         ;          ,      ;       ,        ;      ,               
Onderwerp: Fwd:  
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
  
Begin doorgestuurd bericht: 
Van:                <             @outlook.com>  
Datum: 17 oktober 2021 om 10:57:50 CEST  
Aan:          @helmond.nl 
  
Reactie  
  
De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om  
een zogenoemde krachtenveldanalyse uit te voeren. Echter, dit is vanuit een  
andere insteek gedaan dan de geschetste context bij andere gemeenten. We  
hebben een analyse laten uitvoeren om een goed beeld te krijgen bij het totale  
islamitische speelveld in de stad. Vanuit die analyse willen we met genoemde  
partijen verder in gesprek om met elkaar een netwerk op te bouwen. Het  
onderzoek in Helmond is vanuit een positieve insteek ingezet en nadrukkelijk niet  
gekeken naar individuele personen of organisaties in relatie tot problematisch  
gedrag. Ons doel was juist om ons te richten op een betere samenwerking in de  
toekomst en beter in contact te komen.   
  
  
Het onderzoek door NTA is uitgevoerd vanuit open bronnen en  
veldwerkonderzoek. Zoals gezegd is onze insteek om het onderzoek te gebruiken  
als vertrekpunt om een goed netwerk te kunnen bouwen. Wanneer blijkt dat de  
onderzoeksmethode voorbij de grenzen van de wet is gegaan, dan betreuren wij  
dat ten zeerste.   
  
Vanwege privacy van betrokken partijen doen wij geen uitspraken over de  
inhoud van de analyse.   



  
  
 
 
Verzonden vanuit Outlook 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 12:53 
Aan:                    (        @eindhoven.nl) 
Onderwerp: Conceptstukken mbt NTA 
Bijlagen: Uitnodiging moskeebesturen.docx; 20211018 Memo BOB publicatie  
NRC.docx; Persreactie.docx; RIB Krachtenveldanalyse NTA.docx 
 
 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: zaterdag 16 oktober 2021 16:39 
Aan:        ,        
Onderwerp: Beantwoording persvragen mbt NTA 
Bijlagen: Aanpak gemeente Eindhoven.docx 
 
Hoi       , 
 
Hierbij wat input voor de beantwoording vd persvragen. 
 
Groeten, 
        
 
Van:       ,           
Verzonden: zaterdag 16 oktober 2021 16:30  
Aan:          ,       <               @helmond.nl>;      ,          <          @helmond.nl>;  
      ,       <        @helmond.nl>  
Onderwerp: Stuken NTA 
 
Hallo heren, 
 
Ik heb het appverkeer teruggelezen en stuur jullie hierbij de gevraagde stukken. Deze staan 
inderdaad in de map  
U:\VN\Radicalisering (V&N)\Krachtenveldanalyse NTA (2021) 
 
De tijdlijn: 
- 23 september 2020 - bespreking aanvraag versterkingsgelden NCTV in BOB. 
- Najaar 2020 - aanvraag versterkingsgelden NCTV tbv krachtenveldanalyse (zie bijlage).  
Doel: Meer inzicht krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap in Helmond, 
specifiek  
gericht op de risico’s op radicalisering, als basis voor het opbouwen van een signaleringsnetwerk.   
- 18 december 2020 – toekenning versterkingsgelden. De NCTV vermeldt erbij: “u wordt 
verzocht de analyse  
te richten op extremisme’’. 



- December 2020 - februari 2021 – opdracht uitgezet en uitgewerkt. Keuze voor NTA obv 
voordracht door  
NCTV en ervaringen gemeente Eindhoven. 
- 16 februari 2021- definitieve offerte NTA. 
- 24 februari 2021 - onderzoek van start. 
- 8 maart 2021 - bespreking uitvoering onderzoek in BOB. Hierin toegelicht dat het onderzoek 
non-informed  
zal plaatsvinden. De burgemeester kon zich hierin vinden. 
- 9 september 2021 – persvragen NRC mbt krachtenveldanaylse NTA. 
- 22 september 2021 - bespreking met burgemeester obv. memo mbt. (1) voorstel aanvraag 
NCTV- 
versterkingsgelden 2022, (2) voorstel beantwoording persvragen mbt NTA, (3) voorstel vervolg 
proces.  
 
In oktober is heeft het onderwerp niet meer op de agenda van het BOB gestaan en is er in mijn bijzijn 
niets meer  
hierover besproken. 
Verder mogelijk relevant: op 18 mei 2021 heeft Jeanette        , burgerlid van GroenLinks, per abuis 
een  
uitnodiging gekregen om deel te nemen aan een interview door NTA mbt de krachtenveldanalyse. De 
mail had  
gestuurd moeten worden naar               , die eerder de ondersteuning van het Platform Sociale 
Cohesie  
uitvoerde. Vanwege gelijkende mailadressen j.       @helmond.nl /                @helmond.nl) is toen de  
verwarring ontstaan. De burgemeester heeft haar tijdens het daaropvolgende BOB gebeld en 
namens ons haar  
excuses aangeboden. Daarbij is afgesproken dat Jeanette         verder niet over het onderzoek zou  
communiceren. 
 
 
Ik heb contact gehad met                   , programmamanager radicalisering in Eindhoven. Zij hebben de  
volgende aanpak (zie bijlage): 
- App aan moskeebesturen, Hierbij is de reactie aan het NRC doorgestuurd. De nadruk van de 
communicatie  
ligt op het feit dat er informatie uit het verband is gerukt. De gemeente Eindhoven wordt in het 
artikel in één  
adem genoemd met enkele andere steden, waardoor het lijkt dat de informatie over die steden ook 
op  
Eindhoven betrekking heeft. 
- Volgende week gesprek met moskeebesturen. 
- Maandag RIB. 
 
Uit het gesprek op de appgroep maak ik op dat er morgenochtend een overleg is, waarbij we een 
concept uitnodiging  
bespreken. Ik ga daarmee aan de slag en stuur het voor morgenochtend door. 
 
Groeten, 
         
 

 
Van:       ,         
Verzonden: donderdag 12 augustus 2021 13:56 



Aan:         ,            
Onderwerp: Afspraak       
 
Hoi       , 
 
Wil jij een moment prikken voor een afspraak van een uur tussen      ,       en mijzelf? We willen       
graag  
bijpraten over de krachtenveldanalyse die is uitgevoerd naar de islamitische infrastructuur in 
Helmond en met hem de  
vervolgstappen bespreken. 
Thanks! 
 
Groeten, 
        
 

 
Van:       ,         
Verzonden: woensdag 21 juli 2021 14:55 
Aan:                   
Onderwerp: RE: Moskee Al Fadjr 
 
Hoi       , 
 
Nu ik je berichtje lees realiseer ik me dat ik ben vergeten door te geven dat het niet is doorgegaan. Er 
bleken toch  
teveel organisatorische details niet voldoende uitgewerkt om dit te doen. Het is wel de bedoeling om 
met het  
Suikerfeest (als de coronamaatregelen een grote samenkomst in de moskeeën nog steeds in de weg 
staan) wel een  
dergelijke bijeenkomst te organiseren. 
 
Groeten, 
        
 
Van:                   <      @ntadvies.nl>   
Verzonden: woensdag 21 juli 2021 14:09  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
Onderwerp: Re: Moskee Al Fadjr 
 
Hi        ,  
 
Weet jij of dit gisteren door is gegaan? Ik kan er niks over terugvinden in nieuwsberichten of  
Facebookspagina’s.  
Alvast bedankt! 
 
Met vriendelijke groet,  
                  
 
  
 
 
 



 
Van: "      ,        " <        @helmond.nl>  
Datum: dinsdag 13 juli 2021 om 13:26  
Aan:                   <      @ntadvies.nl>  
CC: "      ,      " <        @helmond.nl>  
Onderwerp: FW: Moskee Al Fadjr 
 
Hoi       , 
 
Onderstaand verzoek hebben we gisteren ontvangen. Het leek me mogelijk relevant voor de 
krachtenveldanalyse,  
vandaar dat ik het aan je doorstuur. Inhoudelijk gezien kan dit initiatief doorgang vinden, dat 
antwoord zal vandaag  
gegeven worden. Misschien interessant om hierop in te spelen door middel van aanwezigheid. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
                
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning  
  
Afdeling Veiligheid & Naleving  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Frans Joseph van Thielpark 100, 5707 BZ Helmond  
Tel. (0492) 58 7175 Mob. 06-46331782 
 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 
Van: farok abdessalami <froek20@hotmail.com>   
Verzonden: dinsdag 13 juli 2021 02:00  
Aan:   
Onderwerp: Re: Bankje van Mies  
 
Beste [naam]  
 
Ik héb jouw vanmiddag proberen te bellen maar is me niet gelukt  
Bij deze deze mail  
 
Ik doe al 4 jaar me best om 2 moskees samen te laten bidden om dat er van die eigen wijze oudje 
tussen  
zitten hahahah  
 
Maar ik hé. Ze eindelijk samen gekregen en ze hebben toegezegd  
 
En als de burge meester ook een ja teken geeft dan ben ik helmaal klaar om het uit te voeren  
 
Héb al de locatie en al  
 
Als het mag dan kunne we volgenden week dinsdag tijdens het offerfeest smorgen het gebed samen  
doen op een voetbal veld en ik had zelf in gedachten Hvv ivm ruimte en parkeerplaats genoeg bij de  



beide flats van deutenkomplein en Ook afgelegen  
 
 
Ik hoor graag van je  
 
Het gaat over de moskee langs jullie En uit de blinken centrum  
 
Alfadjr  
Islamitische centrum Helmond  
 
 
Dit is een voorbeeld van onze broeders on eindoven  
 
https://www.facebook.com/100009608982965/posts/2829805580683047/?sfnsn=wa 
 
 
  
  
  
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing:  
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik 
van  
deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht ten onrechte  
ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te informeren door 
het  
bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, 
verspreiding  
en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan derden is niet toegestaan. NTA staat  
niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e-mail, noch voor de tijdige ontvangst 
daarvan.  
Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor het aangaan van verplichtingen. 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: maandag 14 juni 2021 08:39 
Aan:                         ,         
Onderwerp: RE: Contact met basisschool 
 
Top! 
 
Groeten, 
        
 
Van:                         ,         <L.               .        @helmond.nl>   
Verzonden: vrijdag 11 juni 2021 12:35  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
Onderwerp: RE: Contact met basisschool 
 
Geen probleem ?? ik begreep uit de laatste mail van       dat ze mijn naam had doorgegeven. 
 
 



Van:       ,         
Verzonden: donderdag 10 juni 2021 14:54 
Aan:                         ,         
Onderwerp: RE: Contact met basisschool 
 
Hoi, 
 
Ik begreep dat       je dezelfde vraag heeft gesteld, we gingen daarmee per ongeluk langs elkaar heen. 
Eén reactie  
is natuurlijk voldoende ?? 
 
Groeten, 
        
 
Van:       ,           
Verzonden: donderdag 10 juni 2021 11:13  
Aan:                         ,         <                 .        @helmond.nl>  
Onderwerp: Contact met basisschool 
 
Hoi        , 
 
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap in de 
gemeente  
Helmond, voert de organisatie NTA op dit moment een krachtenveldanalyse voor ons uit. De analyse 
richt zich op de  
mogelijke dreiging van radicalisering in de islamitische infrastructuur in Helmond. Vanwege de 
(politieke) gevoeligheid  
rondom dit onderwerp wordt het onderzoek non-informed uitgevoerd. We verzoeken je dan ook 
vertrouwelijk met deze  
kennis om te gaan. 
 
Nu hebben we de vraag gekregen of de onderzoekers in contact kunnen komen met degene die 
contact heeft met  
Helmondse basisscholen, inclusief de islamitische basisschool Salah Eddin El Ayyoubi, over 
bijvoorbeeld het  
onderwijsprogramma en taallessen. Van        begreep ik dat jij degene bent die die kennis heeft. Mag 
ik je naam  
doorgeven, zodat                   van NTA contact met je op kan nemen?  
 
 
Met vriendelijke groet, 
  
                
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning  
  
Afdeling Veiligheid & Naleving  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Frans Joseph van Thielpark 100, 5707 BZ Helmond  
Tel. (0492) 58 7175 Mob. 06-46331782 
 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 



  
Minder printen is beter voor het milieu 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: donderdag 10 juni 2021 11:13 
Aan:                         ,         
Onderwerp: Contact met basisschool 
 
Hoi        , 
 
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap in de 
gemeente  
Helmond, voert de organisatie NTA op dit moment een krachtenveldanalyse voor ons uit. De analyse 
richt zich op de  
mogelijke dreiging van radicalisering in de islamitische infrastructuur in Helmond. Vanwege de 
(politieke) gevoeligheid  
rondom dit onderwerp wordt het onderzoek non-informed uitgevoerd. We verzoeken je dan ook 
vertrouwelijk met deze  
kennis om te gaan. 
 
Nu hebben we de vraag gekregen of de onderzoekers in contact kunnen komen met degene die 
contact heeft met  
Helmondse basisscholen, inclusief de islamitische basisschool Salah Eddin El Ayyoubi, over 
bijvoorbeeld het  
onderwijsprogramma en taallessen. Van        begreep ik dat jij degene bent die die kennis heeft. Mag 
ik je naam  
doorgeven, zodat                   van NTA contact met je op kan nemen?  
 
 
Met vriendelijke groet, 
  
                
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning  
  
Afdeling Veiligheid & Naleving  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Frans Joseph van Thielpark 100, 5707 BZ Helmond  
Tel. (0492) 58 7175 Mob. 06-46331782 
 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 

 
Van:                   <      @ntadvies.nl> 
Verzonden: dinsdag 13 april 2021 13:54 
Aan:       ,       
CC:       ,         
Onderwerp: Re: Uitnodiging onderzoek NTA 



 
Beste      ,  
 
Bedankt voor uw reactie! Het onderzoek richt zich naast radicalisering op de bredere islamitische 
infrastructuur van  
Helmond. Gezien uw functie bij de gemeente en betrokkenheid bij het platform sociale cohesie, zou 
u een  
interessante invalshoek kunnen hebben op dit thema. Het zou voor ons daarom heel waardevol zijn 
om u te spreken  
op donderdag 29 april tussen 10-10.30. Ik zal straks direct een agendaverzoek sturen via Teams.  
 
Ten slotte zou ik u alvast willen vragen om na te denken over de collega’s waar u naar verwees, die 
mogelijk extra  
kennis zouden hebben over het onderwerp. Mogelijk kunnen zij nog een aanvulling vormen op de 
huidige lijst met  
participanten.  
 
Alvast bedankt en ik kijk ernaar uit om u te spreken! 
 
Met vriendelijke groet,  
        
 
  
 
 
 
 
Van: "      ,      " <         @helmond.nl>  
Datum: maandag 12 april 2021 om 09:56  
Aan:                   <      @ntadvies.nl>  
CC: "      ,        " <        @helmond.nl>  
Onderwerp: RE: Uitnodiging onderzoek NTA 
 
Beste       ,  
  
Bedankt voor de mail met uitnodiging. Ik heb aan mij collega         doorgegeven dat ik zelf niet  
inhoudelijk betrokken ben bij het thema radicalisering. Dus ik denk dat ik hieraan geen bijdrage kan  
leveren.  
  
Ik houd me bezig met thema’s als seksuele weerbaarheid bij jeugd, ben contractbeheerder voor  
organisaties (subsidie) en ben projectleider van Jeugdvriendelijke Stad. Een project waarmee we  
kinderen en jongeren betrekken bij gemeentelijk beleid en vragen wat er volgens hen op de agenda 
van  
Helmond moet staan. Daarnaast ben ik als ambtelijk secretaris betrokken bij het platform sociale  
cohesie. In dit platform zitten vertegenwoordigers vanuit verschillende organisaties, zoals onderwijs,  
moskeeën, kerken, maatschappelijke organisaties. Mijn rol daarin is puur ondersteunend.  
  
Ik ga ervan uit dat er andere collega’s van de gemeente zijn uitgenodigd voor een interview die meer  
inhoudelijke kennis en ervaring hebben op dit gebied. Mocht het toch nodig zijn om elkaar kort te  
spreken, dan kan dat telefonisch op donderdag 29 april tussen 10 en 10.30 uur. Veel succes met het  
onderzoek. 
  



Met vriendelijke groet, 
  
              
Beleidsontwikkelaar Jeugd / Projectleider Jeugdvriendelijke Stad  
  
Ontwikkeling Sociaal Domein  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond   
Tel: 14 0492 (intern 7115) / 06 22 10 56 76 
Aanwezig op maandag, donderdag en vrijdag 
    
https://www.helmond.nl/coronavirus  
   
Minder printen is beter voor het milieu  
  
Van:                   [mailto:      @ntadvies.nl]   
Verzonden: donderdag 8 april 2021 08:47  
Aan:       ,       <         @helmond.nl>  
Onderwerp: Uitnodiging onderzoek NTA 
  
Beste             , 
  
Mijn naam is                   en ik ben onderzoeker van onderzoeks- en adviesbureau Nuance door  
Training en Advies (NTA). Via               , beleidscoördinator veiligheid van de gemeente Helmond,  
heb ik uw contactgegevens gekregen.  
  
De gemeente Helmond heeft aan NTA gevraagd om het islamitische krachtenveld binnen de 
gemeente  
Helmond in kaart te brengen. Hiervoor onderzoeken we alle gemeentelijke actoren binnen de  
infrastructuur, alsmede hun onderlinge dynamiek en de wijze waarop ze zich tot de lokale overheid  
verhouden. Bovendien hebben we specifiek aandacht voor de mogelijke dreiging van radicalisering 
en  
extremisme die uitgaat van de islamitische infrastructuur. Het overkoepelende doel van dit 
onderzoek is  
om de informatiepositie van de gemeente te versterken en een goed netwerk op te bouwen om 
signalen  
van radicalisering te herkennen en beheersen.  
  
De directe opdrachtgevers van dit onderzoek zijn             , programmaleider integrale veiligheid, en  
              . Zij hebben ons verzocht om vervolgcontact met u op te nemen, vanwege uw  
informatiepositie en expertise op dit gebied. Bij deze wil ik u dan ook vragen of u op korte termijn 
met  
mij over genoemde onderwerpen in gesprek wilt. 
  
Hierbij is het goed te weten dat, op verzoek van de gemeente, dit geen openbaar onderzoek is. Dit 
houdt  
in dat de gemeente de wens heeft om de gemeentelijke infrastructuur in beeld te brengen, zonder 
dat  
de actoren binnen de infrastructuur hiervan op de hoogte worden gebracht. Tijdens ons gesprek kan 
ik  
hier verder over toelichten, indien u dit wenst. 
  



Bij deze enkele opties voor ons gesprek: 
-Woensdag 28 april 10.00 
-Donderdag 29 april 10.00 
  
Graag uw reactie, hartelijk dank alvast. 
  
Met vriendelijke groet,  
                  
  
  
  
  
  
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde.  
Gebruik van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht  
ten onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te  
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking,  
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan  
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e- 
mail, noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor  
het aangaan van verplichtingen.  
  
  
  
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing:  
https://www.helmond.nl/proclaimer 
De informatie verzonden in dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde.  
Gebruik van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Indien u dit bericht  
ten onrechte ontvangt, wordt u verzocht de inhoud niet te gebruiken maar de afzender direct te  
informeren door het bericht te retourneren en het daarna te verwijderen. Openbaarmaking,  
vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van de in de e-mail ontvangen informatie aan  
derden is niet toegestaan. NTA staat niet in voor de juiste overbrenging van een verzonden e- 
mail, noch voor de tijdige ontvangst daarvan. Externe e-mail wordt door NTA niet gebruikt voor  
het aangaan van verplichtingen. 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 6 april 2021 13:48 
Aan:             
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Hey       , 
 
Goed om van je te horen! Heb je een fijn lang paasweekend gehad? Ik heb je gegevens met NTA 
gedeeld, hopelijk  
komen we tot een mooi beeld. 
 
Zoals je vast gehoord hebt, hebben we alweer afscheid genomen van een afdelingsmanager bij 
V&N… We zijn op  
jacht naar een nieuwe, maar die zoektocht schiet nog niet echt op. Dat schaap met die 8(!) poten is 
niet gemakkelijk  



te vinden, dus als je nog iemand weet… Op dit moment vervult       zijn rol als manager leefbaarheid 
& veiligheid  
met extra nadruk op ons team, dus we zijn niet helemaal stuurloos ?? 
 
Verder gaat het volgens mij wel goed in het team, als is iedereen het thuiswerken goed beu. Maar 
dat zal bij jullie niet  
veel anders zijn. Als we weer naar kantoor mogen komen, moeten we wel een andere afslag nemen 
omdat we vanaf  
eind maart in Boscotondo gevestigd zijn. Wel een leuke locatie, maar zo ver van de andere afdelingen 
vandaan. Ik  
kan me voorstellen dat de overleggen vooral in de huurtorens bij de Cacaofabriek zijn en dat ik 
weinig op Boscotondo  
ga komen, maar we zullen zien.  
 
Het gaat vast nog wel even duren, maar als ik een volgende keer in Eindhoven ben probeer ik even bij 
je langs te  
komen voor een live bijpraatmomentje! 
 
Groeten, 
        
 
Van:             <      @eindhoven.nl>   
Verzonden: woensdag 31 maart 2021 12:57  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Hoi        , 
 
Hoe gaat het met je? En met de andere VN’ers? 
 
Je mag mijn naam en mailadres delen met NTA. Ik zie de afspraak wel verschijnen. 
 
 
Groeten, 
       
 
Van:       ,         <        @helmond.nl>   
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 11:36  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
CC:       ,       <        @helmond.nl>  
Onderwerp: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Beste (oud-)collega, 
 
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap in de 
gemeente  
Helmond, voert de organisatie NTA een krachtenveldanalyse voor ons uit. De analyse richt zich op de 
mogelijke  
dreiging van radicalisering in de islamitische infrastructuur in Helmond. Vanwege de (politieke) 
gevoeligheid rondom  
dit onderwerp wordt het onderzoek non-informed uitgevoerd. We verzoeken je dan ook 
vertrouwelijk met deze kennis  



om te gaan. 
 
Voor het onderzoek wil NTA in contact komen met mensen die kennis hebben van de 
moslimgemeenschap in  
Helmond en bij een eerste inventarisatie kwam jouw (voormalige) rol of functie in beeld. Graag 
krijgen we je  
toestemming om je naam en mailadres te delen met NTA, zodat zij contact op kunnen nemen voor 
een gesprek.  
Mocht je zelf niet de juiste contactpersoon zijn en wil je iemand anders voorstellen, horen we dat 
natuurlijk graag. Ook  
met vragen kun je bij ons terecht. 
 
Groeten, mede namens             , 
               
 
 
Met vriendelijke groet, 
  
                
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning  
  
Afdeling Veiligheid & Naleving  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV, Helmond   
Tel. (0492) 58 7175 Mob. 06-46331782 
 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 
  
  
  
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing:  
https://www.helmond.nl/proclaimer 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 16:58 
Aan:          ,              
Onderwerp: RE: Antw: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Top! 
 
Groeten, 
        
 
Van:          ,              <               @politie.nl>   
Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 16:30  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
Onderwerp: Antw: Krachtenveldanalyse Helmond 

https://www.helmond.nl/proclaimer


 
Geen probleem  
 
Met vriendelijke groet,  
 
André           
Senior GGP, SMT Peelland, Cter, PGA, WPG, HKI PVR 
Politie | Eenheid Oost-Brabant | District Helmond | Afdeling Peelland 
Bezoekers, Kasteel Traverse 101, 5701NR Helmond 
Postbus 90163, 5200 MS ’s-Hertogenbosch 
 
 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 16:29 
Aan:       ,                 
Onderwerp: RE: Antw: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Top! 
 
Groeten, 
        
 
Van:       ,                     <                     @politie.nl>   
Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 16:27  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
Onderwerp: Antw: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Geen probleem 
 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 16:29 
Aan:                           
Onderwerp: RE: Antw: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Top! 
 
Groeten, 
        
 
Van:                           <               @politie.nl>   
Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 16:19  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
Onderwerp: Antw: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Hoi hoi, 
 
Geen probleem.  
 
Gr       
  
Van: "      ,        " <        @helmond.nl>  
Verzonden op: dinsdag 30 maart 2021 16:06  



Aan: "      ,        " <        @helmond.nl>  
CC: "      ,      " <        @helmond.nl>  
Onderwerp: Krachtenveldanalyse Helmond 
Beste collega, 
 
Graag nog een reactie op de vraag of ik je contactgegevens kan doorgeven aan NTA voor 
onderstaand onderzoek. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
                
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning  
  
Afdeling Veiligheid & Naleving  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV, Helmond   
Tel. (0492) 58 7175 Mob. 06-46331782 
 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 
Van:       ,           
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 11:36  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
CC:       ,       <        @helmond.nl>  
Onderwerp: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Beste (oud-)collega, 
 
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap in de 
gemeente  
Helmond, voert de organisatie NTA een krachtenveldanalyse voor ons uit. De analyse richt zich op de 
mogelijke  
dreiging van radicalisering in de islamitische infrastructuur in Helmond. Vanwege de (politieke) 
gevoeligheid rondom  
dit onderwerp wordt het onderzoek non-informed uitgevoerd. We verzoeken je dan ook 
vertrouwelijk met deze kennis  
om te gaan. 
 
Voor het onderzoek wil NTA in contact komen met mensen die kennis hebben van de 
moslimgemeenschap in  
Helmond en bij een eerste inventarisatie kwam jouw (voormalige) rol of functie in beeld. Graag 
krijgen we je  
toestemming om je naam en mailadres te delen met NTA, zodat zij contact op kunnen nemen voor 
een gesprek.  
Mocht je zelf niet de juiste contactpersoon zijn en wil je iemand anders voorstellen, horen we dat 
natuurlijk graag. Ook  
met vragen kun je bij ons terecht. 
 
Groeten, mede namens             , 



               
 
 
Met vriendelijke groet, 
  
                
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning  
  
Afdeling Veiligheid & Naleving  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV, Helmond   
Tel. (0492) 58 7175 Mob. 06-46331782 
 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 
  
  
  
Op dit bericht is de proclaimer van de gemeente Helmond van toepassing:  
https://www.helmond.nl/proclaimer 
------------------------- Disclaimer ----------------------------  
De informatie verzonden met dit e-mailbericht (en bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de  
geadresseerde(n) en zij die van de geadresseerde(n) toestemming kregen dit bericht te lezen.  
Kennisneming door anderen is niet toegestaan.  
De informatie in dit e-mailbericht (en bijlagen) kan vertrouwelijk van aard zijn en binnen het bereik 
van  
een geheimhoudingsplicht en/of een verschoningsrecht vallen.  
Indien dit e-mailbericht niet voor u bestemd is, wordt u verzocht de afzender daarover onmiddellijk 
te  
informeren en het e-mailbericht (en bijlagen) te vernietigen.  
Conform het beveiligingsbeleid van de Politie wordt e-mail van en naar de politie gecontroleerd op  
virussen, spam en phishing en moet deze e-mail voldoen aan de voor de overheid verplichte  
mailbeveiligingsstandaarden die zijn vastgesteld door het Forum Standaardisatie.  
Mail die niet voldoet aan het beveiligingsbeleid kan worden geblokkeerd waardoor deze de  
geadresseerde niet bereikt. De geadresseerde wordt hiervan niet in kennis gesteld.  
---------------------------------------------------------------------  
The information sent in this E-mail message (including any attachments) is exclusively intended for 
the  
individual(s) to whom it is addressed and for the individual(s) who has/have had permission from the  
recipient(s) to read this message.  
Access by others is not permitted.  
The information in this E-mail message (including any attachments) may be of a confidential nature 
and  
may form part of the duty of confidentiality and/or the right of non-disclosure.  
If you have received this E-mail message in error, please notify the sender without delay and delete 
the  
E-mail message (including any attachments).  
In conformity with the security policy of the Police, E-mails from and to the Police are checked for  



viruses, spam and phishing and this E-mail must meet the standards of the government-imposed E-
mail  
security as set by the Standardization Forum.  
Any E-mail failing to meet said security policy may be blocked as a result of which it will not reach the  
intended recipient. The recipient concerned will not be notified.  
--------------------------------------------------------------------- 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 12:23 
Aan:        ,        
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Hoi       , 
 
Bedankt voor het meedenken! Ik heb Stefan ook gevraagd vanwege zijn betrokkenheid bij de 
binnenstad. En ik dacht  
aan jou vanwege je kennis vanuit je eerdere functie. Ik weet het niet, maar wellicht is het een idee 
dat NTA een  
gecombineerd interview met jou en       uitvoert zodat de huidige situatie en het verleden gebundeld 
worden. Sta je  
daarvoor open? 
 
Groeten, 
        
 
Van:        ,        <               @helmond.nl>   
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 12:19  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>  
CC:       ,       <         @helmond.nl>;     ,                    <            @helmond.nl>;  
            ,            <          @helmond.nl>  
Onderwerp: RE: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Hoi         
 
             heeft dit van mij overgenomen, aangehaakt aan het platform sociale cohesie.  
 
Ik weet niet of het ook een onderwerp kan zijn voor de wijkadviseurs (               en               ) of andere 
OSD-ers 
 
 
Succes, 
 
        
 
 
 
Van:       ,         <        @helmond.nl>   
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 11:46  
Aan:        ,        <               @helmond.nl>  
Onderwerp: Krachtenveldanalyse Helmond 
 



Beste (oud-)collega, 
 
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap in de 
gemeente  
Helmond, voert de organisatie NTA een krachtenveldanalyse voor ons uit. De analyse richt zich op de 
mogelijke  
dreiging van radicalisering in de islamitische infrastructuur in Helmond. Vanwege de (politieke) 
gevoeligheid rondom  
dit onderwerp wordt het onderzoek non-informed uitgevoerd. We verzoeken je dan ook 
vertrouwelijk met deze kennis  
om te gaan. 
 
Voor het onderzoek wil NTA in contact komen met mensen die kennis hebben van de 
moslimgemeenschap in  
Helmond en bij een eerste inventarisatie kwam jouw (voormalige) rol of functie in beeld. Graag 
krijgen we je  
toestemming om je naam en mailadres te delen met NTA, zodat zij contact op kunnen nemen voor 
een gesprek.  
Mocht je zelf niet de juiste contactpersoon zijn en wil je iemand anders voorstellen, horen we dat 
natuurlijk graag. Ook  
met vragen kun je bij ons terecht. 
 
Groeten, mede namens             , 
               
 
 
Met vriendelijke groet, 
  
                
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning  
  
Afdeling Veiligheid & Naleving  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV, Helmond   
Tel. (0492) 58 7175 Mob. 06-46331782 
 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 11:46 
Aan:        ,        
Onderwerp: Krachtenveldanalyse Helmond 
 
Beste (oud-)collega, 
 
Om meer kennis te krijgen van de risico’s van radicalisering binnen de moslimgemeenschap in de 
gemeente  



Helmond, voert de organisatie NTA een krachtenveldanalyse voor ons uit. De analyse richt zich op de 
mogelijke  
dreiging van radicalisering in de islamitische infrastructuur in Helmond. Vanwege de (politieke) 
gevoeligheid rondom  
dit onderwerp wordt het onderzoek non-informed uitgevoerd. We verzoeken je dan ook 
vertrouwelijk met deze kennis  
om te gaan. 
 
Voor het onderzoek wil NTA in contact komen met mensen die kennis hebben van de 
moslimgemeenschap in  
Helmond en bij een eerste inventarisatie kwam jouw (voormalige) rol of functie in beeld. Graag 
krijgen we je  
toestemming om je naam en mailadres te delen met NTA, zodat zij contact op kunnen nemen voor 
een gesprek.  
Mocht je zelf niet de juiste contactpersoon zijn en wil je iemand anders voorstellen, horen we dat 
natuurlijk graag. Ook  
met vragen kun je bij ons terecht. 
 
Groeten, mede namens             , 
               
 
 
Met vriendelijke groet, 
  
                
Beleidscoördinator integrale veiligheid | Beleidsadviseur ondermijning  
  
Afdeling Veiligheid & Naleving  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV, Helmond   
Tel. (0492) 58 7175 Mob. 06-46331782 
 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 11:37 
Aan:       ,       
Onderwerp: Krachtenveldanalyse 
 
Hoi      , 
 
Als vervolg op mijn voorgaande mail wil ik je vragen om de contactenlijst voor het Platform Sociale 
Cohesie met me te  
delen. 
Alvast bedankt! 
 
Groeten, 
        



 

 
Van:       ,         
Verzonden: woensdag 3 maart 2021 15:50 
Aan:            ,           
CC:         ,           ;        ,       ;              ;        ,     ;           ;  
         ,        
Onderwerp: RE: BOB 8-3 
 
Op jouw verzoek levert       ook nog een memo over de krachtenveldanalyse aan.  
 
Groeten, 
        
 
Van:            ,           <                 @helmond.nl>   
Verzonden: woensdag 3 maart 2021 15:02  
Aan:       ,         <        @helmond.nl>;               <      @helmond.nl>;        ,       
<            @helmond.nl>;            <       @helmond.nl>;          ,         
<          @helmond.nl>  
CC:         ,            <               @helmond.nl>;        ,        <         @helmond.nl>  
Onderwerp: BOB 8-3 
 
Allen, hierbij de geplande onderwerpen voor het komende BOB: 
 
* Agenda burgemeester week 10; stuurgroep DITSS, DB VRBZO (Jolanda) 
* Voorbereiding verkiezingen (     , mondeling) 
* Strategie V&N (    ) 
* Vervolg motie steekwapens (Ivo) 
* Vervolg motie vuurwerk (Ivo) 
* Onder voorbehoud: vervolgproces coffeeshopbeleid (      ) 
 
Beantwoording VA Helmond Aktief is dzv        reeds naar college. 
 
Aanvullingen/opmerkingen? 
 
Met vriendelijke groet, 
  
                      
Afdelingshoofd Veiligheid & Naleving  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond   
Weg op den Heuvel 35, 5701 NV Helmond   
Telefoon: +31492-587235/ +316 27593619 
  
https://www.helmond.nl/coronavirus 
  
Minder printen is beter voor het milieu 
 

 
Van:       ,         
Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 12:49 
Aan:         ,            



CC:            ,           
Onderwerp: FW: Aanvraag versterkingsgelden 
Bijlagen: Helmond - aanvraag versterkingsgelden krachtenveldanalyse (definitief).docx;  
20201005 Memo beleidsoverleg BM Aanvraag versterkingsgelden mbt  
krachtenveldanalyse.doc 
 
Hoi       , 
Voor op de agenda van het BOB van a.s. maandag. Kan eventueel onder mededelingen of ter 
kennisname. 
Groeten, 
        
 

 



Van:        ,         
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 12:22 
Aan:       ,         <        @helmond.nl>;      ,          <          @helmond.nl>;             <          @helmond.nl>;      ,               
<               @helmond.nl> 
CC:        ,      <           @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: BOB - beantwoording raadsvragen mbt onderzoek NTA 
 
Ha        , 
 
Nog een korte reactie / aanvulling vanuit mijn perspectief: 
 

- In het licht van het artikel wat jij doorstuurde (reactie Grapperhaus), zouden we die lijn die 
hij hanteert niet ook moeten verwerken in de beantwoording? Hij doet daar bepaalde 
uitspraken in mbt risico’s en rechtmatigheid. Dat geeft ons wellicht nog ‘ruimte’ in de 
discussie.  

- Vwb het delen van resultaten / conclusies / aanbevelingen: goed om hier vooraf scherp op te 
zijn wat we wel / niet gaan delen en met wie. Doen we dat vertrouwelijk? Anders weet ik al 
welke vraag we ook gaan krijgen (de pers namelijk). Ik zou overigens ook niet spreken over 
dat de concept rapportage gepresenteerd wordt maar dat het bureau de rapportage komt 
presenteren.  

- Overigens zou ik het bespreken in het fractievoorzittersoverleg (en niet presidium want 
presidium is een agendacommissie).  

- Passage: We hebben die keuze gemaakt omdat de analyse bedoeld was om onze eigen 

informatiepositie te verbeteren en het uitvoeren van de analyse in principe geen invloed zou 
hebben op de gemeenschap. Vanzelfsprekend is de onderzoeksmethode vooraf goed 
besproken met NTA, waarbij we ons ervan verzekerd hebben dat het onderzoek geheel 
binnen wettelijke kaders zou blijven.  
Hoe moet ik dit duiden nav reactie Grapperhaus? Ik snap dat NTA zegt dat het binnen de 
kaders van de wet is maar in hoeverre is dit een gevalletje van slager keurt zn eigen vlees?  

- Vraag 5: wij voeren toch nooit omstreden onderzoeken uit? Als we iets doen, dan doen we 
dat om dat we dat noodzakelijk vinden en staan we achter het onderzoek. Vind de 
beantwoording nu niet sterk.  

 
Met vriendelijke groet, 

 
               
Bestuursadviseur burgemeester Blanksma 
 
Afdeling Strategie & Bestuur  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Mob. 06-57 09 81 46 

https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 

 
Van:       ,          
Verzonden: woensdag 27 oktober 2021 10:41 
Aan:      ,          <          @helmond.nl>;             <          @helmond.nl>;        ,        <         @helmond.nl>;      ,               
<               @helmond.nl> 
CC:        ,      <           @helmond.nl> 
Onderwerp: BOB - beantwoording raadsvragen mbt onderzoek NTA 

mailto:D.Lesger@helmond.nl
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mailto:R.van.der.Wijst@helmond.nl
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mailto:D.de.Vries@helmond.nl
mailto:Frank.Beck@helmond.nl
mailto:Y.Hartelo@helmond.nl
mailto:R.van.der.Wijst@helmond.nl
mailto:Joep.Schalkx@helmond.nl


 
Hallo collega’s, 
 
Hierbij de BOB-stukken rondom de concept beantwoording van de raadsvragen mbt de krachtenveldanalyse van 
NTA. Ik wil       en       vragen, als aanwezigen tijdens het gesprek met de moskeebesturen, even extra te kijken 
naar de beantwoording van de laatste vraag. Ik heb de alinea over de werkwijze van NTA nog even aan hen 
voorgelegd, zodat de beantwoording zeker klopt.  
Als er nog suggesties zijn tav de stukken hoor ik het graag uiterlijk morgenochtend. Dan zorg ik ervoor dat het 
totaal op tijd worden ingediend voor het BOB. 
 
Groeten, 
        
 
 

 
Van:      ,           
Verzonden: woensdag 20 oktober 2021 16:44 
Aan: Blanksma, Elly <E.Blanksma@helmond.nl>;             <          @helmond.nl>;        ,        <         
@helmond.nl>;      ,               <               @helmond.nl>;       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: Update n.a.v. gesprek met NTA 
 
Beste Elly en collega’s, 
 
Vanmiddag hebben Elly,         en ik een gesprek gehad met de eigenaar en managing partner van NTA.  
Daarin hebben we duidelijk benoemd nog steeds achter de onderzoeksaanleiding te staan, maar hen 
wel opheldering gevraagd over de uitgevoerde methode n.a.v. het artikel in NRC. 
NTA is over twee zaken heel duidelijk.  
1) In opdracht van de gemeente is de ‘non informed’ onderzoeksmethode toegepast. Dit komt ook 
wel overeen met de notities zoals deze vorig jaar september/oktober in het Beleidsoverleg lagen.  
2) In hun onderzoeksmethode hebben ze niets ongeoorloofds gedaan c.q. zaken die tegen de wet in 
gaan toegepast.  
 
Dit laatste zit ‘m in het volgende. Na onderzoek van open bronnen is veldonderzoek toegepast om de 
conclusies uit dat open bronnenonderzoek te valideren. Hierin is in eerste instantie alleen op 
“openbare plekken” onderzoek gedaan. Voor moskeeën geldt, net als voor andere gebedshuizen, dat 
dit géén openbare plekken zijn. NTA heeft hier dan in principe ook geen onderzoek gedaan. De enige 
uitzondering hierop is indien dit op uitnodiging is gedaan van bijvoorbeeld een bestuurder/lid. Dan 
was de toegang wel geoorloofd. Maar, belangrijk, ook daarbij geldt: als op die wijze toegang was 
verkregen, werden interviews alleen afgenomen door zichzelf kenbaar te maken als onderzoekers in 
opdracht van de gemeente. Uiteraard soms door de geïnterviewde wel op voorwaarde van 
anonimiteit. 
 
Op de vraag van Elly en mij of ze daarbij konden garanderen “niets onder valse voorwendselen, tegen 
de wet en/of zonder toestemming” te hebben gedaan, antwoordden de heren volmondig ja. 
 
Ik denk dat bovenstaande informatie nuttig is voor het gesprek dat Elly,       en       morgen 
(donderdag) met de vertegenwoordigers van de Islamitische gemeenschap hebben.  
(Het conceptonderzoek wordt op 11 november aan ons gepresenteerd. Tot die tijd heeft dit dus ook 
nog geen enkele status.) 
 
Groet, 
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Van:      ,           
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 23:34 
Aan:        ,        <         @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: 20211018 Memo BOB publicatie NRC 
 
Hoi       , 
 
Kern van het gesprek is volgens mij dat NTA moet aangeven hoe hun werkwijze zich verhoudt tot de 
wet/regels. In die zin mogen ze reflecteren op de aantijgingen in het NRC Artikel. Denk dat het goed 
is als die ‘aantijgingen’ even uit dat artikel worden gehaald, en in een korte annotatie voor Elly 
worden vermeld. Denk aan het feit dat ze uiteindelijk info op hun website hebben aangepast etc. 
 
Gr.       
 
Van:        ,        <         @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 21:51 
Aan:      ,          <          @helmond.nl> 
Onderwerp: 20211018 Memo BOB publicatie NRC 
 
     , 
 
De afspraak met NTA staat voor morgen op de agenda.         heeft bijgevoegde memo nog 
aangeleverd zie ik (en daarnaast zit de concept rapportage en de offerte bij de stukken voor Elly). 
Alleen, ik zie eigenlijk nergens terug wat we nu uit het gesprek willen halen (behalve ze even aan 
tafel zetten om de methode tegen het licht te houden). Ik weet niet in hoeverre jij inschat dat er nog 
iets nodig is voor Elly voor morgen? Hebben we het gesprek voldoende scherp op het netvlies wat we 
daar uit willen halen en neer willen leggen?  
 
Gr         

 

Verstuurd vanaf mijn iPad 
 

 
Van:        ,         
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 13:40 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: 211019 Def brief Platform Sociale Cohesie 
Urgentie: Hoog 
 
Dit is m geworden. Elly weet dat dit nu ook verstuurd wordt. Wil jij dit asap uit laten doen?  
 

 
Van:        ,         
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 17:30 
Aan:      ,          <          @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: laatste versie 
Urgentie: Hoog 
 
Dit is de uiteindelijke versie geworden!  
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Met vriendelijke groet, 

 
               
Bestuursadviseur burgemeester Blanksma 
 
Afdeling Strategie & Bestuur  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Mob. 06-57 09 81 46 

https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 

 
Van:        ,         
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 17:27 
Aan:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: laatste versie 
Urgentie: Hoog 
 
Haai, 
 
Paar kleine wijzigingen maar verder is ie akkoord. Heb jij iets afgesproken met de griffie?  
 
Met vriendelijke groet, 

 
               
Bestuursadviseur burgemeester Blanksma 
 
Afdeling Strategie & Bestuur  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Mob. 06-57 09 81 46 

https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 

 

 
Van:        ,         
Verzonden: zondag 17 oktober 2021 12:42 
Aan:             <          @helmond.nl> 
Onderwerp: Fwd: Stuken NTA 

 
Ha      , 
 
Ik maak je alvast deelgenoot van de stukken zoals die gisteren gedeeld zijn. Overigens, die 8 maart 
2021 die genoemd wordt: ik kan het niet terugvinden op de agenda dus herken dat niet dat het 
besproken is, dat zou dan mondeling geweest zijn of niet via bob.  
 
Maar lijn wat nu is afgesproken: morgen sowieso bespreking in bob: 
- memo met duiding en proces (met name wanneer burgemeester is meegenomen in reden 
onderzoek en opzet)  
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- concept rib, persverklaring en uitnodiging voor de gemeenschap (komende week nog gesprek met 
de gemeenschap en Elly,       is daar sowieso bij)  
- gesprek met bureau (bestuurlijk gesprek ivm onderzoeksmethode en evt presentatie van het 
rapport (dit laatste zou sowieso nog gebeuren aan burgemeester en Cathalijne)  
 
Lijn in de berichten is als volgt: 
- aanleiding door berichtgeving media 
- aanleiding / achtergrond onderzoek 
- onderzoeksopzet / methode  
En richting de gemeenschap: inzetten op warm contact.  
 
Ik heb net al ED gebeld omdat zij in hun bericht hadden staan dat we in 2020 een onderzoek hadden 
ingesteld naar 1 moskee maar dit is onjuist. Er waren wel signalen / vraagtekens bij 1 moskee maar 
dat is juist aanleiding geweest om dit brede onderzoek in te stellen. Dus hopelijk nuanceert Simon 
dat in z’n artikel. Aangegeven dat er morgen een uitgebreidere reactie volgt. En dat moeten we 
morgen ook doen, zorgen dat alle stukken uitgaan en meteen even doorpakken.  
 
De concept persreactie die ik nu zojuist naar         heb gestuurd: 
 

Persreactie (maandag versturen na bespreking) 

 

De gemeente Helmond heeft dit voorjaar een opdracht verstrekt aan NTA om 

een zogenoemde krachtenveldanalyse uit te voeren. Aanleiding hiervoor is 

dat er de afgelopen jaren signalen waren van mogelijke dreiging door 

radicalisering. Om signalen van radicalisering te herkennen en aan te kunnen 

pakken is een goed netwerk nodig. Om die reden is een opdracht verleend om 

meer inzicht te krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische 

gemeenschap in Helmond, specifiek gericht op de risico’s op radicalisering.  

 

Vanuit die analyse willen we met genoemde partijen verder in gesprek om 

met elkaar een netwerk op te bouwen. Als gemeente hebben we een analyse 

laten uitvoeren naar de infrastructuur van een bepaalde gemeenschap en de 

bijbehorende dynamiek. Ons doel is juist om ons te richten op een betere 

samenwerking in de toekomst en beter in contact te komen.  

 

Het onderzoek door NTA is uitgevoerd vanuit open bronnen en 

veldwerkonderzoek. Met de kennis van nu zetten wij vraagtekens bij de 

onderzoeksmethode. Wanneer blijkt dat de onderzoeksmethode voorbij de 

grenzen van de wet is gegaan, dan betreuren wij dat ten zeerste. Op korte 

termijn gaan we in gesprek met de islamitische gemeenschap omdat wij ons 

kunnen voorstellen dat zij vragen hebben over het onderzoek en de gebruikte 

methode.  

 



Zij kijkt ook nog even mee (en is aan zet voor eerste versie rib en uitnodiging 

moskee) en dan gaat ie einde dag naar      ,       en      . Als jij nog iets vindt 

van deze reactie dan laat maar weten :-)  

 

Gr         
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van: "         ,      " <               @helmond.nl> 
Datum: 16 oktober 2021 om 16:55:05 CEST 
Aan: "     ,              " <               @helmond.nl>, "       ,       " <         @helmond.nl> 
Onderwerp: Doorst: Stuken NTA 

 
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
Begin doorgestuurd bericht: 
 
Van: "      ,        " <        @helmond.nl> 
Datum: 16 oktober 2021 om 16:29:47 CEST 
Aan: "         ,      " <               @helmond.nl>, "     ,         " <          @helmond.nl>, "      ,      " <        
@helmond.nl> 
Onderwerp: Stuken NTA 
 
 
Hallo heren, 
 
Ik heb het appverkeer teruggelezen en stuur jullie hierbij de gevraagde stukken. Deze staan 
inderdaad in de map U:\VN\Radicalisering (V&N)\Krachtenveldanalyse NTA (2021) 
 
De tijdlijn: 
 
- 23 september 2020 - bespreking aanvraag versterkingsgelden NCTV in BOB. 
 
- Najaar 2020 - aanvraag versterkingsgelden NCTV tbv krachtenveldanalyse (zie bijlage). 
 
Doel: Meer inzicht krijgen in het krachtenveld binnen de islamitische gemeenschap in Helmond, 
specifiek gericht op de risico’s op radicalisering, als basis voor het opbouwen van een 
signaleringsnetwerk. 
 
- 18 december 2020 – toekenning versterkingsgelden. De NCTV vermeldt erbij: “u wordt verzocht de 
analyse te richten op extremisme’’. 
 
- December 2020 - februari 2021 – opdracht uitgezet en uitgewerkt. Keuze voor NTA obv voordracht 
door NCTV en ervaringen gemeente Eindhoven. 
 
- 16 februari 2021- definitieve offerte NTA. 
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- 24 februari 2021 - onderzoek van start. 
 
- 8 maart 2021 - bespreking uitvoering onderzoek in BOB. Hierin toegelicht dat het onderzoek non-
informed zal plaatsvinden. De burgemeester kon zich hierin vinden. 
 
- 9 september 2021 – persvragen NRC mbt krachtenveldanaylse NTA. 
 
- 22 september 2021 - bespreking met burgemeester obv. memo mbt. (1) voorstel aanvraag NCTV-
versterkingsgelden 2022, (2) voorstel beantwoording persvragen mbt NTA, (3) voorstel vervolg 
proces. 
 
In oktober is heeft het onderwerp niet meer op de agenda van het BOB gestaan en is er in mijn bijzijn 
niets meer hierover besproken. 
Verder mogelijk relevant: op 18 mei 2021 heeft Jeanette Hendriks, burgerlid van GroenLinks, per 
abuis een uitnodiging gekregen om deel te nemen aan een interview door NTA mbt de 
krachtenveldanalyse. De mail had gestuurd moeten worden naar Jeanne Hendriks, die eerder de 
ondersteuning van het Platform Sociale Cohesie uitvoerde. Vanwege gelijkende mailadressen 
j.hendriks@helmond.nl<mailto:j.hendriks@helmond.nl> / 
jeanne.hendriks@helmond.nl<mailto:jeanne.hendriks@helmond.nl>) is toen de verwarring ontstaan. 
De burgemeester heeft haar tijdens het daaropvolgende BOB gebeld en namens ons haar excuses 
aangeboden. Daarbij is afgesproken dat Jeanette Hendriks verder niet over het onderzoek zou 
communiceren. 
 
 
Ik heb contact gehad met Patrick van de Ven, programmamanager radicalisering in Eindhoven. Zij 
hebben de volgende aanpak (zie bijlage): 
 
- App aan moskeebesturen, Hierbij is de reactie aan het NRC doorgestuurd. De nadruk van de 
communicatie ligt op het feit dat er informatie uit het verband is gerukt. De gemeente Eindhoven 
wordt in het artikel in één adem genoemd met enkele andere steden, waardoor het lijkt dat de 
informatie over die steden ook op Eindhoven betrekking heeft. 
 
- Volgende week gesprek met moskeebesturen. 
 
- Maandag RIB. 
 
Uit het gesprek op de appgroep maak ik op dat er morgenochtend een overleg is, waarbij we een 
concept uitnodiging bespreken. Ik ga daarmee aan de slag en stuur het voor morgenochtend door. 
 
Groeten, 
        

 

 
Van:        ,         
Verzonden: maandag 27 september 2021 14:39 
Aan:             <          @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: BOB-memo KVA 
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Met vriendelijke groet, 

 
               
Bestuursadviseur burgemeester Blanksma 
 
Afdeling Strategie & Bestuur  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Mob. 06-57 09 81 46 

https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Minder printen is beter voor het milieu 

 
Van:       ,        
Verzonden: maandag 20 september 2021 22:34 
Aan:        ,        <         @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: BOB-memo KVA 

 
Dag       , 
 
Zoals besproken heb ik in bijgevoegd voorstel: 

1. De offerte met daarin de opdrachtbeschrijving toegevoegd 
2. Alinea 1.4 toegevoegd, aangezien ik een eerste voorzichtige reactie van de NCTV heb 

ontvangen en ze om meer onderbouwing hebben gevraagd 
3. Onder ‘2. Voorstel beantwoording persvragen’ een inleidende alinea toegevoegd waarom we 

hiervoor hebben gekozen, daarbij verwijzend naar het BOB van september vorig jaar 
4. Het voorstel voor de beantwoording van de persvragen aangepast, zodat we niet het 

personeelsverloop benoemen als reden, maar het doel om onze informatiepositie te 
versterken 

5. De onderbouwing van 2.2 aangepast, door tekstueel te verduidelijken dat we ervoor kiezen 
wél de vragen te beantwoorden, maar niet te zeggen welke doelgroep de 
krachtenveldanalyse had 

6. Het kopje ‘vervolg’ zo aangepast dat we het in blokjes verdelen, namelijk eerst de 
presentatie van NTA aan de burgemeester en wethouder Dortmans, en daarna het evt. delen 
met politiek/politie 

Hoor graag of jij er zo mee akkoord bent, 
 
      

 
Van:       ,        
Verzonden: vrijdag 17 september 2021 10:33 
Aan:        ,        <         @helmond.nl>;          ,       <               @helmond.nl> 
CC:        ,      <           @helmond.nl>;                             <                  @helmond.nl> 
Onderwerp: Re: BOB-memo KVA 

 
Dag        en      , 
 
Jullie geven aan dat de antwoorden ‘bestuurlijk kwetsbaar’ zijn’, ‘onvoldoende voorbereid’ zijn en 
’nog een slag nodig hebben’. De onderbouwing hiervan ontgaat mij. Het verbaast me bovendien, 
omdat jullie ruim de gelegenheid hebben gehad om feedback te geven en suggesties voor 
verbetering te doen.  
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Ik vind dat we het voorstel voor het vervolg niet los kunnen zien van de beantwoording van de 
persvragen. Als de burgemeester immers een andere lijn van beantwoording wil, is het aanvragen 
van nieuwe versterkingsgelden wellicht niet verstandig. Mijn voorstel is dus om het in één voorstel te 
bundelen en met de burgemeester te bespreken. Als dat niet lukt voor het BOB omdat jullie er niet 
aan toe komen, moet het maar op een later moment volgende week.  
 
Groet, 
      
 

Op 17 sep. 2021, om 09:39 heeft        ,        <         @helmond.nl> het volgende geschreven: 
 
Dag      ,  
 
Eens dat de beantwoording nog een slag nodig hebben. Ik red dat helaas nu niet, pak dat maandag 
op en zorg voor afstemmen met de burgemeester. Als we maandag in Bob wel stilstaan bij de 
resultaten etc dan is het prima om dit op deze manier te doen.  

Met vriendelijke groet, 
 
               
 

Bestuursadviseur burgemeester Blanksma 

 
Tel. mob. 06 57 09 81 46 
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 

Op 16 sep. 2021 om 20:39 heeft          ,       <               @helmond.nl> het volgende geschreven: 

Allen, 
 
In de basis prima. Echter de beantwoording van die persvragen wil ik wel eerst getoetst hebben op 
bestuurlijke kwetsbaarheid. Communicatie en        moeten hier wel op aangehaakt zijn. De 
beantwoording zoals die er nu staat roept bij mij op dat we dit niet voldoende voorbereid hebben en 
concept antwoorden voorleggen is geen optie. En zeker niet in dit gevoelige dossier.  
 
Dus, als het niet lukt om op tijd (lees morgen en dat is al te laat eigenlijk) de persvragen te 
beantwoorden dan zijn er wat mij betreft twee opties: 
1. We leggen het voorstel voor zonder beantwoording van de persvragen, die moeten dan separaat 
met de BM afgestemd worden voor de 24e.  
2. We laten het voorstel niet doorgaan naar t BOB.  
 
Ik ga niet iets voorleggen dat niet is afgestemd.  
 
Hoor het graag even wat het gaat worden. 
 
Groet, 
      
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
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Op 16 sep. 2021 om 12:03 heeft       ,       <        @helmond.nl> het volgende geschreven: 
 
Dag allen, 
 
Bijgevoegd de BOB-memo over het vervolg op de krachtenveldannalyse. Op verzoek van      heb ik 
hier nog het voorstel voor vervolg richting raad en politiek aan toegevoegd en de formulering van de 
voorstellen aangescherpt. 
Als ik het goed heb begrepen, vult        nog in hoe lang we hiervoor hebben in het BOB. Ik heb van        
geen reactie op de concept antwoorden op de persvragen ontvangen, dus ga er vanuit dat die in orde 
zijn. Zo niet, dan moeten we die wellicht nog aanpassen voordat de notitie naar het BOB gaat. Ik heb 
Carlijn Hofland (NCTV) nog niet te pakken gekregen, dus heb ik de concept passage over de reactie 
van de NCTV eruit gehaald. Als ik voor maandag nog reactie heb, zal ik dat mondeling mededelen. 
 
Groet, 
      
 
             
Programmaleider integrale veiligheid Peelland 
        @helmond.nl<mailto:        @helmond.nl> | 06-57131245 
 
 

 
Van:            ,           
Verzonden: vrijdag 5 maart 2021 10:16 
Aan:                             <              @helmond.nl> 
CC:        ,        <         @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: NTA stukken op bob agenda 
 
Hoi, stukken NTA gaan van agenda. Informeer bgm hierover nog separaat. 
 
Van:            ,           
Verzonden: vrijdag 5 maart 2021 10:15 
Aan:        ,        <         @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: NTA stukken op bob agenda 
 
ok 
 
Van:        ,        <         @helmond.nl>  
Verzonden: vrijdag 5 maart 2021 10:15 
Aan:            ,          <                @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: NTA stukken op bob agenda 
 
Ik zou dit inderdaad buiten het bob om doen. Bob wil ze strategisch houden, dit zal ze ongetwijfeld 
operationeel vinden. Dus als we hier nu verder niet op in willen gaan (en dat zie ik niet) dan zou ik dit 
niet agenderen.  
 
Met vriendelijke groet, 

 
               
Bestuursadviseur burgemeester Blanksma 
 

mailto:I.Beeker@helmond.nl
mailto:i.beeker@helmond.nl
mailto:i.beeker@helmond.nl
mailto:I.van.Lieshout@helmond.nl
mailto:Y.Hartelo@helmond.nl
mailto:Y.Hartelo@helmond.nl
mailto:Y.Hartelo@helmond.nl
mailto:A.van.Houwelingen@helmond.nl


Afdeling Strategie & Bestuur  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Mob. 06-57 09 81 46 

https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Van:            ,           
Verzonden: vrijdag 5 maart 2021 10:12 
Aan:        ,        <         @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: NTA stukken op bob agenda 
 
Is puur ter kennisname dat bgm weet dat dit nu echt gaat starten (en denk dat het verstandig is dat 
ze zich daarvan bewust is). Kan ook b.v mailsgewijs aan haar worden bericht en dan niet op agenda 
BOB? 
 
 
 
Van:        ,        <         @helmond.nl>  
Verzonden: vrijdag 5 maart 2021 09:50 
Aan:            ,          <                @helmond.nl> 
Onderwerp: NTA stukken op bob agenda 
 
           , 
 
Wat willen we bereiken met het agenderen van dit stuk? Dat we dit onderzoek gaan doen is bekend 
toch? De opdrachtbevestiging an sich is voor de burgemeester natuurlijk niet relevant. Ik zoek even 
naar waarom we dit nu zouden agenderen.  
 
Als ik het goed lees, wordt dit onderzoek gewoon uitgevoerd zonder dat iemand dat feitelijk merkt 
buiten (klopt toch?). Feitelijk is dit dan gewoon uitvoering want eerder is dan al besloten dat we dit 
gaan doen. Dan heb ik liever dat we de uitkomsten van het onderzoek agenderen tzt. Met name het 
vervolg en de keuzes die we daarbij hebben is relevant voor het bob.  
 
Of zie ik iets over het hoofd waarom dit op de agenda moet?  
 
Met vriendelijke groet, 

 
               
Bestuursadviseur burgemeester Blanksma 
 
Afdeling Strategie & Bestuur  
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond  
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond  
Mob. 06-57 09 81 46 

https://www.helmond.nl/coronavirus 
 
Van:            ,           
Verzonden: woensdag 3 maart 2021 15:15 
Aan:                             <              @helmond.nl>;        ,        <         @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: Scan Bijlage 
 
Aanvulling op agenda BOB ter kennisname, kan eventueel ook naar volgend BOB. 
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Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: woensdag 3 maart 2021 15:03 
Aan:            ,          <                @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Scan Bijlage 
 
           , 
 
Memo in de bijlage. Is afgestemd met        .  
Zorg jij voor agendering in het BOB? 
 
Groet 
 
Van:            ,           
Verzonden: woensdag 3 maart 2021 07:44 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Scan Bijlage 
 
Hoi, 
 
Graag nog ff omzetten in korte memo ter kennisname (bgm hoeft hier toch verder niets mee?). 
 
Bvd,             
 
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: dinsdag 2 maart 2021 18:18 
Aan:            ,          <                @helmond.nl> 
CC:       ,         <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Scan Bijlage 
 
Dag            , 
 
Inmiddels hebben we de getekende verwerkersovereenkomst van NTA retour gekregen en is de 
opdracht verleend. In de bijlage de definitieve documenten.  
Hieronder een beknopte opsomming van het project. Heb jij behoefte aan een memo richting het 
BOB, of kun jij met deze mail uit de voeten? 
 
Groet, 
      
 
Het doel 
Deze opdracht levert de gemeente Helmond een analyse op van het (in)formele krachtenveld van de 
moslimgemeenschap in Helmond en de al dan niet aanwezige radicaliserende elementen daarin. De 
resultaten van de analyse nemen we mee in het opzetten van focusgroepen later dit jaar. Dat zijn 
groepen met sleutelfiguren uit de samenleving waarin signalen van maatschappelijk ongenoegen en 
radicalisering besproken kunnen worden.  
 
De planning 
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De uitvoering van de krachtenveldanalyse loopt van 15 maart t/m augustus 2021. De volgende vijf 
producten levert NTA achtereenvolgens op: oriëntatie, deskresearch, veldonderzoek, analyse en 
rapportage.  
 
Vertrouwelijkheid 
NTA voert het onderzoek uit zonder de ‘subjecten’ hierover vooraf te informeren, een voor hen 
gebruikelijke onderzoeksmethodiek. De uiteindelijke rapportage die ze opleveren is op te vragen via 
de Wet Openbaarheid van Bestuur, dat geldt uiteraard niet voor de opgenomen (bijzondere) 
persoonsgegevens. Overige tussendocumentatie blijft eigendom van NTA en is dan ook niet via de 
Wob bij de gemeente op te vragen. De hierover gemaakte afspraken in de verwerkersovereenkomst 
zijn akkoord bevonden door de adviseur privacy.  
 
De kosten 
De kosten € 30.000 vallen (ruim) binnen de € 40.000 versterkingsgelden die we van de NCTV 
toegekend hebben gekregen. De offerte is getekend na advies van de adviseur inkoop. 
 
Van:            ,           
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 14:59 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Scan Bijlage 
 
Zeker, meest handige is dan met kort memo-tje nog even doel en richting te melden. 
 
Van:       ,       <        @helmond.nl>  
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 14:58 
Aan:            ,          <                @helmond.nl> 
CC:                             <              @helmond.nl> 
Onderwerp: RE: Scan Bijlage 
 
           , 
 
Merci. Aangezien we de versterkingsgelden nog niet hebben ontvangen van de NCTV (wel toegezegd 
gekregen) heb ik aan Ruud Sommers gevraagd of we de opdracht alvast kunnen bevestigen. Zou fijn 
zijn, want dan kan NTA aan de slag.  
In je vorige mail vroeg je of je hiervan melding moet maken in bepaalde gremia. Ik weet niet precies 
hoe het zit met tekenbevoegdheden. Kan me wel voorstellen dat je het mededeelt aan Elly als de 
opdracht is verleend en we de planning van het onderzoek hebben.  
 
Gr, 
       
 
Van:            ,           
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 08:20 
Aan:       ,       <        @helmond.nl> 
CC:                             <              @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: Scan Bijlage 
 
Hoi      , cfm verzoek hierbij getekende versies. 
 
Originelen liggen bij        op buro. 
 
Gr             
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Van:            ,          <                @helmond.nl>  
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 08:03 
Aan:            ,          <                @helmond.nl> 
Onderwerp: Scan Bijlage 
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Van:                                   
Verstuurd:                        Wed, 2 Mar 2022 10:59:27 +0100
Aan:                                   
Onderwerp:                     Wob-verzoek 29 oktober 2021
Bijlagen:                            herziene BIP.pdf

Geachte , 
 
In ons besluit d.d. 24 februari 2022 met kenmerk 50769610, dat ik u afgelopen vrijdag zowel per post als per e-mail 

toestuurde, is helaas een storende fout geslopen. Het betreft de inventarislijst. Daarin is onder nr. B, de diverse e-
mailwisselingen bij medewerker A, aangegeven dat wij die niet openbaar maken. Dat is onjuist. Wij maken die e-
mailwisselingen gedeeltelijk openbaar.  

 
Huidige tekst: 
 
B. E-mailwisselingen. 

 
Nr. Datum Omschrijving Besluit 
1. Diversen

 
Mails medewerker A Ik maak dit document niet openbaar omdat dit 

informatie bevat in de categorieën 2E en IBPV. 
Na het weglakken van deze gegevens resteert 
er geen document van zelfstandige betekenis.  

 
 
Nieuwe tekst: 
 

B. E-mailwisselingen. 
 
 

Nr. Datum Omschrijving Besluit 
1. Diversen

 
Mails medewerker A Ik maak dit document openbaar met 

uitzondering van de gegevens in de categorieën 
2E en IBPV 

 
 
Ik heb het besluit waarin de nieuwe tekst is opgenomen als bijlage bij dit bericht gevoegd. Het herziene besluit treedt in de 

plaats van het besluit met verzenddatum 25 februari 2022.  
 
 
Met vriendelijke groet, 

Juridisch specialist

Strategie & Bestuur/Juridisch team 
Postbus 950, 5700 AZ, Helmond 
Zuid-Koninginnewal 4, 5701 NT Helmond 
Tel.      Mob.  

Aanwezig maandag t/m vrijdag 
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